

Bahá'í Prayers Lao

Lao

153 prayers

Additional Prayers Revealed by ‘Abdu’l Bahá

AB02685

ບດີອະທຖານສຳລັບຄູ່ສົມລົດ

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຜູ້ບໍ່ມີປຽບປານ! ດວ້ຍອດສະລຍະພາບອັນຍັງໃຫຍ່ຂອງພຣະ ອົງ
ພຣະອົງຊົງບັນຍັດການສົມລົດໃຫ້ແກ່ປະຊາຊົນ ເພື່ອວ່າ ຈະໄດ້ມີທາຍາດສບັບທອດຢ່າງບໍ່ຂ້າດສາຍ ໃນໂລກທັບຈໍລິງ
ນີ້ແລະ ຕາບທໂລກຍັງຢູ່ພວກເຂົາຈະໄດ້ສໍາລະວນີຢູ່ທໍ່ລະນປະຕູແຫ່ງຄວາມເປັນໜັງຂອງພຣະອົງ ດວ້ຍການເປັນ
ຜູ້ຮັບໃຊ້ແລະບູຊາ ດວ້ຍການຄາລະວະເທດິທູ ແລະສັນລະ ເສນີ “ເຮົາພຣະອົງ ບໄດ້ສ້າງວນິຍານ ແລະ ມະນຸດຂນີມາ
ເພື່ອນີ້ໃດນອກຈາກບູຊາເຮົາ” ດັ່ງນັ້ນ ຂໍພຣະອົງຊົງສົມລົດ ວຫິກິຄູ່ ໃນຮັງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ພາຍໃຕ້ຟ້າກ
ຟ້າແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ຂໃຫ້ທັງສອງເປັນຄູ່ວິດິ ທດິງຄູ່ພຣະກະລຸນາອັນຍັງຍນີນານ ເພື່ອວ່າການສະໝັກ
ສະໜານຂອງສອງທະເລແຫ່ງຄວາມຮັກ ຈະມຄິນີແຫ່ງ ຄວາມປານສິດຊັດ ແລະ ພັດພາໄຂ່ມຸກ ເຊົງເປັນທາຍາດບໍລິສຸດ
ຜຸດຜ່ອງມາຍັງຊາຍຝັ່ງຂອງຊວິດິ “ພຣະອົງຊົງໃຫ້ທະ ເລທັງສອງມາພບິກັນໄດ້ ລະຫວ່າງທັງສອງມສິງຂວາງ ກນີ
ທລີ່ວງລັບໄດ້ ເຈົ້າຈະປະຕິເສດພຣະພອນໃດ ຂອງພຣະຜູ້
ເປັນເຈົ້າ ຫນີ? ໃນແຕ່ລະທະເລນພຣະອົງຊົງເພາະລຽງໄຂ່
ມຸກນອ້ຍ ໃຫຍ່”

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຜູ້ຊົງເມດຕາ ຂໃຫ້ການສົມລົດ ນີ້ກໍກໍາເນດິປະກາລັງ ແລະ ໄຂ່ມຸກ ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄື
ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຍັງໃຫຍ່ ພຣະຜູ້ຊົງອະ ໄພສະເໝີ

Also in: de, en, eo, es, fi, fj, iba, ky, lb, mi, ml, mn, nl, ro, sk, ta, te, th, th, th, th, th, tk, tvl, ur

AB00559

ບດີອະທຖານລະຫວ່າງຖສິນິອດິ

ຂຄໍວາມສັນລະເສນີຈົງມໄດ້ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ!
ຂ້າພະອົງຂວົງວອນຕໍ່ການເປດິເຜຍິພຣະທັມທໄດ້ປ້ຽນຄວາມມດິໃຫ້ເປັນແສງສະຫວ່າງບັນດານໃຫມ່ກິານກສ້າງວຫິານສໍາ
ລັບສັກກາລະ ມກິານລຂິດິທັມມະຈາລກິ ແລະ ມວັນພຣະທັມທໄຜຍິອອກ ຂຊົງຊວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງ ແລະ
ຍາດມດິເຫນີຂນີສນຸ່ະພາແຫ່ງຄວາມຮຸ່ເຮືງຂອງພຣະອົງ ແລະ
ກໍາຈັດຄວາມສົງໄສທໄປນີ້ອຸປະສັກຕໍ່ການເຂົ້າໄປຍັງເທບມນີທຽນແຫ່ງ ເອກະພາບຂອງພຣະອົງ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ
ຂ້າພະອົງຄືຜູ້ບູຊາທິຍດິໜຽວສາຍໃຍແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໃຄ່ຂອງພຣະອົງເກາະຊາຍຜ້າແຫ່ງຄວາມກະລຸນາປານຂອງພ
ຣະອົງ ຂຊົງບັນດານສົງທດິງາມທັງໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າແກ່ຂ້າພະອົງ ແລະ ບນີດາຜູ້ຂ້າພະອົງຮັກ
ຂຊົງມອບຂອງຂວັນທຊີອັນເລນີໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງຕາມທບີນຍັດໄວສໍາລັບບຸກຄນີທນີພຣະອົງເລອີກສນີແລ້ວ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງວນີເຫລົານຄື ວນີທນີພຣະອົງບນີຊາໃຫຄໍນີຮບັໃຊ້ຖສິນິອດິຂພອນຈົງມໄດ້
ຜູ້ຖືສິນິອດິເພອີເຫນີແກ່ພຣະອົງແລະຕັດຄວາມຜູກພນີຈາກທຸສົງນອກຈາກພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂຊົງຊວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງ ແລະ ຄນີຮບັໃຊ້ເຫລົານເຊອີຟັງພຣະອົງ ແລະ
ຖສິນິຂອງພຣະອົງແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຊົງອໍານາດໃນການກະທໍາຕາມທນີພຣະອົງປາດຖະໜາ.
ບນີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອນີໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງ ຮອບຮຸ້ນພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລຍະພາບ
ຂຄໍວາມສັນລະເສນີຈົງມໄດ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງພນີບິທັງປວງ.

Also in: az, en, iba, ja, kn, lv, mi, th, uk, zh-Hans

AB07155

ບດີອະທຖານສຳລັບຍັງຖືພາ

ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າຂໍສັນລະເສີນ ແລະ ຂອບພຣະ
ຄຸນສຳລັບສິ່ງທີ່ພຣະອົງໂປດປານ ໃຫຍ່ຢູ່ຮັບໃຊ້ທີ່ຕັ້ງຮ້ອຍຜູ້ ຜູ້ປັນນາຍຮັບໃຊ້ທີ່ວົງວອນພຣະອົງ ເພາະພຣະອົງຊົງນຳ
ທາງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າມາສູ່ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ບັນດານ

ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສົມໂພດ ອັນປະເສດຂອງພຣະອົງ ໃນໂລກທັງໝົດ

ແລະໄດ້ເຫັນສັນຍາລັກທັງສິດທິການມາເຖິງຂອງຍຸກສະໄໝຂອງພຣະອົງ ທີ່ມີໄຊເໝອີກທຸກສິ່ງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍອຸທິທາລາກິທິຢູ່ໃນຄັ້ງຂອງຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ແກ່ພຣະອົງ ຂໍຊົງ
ບັນດານໃຫ້ທຳລາກິນ ໃຕ້ບິໂຕເປັນເດັກທີ່ສັນລະເສີນໃນ ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຊຸກກິດໄດ້ຮັບພຣະກະລຸນາ
ແລະຄວາມເອື້ອອົງຂອງພຣະອົງ ພັດທະນາແລະເຕີບໂຕ ພາຍໃຕ້ການອົບຮົມລ້ຽງດູຂອງພຣະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະ ອົງ
ຄົມຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ! ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄົມຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງພຣະກະລຸນາທຸກຄົນອັນຍິ່ງໃຫຍ່.

Also in: ceb, en, es, hr, ja, ko, ne, no, sm, ta, th, uk, zh-Hant

AB03524

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບເດັກແລະເຍາວະຊຸມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງເມດຕາ! ເດັກໜ້າຮັກ ເຫລົ່ານີ້ຄົງຢູ່ຝັ່ງຂອງດັດສະນະແຕ່ງອຳນາດ ແລະຄິດອີງ ໝາຍ
ອັນໜ້າພິດສະຫວັງ ຂອງຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ! ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງເດັກເຫຼົ່ານີ້ ຂໍຊົງໃຫ້
ພວກເຂົາໄດ້ຮັບການອົບຮົມ ແລະ ຮັບໃຊ້ມະນຸດຊາດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ! ເດັກເຫຼົ່ານີ້ຄົງໄຂ້ມຸກ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກ
ເຂົາໄດ້ຮັບການລ້ຽງດູໃນເປຣິກຫອຍ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາ ຮັກແພງ ຂອງ ພຣະອົງ.

ພຣະອົງຄົມຣະຜູ້ຊົງອາລິຍະຜູ້ຊົງປ່ຽນໄປດ້ວຍ ຄວາມຮັກ.

Also in: az, de, de, en, en, eo, es, fi, hi, ja, lb, ms, ms, ms, ms, nl, ny, sm, sr, th, tk, uk, zh-Hant

AB07737

ບໍດີອະທິຖານເພື່ອປະເທດຊາດ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງອະໄພ! ຄົນຮັບໃຊ້ໃຫ້ ນັກຮຽນທີ່ມາຫາອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະສະແຫວງ
ຫາພຣະກະລຸນາແລະຄວາມອາລິຍະຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະ ຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາມີຫິວິໄຈທັງດີງາມ ແລະ
ບໍລິສຸດ ເພື່ອວ່າ ພວກເຂົາຈະຄູ່ວນກັບຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊຳລະວິນຍານຂອງພວກເຂົາ ໃຫ້ບໍລິສຸດ ເພື່ອວ່າ
ແສງຂອງດວງອາທິດແຫ່ງສັດຈະທັມ ຈະໄດ້ສ້ອງສະຫວ່າງ ມາຍັງພວກເຂົາ ຂໍຊົງຊຳລະດວງຕາຂອງພວກເຂົາ ເພື່ອວ່າ
ພວກເຂົາຈະໄດ້ມ້ອງເຫັນແສງທັມ ຂໍຊົງຊຳລະຫຼອງພວກ ເຂົາ ເພື່ອວ່າ ພວກເຂົາຈະໄດ້ຍິນສຽງຮຽກຮ້ອງຈາກອານາ
ຈັກຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ອ່ອນແອແຕ່ພຣະອົງຊົງອຳນາດ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກຂ້າພະ
ອົງຍາກໄຮ້ແຕ່ພຣະອົງອຸດຸມິຮັງມີ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຄືຜູ້ສະແຫວງຫາ ແລະ ພຣະອົງຄືຜູ້ປັນນາຍໃຜ້ຫາ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້
ປັນນາຍ! ຂໍຊົງເຫັນໃຈ ແລະໃຫ້ອະໄພຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປະ ທານຄວາມສາມາດ ໃຫ້ໃຈຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າເປັນຮັບທັມມະ
ເພື່ອວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຈະໄດ້ຄູ່ວນກັບກະລຸນາທຸກ ຂອງພຣະອົງ ໃຜ້ຫາອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຈະໄດ້ມີອຳ
ມະລັດແຫ່ງຊີວິດ ຈະລຸກດ້ວຍໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະ ອົງ ແລະໄດ້ຮັບຊີວິດໃໝ່ຈາກລົມຫາຍໃຈຂອງພຣະວິນຍານ
ບໍລິສຸດ ໃນສັດຕະວັດທຽງເຮືອງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະ ອົງ! ຂໍຊົງທອດສາຍພຣະເນດ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໃດ
ມາຍັງທຸກຄົນມຸມຸມຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງທຸກຄົນໄວ້ໃນການດູແລ ແລະ ການປົກປ້ອງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານພອນໃຫ້ແກ່ວິນ
ຍານເຫຼົ່ານີ້ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກເຂົາດຳດຽງສູ່ສະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງ ຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງກະຕຸ້ນພວກເຂົາດ້ວຍ ສາຍ
ລົມ ຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສຸດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອແລະຄຳຊຸກຍູ້ຖະບານທັງຄູ່ມັນ

ປະເທດນຶ່ງພາຍໃຕ້ຮົມເງົາແຫ່ງຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ແລະ ປະຊາຊົນໃນຊາດນີ້ ໃຫ້ກຳນຮັບໃຊ້ພຣະອົງ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງໂອບອອ້ມອາລຕີພວກເຂົາ ແລະ ຫລັງຄວາມກະລຸນາທຳມະຊາດຂອງພຣະອົງໃຫ້
ຢ່າງລຸນເຫຼືອ ຂໍຊົງໃຫ້ຊ້າດຫນ້ານັບຖືນີ້ເຮືອງກຽດ ຂໍຊົງຮັບຊາດນໄວ້ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ.
ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດສູງ ສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງປານ ໂລະ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອອີເພື່ອ
ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຜູ້ຊົງກະລຸນາຢ່າງລຸນ ເຫລືອ.

Also in: de, de, en, en, es, fa, fr, hi, ja, lb, ne, nl, pl, th

BH03506

ບຸກຄົນທຳການໃຫ້ຄິດໃຈໝັ້ນຄົງໃນສາສະໜາ

ຂໍຄວາມສະດຸ ຈົງມີແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ!
ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຮຽນຕໍ່ບໍລິເວນພຣະສາສະດາ ຜູ້ຊົງໄວ້ຊົງພຣະນາມອັນຍິ່ງໃຫ້ຮຽນສິດຂອງພຣະອົງ
ຜູ້ກຳລັງລະມານຢ່າງເຈັບປວດ ໂດຍປະຊາຊົນທັງປະເທດ ສັດຈະທັມຂອງພຣະອົງ ແລະ ຖືກຫອມ້ລອ້ມດ້ວຍຄວາມທຸກໂສກ
ຈົນບໍ່ມີວິຈາໄດພັນລະນາໄດ້ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ລະນາກິເຖງພຣະອົງ ແລະ ສັນລະເສນີພຣະອົງໃນຍຸກນີ້
ຊົງເປັນຍຸກທຳມະຊາດໄດ້ມີຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ໂຕຖຽງກັບພຣະອົງ
ເມນີບໍລິເວນພຣະສາສະດາຜູ້ປັດເຜີຍສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ຢ່າງໝັ້ນປະໝາດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ບໍ່ມີຜູ້ໃດທຳຈະຊ່ວຍພຣະອົງນອກຈາກພຣະອົງເອງ ບໍ່ມີອຳນາດໃດ ທຳຈະຊ່ວຍພຣະອົງ ນອກຈາກອານາ
ພາບຂອງພຣະອົງເອງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຮຽນ ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຢຸດໝັ້ນໃນຄວາມຮັກ ແລະ ການລະນາກິເຖງພຣະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ
ສົງໃນບໍລິເວນຄວາມສາມາດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ພຣະອົງຄືຜູ້ຮູ້ກຳລັງຢ່າງໃນຕົວຂ້າພະເຈົ້າ
ຄວາມຈິງແລ້ວພຣະອົງຄືຜູ້ຮູ້ກຳລັງສັບພະສົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງຢ່າພາກຂ້າພະເຈົ້າ
ຈາກແສງສະຫວ່າງຂອງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຊົງຄວາມເຈດີຈ້ອງແສງນັ້ນ ໄດ້ຮັດໃຫ້ທົ່ວພິບິສະຫວ່າງສະໄຫວ
ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຽ່ເຮືອງ
ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝີ

Also in: de, es, iba, uk

BH00154

ເພື່ອເອກກະພາບແລະຄວາມສາມັກຄີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າແດ່ພຣະ ຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ແທ້ຈິງແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຮຽນ ພຣະອົງ
ແລະ ວົງວອນຕໍ່ທໍລະນີປະເທດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປານ ຕິຜູ້ນີ້ເຫຼົ່ານີ້ ຂໍຊົງຕຽມພວກເຂົາສຳລັບພຣະກະລຸນາທຳມະຊາດ
ແລະ ສັດຈະທັມຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງປະສານແລະຜູກຫວັດໃຈ ພວກຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍເຂົ້າໄວ້ດ້ວຍກັນ
ຂໍສັນຍາລັກແຫ່ງຄວາມບໍລິສຸດ ແລະ ຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ບັນດານໃຫມ່ນຸດທັງຫຼາຍກົມກຽວກັນ ແລະ
ເບກິບານໃຈຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງທຳໃຫ້ໃບໝ້າເຫຼົ່ານີ້ສິດໃສດວ້ຍແສງແຫ່ງຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງປະທານຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ແກ່ເຫຼົ່ານີ້ລໍວິນາ ທຳໃຫ້ໃຊ້ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ຊົງຄອບຄອງຄວາມ ປານອີນີບໍລິສຸດນີ້! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ແຫ່ງການອະໄພ!
ຂໍຊົງອະໄພບາບຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງຍົກໂທດໃນຂໍ້ບໍ່ກົງຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງດຶງບັນດານໃຫມ່ນຸດ
ຂ້າພະເຈົ້າ ຫນັ້ນໄປຫາອານາຈັກ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາຂອງ ພຣະອົງ ວົງວອນອານາຈັກແຫ່ງອຳນາດ ແລະ ອານາພາບ ຖອມຕົວ
ນະພຣະສະຖູຂອງພຣະອົງ ແລະ ໝອບກາບຕໍ່

ຄວາມຮຽ່ເຮືອງຂອງຫຼັກຖານຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງບັນດານ ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄົນໃນທະເລດຽວກັນ ເປັນດອກໄມ້
ໃນສວນດຽວກັນ ສາມັກຄີແລະພອ້ມພຽງກັນ ດ້ວຍພຣະ ພອນຈາກຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ!

ຂໍສັນຍາລັກ ແຫ່ງຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ເຮັດໃຫ້ຫົວໃຈທັງຫລາຍເບກິບານ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ມ້ວນມະນຸດຊາດເປັນ
ເໝືອນດັງດາລາ ທີ່ເຮືອງແສງມາຈາກຍອດແຫ່ງຄວາມຮຸ່ ເຮືອງດຽວກັນ ເປັນເໝືອນດັງໝາກໄມ້ທີ່ຫ້ອມຫວານ ບົງ
ມາຈາກພາກສາຊາດ ແຫ່ງຊຸມຊົນຂອງພຣະອົງ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ດ້ວຍພຣະອົງເອງ ພຣະຜູ້ໃຫ້ພຣະຜູ້ຊົງ ອະໄພ
ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ ພຣະຜູ້ສ້າງ ຜູ້ເປັນໜຶ່ງ.

Also in: de, eo, hi, iba, ms, ms, sne, th, tvl, uk, zh-Hans, zh-Hant

Additional Prayers Revealed by Bahá'u'lláh

AB00101

ທັມມະຈາລກິອກັຄີ

ໃນນາມພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ຊົງບໍລິມະຮູນທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ທສິດ.

ຫວິໃຈຂອງບັນດາຜູ້ຈິງໃຈ ຖືກຜາຜານດ້ວຍໄຟແຫ່ງ ການພາກຈາກກັນ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທຣີກັຍຂອງພົບທັງ
ປວງ ແສງທຣີອົງມາຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຢ່າງເທິງ?

ບັນດາຜູ້ຊົງຊົມພຣະອົງ ຖືກປະປ່ອຍໄວ້ໃນຄວາມມຸຕິ ອັນໜ້າສະລົດໃຈ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຍອດປາດຖະໜາຂອງ
ພົບທັງປວງ ແສງອາລຸນແຫ່ງການກັບມາຢູ່ຮູ່ວ່າມກັບພຣະອົງ ຢ່າງເທິງ?

ຮ່າງຂອງບັນດາຜູ້ພິພຣະອົງເລືອກສັນ ນອນສັນສະຫນັບຢູ່ທຸກໆພຣະອົງອື່ນໆ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະດິໃຫ້ແກ່ພົບທັງປວງ ມະຫາສະໝຸດອັນເປັນທສິະຖຸດຂອງພຣະອົງ ຢ່າງເທິງ?

ມາທິໄຟື້ວົງວອນນ ຍິກຂຸນສູ່ພາແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ແລະຄວາມເອື້ອເຟືອຂອງພຣະອົງ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຕອບ
ພົບທັງປວງ ຝັນແຫ່ງຄວາມເມດຕາຂອງພຣະອົງຢ່າງເທິງ?

ພວກບໍລິສາສະໜາໄດ້ລັກຊນິກດິຂໃນທຸກດິນແດນ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຊົມພົບທັງປວງ ອານຸພາບບົບັງຄັບຂອງປະ ກາສຕິ
ຈາກປາກກາຂອງພຣະອົງຢ່າງເທິງ?

ສຽງເຫົ້າຫອນຂອງສຸກັດດັງກອ້ງຢູ່ຮູບດ້ານ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງອາຍາແຫ່ງພົບທັງປວງ ລາດສະສິນພະນາແຫ່ງ
ອຳນາດຂອງພຣະອົງຢ່າງເທິງ?

ຄວາມເຍືອເຢັນໄດ້ກະກົນມ້ວນມະນຸດຊາດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນອັກຄີແຫ່ງພົບທັງປວງ ຄວາມຮັກອັນອົບອຸ່ນ
ຂອງພຣະອົງຢ່າງເທິງ?

ຄວາມຫາຍະນະຂຶ້ນເຖິງຂຶ້ນສຸດແລ້ວ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງ ກູ້ພົບທັງປວງ ສັນຍາລັກແຫ່ງຄວາມຊ່ວຍເຫລືອຂອງພຣະ
ອົງຢ່າງເທິງ?

ຄວາມມຸຕິໄດ້ປັກຄຸມປະຊາຊົນເກືອບທັງໝົດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນລັດສະໝຸດຂອງພົບທັງປວງ ວິພາອັນໂຊດຊ່ວງ
ຂອງພຣະອົງຢ່າງເທິງ?

ຄໍຂອງມະນຸດຢຸດຢັດດ້ວຍຄວາມປະສົງຮ້າຍ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງລາຍພົບທັງປວງ ດາບແຫ່ງຄວາມພະຍາບາດ
ຂອງພຣະອົງ ຢ່າງເທິງ?

ຄວາມຕົກຕຳລົງເຖິງຂຶ້ນສຸດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມ ຮຸ່ເຮືອງຂອງພົບທັງປວງ ເຄືອງໝາຍແຫ່ງຄວາມຮຸ່ເຮືອງ
ຂອງພຣະອົງຢ່າງເທິງ?

ຄວາມທຸກໂສກໄດ້ທໍລະມານພຣະຜູ້ເປັນເຜີຍພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງປານ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະດິ
ໃຫ້ແກ່ພົບທັງປວງ ຄວາມປະດິທິມາກບໍ່ອະລໂນໄທແຫ່ງການ ເປດີເຜີຍພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ຢ່າງເທິງ?

ປະຊາຊົນທັງປວງບິພົບໃນຄວາມເຈັບປວດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຫັນສາ ໃຫ້ແກ່ພົບທັງປວງ ທຸງແຫ່ງ
ຄວາມຫັນສາຂອງພຣະອົງຢ່າງເທິງ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນອຸໂຫສະຖານ ແຫ່ງສັນຍາລັກຂອງ ພຣະອົງຖືກບົດບັງດ້ວຍການຊັກຈູນນັ້ນຊື່ໜ້າ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບແຫ່ງພົບທັງປວງ ອົງຄຸລາແຫ່ງອຳນາດຂອງ ພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ມວນມະນຸດກະຫາຍຢ່າງສາຫັດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍແຫ່ງພົບທັງປວງ ສາຍທາລາແຫ່ງຄວາມອາລຊິອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ຄວາມໂລບໄດຄ້ອບງຳມະນຸດຊາດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍແຫ່ງພົບທັງປວງ ຜູ້ປົ່ວຍວາງບໃຫ້ເຫັນຢູ່ນະທິດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນພຣະຜູ້ຖືກປະທຸບຮ້າຍນຶກຖືກເລະເທດ ໄປຢ່າງໂດດດ່ຽວ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນປະມຸກແຫ່ງພົບທັງປວງ ກອງທັບສະຫວັນແຫ່ງບັນຊາຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ຂ້າພຣະອົງຖືກປະປ່ອຍຢູ່ໃນຕ່າງແດນ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທັງໆໃຈຂອງພົບທັງປວງ ເຄື່ອງໝາຍແຫ່ງຄວາມຊຸສິດຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ຄວາມຕາຍອັນເຈບປວດໄດທໍລະມານມວນມະນຸດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຊື່ດີແຫ່ງພົບທັງປວງ ຄືມະຫາສະໝຸດແຫ່ງຊື່ດີນິລັນດອນຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ສຽງຂອງຊາຕານໄດກໍ່ຂຸບມະນຸດທຸກຄົນ: ຂ້າແດ່ພຣະ ຜູ້ເປັນແສງສະຫວ່າງແຫ່ງພົບທັງປວງ ດາວຕຸກກິກມາກັບໄຟຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ກິລິດອັນມວິເມົາ ໄດໄຮດໄຫມ້ມະນຸດຊາດສ່ວນຫລາຍ ເກດົວປະລິດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຍອດປາດຖະໜາຂອງພົບທັງປວງ ອະລຸໂນໄທແຫ່ງຄວາມບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນ ພຣະຜູ້ຖືກປະທຸບຮ້າຍນຶກຖືກປົກປິດ ພາຍໃຕ້ກ້ານກົດຂີ່ທຳມາຊາວຊື່ຮຸນ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນແສງສະຫວ່າງແຫ່ງພົບທັງປວງ ລັດສະໝຸດຂອງແສງອາລຸນ ຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນຂ້າພຣະອົງຖືກຫ້າມບໃຫ້ກ້າວ: ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ເປັນນິກົດໃນຕົງເກລແຫ່ງພົບທັງປວງ ເຊັ່ນນັ້ນແລ້ວທຳນອງເພງຂອງພຣະອົງ ຈະຂັບຂານມາຈາກທິດ?

ປະຊາຊົນສ່ວນໃຫຍ່ໝັ້ນຢູ່ໃນຄວາມເຝື້ນ ແລະຈົນຕະນາການອັນໄຮສ້າລະ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເຫຼັກຄວາມໝັ້ນໃຈແກ່ພົບທັງປວງ ຕວີແທນແຫ່ງຄວາມໝັ້ນໃຈຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ບາຮາກຳລັງຈົມຢູ່ໃນທະເລແຫ່ງຄວາມທຸກທໍລະມານ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງກູ້ພົບທັງປວງ ເຮືອແຫ່ງຄວາມລອດພັນຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນອາລຸໂນໄທ ແຫ່ງວາທະຂອງພຣະອົງຢູ່ໃນຄວາມມຸຕິຂອງສັບພາວະ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນແສງສະຫວ່າງແກ່ພົບທັງປວງ ດວງຕາເວັນບິນນະພາແຫ່ງພຣະກະ ລຸນາຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ຕາກຽງແຫ່ງສັດຈະທັມ ຄວາມບໍລິສຸດ ຄວາມຈົງຮັກພັກດີ ແລະ ກຽດຖືກັດບໍ່ແສງ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຂັບເຄື່ອງພົບທັງປວງ ສັນຍາລັກແຫ່ງຄວາມພະຍາບາດທຸກຊື່ໂກດຂອງພຣະ ອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ພຣະອົງເຫັນຫລືວ່າ ບໍ່ມີຜູ້ສະໜັບສະໜຸນພຣະອົງ ຫລື ໂຕຕ່ອງສົງທັງເກດີກັບ ບໍລິມະສາສະດາ ໃນຫນ້າທາງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ?: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທຣີກັຍົງຂອງພົບທັງປວງ ບດັ້ນປຶກກາຂອງຂ້າພຣະອົງຢຸດແລ້ວ.

ກົງກັນຂອງພຣິສາສະຫວັນຫັກ ເພາະພາຍແຫ່ງຊະຕາ ກມ໌: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຄຳຈຸມພົບທັງປວງ ທຸງແຫ່ງຄວາມຊ່ວຍເຫລືອຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ພຣະພັກນຶກທຸລາແຫ່ງການໃສ່ຮ້າຍບົດບັງ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງປານແຫ່ງພົບທັງປວງ ສາຍລົມແຫ່ງຄວາມເຫັນໃຈຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ເສືອຄຸມທັບບໍລິສຸດເປີເປືອນ ເພາະພວກຫລອກລວງ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນບົບພົບທັງປວງ

ພສູາແຫ່ງຄວາມວິສຸດຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ທະເລແຫ່ງຄວາມກະລຸນາສະຫງົບນັ້ງ ເພາະສົງທັມຂອງມະນຸດໄດກໍ່ທຳ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຍອດປາດຖະໜາ

ຂອງພົບທັງປວງ ຄນີແຫ່ງຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ ຢ່ຽນະ ທໃດ?

ປະຕູນຳໄປສູ່ສິ່ງຖືກຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈາີ ຖກີບດິດວັຍຄວາມກົດຂືອງຜູ້ກື້ຫືລົງຜິດ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຂຸພົບທັງປວງ ກຸນແຈແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຢ່ຽນະທໃດ?

ໃບໄມກ້າຍເປັນສິເຫລອົງ ເພາະພດຂອງລົມທກີະພ ຄວາມບສະຫງົບ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງພົບທັງປວງ ການຫລັງໄຫລຈາກເມກ ແຫ່ງຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ ຢ່ຽນະທໃດ?

ຈກີກະວານມຕົມນິດວັຍທລຸບົາບ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊື່ງອະ ໄພແກ່ພົບທັງປວງ ສາຍລົມແຫ່ງການອະໄພຂອງພຣະອົງ ຢ່ຽນະທໃດ?

ສາສະດາໜູ່ຜູ້ໄດດດຽວ ໃນຄນີແດນທນິດມິນ: ຂ້າ ແດ່ພຣະຜູ້ປະທານພອນໃຫ້ພົບທັງປວງ ຝນີແຫ່ງພຣະກະລຸ ນາຂອງພຣະອົງ ຢ່ຽນະທໃດ?

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ປັນປາກກາອັນຍົງໃຫຍ່ທສິດ ເຮົາພຣະອົງ ໄດຍິນສຽງຮຽກຮ້ອງອັນແສນຫວານຂອງເຈາີແລ້ວ ໃນອານາຈກອະນັນ: ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ກີປະທຸບຮ້າຍແຫ່ງພົບທັງປວງ ຈົງຽງຫຸປຸງຖອ້ຍຄຳທລິນີແຫ່ງຄວາມຍົງໃຫຍ່ ທນີຣະອົງຊົງກ່າວໄວ້!

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ຊື່ງອດຖາທບົາຍແຫ່ງພົບທັງປວງຫາກບແມ່ນເພາະຄວາມເຍອີກເຢັນແລ້ວ ພຣະວັດຈະນະຂອງເຈາີຈະແຜ່ຄວາມຮອ້ນໄດຢ່າງໃດ?

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ປັນແສງສະຫວ່າງແຫ່ງພົບທັງປວງ ຫາກບແມ່ນ ເພາະຄວາມຫາຍະນະ ດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມອດິທນີຂອງເຈາີ ຈະສ່ອງແສງໄດຢ່າງໃດ?

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ຊື່ງຄວາມອດິທນີແຫ່ງພົບທັງປວງ ຢ່າໄດ້ ໄສກໂສກເພາະຄນີໄຮສັລິທມ ເຈາີຖກີສ້າງຂືນມາ ເພອີອດິ ທນີ ແລະ ທນີທານ.

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ຊື່ງຄວາມຮັກແຫ່ງພົບທັງປວງ ຮຸ່ງອາລຸນ ຂອງເຈາີບນີຂອບຟ້າ ແຫ່ງພຣະປະທນີຍາ ທ່າມກາງພວກ ປຸກປັນ ຄວາມບສະຫງົບ ແລະ ໃຈຂອງເຈາີທຸືະຫວນິຫາ ພຣະຜູ້ປັນເຈາີນີ້ ຊ່າງຫວານພຽງໃດ.

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ຊື່ງຄວາມປຕິແຫ່ງພົບທັງປວງ ໂດຍເຈາີ ທຸແຫ່ງອດິສະລະພາບຈືງໄດປັກເທງິຍອດສດ ແລະ ທະເລ ແຫ່ງຄວາມອາລຈືງສາດຊດັ.

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ກີເນລະເທດແຫ່ງພົບທັງປວງ ເພາະ ຄວາມໂດດດຽວຂອງເຈາີ ດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມເປັນໜື ຈືງໄດສ້ອ່ງແສງ ເພາະການຖກີເນລະເທດຂອງເຈາີ ດນີແດນ ແຫ່ງເອກະພາບຈືງດີງາມ.

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ປັນຄວາມພາກພມູ ຂອງພົບທັງປວງ ເຮົາໄດໃຫຄ້ວາມຕກິຕ້ເປັນພສູາ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮອີງ ແລະ ຄວາມທຸກທລະມານ ເປັນອາພອນປະດບັວຫິານຂອງ ເຈາີ.

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ຊື່ງປກີປຕິບາບແຫ່ງພົບທັງປວງ ເຈາີເຫນີແລ້ວວ່າ ຫວິໃຈທັງຫລາຍມເຕຄ່ວາມກຽດຊຸ້ ເຈາີຈົງມອງຂ້າມເສຽ້.

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ສຽສະລະສຳລັບພົບທັງປວງ ເມອີດາບ ສະຫອ້ນແສງ ຈົງມຸ່ງໜ້າຕໄປ! ເມອີຫອກພຸ່ມາ ຈົງຄບີໜ້າ ຕໄປ!

ດກູ່ອນ ພຣະຜູ້ກືໃຫ້ພົບທັງປວງຄ້າຄວນ ເຈາີຫລເຮົາ ທຈີະຄ້າຄວນ? ເຮົາຕ່າງຫາກທຈີະຮອ້ງໃຫ ເພາະຜູ້ສະໜັບ ສະໜຸນເຈາີນີ້ ມຈິານວນໜອ້ຍ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນທືກິຍົງ ຜູ້ຊື່ງຄວາມຮຸ່ງເຮອີງ ຂ້າ ພຣະອົງ ໄດຍິນສຽງຮອ້ງຮຽກຂອງພຣະອົງແລ້ວ ແລະບຕັນ ພຣະພກຂອງບາຮາແດງເປັນໄຟ ດວັຍຄວາມຮອ້ນແຫ່ງ ຄວາມທຸກທລະມານ ແລະ ດວັຍອກັຄແຫ່ງພຣະວັດຈະນະອັນຮຸ່ງເຮອີງຂອງພຣະອົງ ແລະ ບາຮາລຸກຂນີດວັຍຄວາມ ຊສິດ ແລະ ເສຽ້ສະລະ ພອ້ມກັບຕັງປະນທິານ ໃນຄວາມຍນິດຂືອງພຣະອົງ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງບັນດານຄວາມເປັນໄປຂອງພົບທັງປວງ.

ດູກອ່ນ ອາລອີກັບາ ຈົງຂອບພຣະຄຸນ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງເຈົ້າ ສຳລັບພຣະທັມມະຈາລກິນ ເຊິ່ງເຈົ້າສາມາດສູດ
ສຸກນິທະລດີແຫ່ງຂັນດຶງຂອງເຮົາ ແລະ ຮັບຮູ້ຊົງທັອ້ມລອ້ມ ເຮົາໃນວຸດຊິງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນທັບຊາຂອງພົບ
ທັງປວງ.

ຫາກຄົນຮັບໃຊ້ທັກຸຄນີອ່ານ ແລະຕກິດອງສົງ ຈະເກດີ ໄຟຮອ້ນສຸມ ຢູ່ໃນເສນີໂລຫດີຂອງພວກເຂົາ ເຊິ່ງຈະຈູພົບ
ທັງປວງ ໃຫລັກຊນີຢ່າງສະຫວ່າງສະໄຫວ.

Also in: ceb, en, ha, ja, ky, tk, tvl, zh-Hans

AB03082

ບດີອະທຖານ ທີ່ພຣະສະຖຸບູຂອງພຣະອັບດູລບາຣາ

(ໃຊ້ສັວດເວລາສ່ວນຕົວໄດ້ດ້ວຍເຊນັກນັ້)

“ຜູ້ສັວດບດີອະທຖານນີ ດ້ວຍຄວາມອ່ອນນອ້ມ ແລະ ສັດທາ ຈະຍັງຄວາມເບກິບານຫນັສາ ໃຫ້ແກ່ຫວິໃຈຂອງຄົນ
ຮັບໃຊ້ຜູ້ນັ້ນ ຊຶ່ງຈະເປັນເໝອິນດັງໄດ້ຢູ່ໜ້າພຣະອົງ”

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂໍຍົກ
ມວີງິວອນພຣະອົງ ດ້ວຍຄວາມອ່ອນນອ້ມ ແລະ ນ້ຳຕາ ຂ້າພະອົງໃບໜ້າຄຸກທຸລີນະທລະນປະຕູຂອງພຣະອົງ
ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະເສດີ ເໝອິປັນຍາຂອງຜູ້ແກ່ວຊາ ແລະການສັນລະເສນີຂອງຜູ້ເທິງທິທນູພຣະອົງ
ຂໍຊົງທອດສາຍຕາແຫ່ງ ຄວາມປານ ມີາຍັງຄົນຮັບໃຊ້ຜູ້ຕ້ອຍ ແລະ ອ່ອນນອ້ມຢູ່ປະຕູຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງດຳດັງລົງສູ່ມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາອັນບໍ່ຮູ້ມີຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະອົງຄືນີຮັບໃຊ້ຜູ້ຫຼີ້ສົງສານ ແລະ ຕຳຕອ້ຍຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທັງວິງິວອນພຣະອົງ
ເປັນສະເລຍິທຢູ່ໃນມືຂອງພຣະອົງ ອະທຖານເຖງິພຣະອົງດ້ວຍຄວາມສັດທາ

ວາງໃຈໃນພຣະອົງຫລັງນ້ຳຕາຕໍ່ພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຮອ້ງຮຽກແລະວົງິວອນພຣະອົງວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍຊົງປະທານຄວາມກະລຸນາ ໃຫ້ຂ້າພະອົງຮັບໃຊ້ບັນດາຜູ້
ເປັນທຣີກັຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທັ ໂຂມ້ແຂງຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ໜ້າຜາກຂອງຂ້າພະອົງຮຸ່ງເຮືອງ
ດ້ວຍແສງແຫ່ງການບູຊາ ໃນຣາຊສຳນັກແຫ່ງຄວາມບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ ແລະ ດ້ວຍການອະທຖານເຖງິອານາຈັກ
ແຫ່ງຄວາມຍົງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງລະ ຖມີຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ ໃນທປະຕູໄປສູ່ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ
ໃຫ້ຂ້າພະອົງຕັດຄວາມຜູກພັນ ຈາກທຸກສົງພາຍໃນອານາບໍລິເວນ ອັນບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຄວາມບໍ່ເຫັນແກ່
ຕົວ ເປັນຖ້ວຍທຣີກັພະອົງດມີ ເປັນເສອີຄຸມທຣີກັພະອົງສວມ ເປັນມະຫາສະໝຸດທຣີກັພະອົງດຳດັງລົງໄປ
ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນເໝອິນດັງທຸລີ ໃນວຸດຊິງບັນດາຜູ້ເປັນທຣີກັຂອງພຣະອົງ
ແລະໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ສະລະວນິຍານ ສຳລັບພົບທັດໄດ້ຮັບກຽດ ຈາກຮອຍເຫື້າຂອງບັນດາຜູ້ພຣະອົງເລອີກສັນ
ໃນວຸດຊິງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້

ເປັນນາຍ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງໃນເບອີງບນີສຸດ.

ຄົນຮັບໃຊ້ຮອ້ງຮຽກພຣະອົງຍາມຮຸ່ງອາລຸນ ແລະຄຳຄນີ ດ້ວຍບດີອະທຖານນີ

ຂໍຊົງໃຫ້ຫວິໃຈຂອງຂ້າພະອົງສົມປາດຖະໜາ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງມຫວິໃຈຜ່ອງໃສ ມໃຈເບກິບານ
ແລະເຫັນແຈງໃນທັມ ເພອີວ່າຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຮັບໃຊ້ສ້າສະໜາ ແລະ ເປັນຄົນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ.

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງສົງສານ ພຣະຜູ້ຊົງອາລທິສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງປານ
ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

Also in: af, ar, az, bg, bi, bs, ca, da, de, el, en, en, es, et, fa, fa, fi, ht, hu, hy, iba, id, is, it, it, kl, kn, ko, lv, mg, ml, ne, nl, no,
pl, ro, ro, sk, sv, tl, tvl, ur

AB00805

ບດີອະທຖຳນເພອີມະນຸດຊາດ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ປະຊາຊນິທັງ ປວງໄດ້ຂ້າມາຍັງວມິນໃນສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ເພອີ
ວ່າຈະບໍ່ມີຜູ້ໄດ້ ຫ່າງໄກຈາກຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ຕັ້ງ ແຕ່ບໍ່ຮູ້ນະການ ພຣະອົງຊົງອານຸພາບໃນການທຳສົງທຳ
ພຣະອົງປາດຖະໜາ ແລະຢູ່ໜອສົງໃດກໍຕາມ ທພຣະອົງ ຕອ້ງການ.

Also in: ms, sm, tvl

AB02522

ບດີອະທຖຳນເພອີມະນຸດຊາດ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ ພຣະຜູ້ຊົງເອອີ ເພອີແລະສາມາດ! ພວກຂ້າພະອົງຄືນຮັບໃຊ້ທພຣະອົງ
ຄອຍປົກປ້ອງແລະຄຸ້ມຄອງ ຂພຣະອົງຊົງເອນັດພວກຂ້າ ພະອົງດວ້ຍຄວາມໂປດປານ ຂໍຊົງໃຫ້ດ້ວງຕາຂອງພວກ
ຂ້າພະອົງຮັບແສງ ຫຼຸຂອງພວກຂ້າພະອົງໄດ້ຍິນ ແລະ ຫວິໃຈຂອງພວກຂ້າພະອົງ ມຄືວາມຮັກ ແລະ ເຂົ້າໃຈ
ຂໍຊ່ວງຂອງພຣະອົງ ເຮດັໃຫ້ວັນຍານຂອງພວກຂ້າພະອົງ ເບກິບານແລະເປັນສຸກ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງນຳ
ທາງໄປສູ່ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຟື້ນຊົງດີຂອງພວກ ຂ້າພະອົງທຸກຄນີ ດວ້ຍລມິຫາຍໃຈ ຂອງພຣະວນິຍານບລໍ່ສິດ
ຂໍຊົງປະທານຊົງດິນລິນັດອນ ແລະກຽດຕຍິດີອະນັໃຫ້ ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປະສານສາມັກຄມະນຸດຊາດ ແລະ
ໃຫ້ຄວາມສະຫວ່າງແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ຂໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງທຸກຄນີໄດ້ນິໃນວຖິຂອງພຣະອົງ ປາດຖະໜາຄວາມຍນີ
ດຂອງພຣະອົງ ແລະ ສະແຫວງຫາຄວາມເລກິລບັໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ!
ຂໍຊົງທຳໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງສາມັກຄມິນ ແລະ ຂໍຊົງເຊອີມຫວິໃຈຂອງພວກຂ້າພະອົງ
ດວ້ຍພັນທະນາການທບິມິແຕກສະລາຍ ຂອງພຣະອົງ ແທຈັງແລວ້ ພຣະອົງຄພຣະຜູ້ໃຫ້ ພຣະອົງຄພຣະຜູ້ຊົງ
ເມດຕາ ແລະ ພຣະອົງຄພຣະຜູ້ຊົງມະຫທຳນຸພາບ.

Also in: ceb, mi, mn, tvl, ur

AB04225

ບດີອະທຖຳນໃນທປະຊຸມຫລທຶຊຶມນຸມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງປານ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດແລະຊົງອານຸພາບ! ຂ້າແດ່ພຣະບດີ ຜູ້ຊົງເມດຕາ ທສິດ!
ຄນີຮັບໃຊ້ເຫຼົ້າຊຶມນຸມກນີ ແລະ ຕັ້ງຈດິສພຸຣະອົງ ວົງວອນຕທໍລະນປະຕູຂອງພຣະອົງ ປາດຖະໜາພຣະພອນ ອນັບຮູ້ສູນີ
ຈາກຄວາມແນ່ນອນອນັຍົງໃຫຍ່ ຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະອົງບໍ່ມິຈິດປະສົງອນີໃດ ນອກຈາກຈະໄດ້ປັນທ
ຍນິດຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມິເຈດຕະນາອນີໃດນອກຈາກ ຈະຮັບ ໃຊ້ມະນຸດຊາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຮດັໃຫ້ທຶຊຶມນຸມສິດໃສ ໃຫ້ທຶກຸຄນີມິຈິປານ ຂໍຊົງປະທານພອນຂອງພຣະວນິຍານ ບລໍ່ສິດ
ແລະ ປະສາດພວກຂ້າພະອົງ ດວ້ຍອານຸພາບສະຫວນີ ຂໍຊົງອວຍພອນພວກຂ້າພະອົງ ໃຫ້ມິໃຈເປັນທມິ ແລະ
ນຳໃສໃຈຈົງທມິຢື່ທະວຂີນີ ເພອີວ່າ ພວກຂ້າພະອົງຈະຫນີມາຍັງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ດວ້ຍຄວາມຖອມຕນີ
ແລະສຳນກິຜດິດວ້ຍຄວາມເສຽໃຈ ແລະປະຕບິດັຮັບໃຊ້ມະນຸດຊາດ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງແຕລະຄນີ ກາຍເປັນ
ທຽນທສິະຫວ່າງສະໄຫວ ເປັນດວງດາວທສິດໃສ ເປັນສສິນີ ທົງດົງາມ ແລະ ກະຈາຍກນີຫອມ ທຶຊົນໃຫ້ລະນກິເຖງ
ສຸກນີທະລດີ ໃນອານາຈັກຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ.

ຂ້າແດ່ພຣະບດີຜູ້ຊົງເມດຕາ! ຂໍຊົງປະທານພອນ ຂໍຊົງຢຳຖຄືວາມບກິພອ່ງຂອງພວກຂ້າພະອົງ
ຂໍຊົງປົກປ້ອງພວກຂ້າພະອົງໄວໃນຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຢຳຈດິຈຳບາບຂອງພວກຂ້າພະອົງ
ຂໍຊົງຮັກສາພວກຂ້າພະອົງ

ດວ້ຍຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະອົງອອນແອ ສວ່ນພຣະອົງຊົງອຳນາດ ພວກຂ້າພະອົງຍາກໄຮ້
ສວ່ນພຣະອົງຮັງມິ ພວກຂ້າພະອົງເຈບປ່ວຍ ສວ່ນພຣະອົງຄເພດສະຫວນີ ພວກຂ້າພະອົງຂດັສນີ
ສວ່ນພຣະອົງຊົງໂອບອອ້ມອາລທິສິດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງຮັກສາປນີປວິພວກຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຄພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະອົງຄພຣະຜູ້ໃຫ້

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ.

Also in: bn, hy, ne, ru, sne, ur

Aid and Assistance

BH10973

ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ຂ້າພະເຈົ້າຊົງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຄືຈຸດໝາຍຂອງ ການບູຊາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ຄືທັງ
ຫລົບໄພຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ທີ່ສະຖິດຂອງພຣະອົງເປົ້າໝາຍ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ການສັນລະເສນີພຣະອົງ ຄືຄວາມຫວັງ
ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ການປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງສື່ ຫາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງເຫຼີ້ນແຫ່ງຊີ
ວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ການກ່າວເຖິງພຣະອົງຄືການປອບ ໂຍນຂ້າພະເຈົ້າ, ການຢູ່ກັບພຣະອົງຄືຄວາມຕ້ອງການຂອງ
ຂ້າພະເຈົ້າ, ການເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງ ຄືຄວາມປາດຖະໜາ ແລະ ຄວາມໄຝ່ຝັນອັນສູງສຸດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຊົງວອນພຣະອົງ ຂໍຊົງຢາພາກຂ້າພະເຈົ້າ ຈາກສົງໄສພຣະອົງກໍານິໄວ ສໍາລັບຄົນຮັບໃຊ້ທີ່ພຣະອົງເລືອກສັນ.
ຂໍຊົງປະທານ, ສົງທິດື່ມທັງໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ. ແທຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງ,
ຄລີຊາຂອງມວນມະນຸດ. ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ສະເໝີ,
ພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟືອກສິດ.

Also in: af, ar, az, be, bg, bn, bs, ca, ceb, da, de, el, en, eo, fo, fr, fy, gil, gu, hi, ht, hy, is, it, ja, ky, lv, mg, mi, ml, ms, mt, ne, nl, no, pl, pt, ru, sk, sl, sr, sv, ta, te, th, tvl, uk, ur, zh-Hant

AB00935

ເພື່ອເອກະພາບແລະຄວາມສາມັກຄີ

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງຮວບຮວມຈິດໃຈຄົນຮັບໃຊ້
ຂອງພຣະອົງໃຫ້ເປັນເອກະພາບ ຂໍຊົງເປີດເຜີຍພຣະປະສົງ ອັນຍັງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງແກ່ພວກເຂົາ ຂໍໃຫ້ພວກເຂົາປະຕິ
ບັດຕາມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ແລະຢູ່ໃນພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອ
ເກືອກຸນຄວາມພະຍາຍາມ ແລະປະທານກໍາລັງໃຫ້ພວກເຂົາ ຮັບໃຊ້ພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງຢາໄດ້ລັະຖຸມີ
ພວກເຂົາເຫຼົ່ານີ້ໄວ້ຕໍາມລໍາພັງ ຂໍຊົງນໍາທາງພວກເຂົາດ້ວຍ ແສງສະຫວ່າງແຫ່ງຄວາມຮອບຮູ້ອງພຣະອົງ ແລະ
ປະຄັບປະຄັງຫວິໃຈຂອງພວກເຂົາ ດ້ວຍຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອ
ແລະເປັນພຣະຜູ້

ເປັນເຈົ້າຂອງພວກເຂົາ.

Also in: ja, mi, ml, mn, ta, zh-Hans

BH05467

ບຸກຄົນ

ສໍາລັບໃຊ້ສັ່ວດໜຶ່ງຄັ້ງທຸກ 24 ຊົ່ວໂມງ

(ລະຫວ່າງເວລາທຸກວັນເຖິງຕາເວັນຕົກ)

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າເປັນສັກຂີພະຍານວ່າ, ພຣະອົງໄດ້ຊົງສ້າງ ຂ້າພະເຈົ້າຂຶ້ນມາເພື່ອໄດ້ຮັບຮູ້ກັ
ແລະ ນະມັດສະການພຣະອົງ.

ບັດນີ້, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮູ້ເຫັນຈົງ ເຖິງຄວາມປາສະຈາກອໍານາດວາດສະໜາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຕໍາການຊົງສັກດາ
ນຸພາບຂອງພຣະອົງ, ຄວາມທຸກຍາກ ຂອງ ຂ້າພະເຈົ້າ ຕໍາຄວາມອຸດົມຮັ່ງມີຂອງພຣະອົງ.

ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງ ຊ່ວຍເຫຼືອໃນໄພອັນຕະລາຍ, ພຣະຜູ້ຊົງເປັນຢູ່ດ້ວຍພຣະອົງເອງ.

Also in: ko, ky, ky, mr, sm, tk, ur, ur, vi, zh-Hant

America

BH09205

ຂໍ້ຄວາມຄູ່ຄອງ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອງ! ຂໍຊົງປົກປ້ອງຄົນຮັບໃຊ້ທ່ານພຣະອງໄວ້ໃຈ ໃຫ້ພົ້ນຈາກຄວາມ
ຊົ່ວຮ້າຍທຳມະຊາດ ແລະຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ ຂໍຊົງເຜົາ ເບັງພວກຂ້າພະອງ ດ້ວຍຄວາມເມດຕາຮັກໃດ
ແລະຄູ່ຄອງພວກຂ້າພະອງ ໃຫ້ພົ້ນຈາກຄວາມເຈັບແຄ້ນ ຊຸ່ງຊັງ ແລະອຸບັດຊາດຂອງຊົງດູແລ ແລະ
ພົກກັພວກຂ້າພະອງໄວ້ ໃນປາການທປັອດໄພ ຈາກຄົນອາວຸດແຫ່ງຄວາມສົງໃສ
ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະອງເປັນເຄື່ອງໝາຍ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອງ
ຂໍຊົງໃຫ້ລັງສີຈາກອະລໂນໄທແຫ່ງເອກະພາບຂອງພຣະອງ ທອດລັດສະໝອີນເຈດີຈຳມາທໃບໜ້າຂອງພວກຂ້າພະອງ
ໃຫ້ຫວິໃຈຂອງພວກຂ້າພະອງເບກິບານ ດ້ວຍບົດກອນທຫຼັງມາຈາກອານາຈັກອັນວິ
ເສດສຸດຂອງພຣະອງ ພຣະອງຄືພຣະຜູ້ຊົງອາລ ພຣະຜູ້ຊົງຄູ່ຄອງ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິນພາບ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ.

Also in: fa, fi, hi, ja, ko, mn, ms, ne, sm, sw, ta, te, tvl, tvl, uk, zh-Hans, zh-Hant

BH08858

ບົດອະທິຖານເພື່ອການເຜີຍແຜ່ສາສະໜາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ ຄົນຮັບໃຊ້ເຊິ່ງຊຸມຮວດຈະນະ ພສິດສົງທໄຮ້ສ້າລະ ແລະບໍ່
ຈົງໃຫ້ປະຈັກ ແພກະຈາຍບົດກອນສັກສິດໄປກວ້າງໄກ ເປດີ ເຜີຍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ແລະ ເຮດໃຫ້ແສງອຸສາຮຸ່ງອາລຸນໃນຫວິ
ໃຈ ຂອງຜູ້ຊົງອົບທັມ.
ແທຈັງແລ້ວ ພຣະອງຄື ພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟືອ ພຣະຜູ້ຊົງ ອະໄພ.

Also in: th, tvl, zh-Hant

Bahá'í Reference Library

AB03524

ບົດອະທິຖານສຳລັບເດັກແລະເຍົາວະຊົນ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊົງເມດຕາ! ເດັກໜ້າຮັກ ເຫລົ່ານີ້ຄົງຳນາດຝົມຂຶ້ນດັດສະນີເຫງ່ອຳນາດ ແລະຄິດອີງ ໝາຍ
ອັນໜ້າພິດສະຫວົງ ຂອງຄວາມຍັງໃຫຍ່ຂອງພຣະອງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງຄູ່ຄອງເດັກເຫຼົ່ານີ້ ຂໍຊົງໃຫ້
ພວກເຂົາໄດ້ຮັບການອົບຮົມ ແລະ ຮັບໃຊ້ມະນຸດຊາດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ເດັກເຫຼົ່ານີ້ຄືເຂັມກຸ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກ
ເຂົາໄດ້ຮັບການລ້ຽງດູໃນເປືອກຫອຍ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາ ຮັກແພງ ຂອງ ພຣະອງ.
ພຣະອງຄື ພຣະຜູ້ຊົງອາລ ພຣະຜູ້ຊົງປ່ຽມໄປດ້ວຍ ຄວາມຮັກ.

Also in: az, de, de, en, en, eo, es, fi, hi, ja, lb, ms, ms, ms, ms, nl, ny, sm, sr, th, tk, uk, zh-Hant

AB07737

ບົດອະທິຖານເພື່ອປະເທດຊາດ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊົງອະໄພ! ຄົນຮັບໃຊ້ເຫຼົ່ານີ້ ນຳລັງຫັນມາຫາອານາຈັກຂອງພຣະອງ ແລະສະແຫວງ
ຫາພຣະກະລຸນາແລະຄວາມອາລຂຶ້ນຂອງພຣະອງ ຂ້າແດ່ພຣະ ຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຮດໃຫ້ພວກເຂົາມີຫວິໃຈຫຼັງດຶງາມ ແລະ
ບໍລິສຸດ ເພື່ອວ່າ ພວກເຂົາຈະຄູ່ຄວນກັບຄວາມຮັກຂອງພຣະອງ ຂໍຊົງຊຳລະວນິຍານຂອງພວກເຂົາ ໃຫ້ບໍລິສຸດ ເພື່ອວ່າ
ແສງຂອງດວງອາທິດແຫ່ງສັດຈະທັມ ຈະໄດ້ສ້ອ່ງສະຫວ່າງ ມາຍັງພວກເຂົາ ຂໍຊົງຊຳລະດວງຕາຂອງພວກເຂົາ ເພື່ອວ່າ
ພວກເຂົາຈະໄດ້ມ້ອງເຫັນແສງທັມ ຂໍຊົງຊຳລະຫຼຸຂອງພວກ ເຂົາ ເພື່ອວ່າ ພວກເຂົາຈະໄດ້ຍິນສຽງຮຽງຮຽງອ້ງຈາກອານາ
ຈັກຂອງພຣະອງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ແທຈັງແລວ້ ພວກຂ້າພະອົງ ອ່ອນແອແດ່ພຣະອົງຊົງອຳນາດ ແທຈັງແລວ້ ພວກຂ້າພະ
ອົງຍາກໄຮ້ແດ່ພຣະອົງອຸດົມຮັ່ງມີ ພວກຂ້າພະອົງຜູ້ສະແຫວງຫາ ແລະ ພຣະອົງຜູ້ເປັນທາຜູ້ຫາ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້
ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງເຫັນໃຈ ແລະໃຫ້ອະໄພຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປະ ທານຄວາມສາມາດ ໃຫ້ໃຈຂອງພວກຂ້າພະອົງເປີດຮັບທັມມະ
ເພື່ອວ່າ ພວກຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຄູ່ວນກັບກະລຸນາທຳຄືນ ຂອງພຣະອົງ ໃຜ່ຫາອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຈະໄດ້ດີມີອຳ
ມະລິດແຫ່ງຊຸວິດີ ຈະລຸກດວ້ຍໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະ ອົງ ແລະໄດ້ຮັບຊຸວິດີໃໝ່ຈາກລົມຫາຍໃຈຂອງພຣະວິນຍານ
ບໍລິສັດ ໃນສັດຕະວັດທຳຮືງເຮືອງນີ້.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະ ອົງ! ຂໍຊົງທອດສາຍພຣະເນດ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໃດ
ມາຍັງທຳຊົມມຸນມຸນຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງທຸກຄົນໄວ້ໃນການດູແລ ແລະ ການປົກປ້ອງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານພອນໃຫ້ແກ່ວິນ
ຍານເຫຼົ່ານີ້ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກເຂົາດຳດົງລົງສູ່ມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງ ຄວາມປານຊືອງພຣະອົງ ຂໍຊົງກະຕຸ້ນພວກເຂົາດວ້ຍ ສາຍ
ລົມ ຂອງພຣະວິນຍານບໍລິສັດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອແລະຄຳຊຸມຕິຖະບານທຳຍຸຕິທັມນີ້
ປະເທດນຳຍີ່ປຸ່ນໃນໄຕຮັນເງົາແຫ່ງຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ແລະ ປະຊາຊົນໃນຊາດນີ້ ໃຫ້ກ້ານຮັບໃຊ້ພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງໂອບອອ້ມອາລາດີພວກເຂົາ ແລະ ຫລັງຄວາມກະລຸນາທຳຄືນຂອງພຣະອົງໃຫ້
ຢ່າງລຸນນີ້ເຫຼືອ ຂໍຊົງໃຫ້ຊ້າດທຳນັ້ນບັຖນີເຮືອງກຽດ ຂໍຊົງຮັບຊາດນີ້ໄວ້ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ.
ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດສູງ ສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງປານ ໂລະ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟືອ
ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຜູ້ຊົງກະລຸນາຢ່າງລຸນນີ້ ເຫລືອ.

Also in: de, de, en, en, es, fa, fr, hi, ja, lb, ne, nl, pl, th

AB06528

ທ່ຽງຄຸນີ

ດຽວນີ້ຜູ້ສະແຫວງຫາສັດຈະທັມ! ຫາກເຈົ້າປາດຖະໜາໃຫ້ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າເປີດຕາຂອງເຈົ້າ
ເຈົ້າຕ້ອງວົງວອນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ອະທຳຖານແລະສົນທະນາກັບພຣະອົງຕອນທ່ຽງຄຸນີໂດຍກ່າວວ່າ:
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂ້າພະອົງຫັນໜ້າມາສູ່ອຸນາ ຈັກແຫ່ງຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ແລະ ດຳດົງລົງສູ່ມະ
ຫາສະມຸດແຫ່ງຄວາມປານຊືອງ ພຣະອົງຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ຂ້າພະອົງຕາສະຫວ່າງ
ດວ້ຍການໄດ້ເຫັນດວງປະທັບຂອງພຣະອົງ ໃນລາຕິມິດິມດິນ ແລະມີ
ຄວາມສຸກດວ້ຍອຳມະລິດ ແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ໃນ ຍຸກອັນໜ້າພິສະຫວົງນີ້ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ
ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ຍິນສຸລະສຽງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງເປີດປະຕູສູ່ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ຕໍ່ໜ້າຂອງຂ້າພະອົງ
ເພື່ອວ່າ ຂ້າພະອົງ ຈະໄດ້ເຫັນອາພາ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງແລະ
ຫັນໄປຫາຄວາມງາມຂອງພຣະອົງແທຈັງແລວ້ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ໃຫ້ພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟືອ ພຣະຜູ້ຊົງປານ
ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ.

Also in: gil, gu, hi, hr, hy, hy, hz, id, ja, ja, kn, ko, ko, ko, ky, ml, ms, no, ru, sk, sm, sm, sm, sq, ta, te, tet, th, tpi, tvl, tvl, uk,
vi, zh-Hans, zh-Hant, zh-Hant

AB09726

ເມື່ອປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຈົມແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຫາກບໍ່ແມ່ນເພາະຄວາມທຸກຍາກທັມ
ເກດຂຶ້ນໃນໜີ້ທາງຂອງພຣະອົງ ຈະຮູ້ໄດ້ຢ່າງໃດວ່າ ຜູ້ໂຄດ ຄົນຮັກທັມແທຈັງຂອງພຣະອົງ ແລະ ຫາກບໍ່ແມ່ນເພາະຄວາມ
ຫຍຸ້ງຍາກທຳທິດສອບຄວາມຮັກທັມພຣະອົງ ຖານະຂອງຜູ້ປາດຖະໜາພຣະອົງ ຈະເປີດເຜີຍອອກມາໄດ້ຢ່າງໃດ?
ອຳນາດຂອງພຣະອົງ ເປັນພະຍານໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ! ສະ ຫາຍຂອງທຸກຄົນທັມພຣະອົງ
ຄືນຕາທັມພວກເຂົາຫຼັງອອກມາ ຜູ້ປັບໂຍນ ສຳຫນັດຜູ້ສະແຫວງຫາພຣະອົງ ຄືສຽງ ໂອດຄວນທັມພວກເຂົາເປັ້ງອອກມາ

ແລະ ອາຫານສຳລັບຜູ້ຮັບໄປຫາພຣະອົງ ຄືເສດຫວີໃຈທິດິຕກສະຫຼາຍ ຂອງພວກ ເຂົາ.
ຄວາມຂມໍ້ຂອງຄວາມຕາຍໃນຫນີທາງຂອງພຣະອົງ ຊ່າງຫວານສຳລັບຂ້າພະອົງພຽງໃດ ແລະ
ເປັນສົງຫລີ້ຄ່າພຽງໃດ ສຳລັບຂ້າພະອົງ ເມື່ອໄດ້ປະເຊີນກັບຄຸນອາວຸດຂອງຜູ້ອຸ່ງຮ້າຍ
ເພື່ອຈະເຊດີຊຸມຮະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງຂ້າພະອົງໄດ້ມີ
ສົງຫລີ້ຮະອົງປາດຖະໜາ ໃນສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງ
ປະທານທຸກສົງຫລີ້ຮະອົງບັນຍັດໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍໃນ ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງເປັນ
ພະຍານ! ຂ້າພະອົງປາດຖະໜາແຕ່ສົງ ຫລີ້ຮະອົງປາດຖະໜາ ແລະ ຫວັງໃນສົງຫລີ້ຮະອົງຫວັງ ຂ້າພະອົງວາງໃຈ
ແລະ ໝັ້ນໃຈໃນພຣະອົງທຸກເວລາ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວັງວອນພຣະອົງ ຂໍຊົງເຊດີຊຸມນັດາຜູ້ຈິຈະມາຊ່ວຍສາສະໜານີ້
ຜູ້ຊົງຈະໄດ້ຮັບການນັບວ່າ ຄູ່ວນສຳລັບພຣະນາມ ແລະ ອະທິປະໄຕຂອງພຣະອົງ
ເພື່ອວ່າພວກເຂົາຈະໄດ້ຈັດຈຳຂ້າພະອົງ ໃນໝູ່ປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ ແລະປັກທຸໂຊໃນຄົນ
ແດນຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງອຳນາດໃນການກະທຳ ສົງຫລີ້ຮະອົງຊົງປາດຖະໜາ
ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອໃນໄພອັນຕະລາຍພຣະຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ດ້ວຍ ພຣະອົງເອງ.
Also in: iba, ja, ms, ne, ta, zh-Hant

BH01313NAM

ບຸດີອະທິຖານຂໍກຳນະສັກສາປັນປວີ

ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ຄືກຳນະສັກສາປັນປວີຂອງຂ້າ ພະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ແລະການ
ລະນກິເຖງພຣະອົງ ຄືທິບພຣະໂອສດິແກ່ຂ້າພະອົງ ການ ເຂົ້າໃກ້ພຣະອົງ ຄືຄວາມຫວັງຂອງຂ້າພະອົງ ແລະຄວາມ
ຮັກທິມິຕິພຣະອົງນັ້ນ ຄືກຳນະສັກສາປັນປວີ ແລະຊ່ວຍເຫຼືອ ຂ້າພະອົງທັງໃນໂລກນີ້ ແລະໂລກໜ້າ.
ແທຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງ ຮອບຮຸ້ນພຣະຜູ້ຊົງປຣຊາຍານເໜອີສັບພະສົງທັງປວງ.

Also in: af, ar, az, bg, bi, bla, bla, bn, bs, ca, ceb, ch, chn, cnr, co, cs, cy, da, dak, de, dgz, dih, diu, en, eo, es, et, eu, fa, fi, fj, fo, fr, fy, ha, haw, hr, ht, hu, hu, hur, hur, hy, hz, hz, iba, id, ik, is, it, ja, kgf, kl, kn, ko, ksd, ky, lb, lg, lkt, lt, lv, med, meu, mg, mi, ml, mn, moh, moh, mr, ms, mt, nal, naq, naq, ne, nl, no, nv, nv, ny, pl, pt, ro, ru, sk, sl, sq, sr, srn, srn, srn, st, sv, sw, ta, th, th, th, th, th, th, tk, tl, uk, ur, zh-Hans

Birth of Bahá'u'lláh

AB12019

ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂໍຮ້ອງຕໍ່ພຣະນາມ ອັນຮຸ່ງເຮືອງທສິດຸຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອຂ້າພະອົງ ໃນສົງຫລີ້ຈິຈະທຳໃຫ້ກັດິຈະການ ຂອງຄົນຮັບ ໃຊ້ຂອງພຣະອົງຮຸ່ງເຮືອງ,
ແລະບ້ານເມືອງຂອງພຣະອົງຈະ ເລນີຂນີ. ແທຈັງແລ້ວ, ພຣະອົງ, ຊົງອານຸພາບເໜອີທຸກສັບ ພະສົງ !

Also in: ko, ms, ne

Canada

AB00169

ເມື່ອປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂໍຄວາມສະດຸ ແລະ ສັນລະເສນີ ຈົງມິດິດພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ!
ຂ້າພະອົງຂໍຮ້ອງຕໍ່ສຽງຖອນຫາຍໃຈ ຂອງບັນດາຄົນຮັກຂອງພຣະອົງ ຕໍ່ນັ້ນຕາຂອງບັນດາ
ຜູ້ປາດຖະໜາທິຈະໄດ້ຫັນພຣະອົງ ຂໍຊົງ ຢ່າພາກຄວາມເມດຕາປານີ ໃນຍຸກຂອງພຣະອົງໄປເສັ້ງຈາກຂ້າພະອົງ ຫລີ້

ພາກຂ້າພະອົງຈາກສຽງເພງຂອງນາກພິພາບສະຫວັນ ທີ່ສະດຸຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ຕໍ່ແສງ
ສະຫວ່າງທຸກສິ່ງມາຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂ້າພະອົງຄືຜູ້ທີ່ຖືກຢືນໃນທຸກຂະເວດທະນາ
ຂໍຊົງເບີ້ເຖົ້າວ່າ: ຂ້າພະອົງຢູ່ໃນພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄອບຄອງທຸກສິ່ງ
ຂ້າພະອົງຄືຜູ້ທີ່ອ້າງມະລາຍສນຶຢ່າງແນ່ນອນ ຂໍຊົງເບີ້ເຖົ້າວ່າ: ຂ້າພະອົງຢູ່ໃນໜຶ່ງພຣະນາມຂອງພຣະອົງ
ພຣະຜູ້ຊົງອຳມະຕະ ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕອ້ຕະພາບຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະເສດີພຣະຜູ້ຊົງຄວາມສຸກສົງ
ຂໍຊົງຢຳລະຖືມີຂ້າພະອົງໄວ້ກັບຕົວຂ້າພະອົງເອງ ແລະ ກໍລິດທິໃຜຕໍ່ ຂໍພຣະອົງຊົງຈັບມືຂອງ ຂ້າພະອົງ
ດ້ວຍພຣະຫັດແຫ່ງອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ແລະ ດຶງຂ້າພະອົງ ຂຶ້ນມາຈາກນິ້ວມືແຫ່ງຄວາມເປັນ ແລະ
ຈົນຕະນາການອັນໄຮ້ສ້າລະຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ ຊຳລະຂ້າ ພະອົງໃຫ້ບໍລິສັດ ປາດສະຈາກສົງໄສພຣະອົງຊົງລັງກຽດ.
ຂໍຊົງດຶງນິ້ວມືໃຈໃຫ້ຂ້າພະອົງ ຫນ້າມາຫາພຣະອົງ ວາງໃຈໃນພຣະອົງ ສະແຫວງຫາພຣະອົງ ເປັນທິພົງ ແລະ
ເຂົ້າໄປຫາພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ແຫ້ຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ກະທຳຕາມທິພົນຂອງປາດຖະໜາ ໂດຍອານຸພາບ ແລະ
ອຳນາດຂອງພຣະອົງ ແລະ ບັນຊາຕາມທິພົນຂອງ ຕອ້ງການ ໂດຍອານຸພາບຂອງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ
ບໍ່ມີຜູ້ຕ້ານທານ ປະຕິບັດການ ຂອງປະກາສິດຂອງພຣະອົງ ໄດ້ ບໍ່ມີຜູ້ຕ້ານບ່າຍບ່ຽງ ວຸຸຸຸຂອງໂອກາດຂອງພຣະອົງໄດ້
ຄວາມຈົງແລ້ວ, ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາດິທານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງອາລິສິດ.

Also in: az, az, az, az, az, ca, de, de, de, eo, fr, ht, ht, hy, hy, hy, hy, hy, iba, iba, iba, iba, ja, ko, ko, mr, ms, ru, ru, sm, ta, tl, uk, uk, uk, uk, zh-Hant, zh-Hant

AB00068

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບແດກແລະເຍົາວະຊົນ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ມີປຽບປານ! ຂໍຊົງລຽງດູກາ ລຳທັງຮັບໃຫ້ນັ້ນອອກມິນ ໄວ້ໃນອອ້ມອກແຫ່ງຄວາມເມດຕາ
ຮັກໄຄ່ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປຶກຳອ້າງເຂົ້າໄວ້ໃນອຸທິປອດໄພ ໃນຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງລຽງດູກາໄວ້ໃນ
ອອ້ມແຂນແຫ່ງຄວາມຮັກ ອັນຖະນຸະໜອມຂອງພຣະອົງ.

Also in: hi, iba, ko, ko, ky, lb, mn, mn, ne, ne, sm, te, th, tk, ur, zh-Hant

Tablets of the Divine Plan

AB00218SOU

ຜູ້ດີ ຢ່າງໜ້າລະອາຍ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຜູ້ມີປຽບປານ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງອານາຈັກສະຫວັນ ສາສະນາກະຊົນເຫຼິ້ນຄື
ກອງທັບຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອພວກຂ້າພະອົງ ຂໍ ໜູ່ກວນຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງມີໄຊ ເພື່ອວ່າພວກຂ້າພະ
ອົງແຕ່ລະຄົນ ຈະກາຍເປັນກອງທັບ ທິພົນສິດິປະເທດເຫຼິ້ນ ດ້ວຍຄວາມຮັກຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ດ້ວຍແສງສະຫວ່າງ
ແຫ່ງພຣະທັມສະຫວັນ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍພຣະອົງເປັນຜູ້ຊ້າຈຸນ ແລະ ຊ່ວຍເຫຼືອພວກຂ້າພະອົງ ແລະໃນທິຣິກຮ້າງ ພູເຂົາ ຫຸບເຂົາ ປ່າດົງ
ທົງຫຍ້າ ແລະ ທະເລ ຂໍພຣະອົງຊົງເປັນຫຼັກທິພົນກ ຂ້າພະອົງວາງໃຈ.

ເພື່ອວ່າ ພວກຂ້າພະອົງຈະໄດ້ປັບສຽງດ້ວຍອານຸພາບ ຂອງອານາຈັກສະຫວັນ ແລະລິທາຍໃຈຂອງພຣະວິນຍານ ບໍລິສັດ.
ແຫ້ຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງ ອຳນາດ ພຣະຜູ້ຊົງເດຊານຸພາບ ແລະພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງ
ອັດສະລະຍະພາບ ພຣະຜູ້ຊົງໄດ້ຍິນ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນ.

Also in: af, az, bg, bi, ca, cy, da, de, dgz, el, el, en, haw, ht, hu, is, it, lv, mg, mt, nl, pl, pt, ro, ru, sk, tl, ur

AB00218

ບໍດີອະທິຖານໃນທິປະຊຸມຫລາກຊຸມນຸມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງອານາຈັກສະຫວັນ! ແມ່ນວ່າ ຮ່າງກາຍຂອງພວກຂ້າພະອົງ! ຊຸມນຸມກັນຢືນໃນທິພົນ

ແຕ່ຫົວໃຈຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ຖືກສະກົດດ້ວຍມືຮັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ລອຍໄປກັບລັງສີຂອງພຣະພັກທສີ່ອົງແສງຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າອ່ອນແອ ພວກຂ້າພະເຈົ້າກໍຄ່ອຍ ການສະແດງອຳນາດ ແລະ ອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າທຸກຍາກ ຂັດສນີ ບໍ່ມີຊີບສິນ ຫລື ສິມບັດ ພວກຂ້າພະເຈົ້າກໍຄຸ້ມດ້ວຍຊັບສິມບັດຂອງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າເປັນຢອດນ້ຳ ພວກຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບສາຍທາລາຈາກມະຫາສະໝຸດຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າເປັນຜົງທຸລີ ພວກຂ້າພະເຈົ້າກໍຮຸ່ງເຮືອງດ້ວຍແສງ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງດວງຕາເວັນຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນຜູ້ຈັດຫາໄວ້ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫລືອພວກຂ້າພະເຈົ້າ ເພື່ອວ່າ ແຕ່ລະຄົນຂຸມນຸມກັນໃນທັງນີ້ ຈະກາຍເປັນທຽນທສີ່ຫວ່າງສະໄຫວ ເປັນສູນກາງດຽວດູທຣີອັງຮຽກຜູ້ນີ້ ໃຫ້ໄຂ້ນ້ຳມາຍັງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຈົນກະທັ້ງໂລກນີ້ ກາຍເປັນພາບສະທ້ອນຂອງສະຫວັນ ຂອງພຣະອົງ ໃນທສີດູ.

Also in: ceb, es, fi, fj, hi, hi, hy, iba, ko, ky, lb, lb, lg, mn, pt, pt, sm, sq, sv, ta, ta, th, uk, vi

AB11042

ເພື່ອຄວາມໝັ້ນຄົງໃນພຣະປະທານິຍາ

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະ ອົງທັງຫຼາຍ ກ້າວໝັ້ນໃນວຸດທະສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ຂໍພຣະອົງຊົງຊ່ວຍ ໃຫ້ກ້າລັງໃຈແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ໃນການເຊືອຟັງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຫັນໝ້າມາຫາຄວາມງາມ ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ໃຈຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າເບີກບານ ດ້ວຍສັນຍາລັກ ແຫ່ງເອກະພາບສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງ ປະດັບກາຍຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍເສື້ອຄຸມແຫ່ງຄວາມ ອາລະຂີອງພຣະອົງ ຂໍຊົງກຳຈັດມ່ານທບັງຕາພວກຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຂໍຊົງໃຫ້ຖ້ວຍແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ເພື່ອວ່າສາລະຂອງທຸກຊົດິ ຈະໄດ້ຮັບອັງ ເພງສັນລະເສນີ ຕໍ່ຈົນຕະນາພາບ ແຫ່ງຄວາມໂອລານຂອງ ພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍ ຂໍຊົງເປີດເຜີຍພຣະອົງ ໂດຍພຣະວັດຈະນະແຫ່ງຄວາມປານ ໃລະຄວາມເລກິລບັ ແຫ່ງພາວະຂອງພຣະອົງ ເພື່ອວ່າຄວາມປດິຂອງການອະທິ ຖານຈະອາບວນິຍານຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ເປັນການອະທິຖານທລີ້ເລກິກວ່າຖອ້ຍຄຳ ແລະ ພະຍັນຊະນະ ແລະ ຢູ່ໜ້ອກວ່າພະຍາງ ແລະ ນ້ຳສຽງ ເພື່ອວ່າທຸກສິ່ງຈະເລືອນຫາຍໄປຕໍ່ ການເປີດເຜີຍວິພາຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍ! ບຸກຄົນເຫລົ່ານັ້ນຄືຄົນຮັບໃຊ້ ທີ່ໝັ້ນຄົງໃນພຣະປະທານິຍາ ແລະ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຂອງພຣະອົງ ຍດິໜຽວສາຍໃຍແຫ່ງຄວາມບໍ່ຜັນແປ ໃນສາສະໜາຂອງ ພຣະອົງ ແລະ ຍດິສາຍເສື້ອຄຸມແຫ່ງຄວາມໂອລານຂອງ ພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍ ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫລືອພວກຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂໍອຳນຸພາບຂອງພຣະອົງ ເຮັດໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າໝັ້ນແໜ້ນ ແລະ ຂໍຊົງຊ່ວຍ

ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າເຂັ້ມແຂງ ໃນການເຊືອຟັງພຣະອົງ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ.

Also in: fa

Children

BH09855

ບຸກຄົນສຳລັບເດັກແລະເຍາວະຊຸນີ

(ສຳລັບເດັກທາລາກິ)

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົນເຖິງເດີນພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງລ້ຽງດູທາລາກິນໄວ້ໃນອັມ ອກິແຫ່ງຄວາມເມດຕາປານ ໃລະ ການຄຸ້ມຄອງດ້ວຍຄວາມ ຮັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບຳລຸງເຂົາດ້ວຍໝາກໄມ້ຈຳກາພກິສາ ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຢ່າມອບເຂົາໄວ້ໃນຄວາມດູແລຂອງຜູ້ໂດນອກຈາກພຣະອົງ ເນື່ອງດ້ວຍພຣະອົງເປັນຜູ້ ສ້າງເຂົາຂຶ້ນມາ ດ້ວຍອຳນາດຂອງພຣະປະສົງ ແລະ ອານຸພາບອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທສີດູຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນ ໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບພຣະຜູ້ຊົງ ຮອບຮູ້

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົນເຖິງເດີນພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນທຣີກັຍົງ ຂໍຊົງໂຊຍສຄຸນິທະລດິແຫ່ງຄວາມອາລ ໃລະ

ພຣະພອນນັບລໍສິດຂອງພຣະອົງມາໃຫ້ເຂົາ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງອານາຈັກແຫ່ງນາມ ແລະ ຄຸນລັກສະນະຢູ່ໃນກຳມຂອງ
ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ເຂົາສະແຫວງຫາກິຳບັງພາຍໃຕ້ຮົມເງົາ ແຫ່ງພຣະນາມອັນປະເສດສຸດຂອງພຣະອົງ ແທ້ຈິງ ແລ້ວ
ພຣະອົງຊົງອານຸພາບ ໃນການກະທຳສົງທິພຣະອົງຊົງ ປາດຖະໜາ ແລະ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດຢ່າງແທ້ຈິງ
ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝີພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟື້ ພຣະຜູ້ຊົງປານ.

Also in: ar, az, bn, bn, ca, el, en, eo, es, fa, fo, gil, gil, gu, haw, ht, hu, iba, iba, is, ja, ja, lb, lg, mi, mi, ml, mn, mn, mt, ne, nl, pl, ro, ru, sk, sq, st, sv, ta, ta, th, tk, tl, tvl, uk, uk, zh-Hant

AB10701

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບເດັກແລະເຍົາວະຊຸມ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ເດັກເຫຼົ່ານີ້ ພຣິສາທລີ້ເລດີ ໃຫ້ພ້ອມເຂົາເຕບິໂຕແລະພັດທະນາໃນອຸດ
ທະຍານແຫ່ງພຣະປະທິນຍາຂອງພຣະອົງ ຂໍກ້ອນແມກ ແຫ່ງອານາຈັກອັບຮາຫຼັງຄວາມສດິຊນີ ແລະ ຄວາມງົດງາມ
ມາໃຫ້ພ້ອມເຂົາ.

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງເມດຕາ! ຂ້າພະອົງເປັນ ເດັກນ້ອຍ ຂໍຊົງອຸ້ມຊູໃຫ້ຂ້າພະອົງ ໄດ້ເຂົ້າໄປໃນອານາຈັກ
ຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຕິດຢູ່ກັບໂລກ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງເຫັນສູ່ສະຫວັນ ຂ້າພະອົງເປັນຊາວໂລກ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າ
ພະອົງເປັນຊາວສະຫວັນ ຂ້າພະອົງບໍ່ແຈ້ມໃສ ຂໍຊົງເຮັດ ໃຫ້ຂ້າພະອົງສດິໃສ ຂ້າພະອົງໝັກມຸ່ງທາງໂລກ ຂໍຊົງ
ໃຫ້ຂ້າພະອົງຝັກຝື່ນໃນທັມ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງສະແດງພຣະ ພອນ ອັນບໍ່ຮູ້ນິຂອງພຣະອົງໃຫ້ແຈ້ມແຈ້ງ.

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງປຽມໄປດ້ວຍ ຄວາມຮັກ.

Also in: bg, bs, ca, cy, da, de, el, en, eo, es, fa, gu, ht, hy, iba, it, ja, ja, kn, lb, lv, meu, mh, mi, ml, ne, nl, pl, ro, sk, sm, sq, st, sv, sv, ta, th, tl, uk, ur, zh-Hans, zh-Hant

AB04427GUI

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບເດັກແລະເຍົາວະຊຸມ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງນຳທາງແກ່ຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ຂ້າພະອົງ ເປັນຕາກຽງ
ທສີະຫວ່າງສະໄຫວ ແລະ ດວງດາວທສີດິໃສ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ຊົງພະລານຸພາບ.

Also in: af, az, be, bg, bi, bn, bs, ca, ch, cnr, co, da, de, diu, el, en, es, et, eu, fi, fj, fr, fy, hai, hr, ht, hu, hur, hur, hz, id, ik, is, it, kn, lkt, lkt, lkt, lkt, lkt, lkt, lv, ml, mt, ne, nl, no, pap, pl, pt, ro, ru, shs, shs, shs, shs, sk, sl, sq, srn, sv, sw, tl, tsm, tsm, ur, vi, zh-Hant

AB03548

ບໍດີອະທິຖານເພື່ອການເຜີຍແຜ່ສາສະໜາ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນຂ້າພະອົງ ນອ້ມກາຍດ້ວຍຄວາມຕຳ້ຕອ້ຍ ຖອ່ມຕນິດ
ພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ໝອບກາບຕອ້ະທປີະໄຕຂອງ ພຣະອົງສັນສະທຳນ ຕອ້ຳນາດແຫ່ງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ
ໝຄິວາມພໂລດຂອງພຣະອົງ ວົງວອນພຣະກະລຸນາຂອງ ພຣະອົງ ຝາກຄວາມຫວັງໄວກັບການອະໄພຂອງພຣະອົງ
ເກງຂາມຕຄໍວາມພໂລດຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂວໍງ ວອນພຣະອົງ ດວ້ຍຫວິໃຈທລີະທກິ ດວ້ຍນຳຕາທຫຼັງໄຫລ
ແລະວນິຍານທຳຝັ່ຫາ ແລະ ດວ້ຍການຕຕໍຄວາມຜູກພັນ ຈາກທກຸສົງໂດຍສນີເຊງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ຄໍນິຮັກຂອງພຣະ
ອົງເປັນດັງໜັງລັງສ ທິທອດລດັສະໝໄປທວິອານາຈັກຂອງ ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຄໍນິຮັບໃຊ້ທ ພຣະອົງເລອິກສນີ
ເຊດິຊພຸຣະວຕໍຈະນະຂອງພຣະອົງ ເພືອວ່າໃບໜ້າຂອງ ພວກເຂົາຈະງົດງາມແລະສດິໃສ ຫວິໃຈຂອງພວກເຂົາຈະ
ປຽມໄປດ້ວຍຄວາມເລກິລບໍ ແລະ ວນິຍານທກຸດວງຈະໄດ້ປັດເປືອງບາບຂອງຕນີ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງພວກເຂົາໃຫ້ປັອດ
ໄພຈາກຜູ້ຮຸກຮານ ແລະ ຜູ້ທິດູນນິສາສະໜາ ແລະ ກະທຳ

Also in: de, ht, iba, id, ja, ms, ne, ta, th, ur, zh-Hant

AB03548

ບໍດີອະທິຖານເພື່ອບໍດີາມານຕາ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ມືຂອງຂ້າພະອົງຍກິຂນີວົງວອນນະພາ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ແລະ

ຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ ຂໃຫມ້ນິໄດຮັບສົມບັດຈາກ ຄວາມໂອບອອ້ມອາລ ແລະ ພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂໍ
ຊົງໃຫ້ອະໄພຂ້າພະອົງ ບໍດີ ແລະ ມານດາ ຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງສົມປາດຖະໜາ
ໃນສົງທຊີ້າພະອົງຕ້ອງການ ຈາກມະຫາສະໝຸດແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ແລະ ຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນທຣິກັຍົງຂອງ ຫວີໃຈຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຍອມຮັບວຽກງານທຸກຢ່າງ ທີ່
ຂ້າພະອົງກະທຳໃນວຸດຊີຂອງພຣະອົງ ແທຈັງແລວ້ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດິສຸດ
ພຣະຜູ້ມີປົງບປານ ພຣະຜູ້ປັນໜັງ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ.

Also in: de, ht, iba, id, ja, ms, ne, ta, th, ur, zh-Hant

AB00749

ເພື່ອຄວາມໝັ້ນຄົງໃນພຣະປະທານິຍາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະຜູ້ປັນ ຄວາມຫວັງຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍພຣະອົງຊົງຊ່ວຍໃຫ້ບັນດາຜູ້
ທຳພຣະອົງຮັກ ໝັ້ນຄົງໃນພຣະປະທານິຍາອັນຍົງໃຫຍ່ຂ່ອງ ພຣະອົງ ຊຸສິດັດສຳສະໜາທປະຈຳແຈ້ງ ຂອງພຣະອົງ
ດຳເນນິຕາມບັນຍັດ ທຳພຣະອົງລຸຂິດິໄວ້ ສຳລັບພວກເຂົາ ໃນພຣະຄຳພັດແຫ່ງວິນາຂອງພຣະອົງ
ເພື່ອວ່າພວກເຂົາຈະກາຍເປັນທຸກແຫ່ງການນຳທາງ ເປັນຕາກຽງຂອງໝູ່ຄວນັບເບື້ອງບນີ
ເປັນນຳພູແຫ່ງອັດສະລຍະພາບ ອັນບໍ່ຮູ້ມີຂອງພຣະອົງ ເປັນດວງຕາລາທຄືອຍນຳທາງຢ່າງຖືກຕ້ອງ ເມື່ອ
ເຮືອງແສງມາຈາກທອ້ງຟ້າແຫ່ງສະຫວັນ.

ແທຈັງແລວ້ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນນິໄຜເອົາຊະນະໄດ້ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາິານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ.

Also in: hi, ja, ko, ne, th, zh-Hans, zh-Hant

AB08559

ບໍດີອະທຖິານສຳລັບເດກັແລະເຍົາວະຊນີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງເປັນເດກັທເຍົາວະ ຂໍຊົງ
ລຽງດຊຳພະອົງໄວ້ກັບອກິ ແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງຂໍຊົງຝຣິຝນີຂ້າພະອົງໃນອອ້ມອກິ ແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະ
ອົງ ຂໍຊົງອົບຮົມຂ້າພະອົງໃນໂຮງຮຽນ ແຫ່ງການນຳທາງ

ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງພັດທະນາຂ້າພະອົງພາຍໃຕ້ຮັມເງົາ ແຫ່ງ ຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ

ຂໍຊົງປົດປ່ອຍຂ້າພະອົງອອກຈາກຄວາມມຸຕິ ໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ເປັນປະທານິທສີະຫວ່າງສະໄຫວ

ຂໍຊົງຢ່າໃຫ້ຄວາມທຸກມາພິພານຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນບຸຜາໃນສວນກຸຫລາບ

ໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນຄນິຮັບໃຊ້ນະທລໍະນປີະຕູຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ຂ້າພະອົງມີໃຈທຊີອບທມັ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນເຫດ

ແຫ່ງຄວາມອາລສຳລັບຊາວໂລກ ຂໍຊົງສວມຫວີຂອງຂ້າພະອົງດ້ວຍມຸງກຸດແຫ່ງຊວິດິນລິນິດອນ.

ແທຈັງແລວ້ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງ ອຳນາດ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນ ພຣະຜູ້ຊົງໄດ້ຍິນີ.

Also in: fa, ko, sm, ur, ur, zh-Hans

BH05344

ບໍດີອະທຖິານເພື່ອບໍດີມານດາ

ພຣະພອນຈຽມໄດ້ຜູ້ລີະນກິເຖງົບໍດີມານດາຂອງຕນີຂະນະສນິທະນາກັບພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ.

Also in: hr, mn, ta, th, vi

Detachment

AB01527

ບໍດີອະທຖິານເພື່ອຕັດຄວາມຜູກພັນ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຫວີໃຈທເຢັນີ ຊາຈຳນວນຫວຽງຫຼາຍ ອນຸ່ຂນິດວັຍໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກ ຂອງ ພຣະອົງ

ແລະ ຜູ້ທີ່ລັບໂຫລຫຼາຍຄົນຕົນຂຶ້ນ ໂດຍມະທຸລາ ແຫ່ງນ້ຳສຽງຂອງພຣະອົງ ຄົນແປກໜ້າຫວຽງຫຼາຍເທົ່າໃດທຶນ
ສະແຫວງຫາທຳກຳບັງ ພາຍໃຕ້ຮຸ້ນເງົາຂອງພຣະອົງ ແຫ່ງ ຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ແລະ ຜູ້ກະທາຍຈຳນວນ
ອກໂຂພຽງໃດ ທີ່ຝ່າຍນ້ຳພູແຫ່ງຊວິດີ ໃນຍຸກຂອງພຣະອົງ.

ພຣະພອນຈົງມິດໄຜ້ຜູ້ທີ່ຖືກປະນາທານໃນພຣະອົງ ແລະ ຮັບໄປຍັງອະລໂນໄທ ທຳອາພາຂອງພຣະອົງຮຸ່ງຂຶ້ນມາ ພຣະ ພອນ
ຈົງມິດໄຜ້ຜູ້ທີ່ຖືກເທສະເໜຫາທັງໝົດໃຫ້ກັບອະລໂນໄທ ໄທສະຖານແຫ່ງການເປດີເຜີຍພຣະທັມ
ແລະແຫວງກຳເນີດແຮງບັນດານໃຈຂອງພຣະອົງ ພຣະພອນຈົງມິດໄຜ້ຜູ້ທີ່ສະລະຊັບສິນທຳພຣະອົງປະທານໃຫ້
ແກ່ພວກຂ້າພະອົງດ້ວຍຄວາມອາລົມແລະກະລຸນາທຄຸນ ເພື່ອໃຊ້ຈ່າຍໃນຫນີທາງ

ຂອງພຣະອົງ ພຣະພອນຈົງມິດໄຜ້ຜູ້ທີ່ຄວນຫາພຣະອົງ ຈົນຖືມີທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງໄປ ພຣະພອນຈົງມິດໄຜ້ຜູ້ທີ່ຍິນດີ
ຕໍ່ການສັນທະນາຢ່າງໃກ້ຊິດກັບພຣະອົງ ແລະ ຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກຄົນ ນອກຈາກພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂ້າພະອົງ ຂວັງວອນຕໍ່ລໍ້ມິພຣະສາສະດາ ຜູ້ປັນນາຍຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຮູ້ຮຸ່ງຂຶ້ນມາ
ເໝືອນຂອບຟ້າຂອງຄຸກຂອງຄົນ ຂຸ່ງບັນຍັດສຳລັບທຸກຄົນ ດ້ວຍສິ່ງທີ່ຄູ່ວນກັບພຣະອົງ ແລະ
ຄວາມປະເສດີຂອງພຣະອົງ ຄວາມຈົງແລ້ວ ອຳນາດຂອງພຣະອົງ ສາມາດຈັດການທຸກສິ່ງ.

Also in: ja, ko, ky, th, tvl, zh-Hant

BH06472

ບໍດີອະທິຖານເພື່ອຕັດຄວາມຜູກພັນ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂ້າພະອົງມາຫາພຣະອົງ ເພື່ອຂໍພິກັດພາອາໄສ ແລະໃຜໃຈໃນສັນຍາລັກທັງປວງຂອງ ພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ບໍ່ວ່າກຳລັງເດີນທາງຫລາຍ ຢືນຢັນ ໃນອາຊີບ ຫລືການງານ ຂ້າພະອົງຂໍຝາກຄວາມຫວັງ
ທັງໝົດໄວ້ກັບພຣະອົງ ຂຸ່ງປະທານຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທັງຈິງ ທຳໃຫ້ຂ້າພະອົງ ບໍ່ຕ້ອງຂຶ້ນກັບສິ່ງໃດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຮູ້
ຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີໃຜເໝືອນກວ່າ!

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂຸ່ງປະທານໃຫ້ແກ່ຂ້າພະ ອົງເທົ່າທຳພຣະອົງປາດຖະໜາ ແລະ
ຂຸ່ງດົນບັນດານໃຫ້ຂ້າພະອົງພິຈາກບໍ່ສິ່ງໃດກໍຕາມ ທຳພຣະອົງບັນຍັດໄວ້ສຳລັບຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງອຳນາດ
ໃນການບັນຊາໂດຍສົມບູນ.

Also in: kl, th

Families

BB00583

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບຄອບຄົວ

ຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຈົງມິດໄຜ້ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂໍຮູ້ ພຣະອົງ
ຂຸ່ງໃຫ້ອະໄພຂ້າພະອົງ ແລະ ບັນດາຜູ້ທີ່ຄຳຈຸນ ສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ແທຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນນາຍສູງສຸດ
ພຣະຜູ້ຮູ້ອະໄພ ພຣະຜູ້ເອື້ອອື່ນເພື່ອສິດ ຂ້າ ແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂຸ່ງຊ່ວຍໃຫ້ຄົນຮັບໃຊ້
ທັບໄດ້ຮັບຄວາມຮູ້ໃຫ້ໄຂ້ມາໃນສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ເພາະເມື່ອພວກເຂົາຮຽນຮູ້ຮຸ່ງກັບພຣະອົງ ພວກເຂົາຈະ
ເປັນພະຍານຕັດສິດຈະທັມ ຂອງວັນແຫ່ງການພິພາກສາ ແລະ ຈະບໍ່ໄດ້ໄດ້ແຍ້ງການເປດີເຜີຍຄວາມອາລົມຂອງພຣະອົງຂຸ່ງ
ປະທານສັນຍາລັກແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ພວກເຂົາ ແລະ
ໃຫ້ພວກເຂົາໄດ້ຮັບສ່ວນແບ່ງອັນເຫລືອຄວາມທຳພຣະອົງກຳນົດໄວ້ ໃຫ້ຄົນຮັບໃຊ້ ທີ່ເຄີຍຄັດສັດທາຂອງພຣະອົງ
ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ທີ່ຄອງສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຮູ້ອາລົມພຣະຜູ້ຮູ້ເມດຕາທສິດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍໃຫ້ຄວາມອາລົມແລະພຣະພອນຂອງພຣະອົງ ຫລືຄວາມຍິນດີຂອງພູ
ຍອມຮັບສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ເປັນດັງໜຶ່ງສັນຍາລັກ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ແລະ ເຄື່ອງໝາຍແຫ່ງ
ຄວາມເມດຕາຮັກໃຈ ຈາກທັງສະຖິດຂອງພຣະອົງ ແທຈົງ ແລ້ວ ບໍ່ມີໃຜເໝືອນກວ່າພຣະອົງໃນການອະໄພ

ຫາກຜູ້ໂຕຖືກືພາກຈາກຄວາມອາລຊືອງພຣະອົງ ເຂົາຈະໄດ້ຮັບການນັບວ່າ ເປັນສາສະນາກະຊົນ

ໃນຍຸກສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ໄດ້ຢ່າງໃດ?

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປະສາດ ພອນໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ ໃຫ້ແກ່ນັດາຜູ້ເຊືອໃນສັນຍາ
ລັກຂອງພຣະອົງ ໃນວັນທຳນິດໄວ້ ແລະ ແກ່ນັດາຜູ້ຖີ້ ໝອມຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ໄວ້ໃນຫວິໃຈ ເປັນຄວາມຮັກ
ທຳນິຣະອົງ ຊົມຊາບເຂົ້າໄປໃນຫວິໃຈນັ້ນ ແທຈັງແລ້ວ ພຣະ ອົງຄື ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງຄວາມຊອບທັມ ພຣະຜູ້ຊົງປະ
ເສດີສູງສຸດ.

Also in: ar, bi, ca, ceb, da, de, el, en, fi, ht, is, it, kl, ky, ms, mt, nl, pl, pt, ro, sr, tl, tvl, uk, zh-Hant

Firmness in the Covenant

BH00039

ບດີອະທຖານໃຫ້ສ້າມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຍົງຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງຜູ້ ກຳລັງອອ້ນວອນພຣະອົງ
ວາງໃຈໃນພຣະອົງ ຫນັ້ນໜ້າມາຫາພຣະອົງ ວົງວອນພຣະອົງ ຂໍຊົງແຜ່ໄມດຕາມາໃຫ້ແກ່ເຂົາ ເປດີເຜຍິຄວາມເລກິລບັ
ຂອງທັມມະຂອງພຣະອົງໃຫ້ແກ່ເຂົາ ແລະ ສາດລັດສະໝ ແຫ່ງຄວາມເປັນເຈົ້າ ຂອງພຣະອົງມາໃຫ້ແກ່ເຂົາ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ ສ້າມຂອງຂ້າພະເຈົ້າຕາສະຫວ່າງ ຂໍຊົງໃຫ້ຫວິໃຈຂອງເຂົາ
ເບກິບານດວ້ຍແສງທັມທຳຈະນຳໄປສູ່ພຣະອົງ ຂໍຊົງດຽດດູຈດີໃຈຂອງເຂົາ ເຂົາຫາຄວາມງາມອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງກຳຈັດ ມ່ານທບິງຕາຂອງເຂົາ ຂໍຊົງຫລັງພຣະພອນອັນລົມເຫລອີ ໃຫ້ແກ່ເຂົາ
ໃຫ້ເຂົາຍິນດີດ້ວຍນ້ຳອຳມະລດີແຫ່ງຄວາມຮັກ ທັມດີພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ເຂົາເປັນໜຶ່ງໃນເທບທັງ
ຫລາຍທັມດີຍິນດີຍິນດີຍິນດີ ແມ່ນວ່າວນິຍານຂອງເຂົາ ກຳລັງເຫນີໃນນະພາສະຫວັນ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ເຂົາເປັນຕາ
ກຽງທສີະຫວ່າງສະໄຫວ ທັມຮືອງແສງແຫ່ງອັດສະລິຍະພາບ ຂອງພຣະອົງ ໃນໝູ່ປະຊາຊົນ.
ແທຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງລັຄ່າ ພຣະຜູ້ຊົງ ປະທານພອນສະເໝີ ພຣະຜູ້ຊົງຍິນມີມາໃຫ້.

Also in: zh-Hans, zh-Hant

BH02777

ບດີອະທຖານຍາມຄຳຄນີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າເປັນຄນີຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ ເປັນບຸດຫລານຂອງ
ບໍລິວານຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າລຸກຂນີຈາກທນີອນ ເຊນີນ ຍ້າມທດີວງຕາເວັນແຫ່ງເອກພາບ ສາຍແສງມາຈາກອະຣຸ
ໂນໂທແຫ່ງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ແລະ ສາດລັດສະໝ ໄປຫວິພພິບິ ຕາມທບິນິຍດີໄວ້ໃນພຣະຄມພິແຫ່ງປະກາສດີ
ຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຄວາມສັມລະ ເສນິຈົງມິດໄດ້ພຣະອົງ ທຳຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າຕນີຂນີມາ
ເຫນີຄວາມງາມຂອງແສງທັມພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ອັງເພງຜູ້ໄດ ນອກຈາກພຣະອົງ ແລະຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸສົງນອກຈາກພຣະອົງ
ຂໍຊົງລຄິດສົງທດີງາມໃນໂລກນີ ແລະໂລກໜ້າ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ ແກ່ຜູ້ເປັນທຳຮັກຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ແກ່ວົງຕະກູນຂອງຂ້າພະເຈົ້າທັງຍົງ ແລະ ຊາຍ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທຳຮັກຍົງຂອງສັບພະສົງທັງມວນ
ພຣະອົງເປັນຍອດປາດ ຖະໜາຂອງເອກກະພບີ ຂໍຊົງຄມຸ່ມຄອງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າປອດ ໄພຈາກພວກທຳນິຣະອົງຖວີ່
ເປັນຜູ້ຊົງຊບຄວາມຊວີຮ້າຍ ໃນ ຈດີໃຈຂອງມະນຸດ ພຣະອົງຊົງອຳນາດໃນການກະທຳ ຕາມທຳນິຣະອົງຊົງປາດຖະໜາ
ແທຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄື ພຣະ ຜູ້ຊົງມິທິທານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອໃນໄພອັນຕະລາຍ
ພຣະຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ດ້ວຍພຣະອົງເອງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປະສາດພອນໃຫ້ແກ່ ພຣະຜູ້ຊົງພຣະອົງໄດ້ຂະໜານ

ພຣະນາມອັນວິເສດສຸດໃຫ້ ພຣະຜູ້ຊົງ ພຣະອົງໃຊ້ແຍກ ຜູ້ສິລິທັມ ອອກຈາກຜູ້ວິຣາຍ

ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອພວກຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ກັບທຳ ແຕ່ສິ່ງທີ່ພຣະອົງຮັກ ແລະ ປາດຖະໜາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປະສາດພອນໃຫ້ແກ່ນັດາຜູ້ເປັນພຣະວັດຈະນະ ແລະ ພະຍັນຊະນະຂອງພຣະອົງ ແກ່ນັດາຜູ້ຕັ້ງຈິດສິ່ງພຣະອົງ ຫນັ້ນໝ້າຫາພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ສະດັບຟັງສຸລະສຽງຂອງພຣະອົງ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ແລະ ລາຊາຂອງມະນຸດທັງປວງ ແລະ ຊົງອຳນາດເໝອີທຸກສິ່ງພະສົງ.

Also in: fj, gil, hz, id, ja, kn, lg, ne, sm, uk

Gatherings

ABU0003DIS

ສຳລັບງານສະຫຼອງບຸນສົມເກາະວັນ

ເມອີເຈົ້າໄປງານສະຫຼອງບຸນ ກ່ອນຈະເຂົ້າໄປ ຈົງປ່ອຍວາງ ຈາກທຸກສິ່ງທີ່ຄ້າງຄາຍໃນຫົວໃຈ ໃຫ້ຄວາມຄິດແລະຈິດໃຈຂອງ ເຈົ້າເປັນອິດສະລະຈາກທຸກສິ່ງ ນອກຈາກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລ້ວ ເວົ້າກັບຫົວໃຈຂອງເຈົ້າ ເພື່ອວ່າທຸກຄົນຈະເຮັດໃຫ້ງານນີ້ ເປັນ ການຊຸມນຸມແຫ່ງຄວາມຮັກ ເປັນເຫດແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ເປັນ ການຊຸມນຸມທີ່ດູຫົວໃຈ ຫອ້ມລອ້ມດ້ວຍປະທັບຂອງໝູ່ທ່ານ ເພື່ອວ່າເຈົ້າຈະຊຸມນຸມຢູ່ດ້ວຍກັນດ້ວຍຄວາມຮັກຢ່າງໜຽວແໜ້ນ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງປັດເປົາ ປັດໃຈທຸກຢ່າງທີ່ເປັນເຫດຂອງຄວາມແບ່ງແຍກ ແລະຕຽມທຸກສິ່ງທີ່ເປັນເຫດ ຂອງຄວາມສາມັກຄີປ້ອງດອງໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງໂຊຍສຸດນິທະລິດແຫ່ງສະຫວັນລົງມາ ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ປຽນການຊຸມນຸມໃຫ້ເປັນການ ຊຸມນຸມແຫ່ງສະຫວັນ! ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບຄຸນ ປະໂຫຍດທຸກປະການ ແລະ ອາຫານທຸກຢ່າງ ຂໍຊົງຕຽມອາ ຫານແຫ່ງຄວາມຮັກໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງໃຫ້ອາຫານ ສຳລັບປັນຍາຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ຮັບແສງທັມເປັນອາຫານ!

Also in: az, be, bi, bs, ca, co, cy, da, de, el, en, gil, ht, hu, id, kl, lg, lv, ml, nl, no, pl, pt, ro, ru

Humanity

BB00100

ຂໍຄວາມຄູ້ຄອງ

ຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຈົມແຕ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ດຳລົງຢູ່ກ່ອນທຸກສິ່ງພະ ສົງແລະດຳລົງຢູ່ທຸກສິ່ງພະສົງ ແລະ ຈະຄົງຢູ່ນານ ກວ່າທຸກສິ່ງພະສົງ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ຮູ້ທຸກສິ່ງພະ ສົງແລະຊົງຍົງໃຫຍ່ເໝອີທຸກສິ່ງພະສົງ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າທີ່ປານຕິທຸກສິ່ງພະສົງ ຜູ້ຊົງວິໄສທຸກສິ່ງພະສົງ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຮູ້ຈັກແຫ່ງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງເຫັນຮ່າງ ກາຍ ແລະ ວນິຍານຂອງຂ້າພະເຈົ້າ.

ໂປດຊົງອະໄພຂ້າພະເຈົ້າ ແລະສາສະນາຂໍນິທັດອັບ ສະໜອງສຽງຮຽກຮ້ອງຂອງພຣະອົງ ຂໍພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ ຊ່ວຍເຫຼືອຂ້າພະເຈົ້າ ໃຫ້ພື້ນຖານການປອງຮ້າຍ ຂອງໃຜກໍຕາມທີ່ອ້າງການທຳໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າທຸກໂສກ ຫນືນປາຖະໜາ ດີຂ້າພະເຈົ້າ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງສິ່ງທັງປວງ ພຣະອົງພຽງພໍສຳລັບທຸກຄົນ ແຕ່ບໍ່ມີ ໃຜພຽງພໍສຳລັບຕົນເອງ ຫາກປາສະຈາກພຣະອົງ.

Also in: hi, hu, hy, ja, kn, ko, ky, lb, ms, ne, ro, ru, sk, sq, sv, sw, uk, zh-Hans

Long Obligatory Prayer

BH00987

ປະຈຳວັນ ບດີຍາວ

ສຳລັບສວດໜັງຄັ້ງໃນ 24 ຊົ່ວໂມງ

ຜູ້ທີ່ຕ້ອງການສວດບດີອະທິຖານນ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືມຂຶ້ນ ແລະຕັ້ງຈິດສູ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ແລະຂະນະຢືມຢູ່ກັບທັງຂອງເຂົາ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຫລຽວ ໄປທາງຂວາ ແລະ ຊ້າຍ, ຄືກັບວ່າກຳລັງຄໍຄອຍ ຄວາມປານຈິກ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງເຂົາ, ພຣະຜູ້ຊົງປານທິສິດ, ພຣະຜູ້ຊົງ ເຫັນໃຈ, ຈາກນັ້ນຈົງກ່າວວ່າ :

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງນາມທັງປວງ ແລະ ເປັນ ພຣະຜູ້ຊົງສ້າງ ສະຫວັນທັງຫຼາຍ! ຂ້າພະອົງຂວໍ່ງວອນ ພຣະອົງ ຕໍ່ບໍລິມະສິດສະດາທັງຫຼາຍ ພຣະຜູ້ຊົງເປັນອະລໂນໄທສະຖານແຫ່ງສາລະ ທເບີງົບເຫັນຂອງພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງທິສິດ ຂໍຊົງ ບັນດານໃຫ້ກິນອະທິຖານຂອງຂ້າພະອົງເປັນໄປທັງຜູ້ມ່ານທປິດກັນຂ້າພະອົງຈາກຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ, ແລະ ເປັນແສງສະຫວ່າງທຈິະນຳຂ້າພະອົງ ໄປສູ່ມະຫາສະໝຸດແຫ່ງສະຖິດສະຖານ ຂອງພຣະອົງ.

ຈາກນັ້ນ ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືມຂຶ້ນ ວົງວອນ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະພອນ ແລະ ຄວາມປະເສດີ ຂອງພຣະອົງ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍອດປາດຖະໜາ ຂອງໂລກ ແລະ ເປັນທຣີກັຍົງຂອງຊາດທັງຫຼາຍ! ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຫນ້າມາຫາພຣະອົງ, ຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກ ຄົນນອກຈາກພຣະອົງ, ແລະ ຢຶດໜຽວສາຍໄຍຂອງພຣະອົງ, ເຊິ່ງການເຄື່ອນໄຫວຂອງສາຍໄຍນີ້ ໄດ້ປຸກທຸກສັບພະສິ່ງໃຫ້ ຕົນຂຶ້ນ, ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ, ຂ້າພະອົງເປັນຄົນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ, ເປັນບຸກຄົນແຫ່ງບໍລິວິານ ຂອງພຣະອົງ. ຂໍຊົງໄດ້ທ້ອດພຣະເນດເຫັນວ່າ ຂ້າພະອົງ ຢືນຢູ່ພູອັມທາຈິະທຳຕາມພຣະປະສົງ ແລະ ຄວາມປາດຖະ ໜາຂອງພຣະອົງ, ແລະ ບໍ່ຕ້ອງການສິ່ງໃດນອກຈາກ ການເປັນທຣີກັຍົງຂອງພຣະອົງ. ຂ້າພະອົງຂວໍ່ງວອນ ຕໍ່ມະຫາ ສະໝຸດແຫ່ງຄວາມປານ ໂລະ ດວງຕາເວັນ ແຫ່ງຄວາມ ກະລຸນາຂອງພຣະອົງ. ຂໍຊົງກະທຳຕໍ່ຄົນຮັບໃຊ້ ຕາມທັງພຣະ ອົງປາດຖະໜາ ແລະ ຍົນິດ ໃຊ້ອຳນາດຂອງພຣະອົງຢູ່ ເໝືອນກວ່າ ການກ່າວເຖິງ ແລະ ສັນລະເສນີເປັນພະຍານ! ແມ່ນຫຍັງກໍຕາມທັງພຣະອົງເປດີເຜີຍ ເປັນທປິດຖະໜາ ຂອງຫວິໃຈ ແລະ ເປັນທຣີກັຍົງຂອງວິນຍານຂອງຂ້າພະອົງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍຊົງຢ່າຖືຄວາມຫວັງ ແລະ ການກະທຳຂອງຂ້າພະອົງ, ຂໍຊົງຖືແຕ່ພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ທຣີອັມລັອມສະຫວັນ ແລະ ໂລກ. ພຣະນາມອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທິສິດ ຂອງພຣະອົງ ເປັນ ພະຍານ, ຂ້າແດ່ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງເປັນນາຍແຫ່ງຊາດທັງ ປວງ! ຂ້າພະອົງປາດຖະໜາ ແຕ່ສິ່ງທັງພຣະອົງປາດຖະໜາ, ແລະ ຮັກແຕ່ສິ່ງທັງພຣະອົງຊົງຮັກ.

ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຄຸກເຄົາລົງ, ເອົາໜ້າຜາກແປະພນີ, ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ພຣະອົງຊົງປະເສດີ ເໝືອນການພັນລະນາ ຂອງຜູ້ໄດ້ ນອກຈາກພຣະອົງເອງ, ແລະ ເໝືອນຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງ ທຸກຄົນ ນອກຈາກພຣະອົງ.

ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືມຂຶ້ນ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະອົງ, ຂໍຊົງບັນດານ ໃຫ້ກິນອະທິຖານຂອງຂ້າພະອົງ ເປັນນ້ຳພຸແຫ່ງຊວິດທິຈະ ຫລໍ່ຮຸ້ງຂ້າພະອົງ ຕາບນານເທົາທອນະທປີະໄຕຂອງພຣະອົງ ຍັງຢູ່ ແລະ ຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງກ່າວເຖິງພຣະອົງ ໃນທຸກພບີ.

ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືມຂຶ້ນວົງວອນອກຄັ້ງ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຫວິໃຈ ແລະ ວິນຍານຕອ້ງແຕກສະ ລາຍຫາກແຍກຈາກພຣະອົງ, ແລະເພງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງ ພຣະອົງ ໄດ້ເຮັດໃຫ້ທັງພົບບີ ຖືກຈຸດໃຫ້ສະຫວ່າງສະໄຫວ ຂຶ້ນ! ຂ້າພະອົງຂວໍ່ງວອນຕໍ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ທຣີຊົງຜາບ ແພສັບພະສິ່ງທັງປວງ, ຂໍຊົງຢ່າພາກສົງທຣີກັບພຣະອົງ ໄປຈາກຂ້າພະອົງ, ຂ້າແດ່ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງປັກຄອງ ມວນມະນຸດ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະອົງ, ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ, ຄົນແປກໜ້າຜູ້ ຮີບີໄປຍັງບ້ານທັ ປະເສດີສດຸຂອງເຂົາ ພາຍໃຕ້ຊ້າຍຄາ ຂອງຣາຊສັກດາຂອງ ພຣະອົງ ໃນອານາບໍລິໂວນແຫ່ງຄວາມປານ ຂອງພຣະອົງ; ແລະ ຜູ້ສະເມດີຜູ້ ສະແຫວງຫາມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງການ ອະໄພຂອງພຣະອົງ; ແລະຄົນຕ້ອ້ຍຜູ້ ສະແຫວງຫາ ຣາຊສຳນັກແຫ່ງ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ; ແລະຄົນ ຍາກໄຮຜູ້ສະແຫວງຫາ ບວິລະພາ ແຫ່ງຄວາມມັງຄັ້ງຂອງ

ພຣະອົງ. ພຣະອົງຊົງອຳນາດໃນການບັນຊາ ຕາມທພິຣະ ອົງຊົງປາດຖະໜາ. ຂ້າພະອົງ ຂໍເປັນສັກຂີພະຍານວ່າ ການກະທຳຂອງພຣະອົງ ຄວນໄດ້ຮັບການສັນລະເສນີ, ແລະ ບັນຍັດຂອງພຣະອົງຄວນເປັນທໄຊອີພັງ, ແລະພຣະອົງຊົງ ບັນຊາໄດໂດຍບໍ່ມີຂໍ້ຈຳກັດ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຍິນຍອມ ແລະກ່າວພຣະນາມອັນຍິງໃຫຍ່'ທສິດ (ອັລລາຫ໌ ໂອອັບຮາ) ສາມຄັ້ງ ຈາກນັ້ນກມີລົງ ເອົາມວົງ ເທງໜີ້ເຄົາທັງສອງຂ້າງ ຕໍ່ພຣະພັກຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ - ພຣະ ພອນ ແລະ ຄວາມປະເສດິເປັນຂອງພຣະອົງ - ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ, ພຣະອົງຊົງເຫັນ ແລ້ວວ່າ, ວນິຍານຂອງຂ້າພະອົງໄດ້ຟື້ນຟື້ນມາໃນແຂນຂາ ແລະອະໄວຍະວະຕ່າງໆຢ່າງໃດ, ດວ້ຍຄວາມປາດຖະໜາ ຈະບູຊາພຣະອົງ, ລະນກິເຖງແລະສະດຸພິຣະອົງ; ວນິຍານ ນຍິນຍອມ ສົງທຊີວິຫາແຫ່ງບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ໄດ້ຟື້ນຟື້ນ ໃນອານາຈັກແຫ່ງວາທະ ແລະ ນະພາແຫ່ງຄວາມຮູ້ຂອງ ພຣະອົງຢ່າງໃດ, ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ, ຂ້າພະອົງຮັກ, ໃນສະພາວະເຊັ່ນນີ້, ຂ້າພະອົງຢາກຂໍ ທຸກສິ່ງທີ່ຍິນຍອມພຣະອົງ, ເພື່ອວ່າຂ້າພະອົງຈະໄດ້ສ້າທດີ ຄວາມຍາກໄຮຂ້ອງຂ້າພະອົງ, ແລະສັນລະເສນີຄວາມອາ ລໄລະຄວາມຮຽັມຂອງພຣະອົງ, ແລະຈະໄດ້ປະກາດຄວາມ ໄຮອ້ຳນາດຂອງຂ້າພະອົງ, ແລະ ສະແດງອານພາບ ແລະ ອຳນາດຂອງພຣະອົງໃຫ້ເປັນທປະຈັກແຈ້ງ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຍິນຍອມ ແລະ ຍກົມທັງສອງ ສອງຄັ້ງເພື່ອວົງ:ວອນ, ແລະກ່າວວ່າ:

ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ, ພຣະຜູ້ຊົງອາລທິສິດ, ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນ ເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງບັນຍັດ, ທັງໃນເລມີ ຕນີ ແລະ ອາວະສານ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພຣະຜູ້ເປັນ ເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ການອະໄພຂອງພຣະອົງ ເຮດໂຫກ້ກ້າ ແກ່ຂ້າພະອົງ, ແລະຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ເສມີພະລັງ ໃຫ້ຂ້າພະອົງ ແລະ ສຽງຮຽກຮ້ອງຂອງພຣະອົງໄດ້ປຸກຂ້າ ພະອົງ, ແລະ ຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ໄດ້ຮັດໃຫ້ ຂ້າພະອົງລຸກຂນີ ແລະ ນຳຂ້າພະອົງມາສູ່ພຣະອົງ ບໍ່ເຊັ່ນນີ້ແລ້ວ, ຂ້າພະອົງເປັນໃຜ, ທປັງອາດ ກຳມາຍນີຢູ່ປະຕູ ຂອງນະຄອນ ແຫ່ງຄວາມໄກຊັດພຣະອົງ ແລະຫນັ້ນຫນ້າມາຫາດວງຕາເວັນທໄຮອີງແສງມາຈາກນະພາ ແຫ່ງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ຜູ້ນຳເວທະນາຄນິນກຳລັງເຄາະປະຕູ

ແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ແລະ ວນິຍານທປັຈລັງນກຳລັງສະແຫວງຫາແມ່ນ້ຳແຫ່ງຊວິດິນລິນັດອນ ຈາກພຣະຫັດແຫ່ງຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງນາມທັງປວງ;

ບັນຊາເປັນຂອງພຣະອົງທຸກເວລາ, ແລະ ການຍອມຈຳນນີ ແລະໝອບກາບ ພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ເປັນຂອງພຣະອົງ, ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງສະຫວັນທັງຫຼາຍ!

ຈາກນີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຍິນຍອມສາມຄັ້ງ, ແລະກ່າວວ່າ:

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຍິງໃຫຍ່ເໜອີຜູ້ຍິງໃຫຍ່ທັງປວງ!

ຈາກນີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຍິນຍອມ, ກມີຫວິລົງແປະພນີ, ກ່າວວ່າ:

ພຣະອົງຊົງຄວາມສຸສົງ ເກນີກວ່າຄຳສັນລະເສນີຂອງ ບັນດາຜູ້ຍິງໃນກໍ່ຈະຂນີໄປເຖງນະພາແຫ່ງຄວາມໄກຊັດພຣະ ອົງ ຫວິ ວທິກິແຫ່ງຫວິໃຈ ຂອງບັນດາຜູ້ອິທຸດິຕນີ ຕໍ່ພຣະອົງ ຈະໄປເຖງປະຕູຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍຢືນຢັນວ່າ ພຣະ ອົງຊົງຄວາມບໍລິສຸດເໜອີຄນຸລກັສະນະ ແລະ ນາມທັງປວງ, ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງປະ ເສດິສຸດ, ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ເຮືອງທສິດ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຍິນຍອມ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າພະອົງ ຂໍຢືນຢັນ ດັງເຊນັທຸກສບັພະສົງ ແລະໝູ່ທວນັບເອື້ອງບນີ ບັນດາຜູ້ຍິງໃນສະຫວັນຊນີສຸສຸດ ແລະ ທສົງໄປກວ່ານນີຄ ຊົງຫາແຫ່ງຄວາມໂອລານຈາກຂອບຟ້ອນຮຸ່ ເຮອີງ ຕ່າງກຢືນຢັນເຊນັກນີວ່າ, ພຣະອົງຄພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ແລະ ບໍລິມພຣະສາສະດາທຸກິສະແດງໃຫ້ປະກດີ ຄຄວາມເລກິລທຸກຊົນເລນີ ຄສີນຍາລກັທຖະໜອມໄວ້ ເຊງຕວິອກັສອນຈົງ ແລະ ເປັນ (ຈົງເປັນ)

ໄດ້ເຊື່ອມເຂົ້າດ້ວຍກັນໂດຍພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍເປັນພະຍານວ່າ ພຣະອົງຄືຜູ້ປົກປ້ອງຂອງພຣະຜູ້ຊົງຄວາມສຸກສົງ
ໄດ້ຂໍຂໍດິພຣະນາມໄວ້ ແລະໄດ້ຮັບການກ່າວເຖົງ

ໃນພຣະຄຳພິຈາງຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງບັນລັງເບື້ອງບົນ ແລະ ໂລກເບື້ອງລ່າງ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າຢືນຕົງ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຊີວິດທັງປວງ ພຣະຜູ້ຊົງ ຄອບຄອງຮູປະທັມ ແລະນາມທັມທັງປວງ! ພຣະອົງຊົງເຫັນ
ນ້ຳຕາ ແລະ ສຽງຖອນຫາຍໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຊົງໄດ້ຍິນສຽງ ໂອດຄວນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຮຽງໃຫ້ຂ້ອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ
ຄວາມໂສກເສົ້າໃນຫວິໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ.ໂດຍອຳນາດຂອງພຣະອົງຊົງເປັນພະຍານ! ອະກສຸນິກັມຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ໄດ້ໜ່ວງໜຽວຂ້າພະເຈົ້າ ບໍ່ໃຫ້ໄປເຊື້ອໄປຫາພຣະອົງ ແລະບາບຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພ້າຂ້າພະເຈົ້າ
ໄກອອກໄປຈາກຣາຊສຳນັກແຫ່ງຄວາມວສິດຂອງພຣະອົງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ
ບຳລຸງຂ້າພະເຈົ້າ, ການແຍກຈາກພຣະອົງທຳລາຍຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຄວາມຫ່າງໄກຈາກພຣະອົງເຜົາຜານຂ້າພະເຈົ້າ
ຂ້າພະເຈົ້າຂວັງວອນຕຣ້ອຍພຣະບາດຂອງພຣະອົງໃນທຣີກັຣາງນີ້ ຕໍ່ວ່າຈາກ“ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ນູ”
ທບິນິດາຜູ້ພິຣະອົງເລອິກສັນໄດ້ໄປ້ໃນຄວາມໄພສານນີ້ ຕໍ່ລິມຫາຍໃຈແຫ່ງການເປີດເຜີຍພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ແລະ
ສາຍລົມແຫ່ງອະຣຸໂນທຍ໌ ແຫ່ງການປະກົດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນຍັດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ພິສິດຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ
ແລະ ປະຕິບັດຕາມສົງທິຢືນພຣະຄຳພີ
ຂອງພຣະອົງ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າກ່າວພຣະນາມ ອັນຍົງໃຫຍ່ທສິດ (ອັລລາຫ໌ໂອອັບຣາ) ສາມຄັ້ງ, ແລະ ກມີລົງເອົາມວົງເທົງຫວິເຄົາ
ທັງສອງຂ້າງ ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຄວາມສັນລະ ເສນິຈົງມິດພຣະອົງ ທຣີຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າລະນກິເຖົງ
ແລະສັນລະເສນິພຣະອົງ ແລະໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ກັບລິມພຣະສາດສະດາ ຜູ້ເປັນອະຣຸໂນທຍ໌ແຫ່ງສັນຍາລັກຂອງພຣະອົງ,
ແລະ ທຳໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າອັມຄຳນັບ ອສິຣຍະຂອງພຣະອົງ ຖອມຕວິດຄວາມເປັນເຈົ້າຂອງພຣະອົງ ແລະ ຍອມຮັບສົງທິ
ເອຍິ ຈາກຊົງຫາແຫ່ງຄວາມໂອລານຂອງພຣະອົງ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າລຸກຂນີ້ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຫຼັງຂອງຂ້າພະເຈົ້າດໍວັຍນ້ຳໜັກຂອງບາບ, ແລະຄວາມລົມ
ສະຕິໄດ້ທຳລາຍຂ້າພະເຈົ້າ. ເມື່ອໃດທຣີຊົງຕຣິດຕອງ ເບື້ອງກັມຊົງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຄວາມເມດຕາຂອງພຣະ ອົງ
ຫວິໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແຕກສະຫຼາຍຢູ່ໃນຕວິຂອງຂ້າ ພະອົງ ແລະໂລຫິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ເດອິດຜ່ານໃນເສນີ
ເລອິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄວາມງາມຂອງພຣະອົງເປັນພະຍານ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ນ້ຳຕາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ກົດກັນບໍ່ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າລະນກິເຖົງພຣະອົງ ແລະ
ສະດຸຄຸນຄວາມຕຣີຊົງຢ່າງໃດ ຂ້າ
ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງບັນລັງເບື້ອງບົນ ແລະ ໂລກເບື້ອງລ່າງ! ຂ້າພະເຈົ້າຂວັງວອນຕຣ້ອຍນິຍາລັກ ແລະ
ຄວາມເລກິລບໍ່ຂອງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງກະທຳຕໍ່ບັນດາຜູ້ພິຣະອົງຮັກໃຫ້ສິມກັບຄວາມອາລ໌ ແລະ
ຄູ່ວອນກັບພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງທຸກຊົງ, ຂ້າແດ່
ພຣະຜູ້ເປັນລາຊາແຫ່ງຮູປະທັມແລະນາມທັມ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າກ່າວ ພຣະນາມອັນຍົງໃຫຍ່ທສິດ (ອັລລາຫ໌ໂອອັບຣາ) ສາມຄັ້ງ,
ແລ້ວຄຸກຳ ເອົາໜ້າຜາກແປະພນີ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ, ຂໍຄວາມສັນລະເສນິຈົງມິດພຣະອົງ, ທຣີຊົງປະທານສົງທິພິາ
ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍເຂົ້າໄປໃກ້ພຣະອົງ, ແລະສົງດົງາມທຸກ ຢ່າງທຣີຊົງໃນພຣະຄຳພີຂອງພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍຂວັງວອນພຣະອົງ, ຂໍຊົງ ຄຸກຳຂອງຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ,

ໃຫ້ພັນນີຈາກຄວາມເພື່ອນ ແລະ ຈົນຕະນາການອັນໄຮ່ສຳລະ, ຄວາມຈົງແລ້ວ, ພຣະອົງ, ຄືພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດ, ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າເງິນຫວີຂັນ ແລະນັ້ງລົງ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂຽນ

ຢັ້ນ ສົງທບິນິດາຜູ້ພຣະອົງເລອິກສັນຢັ້ນຢັ້ນ ແລະ ຍອມຮັບ ສົງທບິນິດາຜູ້ອີ່ໄສຍໄນສະຫວັນຊັ້ນສູງສຸດ ແລະ ລາຍລັອມບັນລັງຂອງພຣະອົງຍອມຮັບ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍຂອງພບິທັງປວງ, ອານາຈັກຂອງໂລກ ແລະ ສະຫວັນ ເປັນຂອງພຣະອົງ!

Also in: af, am, ar, bg, bi, bn, bs, ca, ch, cy, da, de, el, en, eo, es, fa, fj, fr, gil, ha, ht, hu, hy, id, is, it, kl, kn, ky, ky, lv, mg, ml, mn, mn, mr, mt, naq, naq, naq, naq, naq, naq, ne, nl, no, pl, pt, ro, ro, ru, sk, sne, sq, srn, ta, th, tk, tl, tvl, tvl, ur, zh-Hant

Marriage

AB00054

ບົດອະທິຖານວັນໂນວຣ໌ສ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຄວາມສັນລະ ເສນິຈົງມິດໄດ່ພຣະອົງທຸຊົງກຳນົດວັນໂນວຣ໌ສ ໃຫ້ເປັນວັນສະ ຫລອງ ສຳລັບຜູ້ຖືສິນິອດີ ດວ້ຍຄວາມຮັກພຣະອົງ ແລະລະ ເວນິຈາກທຸກສົງທບິນິດາພຣະອົງຊົງລັງກຽດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂຽນໃຫ້ໄປແຫ່ງຄວາມຮັກ ຂອງພຣະ ອົງ ແລະ ຄວາມຮັອນທ໌ກິດິຈາກການຖືສິນິອດີ ທບິນິດາ ບັນຍັດໄວ ຈຸດພວກຂ້າພະອົງໃຫ້ຮຽ່ງຂັນໃນສາສະໜາຂອງ ພຣະອົງ ແລະໃຈຈິດຈຶ່ງກູບການສັນລະເສນິ ແລະ ລະນາກິ ເຖງິພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ເນື່ອງດວ້ຍພຣະ ອົງ ປະດັບພວກຂ້າພະອົງ ດວ້ຍອາພອນແຫ່ງການຖືສິນິອດີ ທບິນິດາບັນຍັດ ຂຽນິປະດັບພວກຂ້າພະອົງ ເຊນິກັນດວ້ຍ ອາພອນ ແຫ່ງການເປັນທຍິອມຮັບຂອງພຣະອົງ ໂດຍພຣະ ກະລຸນາ ແລະ ຄວາມໂປດປານຂອງພຣະອົງ ເພາະການກະ ທຳຂອງມະນຸດ ລວ້ນຂັນກັບຄວາມຍນິດ ໄລະ ບັນຊາຂອງ ພຣະອົງ ຫາກພຣະອົງພິຈາລະນາ ຜູ້ບິດິດິສິນິອດີ ວ່າ ເປັນຜູ້ ຜູ້ນີ້ຈະໄດຮັບການນບັວ່າ ເປັນພວກທ໌ດິສິນິ ອດີ ມາແຕ່ນລິນິດອນການ ແລະ ຫາກພຣະອົງປະກາສດິວ່າ ຜູ້ຖືສິນິອດີ ເປັນຜູ້ບິດິດິ ຜູ້ນີ້ຈະໄດຮັບການນບັວ່າ ເປັນພວກທ໌ທຳໃຫ້ໄສອິຄຸ ແຫ່ງການເປດິເຜຍິພຣະທັມ ຂອງພຣະອົງ ເປອິນດວ້ຍທຸ ໄລະ ພັກໄກໄປຈາກຊນິ ລະທຸຂອງນຳແຫ່ງຊວິດິນ. ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງບັນດານ ໃຫ້ທຸ ພຣະອົງເປັນ ທບິນິດາສັນລະເສນິ ໃນຜນິງານຂອງ ພຣະອົງ” ໄດຊຽນິ ແລະທຸ “ໂອງການຂອງພຣະອົງ ເປັນ ທ໌ເຊອິຟັງ” ໄດຊັຄິຍອອກ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂອງ ຂ້າພະອົງ ຂຽນິບັນດານ ໃຫ້ຄິນິຮັບໄຊຮັູ້ເຈັງ ໃນຖານະນ ຂອງພຣະອົງ ເພອິພວກຂ້າພະອົງ ຈະໄດຮັູ້ ຄວາມລຳ ເລດິຂອງທຸກສບັພະສົງ ຂັນິກັບບັນຊາ ແລະ ພຣະວັດຈະນະ ຂອງພຣະອົງ ແລະ ຄຸນຄວາມດຂອງທຸກການກະທຳ ຂັນິ ກັບການອະນຍຸາດ ແລະ ຄວາມຍນິດ ຂອງພຣະປະສົງ ຂອງພຣະອົງ ແລະຈະຍອມຮັບວ່າ ບັງຫຽນຂອງການກະທຳ ຂອງມະນຸດ ຢໄນເອອິມມເຕີຫ່ງການຍອມຮັບ ແລະ ບັນຍັດ ຂອງພຣະອົງ ຂຽນິເຮດິໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງຮູ້ວ່າ ບັນລັງິດິ ປດິກັນພວກຂ້າພະອົງ ຈາກຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ໃນວັນ ເຫລົ້ານີ ວັນທບິນິດາຄຣິສຕ໌ ຮອ້ງອຸທານວ່າ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ ໃຫ້ກຳເນດິ ພຣະຈດິ (ພຣະເຍຊູ) ອານາຈັກທັງປວງ ເປັນ ຂອງພຣະອົງ” ແລະ ພຣະສະຫາຍຂອງພຣະອົງ (ພຣະໂມ ຣັມໝັດ) ຮອ້ງອຸທານວ່າ: “ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທຣິກຍົງ ຂໍຄວາມຮູ້ເຮອິງຈົງມິດໄດ່ພຣະອົງ ທຸຊົງເປດິເຜຍິ ຄວາມງາມ ຂອງພຣະອົງ ແລະ ລຂິດິສົງທຈິະເຮດິໃຫ້ບັນດາ ຜູ້ພຣະ ອົງເລອິກສັນ ໄດມ້າເຖງິ ທບິນິດາແຫ່ງການເປດິເຜຍິພຣະ ນາມ ອັນຍົງິຫຍ່ທສິດຸຂອງພຣະອົງ ຊົງປະຊາຊນິທັງປວງ ເສັໂສກ ເພາະພຣະນາມນີ ຍິກິເວນິຜູ້ດິດິຄວາມຜູງພັນ ຈາກທຸກສົງ ນອກຈາກພຣະອົງ ແລະ ຕັງຈດິສບູລິມພຣະສາ ສະດາ ຜູ້ເປັນກິຂອງພຣະອົງ ແລະ ສາສະນາກິະຊນິທັງໝດິ ຂອງພຣະອົງ ໄດສັນິສຸດການຖືສິນິອດີ ໃນວັນນີ ຫລັງຈາກ ທ໌ດິຕິມິາ ພາຍໃນອານາບລິໄວນ ຂອງຮາຊສຳນັກຂອງ ພຣະອົງ ດວ້ຍຄວາມປາດຖະໜາ ຈະເຮດິໃຫ້ພຣະອົງຍນິດ ຂຶພຣະອົງຊົງບັນດານ ສົງທດິງິາມທັງປວງ ທກິນິດິໄວ ໃນ ພຣະຄັມພິ

ໃຫ້ແກ່ບໍລິມະສານ ພຣະສາສະດາ ເຫລົ່າສາສະນາ ຊຸມ ແລະ ທຸກຄົນທີ່ໄດ້ເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງ ໃນວັນເຫລົ່ານັ້ນ ຂໍຊົງປະທານ
ສົງທະນາເປັນປະໂຫຍດ ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ທັງໃນຊີວິດ ແລະ ຊີວິດໜ້າ.

ຄວາມຈິງແລ້ວ ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ພຣະຜູ້ຊົງ ອັດສະລິຍະພາບ

Also in: gu, ro, sm

Medium Obligatory Prayer

BH03447

ບົດປານກາງ

ສຳລັບສວດທຸກວັນ, ຕອນເຊົ້າ, ຕອນທ່ຽງວັນ, ແລະຕອນຄ່ຳ

ຜູ້ປາດຖະໜາທາງອະທິຖານ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າລ້ຽງມື ແລະຂະນະ ທລ້ຽງມື ຂໍໃຫ້ເຂົ້າກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂໍຊົງປະທານ ພະລັງ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ, ເພື່ອວ່າມັນຈະໄດ້ຖືກພຣະ

ຄຳພຂອງພຣະອົງໄວ້ໝັ້ນ ຈົນກອງທັບຂອງໂລກຈະມີອິດ ນາດເໝອນນິບິດ, ຂໍຊົງປົກປ້ອງໃຫ້ມັນ

ເຂົ້າໄປຫຍັງກັບສົງໄດກຕໍາມທັບແມ່ນຂອງຕົນ. ແທຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິນພາບ,

ພຣະຜູ້ຊົງອານພາບສູງສຸດ.

ແລະຂະນະລ້ຽງໜ້າ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ ຫັນໜ້າມາຫາພຣະອົງ, ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ໃບໜ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ

ແຈ້ງໃສດ້ວຍແສງຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ. ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງໃຫ້ໃບໜ້າ ຫັນໄປຫາຜູ້ນິເວນ ນອກຈາກພຣະ ອົງ.

ຈາກນັ້ນ ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືນຂຶ້ນ, ຫັນໜ້າໄປທາງ ເກເບຣ

(ຕໍາແໜ່ງຂອງການບູຊາ, ຄື ບາຈຸອັກຄາ), ຂໍໃຫ້ເຂົ້າກ່າວວ່າ:

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງເປັນພະຍານວ່າ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ອື່ນໃດນອກຈາກພຣະອົງ. ອານາຈັກແຫ່ງການເປີດເຜີຍ

ພຣະທັມ ແລະ ສັບພາວະເປັນຂອງພຣະອົງ. ຄວາມຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງ, ຊົງສະແດງບໍລິມະສານສາສະດາ ຜູ້ເປັນອະລໂນໄທ

ແຫ່ງການເປີດເຜີຍພຣະທັມໃຫ້ປາກົດ, ຜູ້ຊົງສັນທະນາບັນ ໄຊໄນ, ຜູ້ຊົງບັນດານ ໃຫ້ຂັບຟ້າອັນກຽງໄກທສິດ ສາດລັດ

ສະໝ ແລະ ພາສາທັບມີຜູ້ປະເສດີກວ່າໄດ້ປັບພຣະວັດ

ຈະນະ ແລະ ສຽງຮຽກອ້ງໄດ້ປະກາດຜ່ານມາທາງພຣະອົງຕໍາທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ບໍລິໂລກວ່າ: “ດຽວນີ້

ພຣະຜູ້ຊົງຄອບຄອງທຸກສັບພະສົງສະເດັດມາແລ້ວ. ໂລກ ແລະ ສະຫວັນ, ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ແລະ ອານາຈັກເປັນຂອງ

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງມວນມະນຸດ, ພຣະຜູ້ຄອບຄອງບັນລັງເບື້ອງບັນ ແລະ ໂລກເບື້ອງລຸ່ມ!”

ຈາກນັ້ນ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າກັບຕົວລົງ, ເອົາມືທັງສອງທັງສອງຂ້າງ, ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ພຣະອົງຊົງຄວາມປະເສດີ ເໝອີການສັນລະເສນີ ຂອງ ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ການສັນລະເສນີຂອງຜູ້ຜູ້ຊົງອອກຈາກ

ຂ້າພະເຈົ້າ, ເໝອີການສັນລະນາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ເໝອີການສັນລະນາຂອງຜູ້ຜູ້ຊົງທັງໝົດ ທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ

ຜູ້ຜູ້ຊົງທັງໝົດທີ່ຢູ່ໃນໂລກ!

ຈາກນັ້ນ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືນໂດຍຍາມທັງສອງຂ້າງຂຶ້ນ,

ເປີດຝາມເຂົ້າຫາໃບໜ້າ, ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂໍຊົງຢ່າໃຫ້ຜູ້ຊົງຢຶດໜ້າຮຸ່ງຊາຍຜ້າແຫ່ງຄວາມປານ ແລະ ຄວາມກະລຸນາຂອງ

ພຣະອົງ, ດ້ວຍນິທິວິວອອນ ຕ້ອງພົບກັບຄວາມຜິດຫວັງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງປານທິສິດ ໃນບັນດາຜູ້ສິດແດງຄວາມ

ປານ!”

ຈາກນັ້ນ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າ, ນັ່ງລົງ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍເປັນພະຍານຕອກະພາບ ແລະ ຄວາມ ເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ, ແລະພຣະອົງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ແລະ

ບໍ່ມີພຶດຕະຜົນເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ. ແທຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງໄດ້ຊົງເປີດເຜີຍສາສະໜາຂອງພຣະອົງ, ກະທຳ
ຕາມພຣະປະທັບຍາຂອງພຣະອົງ, ແລະ ເປີດປະຕູແຫ່ງ ຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ທຸກຄົນທຸກອາໄສຢູ່ໃນ ສະຫວັນ
ແລະ ໂລກ. ພຣະພອນ ແລະ ສັນຕິສຶກ ການຄາລະ ວະ ແລະ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ, ສະຖຽນຢູ່ບັນດາຜູ້ໄປນັບທຣີກ
ຂອງພຣະອົງ, ຜູ້ຊົງບໍ່ຖືກຄວາມປ່ຽນແປງ ແລະ ຄວາມບັງ ເອນີຂອງໂລກ ຢັບຢັ້ງໃຫ້ຫັນມາຫາພຣະອົງ, ແລະ
ຜູ້ຊົງໄດ້ໃຫ້ທຸກຢ່າງ, ດ້ວຍຄວາມຫວັງຈະໄດ້ຮັບສິ່ງທີ່ຖືກບັນທຶກພຣະອົງ, ຄວາມຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝີ
ພຣະຜູ້ຊົງອາລິສິດ.

Also in: af, am, ar, az, bg, bi, bn, bn, bs, ca, da, el, en, eo, es, fa, fi, fi, fj, fr, ha, ha, ht, hu, hy, iba, id, is, it, ja, kl, ko, lv, mg, mi, mn, mr, mt, ne, nl, no, pl, pt, ro, ru, sk, sl, sm, sq, sv, ta, th, tk, tl, uk, vi, zh-Hant

Morning

BB00335

ບໍລິເວນທຸກຊາຍແດນອິນດູຈີນ

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະຜູ້ຊົງຂ້າ ພະອົງບູຊາແລະເທດີທຸກ! ຂ້າພະເຈົ້າເປັນພະຍານຕ໋ອກະ ພາບ
ແລະ ຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ຍອມຮັບພຣະພອນ ຂອງພຣະອົງທັງໃນອາດຕິ ແລະ ປະຈຸບັນພຣະອົງຄື
ພຣະຜູ້ຊົງອາລິ ຊົງຄວາມປານອິນລະນີເຫຼືອຂອງພຣະອົງ ຫລັງໄຫລລົງມາໃຫ້ທັງຜູ້ສູງສຸດ ແລະ ຜູ້ຕໍ່ອ້ຍ
ແລະຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ສາດລັດສະໝມີາໃຫ້ທັງຜູ້ເຊືອຖື ແລະຜູ້ບໍ່ເຊືອຖື.

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນເຈົ້າ ແຫ່ງຄວາມປານ ພຣະຜູ້ຊົງສາ ລະແຫ່ງຄວາມປານ ນີ້ອີ່ມຄຳນັບປະຕູຂອງພຣະອົງ ແລະ
ແກ່ນແທຂອງຄວາມເມດຕາຮັກໃຫ້ອີ່ມລອ້ມວິທານແຫ່ງ ສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຂໍວິວອນເປັນການ
ຂໍອ້ອງພຣະກະລຸນາບໍລິມະສານ ແລະ ສະແຫວງຫາກະ ລຸນາທຄຸນຂອງພຣະອົງ ຂໍພຣະອົງຊົງປານຕິທຸກຄົນທໄປນັ້ນ
ສ່ວນໜຶ່ງຂອງໂລກທດີລົງຢູ່ຂໍຊົງຢາປະຕິເສດໃຫ້ພວກ ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບ ການຫລັງຄວາມກະລຸນາທຄຸນ ໃນຍຸກຂອງ
ພຣະອົງ.

ທຸກຄົນລ້ວນຍາກໄຮ້ ແລະ ຂັດສິນີ ແລະ ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຄອບຄອງທຸກສິ່ງ ພຣະຜູ້ຊົງກຳລາບ
ພຣະຜູ້ຊົງອານພາບ.

Also in: hi, iba, ny, sne, tvl

Nearness to God

AB03308

ບໍລິເວນທຸກຊາຍແດນອິນດູຈີນ

ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍຜູ້ມີປົວປານ! ຂໍພຣະອົງຊົງ ເປັນທຸກິກິບັງໃຫ້ແກ່ເດັກທຸກທຸກສິ່ງສານນີ້ ແລະ ເປັນພຣະຜູ້
ເປັນນາຍທໄຫອ້ໄພ ແລະ ເມດຕາຕ໋ຜູ້ຫຼີຜີ ແລະ ໄຮ້ ຄວາມສຸກນີ້ ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ເປັນນາຍ! ແມ່ນວ່າ
ພວກຂ້າພະເຈົ້າເປັນພຽງພຣະອົງໄຮ້ ແຕ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ໃນສວນກຸຫລາບຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ
ພວກຂ້າພະເຈົ້າເປັນຕົວອ່ອນທໄຮ້ໃບ ແລະ ດອກ ແຕ່ຂ້າພະເຈົ້າໄປນັ້ນສ່ວນໜຶ່ງຂອງສວນໝາກໄມ້ຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງໃຫ້ແມ່ກແຫ່ງຄວາມເມດຕາປານຂອງພຣະອົງ ຫລັງຝົນມາໃຫ້ພໍດີຕື່ນນີ້ ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ຕົວອ່ອນນີ້
ສົດຊື່ນດ້ວຍລົມທາຍໃຈຟື້ຊື່ນດີ ແຫ່ງວະສັນຕະລະດູຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າເປັນຜູ້ມີສິດ-ນິປັນຍາ
ແລະ ປະເສດີ ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ບັນລຸຖືຊື່ດິນລິນດອນ
ແລະອາໄສໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງໄປຕະຫຼອດກາລະນານ.

Also in: ko, mi, zh-Hant, zh-Hant

BB00053

ຂໍຄວາມຄູ້ຄອງ

(ອອກຈາກເຮືອ)

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເອງ! ຂ້າພະເອງໄດ້ອ້ອກຈາກບ້ານ ດ້ວຍຄວາມຢືດໝັ້ນ ໃນສາຍ
ໃຍແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະເອງແລະມອບກາຍຖະຫວາຍຕົນໄວ້ໃນການດູແລ ແລະ ຄວາມຄູ້ຄອງຂອງພຣະເອງ ຂ້າພະ
ເອງຂໍຮຽນຮູ້ ຕໍ່ອຳນາດທຳມະຊາດຂອງພຣະເອງ ໃຊ້ຄູ້ຄອງບັນດາຜູ້ໄປນັບທຳຮັກຂອງພຣະເອງ ໃຫ້ພົ້ນຈາກຜູ້ຖືກຖືກຕີແລະວປະຣຕິ
ຜູ້ຖືກຂີ້ເຮັດແຮງ ແລະ ຜູ້ຖືກທຳຄວາມຊົ່ວຮ້າຍທຳຼືທຳຼືທຳຼື ໄກອອກໄປຈາກພຣະເອງ ຂໍຄວາມອາລົ
ແລະຄວາມກະລຸນາຂອງ ພຣະເອງຄູ້ຄອງຂ້າພະເອງໃຫ້ປັບໄພ ຂໍອຳນາດ ແລະ ອຳນາດຂອງພຣະເອງ
ຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະເອງ ໄດ້ກັບບ້ານ ດ້ວຍຄວາມປອດໄພ.

ຄວາມຈິງແລ້ວ ພຣະເອງຄູ້ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທຳມະຊາດ ພຣະຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອ ໃນໄພອັນຕະລາຍ ພຣະຜູ້ຊົງຢູ່ດ້ວຍ
ພຣະເອງເອງ

Also in: mn, sm, tk

BH11092

ແດ່ບຳຮາຍຜູ້ຖືກຖືກປະຫາດປະຫານ

ພຣະເອງຄູ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເອງ! ພຣະຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອຜູ້ອື່ນແອ ພຣະຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອຄົນ
ຍາກໄຮ້ ແລະ ປົດປ່ອຍຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອຕົນເອງບໍ່ໄດ້ ທຳນັ້ນມາ
ຫາພຣະເອງ.

ຂ້າພະເອງຂໍຮຽນຮູ້ ຕໍ່ອຳນາດທຳມະຊາດຂອງພຣະເອງ ດ້ວຍຄວາມຕຳຼືຕຳຼື ແລະ ຈຕິໃຈ
ຂອງຂ້າພະເອງຮຽກຮ້ອງພຣະເອງ ໂດຍກ່າວວ່າ: ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເອງ!
ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະເອງບໍ່ຊາພຣະເອງ ຂໍຊົງເສມີພະລັງໃຫ້ຂ້າພະເອງຮັບໃຊ້

ພຣະເອງ ຂໍຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະເອງ ຊ່ວຍເຫຼືອຂ້າພະເອງ ໃນການເປັນທາດຮັບໃຊ້ພຣະເອງ
ໃຫ້ຂ້າພະເອງໝັ້ນຄົງໃນການເຊື່ອຟັງພຣະເອງ ຂໍຊົງຫລັງຄວາມອາລົຂອງພຣະເອງໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເອງຢ່າງລືເຫລືອ
ຂໍຊົງໃຫ້ດ້ວງຕາແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໃດຂອງພຣະເອງ ຄອຍເຜົາເບງແຍງຂ້າພະເອງ
ໃຫ້ຂ້າພະເອງດຳລົງລົງສູ່ສະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງການອະໄພຂອງພຣະເອງ ໃຫ້ຄວາມຈິງຮັກກັດຂອງຂ້າພະເອງໝັ້ນຄົງ
ໃນສາສະໜາຂອງພຣະເອງ ແລະຂໍຊົງປະທານຄວາມໝັ້ນໃຈ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເອງຍັງຂື້ນ

ເພື່ອວ່າຂ້າພະເອງຈະບໍ່ອ້ອງເພງທາງໂລກ ຈະຫນັບຫນ້າດ້ວຍຄວາມອຸທຸກທຳທັງໝົດ ມາຫາພຣະພັກຂອງພຣະເອງ
ຈະເຂັມແຂງຂື້ນດ້ວຍອານາພາບ ຂອງຂໍ້ສັດ ແລະ ພະຍານຫລັກຖານ ແລະ ເພາະໄດ້ຮັບການປະສາດ
ດ້ວຍຮາຊສັກດາ ແລະ ອານາພາບຈະໄດ້ຜ່ານແດນສະຫວັນ ແລະ ໂລກທັງໝົດ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະເອງຄູ້ ພຣະຜູ້ຊົງປານ
ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ ພຣະຜູ້ຊົງເຫນັ້ນໃຈ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຄົນເຫລົ່ານີ້ຄືຜູ້ອອດຊວີດິຈາກ ການສັງຫານ ເຫລົ່າດວງວນິຍານທໄດ້ຮັບພອນ ພວກເຂົາ
ໄດ້ທຳນິທຸກທຳລະມານທຸກຢ່າງ ແລະ ອດິທນິດຄວາມອະຍຸດ ໂທມ້ອນຊວີຮ້າຍ ພວກເຂົາໄດ້ລະຖມີຄວາມສະບາຍ ແລະ
ຄວາມຈະເລນຮຸ່ເຮືອງທັງໝົດ ເຕມໃຈຍອມຮັບຄວາມທຸກ ທຳລະມານ ແລະເຄາະຮ້າຍ ອັນໜ້າຢ້ານກວີໃນວຸດິແຫ່ງ
ຄວາມຮັກຂອງພຣະເອງ ແລະ ຍັງຄົງຖືກຈັບກຸມຢູ່ໃນເອື້ອມມີ

ຂອງຜູ້ຫວັງປ່ອງຮ້າຍ ແລະ ຜູ້ທຳລະມານພວກເຂົາຢ່າງເຈັບ ປວດຢູ່ຕະຫລອດ ແລະ ກຕິຂື້ນພວກເຂົາໃນຖານະກ້າວໝັ້ນ
ຢູ່ໃນຫນີທາງຕງຂອງພຣະເອງ ບໍ່ມີໃຜຊ່ວຍເຫຼືອຫຼືປືນມຕິ ກັບພວກ ເຂົາ ນອກຈາກຄວາມອັບປະຍຕິ ແລະ ໄຮສັລິະ ທັມ
ແລະ ບໍ່ມີໃຜຄວິຫາສາມາຄມິກັບພວກເຂົາ ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ດວງວນິຍານເຫລົ່ານີ້ໄດ້ຊື່ມິລຕິຊາດ ຂອງ
ຄວາມເຈັບປວດອັນຂື້ນໃນຊວີດິນ ແລະ ໄດ້ທຳນິດກຳນ ໝັ້ນປະໝາດກຽດສັກສິ ທິປະຊາຊນິຜູ້ດິຂືກິະທຳຕໍ່ພວກ
ເຂົາຢ່າງຫຍາບຄາຍ ປຽບເໝອີນເປັນສັນຍາລັກແຫ່ງຄວາມ ຮັກຂອງພວກເຂົາ ທມິຕິຄວາມງາມອັນຮຸ່ເຮືອງ ຂອງພຣະ

ພັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ດ້ວຍຄວາມກະຕືລືນ ທີ່ຈະໄປໃຫ້ເຖົງອານາຈັກ ສະຫວັນ ຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍໃຫ້ຫຼຸຂອງພວກເຂົາໄດ້ຍິນພຣະວັດຈະນະ ທຣິຽກຣອ້ງຄວາມຊ່ວຍເຫລືອຈາກສະຫວັນ ແລະ ນຳໄປສູ່ຊະນະຢ່າງວ່ອງໄວ ຂໍຊົງປົດປ່ອຍພວກເຂົາ ຈາກການກົດຂີ່ຂອງຜູ້ໃຊ້ອຳນາດ ຢ່າງສະຫຍ່ອ່ງຂວັນ ຂໍຊົງຢຸດຢັ້ງມືຂອງຜູ້ຮຸ້ນສິລະທັມ ແລະ ຂໍຊົງຢ່າປ່ອຍໃຫ້ດ້ວງວນິຍານເຫລົ່ານີ້ ຖືກຈັກດ້ວຍອັງເລບ ແລະ ແຂວ້ຂອງສັດປ່າທົດຮຸ້ຍ ເພາະພວກເຂົາຫລົງໄຫລຢູ່ກັບຄວາມ

ຮັກທັມຕິພຣະອົງ ໄດ້ຮັບມອບຄວາມເລກິລບັແຫ່ງຄວາມວິເສດສຸດຂອງພຣະອົງ ຢືນຢູ່ປະຕູຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຖ່ວມຕົວ ແລະ ໄດ້ໄປເຖົງອານາບໍລິເວນອັນປະເສດຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງເສມິກຳລັງຂອງພວກ ເຂົາດ້ວຍພະລັງໃໝ່ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ດ້ວງຕາຂອງພວກເຂົາສຸກໃສ ດ້ວຍການໄດ້ເຫັນຫລັກຖານ ທີ່ອ້ອມຮອບສະຈັນໃນຍາມ ຄຳຄຸນິທັມຕິມິດ ຂໍຊົງກຳນົດສົງຄວາມທັງປວງທັມຢືນອາ ນາຈັກ ແຫ່ງຄວາມເລກິລບັອະນັນຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ພວກ ເຂົາ ຂໍຊົງດຸນິບັນດານໃຫ້ພວກເຂົາ ເປັນດວງດາລາທິສິດໃສ ທີ່ສາດແສງໄປທົ່ວທຸກເຂດແດນ ເປັນພິສາທິຣຸດຸດດ້ວຍ ໝາກໄມ້ ແລະ ກົງງ່າ ແລະ ອ່ອນໄຫວໄປຕາມສາຍລົມຍາມ ເຊົາ. ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອາລິນ ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຢູ່ນອກເໜືອອຳນາດບັງຄັບໃດໆ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າແຫ່ງຄວາມຮັກ ແລະ ເມດຕາປານ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເມີ.

Also in: ko

Praise and Gratitude

BH02896

ເມອີປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂໍຄວາມສະດຸດຈົງມິດແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ມະນຸດທຸກຄົນຜູ້ທີ່ມີ ທັດສະນະຍອມຮັບອະທິປະໄຕຂອງພຣະອົງ ແລະ ດວງຕາ ເຫັນແຈ້ງທຸກດວງ ແລະ ເຫັນຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງຣາຊສັກດາ ແລະ ອານຸພາບບັບັງຄັບຂອງພຣະອົງ ພາຍແຫ່ງການທົດ ສອບບໍ່ສາມາດຢຸດຢັ້ງ ຜູ້ຍິນິດຕິກຳນເຂົ້າໃກ້ພຣະອົງ ບໍ່ໃຫ້ ຫັນໜ້າ ມາຫາຂອບຟ້າແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂອງພຣະອົງ ແລະ ພາຍແຫ່ງຄວາມຍາກລຳບາກບໍ່ສາມາດ ໜ່ວງໜ່ວງ ຫຼື ຂັດຂວາງຜູ້ອຸທິດຕົນຕໍ່ພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ບໍ່ໃຫ້ເຂົ້າ ໄປຫາຣາຊສຳນັກຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຄິດວ່າ ຕາກຽງແຫ່ງຄວາມຮັກ ຂອງພຣະອົງ ກຳລັງລຸກຢູ່ໃນຫວິໃຈຂອງພວກເຂົາ ແລະ ປະທັບແຫ່ງຄວາມ ເມດຕາຂອງພຣະອົງ ຖືກຈຸດຂຶ້ນໃນຫວິໃຈ ຂອງພວກເຂົາ ເຄາະຮ້າຍບໍ່ສາມາດ ທຳໃຫ້ພວກເຂົາໝາງເມນິສາສະໜາ ຂອງພຣະອົງ ການປ່ຽນແປງຂອງໂຊກຊະຕາ ບໍ່ສາມາດ ເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາ ຫຼືອອກໄປຈາກຄວາມເປັນທັມນິດຂອງ ພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຂວິງ ວອນຕິພວກເຂົາ ແລະ ຕໍ່ສູງຖອນຫາຍໃຈຈາກຫວິໃຈຂອງ ພວກເຂົາ ເພາະວ່າພາກຈາກພຣະອົງ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງໃຫ້ ພວກເຂົາປອດໄພ ຈາກການປອງຮ້າຍຂອງຜູ້ຂັດຂວັນຕໍ່ພຣະ ອົງ ຂໍຊົງຫຼໍ່ຮຸ້ງວນິຍານຂອງພວກເຂົາ ດ້ວຍສົງທິພຣະອົງ ຊົງບັນຍັດໄວ້ ສຳລັບຜູ້ປັນທຣິກຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຊົງບໍ່ໂຄຍ ຢ້ານກວີ ແລະ ບໍ່ໂຄຍເສົ້າໂສກ.

Also in: bs, es, fj, hi, ja, ky, lb, mn, ms, nl

BH02896

ເທດສະການ ວັນເຮຊວານ

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບສວດໃນວັນສະຫລອງ

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີ ຈົງມິດແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າຂວິງ ວອນ ຕໍ່ສູນຍາລັກຂອງພຣະອົງ ທີ່ອ້ອມລອ້ມສັບພະສົງທັງ ປວງ ຕໍ່ອຳພາແຫ່ງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ທີ່ສາດແສງທັມ

ໃຫ້ແກ່ທຸກຄົນ ທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ບັນໂລກ ຕໍ່ຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ທີ່ລີ້ເລີກວ່າທຸກສິ່ງທີ່ພະສົງ ຕໍ່ກະລຸນາທຸກຄົນ ຂອງພຣະອົງ ທີ່ຊີ້ນຳໄປທາງຈັກກະວານ ຂໍຊົງເປີດມື່ນ ກຳບັງ ທີ່ປິດກັບຂ້າພະອົງ ຈາກພຣະອົງ ເພື່ອວ່າຂ້າພະອົງ ຈະໄດ້ຮັບໄປຍັງແຫ່ງກຳເນີດ ແຫ່ງແຮງບັນດານໃຈອັນຍິ່ງ ໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ໄປຍັງອະລຸໂນໄທ ແຫ່ງການເປີດເຜີຍ ພຣະທັມ ແລະ ກະລຸນາທຸກຄົນຂອງພຣະອົງ ແລະຈະໄດ້ຕໍາ ດັງລົງສູ່ມູ່ຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຄວາມໃກ້ຊິດ ແລະຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຢ່າໃຫ້ຂ້າ ພະອົງສົນໂອກາດ ທີ່ຮູ້ກັບພຣະອົງໃນຍຸກນີ້ ຂໍຊົງຢ່າປິດ ເສື້ອມ ແຫ່ງການນຳທາງຂອງພຣະອົງ ອອກຈາກຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງ ໄດ້ມີນ້ຳແຫ່ງຊີວິດ ຊົງມີສາຍທາລາ ຫລັງມາຈາກສະຫວັນ (ເຮຊວານ) ອັນເປັນທິດຊື່ຂອງບັນລັງ ຂອງພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງປານ ເພື່ອວ່າດວງຕາ ຂອງຂ້າພະອົງຈະເປີດອອກ ໃບໜ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຈະໄດ້ຮັບແສງທັມ ຫວິໃຈຂອງຂ້າພະອົງຈະໄດ້ນັ້ນອນໃຈວິນິຍານຂອງຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຮູ້ເຈັ້ງ ແລະ ເທົ່າຂອງຂ້າພະອົງ ຈະ ໄດ້ກ້າວໜີ້.

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຍິ່ງໃຫຍ່ເໝາະສົມພະສົງ ຕັ້ງແຕ່ນິລັນດອນການ ດວ້ຍອານຸພາບ ແຫ່ງອຳນາດຂອງພຣະອົງ ແລະ ສາມາດບັນດານຄວາມເປັນໄປ ຂອງທຸກສິ່ງທີ່ພະສົງ ດວ້ຍປະຕິບັດການ ຂອງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີສິ່ງໃດໃນສະຫວັນ ຫຼືບັນໂລກ ທີ່ຢູ່ຢັ້ງພຣະປະສົງຂອງພຣະ ອົງໄດ້ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍການບໍລິບານທຸກສິ່ງ ແລະ ຄວາມເອື້ອອຸປະຖຳຂອງພຣະອົງ ຊົງປານ ຕໍ່ຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງໂນມ້ໜຽວຂ້າພະອົງ ໃຫ້ຮຽງຫຼັງທຳນອງ ອັນແສນຫວານຂອງວິທີກິ ທີ່ຮູ້ເພງສັນລະເສນີພຣະອົງ ໃນພຸ່ມໄມ້ຂອງພາກສາ ແຫ່ງຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ. ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ໃຫ້ຜູ້ຍິ່ງໃຫຍ່ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະ ເໝີ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

Also in: bs, es, fj, hi, ja, ky, lb, mn, ms, nl

Protection

AB07759

ຂໍຄວາມຄູ່ຄອງ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ! ພຣະອົງຊົງຮູ້ວ່າ ປະຊາຊົນຖືກຫອ້ມລອ້ມດວ້ຍຄວາມເຈັບປວດ ແລະ ຄວາມ ຫາຍຍະນະ ຖືກຫອ້ມລອ້ມດວ້ຍຄວາມທຸກທຳລະມານ ແລະຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ ຄວາມທຸກຍາກ ແລະ ເຄາະຮ້າຍທຸກຢ່າງໂຈມຕີມະນຸດ ປະດຸດດັງງໍ້ຮ້າຍ ບໍ່ມີທິກິຳບັງ ຫຼືທິລິໂພໃດສຳລັບມະນຸດ ນອກຈາກພາຍໃຕ້ປັກແຫ່ງການປົກປ້ອງຄູ່ ຄອງ ແລະ ອາລັກຂາຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງປານ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າ ພະອົງ! ຂໍໃຫ້ຄວາມຄູ່ຄອງຂອງພຣະອົງ ເປັນເກາະປ້ອງ ກັນຂ້າພະອົງ ການປົກປ້ອງຄູ່ຄອງຂອງພຣະອົງ ເປັນໂລກກຳບັງຂ້າພະອົງ ຄວາມຖອ້ມຕິດປະຕູແຫ່ງຄວາມເປັນ ໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ອະພິນານຂ້າພະອົງ ການປົກປ້ອງ ແລະອາລັກຂາຂອງພຣະອົງເປັນປາການ ແລະທອ້າໄສຂອງ ຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປົກປ້ອງຂ້າພະອົງ ໃຫ້ພໍ້ຈາກການ ຊຸກຈູຂອງຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ ແລະ ກິລິດ ຂໍຊົງອະພິນານ ຂ້າພະອົງ ໃຫ້ພໍ້ຈາກຄວາມເຈັບປ່ວຍ ຄວາມທຸກຍາກ ຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ ແລະ ການທົດສອບທຸກສິ່ງ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຄູ່ຄອງ ພຣະຜູ້ອະພິນານ ພຣະຜູ້ອາລັກຂາ ພຣະຜູ້ຊົງພຽງພໍ ແລະ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງປານຂອງພຣະຜູ້ຊົງປານທິສິດ.

Also in: af, az, bg, ca, ceb, da, de, el, en, eo, es, fi, fr, gu, ht, hu, hy, iba, is, it, kl, kn, ky, lb, lg, mg, ml, ne, nl, ny, pl, ro, ru, sm, sq, sr, st, tl, tvl, uk

BB00005

ຂໍຄວາມຄູ່ຄອງ

ໃນນາມຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງ ຮາຊສັກດາທຊີວິອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງບັນຊາ ຂໍຄວາມວສິດ ຈົງມີແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຊື່ໃນພຣະຫັດຂອງພຣະອົງຄື ຕີນີກຳເນີດຂອງອານາຈັກ ພຣະອົງຊົງສ້າງສັບພະສົງ ຕາມທັ້ ພຣະອົງປາຖະໜາ ໂດຍພຣະວັດຈະນະແຫ່ງບັນຊາຂອງ ພຣະອົງ “ຈົງເປັນ” ແລະເປັນໄປຕາມນັ້ນ ອານຸພາບແຫ່ງອຳ ນາດເປັນຂອງພຣະອົງຕາບຈົນບັດນີ້ ແລະຈະເປັນຂອງພຣະ ອົງນັບແຕ່ນັ້ນໄປ ພຣະອົງຊົງອວຍພອນໃຫ້ແກ່ຜູ້ພິຣະອົງ ປາດຖະໜາໂດຍອານຸພາບຂອງບັນຊາຂອງພຣະອົງ ຄວາມ ຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພິຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິ ານຸພາບ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງທັງປວງ ແລະ ຮາຊສັກດາໃນອານາ ຈັກແຫ່ງທັມມະແລະສັບພາວະ ແລະ ສົງທິຢູ່ລະຫວ່າງອານາ ຈັກເຫລົ່ານີ້ລິ້ວນກ່ຽວກັບພຣະອົງ ແທຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພິຣະຜູ້ຊົງເດຊານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຕັ້ງແຕ່ ນລິ້ວນດອນການ ພຣະອົງເປັນແຫລ່ງກຳເນີດຂອງຄວາມເຂັ້ມ ແຂງທັບທັຍທັ ແລະ ຈະເປັນໄປ ຕາບຈົນລິ້ວນດອນການ ອານາຈັກທັງປວງໃນສະຫວັນ ແລະ ໂລກ ແລະ ທິຢູ່ລະ ຫວ່າງອານາຈັກເຫລົ່ານີ້ ລິ້ວນເປັນຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລະອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ຍັງໃຫຍ່ເໜືອທຸກສັບພະສົງ ຊັບສົມບັດທັງປວງໃນໂລກ ແລະ ສະຫວັນ ແລະ ທຸກສົງທິຢູ່ ລະຫວ່າງໂລກ ແລະ ສະຫວັນເປັນຂອງພຣະອົງ ແລະ ຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ແຜ່ໄປເຖິງທຸກສັບພະສົງ ພຣະອົງຄືພິຣະຜູ້ສ້າງສະຫວັນແລະໂລກ ແລະ ສົງທິຢູ່ລະ ຫວ່າງສະຫວັນ ແລະໂລກ ແລະ ຄວາມຈົງແລ້ວພຣະອົງຊົງ ເຫັນທຸກສັບພະສົງ ພຣະອົງຄືພິຣະຜູ້ເປັນນາຍ ທິດິບັນຊີ ທິກຸຄນິທອີາໃສຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ບນິໂລກ ແລະຜູ້ຢູ່ລະ ຫວ່າງສະຫວັນ ແລະ ໂລກ ແລະ ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະຜູ້ເປັນ ເຈົ້າໄວທັມໃດໃນການຄິດິບັນຊີ ພິຣະອົງຊົງກຳນິດິເກນໃຫ້ ທຸກຄນິທິຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ໂລກ ແລະ ທິຢູ່ລະຫວ່າງສະ ຫວັນແລະໂລກ ແທຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພິຣະຜູ້ຊົງຄຸ້ມ ຄອງຜູ້ຢູ່ໃຫຍ່ທິສິດ ພຣະອົງຄືກຸນແຈຂອງສະຫວັນ ແລະ ໂລກ ແລະ ທຸກສົງທິຢູ່ລະຫວ່າງສະຫວັນ ແລະໂລກ ໄວໃນ ເອອິມມຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງປະທານຂວັນລາບຕາມ ທິພິຣະອົງປາຖະໜາ ໂດຍອານຸພາບແຫ່ງບັນຊາຂອງພຣະ ອົງ ແທຈັງແລ້ວ ພຣະກະລນາຂອງພຣະອົງຫອ້ມລອ້ມທຸກ ສັບພະສົງ ແລະ ພຣະອົງຄືພິຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຽງພໍສຳລັບຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຄືຜູ້ຖື ຖືອີນາຈັກຂອງທຸກສັບພະສົງ ໄວໃນກຳມຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຄຸ້ມຄອງຄນິຣັບໃຊ້ທິພິຣະອົງປາດຖະໜາ ໂດຍອາ ໄສອານຸພາບຂອງກອງທັບຂອງພຣະອົງໃນສະຫວັນ ແລະ ໂລກ ແລະທິຢູ່ລະຫວ່າງສະຫວັນ ແລະ ໂລກ ຄວາມຈົງ ແລ້ວ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຄອຍຄຸ້ມຄອງທຸກສັບພະສົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ພຣະອົງຊົງຄວາມປະເສດິ ເຫລອິປະມານ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງຂ້າພະອົງໃຫ້ພິນິຈາກໄພທິຢູ່ຊ້າງໜ້າ ແລະ ຂ້າງຫລັງ ທິຢູ່ເໜືອທິວິ ຢູ່ຊູວາ ແລະ ຊ້າຍ ໃຕ້ຝ່າເທົາ ແລະ ທຸກດ້ານ ແທຈັງແລ້ວ ຄວາມຄຸ້ມຄອງທິພິຣະອົງໃຫ້ ແກ່ທຸກສັບພະສົງ ບໍ່ມິທິສິນິສຸດ.

Also in: hi, ja, no, pl, sr, ta, th, uk, vi, zh-Hans, zh-Hant

BB00147
ບດິອະທຖິານເພອິໄຂຊະນະຂອງສາສະໜາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງຈັດຫາສົງຈຳເປັນໃຫ້ ພິກິສາແຫ່ງເອກະພາບສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ເຕບິໃຫຍ່ຢ່າງ ວ່ອງໄວ ຂໍຊົງຫດິນ້າພິສານດິວິຍທາລາແຫ່ງອະພລິດິຂອງ ພຣະອົງ ແລະພາຍໃຕ້ກຳນຣັບປະກັນຈາກພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນ ດານໃຫ້ພິກິສານອິອກຜນິ ຕາມທິພິຣະອົງຕອ້ງການ ສຳລັບ ການສະດຸຍິກິຍອ້ງ ສນິລະເສນິ ແລະ ຂອບຄຸນພຣະອົງ ແລະໃຫ້ພິກິສານ ສະດຸຍິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ສນິລະເສນິ ຄວາມເປັນໜັງຂອງສາລະຂອງພຣະອົງ ບູຊາພຣະອົງ ເພາະ ທັງໝົດນີ້ຢູ່ໃນເອອິມມຂອງພຣະອົງ ບໍ່ແມ່ນເອອິມມຂອງຜູ້ໃດ.

ພຣະພອນນນິຍັງໃຫຍ່ ສຳລັບຜູ້ພິຣະອົງເລອິກໃຊ້ໄລ ຫດິຂອງເຂົາ ຫດິນ້າໃຫ້ແກ່ພິກິສາທິພິຣະອົງຢນິຢັນ ເພອິ ເປັນການເຊດິຊຸພຣະວັດຈະນະສັກສດິ ທິບິປ່ຽນແປງຂອງພຣະອົງ.

Also in: de, hy, hy, ru, th, tvl, uk, uk, zh-Hans

Spiritual Growth

ບົດອະທິຖານເພື່ອພັດທະນາຈິດໃຈ

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງອາລົມ! ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ສຽງຮຽກ
ຮ້ອງຂອງພຣະອົງໄດ້ດັງດູດຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ນ້ຳສຽງຂອງ ປາກກາແຫ່ງຄວາມຮຸ່ນເຮືອງຂອງພຣະອົງ ໄດ້ປັກຂ້າພະເຈົ້າ
ສາຍທາລາແຫ່ງພຣະວັດຈະນະ ອັນສັກສິດຂອງພຣະອົງຍັງ

ຄວາມປະດິເຫດແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ອຳນະລິດແຫ່ງແຮງ ບັນດານໃຈຈາກພຣະອົງ ທຳໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ເບກິບານ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າ ຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສິ່ງ ນອກຈາກພຣະອົງ ຢຶດໝຽວ
ສາຍໃຍ ແຫ່ງຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງ ປາດຖະໜາພຣະ ກະລຸນາອັນໜ້າພິສະຫວັດຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍ
ຮ້ອງຕໍ່ຄຳແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໃຄ້ ອັນບໍ່ຮູ້ສຶກຂອງພຣະອົງ ຕອ່າພາແຫ່ງການດູແລ ແລະ ກະລຸນາທຳຄຸນຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງປະທານສົງທິຈະພາບຂ້າພະເຈົ້າ ເຂົ້າໄປໃນພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າມັ້ງຄັ້ງໃນພຣະອົງ ວາຈາປາກກາ ແລະ
ທັງຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂຶ້ນຢູ່ນັ້ນຕອ່ານພາບ ອຳນາດພຣະ

ກະລຸນາ ແລະ ຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງວ່າ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນ

ເຈົ້າອັນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້

Also in: af, az, bg, ca, cy, da, de, diu, en, es, fr, gil, hi, iba, iba, is, it, ja, kj, ky, lv, mn, nl, pl, pt, ro, sk, sne, sne, ta, ta, tk, tk, tvl, tvl, tvl, ur

ABU1863

ຊົງອຳນາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ຈິດໃຈຂອງຂ້າພະ ອົງສິດຊຸມແລະເບກິບານ ຂໍຊົງສຳລະຫວັດໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ

ໃຫ້ບໍລິສຸດ ຂໍຊົງປະທານພະລັງຄວາມສາມາດ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍມອບວຽກງານທຸກຢ່າງ

ໄວ້ໃນພຣະຫັດຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ນຳທາງ ແລະ ເປັນທ່າໂພງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ

ຂ້າພະເຈົ້າຈະບໍ່ຄວາມໂສກເສົ້າເສຽ້ໃຈ ຕໍ່ໂອກາດແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າຈະມາໂຕຄ່ວາມສຸກ ແລະ ລືເລົງຕະຫລອດ

ໄປ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າຈະບໍ່ໄປດ້ວຍຄວາມວຸດທິກັງວົນ ແລະ

ຈະບໍ່ຍອມໃຫ້ຄວາມຫຍຸ້ງຍາກມາລບົກວນຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຈະບໍ່ໝູ່ຢູ່ກັບສິ່ງທີ່ບໍ່ມີເລົງສຳລັບຊີວິດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງເປັນມິດຕໍ່ຂ້າພະເຈົ້າ ຍັງກວ່າຂ້າພະເຈົ້າມິດຕໍ່ເອງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງ

ຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍອຸທິດຕົນໃຫ້ແກ່ພຣະອົງ.

Also in: bi, bn, cs, et, fj, fr, hy, hz, id, ky, lg, lt, lv, ml, mr, ms, no, ru, sl, sq, sr, srn, srn, sv, sw, te, tet, th, tl, zh-Hans

AB00364

ບົດອະທິຖານສຳລັບຄູ່ສູ່ມິລິ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຈັນທາທສິກຸໄສສອງດວງນີ້ ສິມິ

ລິດກັນໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ກົມກຽວກັນເປັນຄົນຮັບ ໃຊ້ທໍລະນະປະຕູສັກສິດຂອງພຣະອົງ ສາມັກຄີກັນຮັບໃຊ້ສຳ

ສະໜາຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະຜູ້ຊົງປານພຣະອົງຊົງບັນດານໃຫ້ການສົມລົດນິເປັນ

ດັງດວງໄຟແຫ່ງກະລຸນາທຳຄຸນ ອັນລືເຫລືອຂອງພຣະອົງ ແລະເປັນລັງສີແຫ່ງພຣະພອນ ທີ່ຮຸ່ນເຮືອງຂອງພຣະອົງຂ້າ

ແດ່ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ ພຣະຜູ້ຊົງໃຫ້ສະເໝ ໂພອີວ່າຕົນໄມ້ທຳ ຍິງໃຫຍ່ນີ້ ຈິ່ແຕກກາງທຳຂຶ້ນສິດ ແລະ ງອກງາມໂດຍພຣະ

ພອນທຳຫິລັງມາຈາກເມກ ແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເອອີເຟອີ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິນພາບ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງ

ຄືພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ ພຣະຜູ້ຊົງປານ.

Also in: bn, ha, iba, kn, ms, ne

AB12156

ເມອີປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂໍຊົງປັດເປົ້າຄວາມໂສກເສົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ດ້ວຍຄວາມອາລິນີເອວີເຟວີຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງຂັບໄລ່ຄວາມທຸກໂສກຂອງຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍອະທະປະໄຕ ແລະ
ອຳນາດຂອງພຣະອົງ. ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວ
ວ່າ, ຂ້າພະອົງຫນ້າມາຫາພຣະອົງ ໃນຍາມທຸກຄວາມທຸກໂສກ ລຸລຸລຸຂ້າພະອົງຢູ່ອຸບັດ
ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງທຸກຊີວິດ ແລະ ຢູ່ໜ້າອຸບັດ ແລະ ນາມທັມທັງປວງ
ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕໍ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ທີ່ຊົງໃຊ້ກຳລາບຫວິໃຈ ແລະ ວນິຍານຂອງມະນຸດ
ຕໍ່ຄືນໃນມະຫາສະໝຸດແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ແລະ ຄວາມສະຫງ່າງາມ
ຂອງດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມອາລິນີເອວີຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງນັບຂ້າ
ພະອົງເປັນພວກທີ່ບໍ່ມີສິ່ງໃດມາຍັບຢັ້ງ ບໍ່ໃຫ້ຫນ້າມາຫາພຣະອົງ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງນາມທັງປວງ
ແລະເປັນພຣະຜູ້ສູ້ສູ້ສະຫວັນທັງຫຼາຍ!

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພຣະອົງຊົງເຫັນສິ່ງທີ່ບໍ່ມີເກດີ ກັບຂ້າພະອົງໃນຍຸກຂອງພຣະອົງ, ຂ້າພະອົງຂວັງວອນ
ຕໍ່ບໍລິມະສິດສະດາ ຜູ້ເປັນອະລຸໂນໄທແຫ່ງພຣະນາມ ແລະ ອຸທະສະຖານແຫ່ງຄຸນລັກສະນະຂອງພຣະອົງ, ຂໍຊົງ
ບັນຫຍັດສິ່ງທີ່ຈະຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງ ລຸກຂຽນໃຊ້ພຣະອົງ ແລະສະດຸຄຸນຄວາມດີຂອງພຣະອົງ. ແທ້ຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງ ຄື
ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຕອບຄຳອະທິຖານ ຂອງມະນຸດທຸກຄົນສະເໝີ
ແລະ ສຸດທ້າຍນີ້, ຂ້າພະອົງຂໍຮຽ້ງຕໍ່ແສງສະຫວ່າງຂອງ ພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງອວຍພອນກິດຈະການຂອງຂ້າ ພະອົງ
ຂໍຊົງໃຫ້ຖ່ອນໜີ້ສິນ ແລະ ກຳຈັດຄວາມຂັດສັນ ຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງ ຄື ຜູ້ທີ່ກຸດນິຍົມຢືນຢັນອານຸພາບ ແລະ
ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ຫວິໃຈທີ່ຮູ້ເຈັ້ງທຸກດວງ ຍອມຮັບຮາຊສັກດາ ແລະ ອະທະປະໄຕຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີ
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອື່ນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງໄດ້ຍິນ ແລະ ພອ້ມທາຈີະຕອບ.

Also in: uk

Steadfastness

BH01969

ເພື່ອສັນລະເສີນແລະຂອບຄຸນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ

ຄວາມສັນລະເສີນຈົມໃນໄຕ່ພຣະອົງ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະອົງຄືນໃນບັນດາຄົນ
ຮັບໃຊ້ທີ່ເຊື່ອຢູ່ພຣະອົງ ແລະ ສັນຍາລັກຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງໃຜ່ຫາປະຕູແຫ່ງຄວາມ
ປານຂອງພຣະອົງ ແລະ ຫນ້າມາຫາຄວາມເມດຕາຮັກໃດ ຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕໍ່ພຣະນາມອັນວິສິດສຸດ
ແລະຄຸນລັກສະນະອັນປະເສດສຸດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງເປີດ ປະຕູແຫ່ງພຣະພອນຂອງພຣະອົງ ຕໍ່ໃຫ້ຂ້າພະອົງ
ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງກະທຳແຕ່ສິ່ງທີ່ດີງາມ ຂ້າແຕ່ພຣະ ຜູ້ເປັນຜູ້ອຸບັດຂອງພຣະນາມ ແລະ ຄຸນລັກສະນະທັງປວງ!
ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂ້າພະອົງຍາກໄຮ້ສ່ວນ ພຣະອົງນັ້ນອຸດຸມິຮັກ ຂ້າພະອົງຕັ້ງຄວາມປາດຖະໜາ ໃນພຣະອົງ
ແລະຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສິ່ງ ນອກຈາກ ພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂວັງວອນພຣະອົງ ຂໍຊົງຢ່າພາກຂ້າພະ ອົງ
ຈາກສາຍລົມແຫ່ງຄວາມເມດຕາປານ ແລະ ສິ່ງທີ່ພຣະ ອົງບັນຍັດໄວ້ ສຳລັບຄົນຮັບໃຊ້ທີ່ພຣະອົງເລືອກສັນ.
ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂໍຊົງກຳຈັດມ່ານທັງຕາຂ້າ ພະອົງ ເພື່ອວ່າຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຍ້ອມຮັບ ສິ່ງທີ່ພຣະອົງ
ປາຖະໜາໃຫ້ແກ່ປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງ ແລະຄືນພົບເດ ຊານຸພາບທີ່ເຊື່ອຢູ່ອັນ ທີ່ໃນຫັດຖະກຳ ຂອງພຣະອົງ
ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ວັນ ຍານຂອງຂ້າພະອົງເບກິບານ ດ້ວຍສັນຍາລັກອັນຍັງໃຫຍ່
ທັດຂອງພຣະອົງ ແລະ ໂປດດົງຂ້າພະອົງຂຽນມາຈາກກນີ ບຽ້ແຫ່ງກິລິດອັນໂສມມີ ແລະ ຊວິຮ້າຍ ຂໍຊົງລືມສິ່ງທີ່ດີ
ງາມໃນໂລກນີ້ ແລະໂລກໜ້າໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ບໍ່ມີພຣະຜູ້
ເປັນເຈົ້າອື່ນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງມວນມະນຸດລ້ວນສະແຫວງຫາ
ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກພຣະອົງ.

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງ ຂໍອອບພຣະຄຸນ ທຸຊິງປຸກຂ້າພະອົງໃຫ້ຕໍ່ນິເຂັມ ແລະບັນ
ດານໃຫ້ຂ້າພະອົງປາດຖະໜາຈະຢັ້ງຮູ້ໃນສົງຄົມນີ້ຮັບໃຊ້ສ່ວນໃຫຍ່ບໍ່ໄດ້ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ
ໂປດປະທານຄວາມສາມາດໃຫ້ຂ້າພະອົງ ເຫັນສົງຄົມນີ້
ອົງດ້ອງການ ເພື່ອເຫັນແກ່ຄວາມຮັກ ແລະ ຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຄື ຜູ້ຊຶ້ງທຸກສິ່ງພະສົງຢັ້ງຮູ້ອານຸ
ພາບຂອງອຳນາດ ແລະ ອະທິປະໄຕຂອງພຣະອົງ.

ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊຶ້ງມະຫາທິານພາບ ພຣະຜູ້ຊຶ້ງເມດຕາ.

Also in: bs, ceb, eo, es, fi, ko, nl, pl, pt, sk, tvl, tvl, tvl, uk, zh-Hant

AB00041

ເພື່ອຄວາມໝັ້ນຄົງໃນພຣະປະທານິຍາ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຜູ້ຊຶ້ງເຫັນໃຈ! ຂໍຄວາມສັນລະ ເສນິຈົງມິດພຣະອົງ ທຸຊິງປຸກແລະທຳໃຫ້ຂ້າພະອົງມີສິ່ງ
ພຣະອົງຊົງປະທານດວງຕາທິເຫັນແຈ້ງ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ຊົງປະທານຂ້າພະອົງດ້ວຍທຸກໄດ້ຮັບຟັງ ຊົງນຳຂ້າພະອົງໄປ
ສູ່ອານາຈັກ ແລະ ວຸຸຸຸຸຸຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງສະແດງຫນີ ທາງທຸຸຸຸຸກິດອ້ອງໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ແລະຊົງດຸນິບັນ
ດານໃຫ້ຂ້າພະອົງເຂົ້າໄປໃນເຮືອ ແຫ່ງຄວາມລອດພັນ ຂ້າ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ! ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຂ້າພະອົງໝັ້ນຄົງ ແລະ
ຂຸສິດ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງຂ້າພະອົງໃຫ້ໝັ້ນ ຈາກການທົດສອບທຸກຮຸ້ນແຮງ ຂໍຊົງພິກັກ ແລະ
ປົກປ້ອງຂ້າພະອົງໄວ້ໃນປະການອັນແຂງແກ່ນ ແຫ່ງພຣະປະທານິຍາ ແລະພິນຸກຳຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຄື
ພຣະຜູ້ຊຶ້ງອານຸພາບ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊຶ້ງເຫັນ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊຶ້ງໄດ້ຍິນ.

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ ຜູ້ຊຶ້ງເຫັນໃຈ ຂໍຊົງປະທານຫວີ ໃຈທຸປຶງບເໝອິນແກວ້ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ຊົງຫວີໃຈນຈີ່ປະ
ກາຍແສງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ແລະຂໍຊົງປະທານ ຄວາມຄິດໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ຊົງຄວາມຄິດນຈີ່ປຸງໂລກນີ້
ໃຫ້ເປັນສວນກຸຫລາບ ໂດຍອາໄສການຫລັງພຣະກະລຸນາ ສະຫວັນ.

ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊຶ້ງເຫັນໃຈ ພຣະຜູ້ຊຶ້ງປານິພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ ຜູ້ຊຶ້ງເມດຕາແລະຍົງໃຫຍ່.

Also in: hz, tk, tl, tvl, uk

BH08603

ບໍດີອະທິຖານໃຫ້ຈັດໃຈໝັ້ນຄົງໃນສາສະໜາ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊຶ້ງຄວາມໄກຊຶ້ງຂອງພຣະອົງ ຄືຄວາມ ປາດຖະໜາຂອງຂ້າພະອົງ ການເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງຄືຄວາມ
ຫວັງຂອງຂ້າພະອົງ ການລະນຶກເຖົງພຣະອົງ ຄືຄວາມຕ້ອງ ການຂອງຂ້າພະອົງ ຮາຊສຳນັກແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງ
ພຣະອົງ ຄືປຶ້ງໝາຍຂອງຂ້າພະອົງ ທສິະຖຸດຂອງພຣະອົງ ຄືຈຸດໝາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະນາມຂອງພຣະອົງຄືການ
ຮັກສາຂອງຂ້າພະອົງ ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ຄືຄວາມຜ່ອງ ໃສ່ໃນຫວີໃຈຂອງຂ້າພະອົງ ການຮັບໃຊ້ພຣະອົງ ຄືຄວາມໃຝ່
ຝັນອັນສູງສຸດຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂວ່ງວອນຕໍ່ພຣະ

ນາມຂອງພຣະອົງ ທຸຊິງຊ່ວຍໃຫ້ບັນດາຜູ້ຍິອມຮັບພຣະ ອົງ ໄດ້ເຫັນຂຶ້ນສູ່ສຸດຍອດຂອງການຮຸ້ກັພຣະອົງ ແລະ
ເຕມິພະລັງໃຫ້ຜູ້ປຶຊາພຣະອົງ ດ້ວຍຄວາມສັດທາ ໄດ້ຂຶ້ນ ໄປສູ່ອານາບລໍເວີນ ຂອງຮາຊສຳນັກ ແຫ່ງກະລຸນາທຄິນຸ
ອັນບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງຫັນໜ້າ ມາຫາພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ເພັງສາຍຕາເບິ່ງພຣະອົງ ແລະ
ກ່າວເຖົງ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຄື ຜູ້ຊຶ້ງລິມີທຸກສິ່ງນອກຈາກພຣະອົງ ແລະ ຫັນໜ້າມາຫາອະລຸ
ໂນໂທແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ລະຖມິທຸກສິ່ງທຸກ ຢ່າງນອກຈາກພຣະອົງ ດ້ວຍຄວາມຫວັງທຈີ່ເຂົ້າໄກຮ້າຊ
ສຳນັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໄດ້ເບິ່ງເຖົງວ່າ ດວງຕາຂອງຂ້າ ພະອົງເຫລອີດຂຶ້ນເບິ່ງຕຳນັກ ທຸຸຸຸຸຸແສງດ້ວຍທອ້ງຟ້າ
ຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປະທານສົງທຈີ່ຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງ
ໝັ້ນຄົງໃນສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ເພື່ອວ່າຄວາມສົງໃສຂອງພວກ
ທບິມໍສາສະໜາ ຈະຂັດຂວາງຂ້າພະອົງ ບໍ່ໃຫ້ຫັນມາຫາພຣະອົງ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແຫ່ງອານາພາບ ພຣະຜູ້ຊ່ວຍເຫລືອໃນໄພອັນຕະລາຍ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ.

Also in: ta, th, uk

Tablets of Visitation

AB03082

ບົດອະທິຖານ ທີ່ພຣະສະຖູຂອງພຣະອົບດລຸບາຮາ

(ໃຊ້ສັ່ວດເວລາສ່ວນຕົວໄດ້ດ້ວຍເຊັນກັນ)

“ຜູ້ສັ່ວດບົດອະທິຖານນີ້ ດ້ວຍຄວາມອ່ອນນອ້ມ ແລະ ສັດທາ ຈະຍັງຄວາມເບກິບານຫນັ່ສາ ໃຫ້ແກ່ຫວິໄຈຂອງຄົນ ຮັບໃຊ້ຜູ້ນີ້ ຊຶ່ງຈະເປັນເໝອນດັ່ງໄດ້ຢູ່ໜ້າພຣະອົງ”

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂໍຍົກມວົງວອນພຣະອົງ ດ້ວຍຄວາມອ່ອນນອ້ມ ແລະ ນ້ຳຕາ ຂໍໃຫ້ໂບໝ້າຄຸກທຸລຸ ນະທລະນປະຕູຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະເສດີ ເໝອນນິຍາຂອງຜູ້ກວ່າຂ້າ ແລະ ການສັນລະເສນີຂອງຜູ້ທິດິທນູພຣະອົງ ຂໍຊົງທອດສາຍຕາແຫ່ງ ຄວາມປານ ມາຍັງຄົນຮັບໃຊ້ຜູ້ນີ້ຕອ້ຍ ແລະ ອ່ອນນອ້ມຢູ່ ປະຕູຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງດຳດົງລົງສູ່ມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາອັນບໍ່ຮູ້ມີຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະອົງຄົນຮັບໃຊ້ຜູ້ນີ້ສັງສານ ແລະ ຕຳຕອ້ຍຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທິວົງວອນພຣະອົງ ເປັນສະເລຍິທິໃນມືຂອງພຣະອົງ ອະທິຖານເຖງພຣະອົງດ້ວຍຄວາມສັດທາ

ວາງໃຈໃນພຣະອົງຫລັງນ້ຳຕາຕໍ່ພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຮອ້ງຮຽກແລະວົງວອນພຣະອົງວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍຊົງປະທານຄວາມກະລຸນາ ໃຫ້ຂ້າພະອົງຮັບໃຊ້ບັນດາຜູ້ເປັນທຳຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທິ ໂຂມ້ແຂງຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ທຳຜາກຂອງຂ້າພະອົງຮຸ່ງເຮືອງ ດ້ວຍແສງແຫ່ງການບູຊາ ໃນຮາຊສຳນັກແຫ່ງຄວາມບໍລິສັດຂອງພຣະອົງ ແລະ ດ້ວຍການອະທິຖານເຖງອານາຈັກ ແຫ່ງຄວາມຍົງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງລະ ຖືມີຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ ໃນທິປະຕູໄປສູ່ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ຂ້າພະອົງຕັດຄວາມຜູກພັນ ຈາກທຸກສັງພາຍໃນອານາບໍລິເວນ ອັນບໍລິສັດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຄວາມບໍ່ເຫັນແກ່ ຕົວ ເປັນຖ້ວຍທິຂ້າພະອົງດີ ເປັນເສອີຄຸມທິຂ້າພະອົງສວມ ເປັນມະຫາສະໝຸດທິຂ້າພະອົງດຳດົງລົງໄປ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນເໝອນດັ່ງທຸລຸ ໃນວິຊິຂອງບັນດາຜູ້ເປັນທຳຂອງພຣະອົງ ແລະ ໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ສະລະວນິຍານ ສຳລັບພິບິທິໄດ້ຮັບກຽດ ຈາກຮອຍເທົາຂອງບັນດາຜູ້ພິຣະອົງເລອີກສັນ ໃນວິຊິຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້

ເປັນນາຍ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງໃນເບອີງບນິສຸດ.

ຄົນຮັບໃຊ້ຮອ້ງຮຽກພຣະອົງຍາມຮຸ່ງອາລຸນ ແລະຄຳຄົນ ດ້ວຍບົດອະທິຖານນີ້

ຂໍຊົງໃຫ້ຫວິໄຈຂອງຂ້າພະອົງສມິປາດຖະໜາ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງມຫິວິໄຈຜ່ອງໄສ ມໃຈເບກິບານ ແລະເຫັນແຈ້ງໃນທັມ ເໝອນວ່າຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຮັບໃຊ້ສຳສະໜາ ແລະ ເປັນຄົນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ.

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງສັງສານ ພຣະຜູ້ຊົງອາລທິສັດ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງປານ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

Also in: af, ar, az, bg, bi, bs, ca, da, de, el, en, es, et, fa, fi, ht, hu, hy, iba, id, is, it, kl, kn, ko, lv, mg, ml, ne, nl, no, pl, ro, ro, sk, sv, tl, tvl, ur

Teaching

BH08433

ບົດອະທິຖານເພື່ອການເຜີຍແຜ່ສາສະໜາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຄວາມສັນ ລະເສນິຈົງມິດໄພ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ທຊີງບັນດານໃຫ້ ຍກຸໃໝ່ມາເຖງ ເປັນຍກຸຊົງເປັນຣາຊາ ແຫ່ງຍກຸທັງຫຼາຍ ເປັນຍກຸທັງພຣະອົງ ປະກາດໄວ້ ຕໍ່ພຣະສາສະດາທັງຫຼາຍ ແລະ ບັນດາຜູ້ພຣະອົງເລືອກສັນ ໃນທມມະຈາລກອນ ວເສດສຸດຂອງພຣະອົງ ເປັນທພຣະອົງ ສາດລັດສະໝເຕີຫ່ງ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂອງພຣະນາມທັງໝົດຂອງພຣະອົງ ມາຍັງ ທກຸສັບພະສົງ ພຣະພອນນນັຍງິໄຫຍ' ສຳລັບຜູ້ຕັ້ງໝັ້ນໃນ ພຣະອົງ ໄດ້ຂ້າຝາພຣະອົງ ແລະໄດ້ຍິນສຳນຽງຂອງພຣະ ອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າ ຂວ່ງວອນຕໍ່ພຣະນາມຂອງບໍລົມພຣະສາສະດາ ທອີານາຈກແຫ່ງນາມຂອງພຣະອົງ ຫອ້ມລອ້ມບູຊາ ຂພຣະອົງຊົງຊວຍບັນດາຜູ້ເປັນທຣີກັຂອງພຣະອົງ ໃຫສັນລະເສນິພຣະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງ ໃນໜ່ງນິຣັບໃຊ້ ແລະ ສະດຸພຣະອົງໄປກວ້າງໄກໃນໜ່ງປະຊາຊນີ ເພື່ອວ່າ ການເປດີເຜີຍພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ຈະອາບຄວາມສຸກໃຫ້ແກ່ວນິຍານ ຂອງທກຸຄນິທອີາໃສຍໃນໂລກ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ເນື່ອງດວ້ຍພຣະ ອົງ ຊົງນຳທາງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ໄປທທິາລາແຫ່ງຊວິດີ ທທິລັງມາຈາກພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂຊົງເມດຕາຢ່າໃຫ້ພວກເຂົາທັງຫລາຍ ຖກືພາກຈາກພຣະອົງ ແລະ ເນື່ອງດວ້ຍພຣະອົງຮຽກເອນີພວກເຂົາທັງຫຼາຍ ມາຍັງທສີະຖຸດິຂອງບັນລັງຂອງພຣະອົງ ຂຊົງເມດຕາຢ່າພກັໄສພວກເຂົາໄປ

ຂຊົງປະທານສົງທຈີະຕັດຄວາມຜູກພັນຂອງພວກເຂົາຈາກທກຸຢ່າງນອກຈາກພຣະອົງແລະທຳໃຫ້ພວກເຂົາສາມາດເຫນີໃ ນນນັຍາກາດແຫ່ງຄວາມໄກຊັດພຣະອົງ ຈນີອຳນາດຂອງຜູ້ຄືຂີ ແລະ ການຊກັຊວນຂອງບັນດາຜູ້ບິເຊອີ ໃນອັດຕະພາບທກືຽງໄກ ແລະ ຍົງໃຫຍ່ທສີດຸຂອງພຣະອົງ ກບໍ່ສາມາດພາກພວກເຂົາຈາກພຣະອົງ.

Also in: af, az, bs, ca, da, de, el, en, eo, fr, id, is, lv, ml, ms, mt, ne, nl, pl, pt, ro, sne, sne, ta, tl, tvl, tvl, zh-Hant

AB00129

ຂໍຄວາມຊວຍເຫຼືອ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ! ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍໜ້າສົງສານ ໂປດຊົງເມດຕາຕໍ່ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຍາກໄຮ້ ໂປດປະທານສ່ວນແບ່ງຈາກມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຄວາມມັງຄັງຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍຂັດສນີ ໂປດຄຳຈຸນຸຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍຕກິຕຳ ໂປດຊວຍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍຮຸ່ງເຮືອງ ສັດປກິໃນທອ້ງຟ້າ ແລະ ສັດປ່າໃນທງິໄດຮັບອາຫານແຕ່ລະວນີ ຈາກພຣະອົງ, ແລະ ທກຸຊວິດີໄດຮັບການດູແລ ແລະ ຄວາມເມດຕາຮກີໃຄ່ຈາກພຣະອົງ.

ຂຊົງຢ່າພາກພຣະກະລຸນາ ອນັລຳເລດີ ຂອງພຣະອົງ ໄປຈາກຜູ້ອື່ນແອ ຂຊົງເອອີເຟອີເພອີແຜ່ ຜູ້ຊີວິດວິ ເອງບໄດນັ ດວ້ຍອຳນາດຂອງພຣະອົງ.

ຂຊົງປະທານອາຫານ ແລະ ປັດໃຈໃນການດຳລົງຊວິດີ ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ເພື່ອວ່າຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍຈະບໍ່ອ້ງເພງິຜູ້ໃດນອກຈາກພຣະອົງ ຈະໄດສັນທະນາກບໍ່ພຣະອົງຜູ້ຽວ ຈະໄດໄດນີໃນວຸຊີຂອງພຣະອົງ ແລະ ປະກາດຄວາມເລກິລບໍ່ຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຄ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງປ່ຽມໄປດວ້ຍຄວາມຮກີ ພຣະຜູ້ຊົງຈັດຫາປັດໃຈໃຫມະນຸດຊາດທັງປວງ.

Also in: az

Tests and Difficulties

BB00623

ເມອີປະສນີຄວາມຍາກລຳບາກ

ມຜູ້ກຳຈັດຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ ອນີໃດອກິຫ ນີນອກຈາກ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຈົງກ່າວວ່າ: ຄວາມສັນລະເສນິຈົງເປັນຂອງ

ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະອົງຄົວພັນຜູ້ປັນເຈົ້າ ທຸກຄົນເປັນຄົນ ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ ແລະ ທຸກຄົນຢູ່ພຣະບາລະມຊືອງ ພຣະອົງ.

Also in: ar, az, be, bg, bla, bla, bn, bn, bs, ca, ch, chn, cnr, co, cs, cy, da, de, dgz, dih, diu, el, en, es, eu, fi, fj, fo, fr, fy, ga, gil, gu, ha, haw, hi, ho, hr, hu, hy, hz, iba, iba, id, ik, is, it, ja, kgf, kiw, kl, km, kn, ko, ksd, ky, lb, lkt, lkt, lv, meu, mg, mh, mi, ml, mn, moh, moh, mr, ms, nal, ne, ne, no, nv, ny, one, pap, pl, pt, ro, ru, se, se, sk, sl, sm, sne, sq, srn, st, sv, sw, ta, ta, th, tk, tl, tpi, tvl, uk, wam, zh-Hans

AB00034

ບໍດີອະທິຖານຕອນເຊົ້າ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງໄດ້ຄົ້ນ ຂຶ້ນມາພາຍໃຕ້ຮັ້ມເງົາ ແຫ່ງພຣະບາລະມຊືອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ ຜູ້ສິ້ນແຫວງຫາໂພທສີມິພານຂອງພຣະອົງ ເຂົ້າຜູ້ນັ້ນ ຈະດຳລົງຊີວິດຢູ່ຢູ່ປອດໄພ ພາຍໃຕ້ຄວາມຄຸ້ມຄອງ ປ້ອງກັນໄພຈາກພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປະທານແສງສະຫວ່າງເຂົ້າໃສ່ຈິດວິນຍານຂອງຂ້າພະອົງ ດ້ວຍແສງແຫ່ງພຣະທັມອັນປະເສດີ ແຫ່ງການເປີດເຜີຍຂອງພຣະອົງ ເຊັ່ນດຽວທັມພຣະອົງ ຊົງໂປດປະທານແສງສະຫວ່າງໃຫ້ແກ່ຮູບກາຍພາຍນອກຂອງຂ້າພະອົງ ດ້ວຍແສງລັດສະໝຽນຮຸ່ງອາລຸນ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ.

Also in: en, gu, iba, it, ja, mr, ms, tpi, zh-Hant

Women

BH08828

ບໍດີອະທິຖານເພື່ອບໍດີມານດາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍກຳນອະໄພຈາກພຣະອົງ ວົງວອນຂອ້ະໄພດ້ວຍກລິຍາ ທັມພຣະອົງຕ້ອງການ ໃຫ້ຄົນຮັບໃຊ້ກະທຳຕໍ່ພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍຮຽງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊຳລະບາບຂອງຂ້າພະອົງ ຕາມທັມຄູ່ວນກັບອັດສະລິຍະຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານອະໄພແກ່ຂ້າພະອົງ ແກ່ບໍດີມານດາຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ ແກ່ບໍດີມານດາຜູ້ພຣະອົງຖືວ່າ ໄດ້ເຂົ້າມາອາໄສຢູ່ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ດ້ວຍກລິຍາທັມຄູ່ວນກັບອະທິປະໄຕຂອງພຣະອົງ ແລະຄວາມຮຽ່ເຮືອງຂອງອານຸພາບ ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ພຣະອົງຊົງບັນ ດານໃຈໃຫ້ວິນຍານຂອງຂ້າພະອົງ ວົງວອນພຣະອົງ ແລະ ຫາກບໍ່ແມ່ນເພາະພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຍອມບໍ່ວົງວອນພຣະ ອົງ ຂໍຄວາມສະດຸສິນລະເສນິຈົມແດ່ພຣະອົງ ຂ້າພະອົງ ຂໍສິນລະເສນິພຣະອົງ ທີ່ຊົງເປີດເຜີຍພຣະອົງເອງ ຕໍ່ຂ້າພະ ອົງ ແລະ ຂ້າພະອົງຂໍຮຽງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ອະໄພຂ້າພະ ອົງທັມກິຜ່ອງຕໍ່ທັມ ໃນການຮູ້ກັບພຣະອົງ ແລະ ບໍ່ໄດ້ໃນ ໃນວຽກແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ.

Also in: ch, en, ha, hi, hi, hy, hz, iba, iba, ko, ko, lb, ta, tet, tvl, ur, zh-Hans

Youth

AB02825

ອະທິຖານໃຫ້ແກ່ຄວາມວິນຍານ ຂອງຜູ້ລື່ວງລັບ

ພຣະອົງຄົວພັນຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂໍຄວາມປະເສດີຈົມແດ່ ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໄຄ່ ແລະ ຄວາມອາລົ ຂໍຄວາມຮຽ່ເຮືອງຈົມແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນ ນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຜູ້ສັກດານພາບ ຂ້າພະອົງ ຂໍຢືນຢັນດ້ວຍສັກດານພາບ ແລະ ອຳນາດຂອງພຣະອົງ ອະທິປະໄຕ ແລະ ຄວາມເມດຕາຮັກໄຄ່ຂອງພຣະອົງ ພຣະກະລຸນາ ແລະ ອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງສະພາວະແລະ ເອກະພາບຂອງສາລະຂອງພຣະອົງ ຄວາມບໍລິສຸດ ແລະ ຄວາມປະເສດີຂອງພຣະອົງ ທີ່ຢູ່ໄຫວຮີສັບພາວະ ແລະ ທຸກສັບສົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສິ່ງ ນອກ
ຈາກພຣະອົງ ຢູ່ດີໝັ້ນໃນພຣະອົງ ຫນັ້ນມາຫາມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຄວາມອາລົມ ນະພາແຫ່ງກະລຸນາທຶນ ແລະ
ດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມປານຊື່ອງພຣະອົງ.

ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະເຈົ້າຂໍເປັນພະຍານວ່າ ພຣະອົງຊົງຝາກສົງລາຄ້າ ໄວ້ກັບຄືນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ
ນັ້ນຄືວຽວນິຍານທິໃຫ້ຊີວິດແກໂລກ.

ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຮ້ອງຕໍ່ສິ່ງຍິ່ງປະພາ ແຫ່ງການເປີດເຜີຍ ພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປານ ແລະຍອມຮັບສົງທິເຂົ້າໄດ້
ກະທຳໃນຍຸກຂອງພຣະອົງ ຂໍໃຫ້ເຂົ້າໄດ້ຮັບຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ແຫ່ງຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ແລະປະດັບດ້ວຍການເປັນທັມ
ຍອມຮັບຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະທຸກສິ່ງທີ່ພະສົງ ຂໍເປັນພະຍານຕໍ່ອຳນາດຂອງພຣະອົງ
ຂ້າພະເຈົ້າຂໍອະທິຖານ ຂໍພຣະອົງຊົງຢ່າຂັບໄລ່ດວງວນິຍານ ນັ້ນຈົນໄປຫາພຣະອົງ

ຂຶ້ນໄປສູ່ບູນພະຍະສະຖານຂອງພຣະອົງ ຊົງເປັນສະຫວັນອັນປະເສດີ ແລະ ທີ່ນັ້ນຜ່ອນອັນໃກ້ຊິດກັບພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງມະນຸດທັງປວງ!

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງໃຫ້ຄືນຮັບ ໃຊ້ນັ້ນໄດ້ຄືບໍ່ຫາສະມາຄົມ ກັບບັນດາຜູ້ພິຣະອົງເລອິກສັນ
ກັບບັນດານັກບຸນ ແລະ ທັມມະທູນໃນທັມພະຍະສະຖານ ທີ່ປົກກະຕິ ຫຼືຈາບສຳມາດບອກເລົ່າ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແທ້ຈິງແລ້ວ ຜູ້ທີ່ສົງສານ ໄດ້ຮັບໄປຍັງອານາຈັກ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ
ຂອງພຣະອົງ ຄືນແປກໜ້າ ໄດ້ຮັບໄປຍັງບ້ານຂອງເຂົາ ພາຍ ໃນອານາບລໍເວີນຂອງພຣະອົງ

ຜູ້ກະຫາຍນໄດ້ຮັບໄປຍັງຊົນລະທິດແຫ່ງຄວາມອາລົມຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ

ນາຍ ຂໍຊົງຢ່າໄດ້ຕັ້ງຮອນຜົນບຸນທິດໃຈຄວນຈະໄດ້ຮັບຈາກພຣະກະລຸນາທຶນ ແລະ ຄວາມອາລົມຂອງພຣະອົງ ຄວາມ
ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາດິທານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງ ກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງອາລົມ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ສົງລາຄ້າທິພຣະອົງຝາກໄວ້ ໄດ້ກັບໄປສູ່ພຣະອົງແລ້ວ ຂໍພຣະກະລຸນາ ແລະ
ຄວາມອາລົມຂອງພຣະອົງ ທີ່ອັດຕະໂນອານາຈັກບໍ່ພິພິ ຂໍຊົງປະທານຂອງຂວັນ ພະພອນ ແລະ ໝາກໄມ້ຈຳກ
ພາກສາແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ເປັນການຮັບຂວັນ ຜູ້ທີ່ມີໃໝ່ນັ້ນ! ພຣະອົງຊົງອານຸພາບໃນການກະທຳຕາມທັມ
ພຣະອົງປາດຖະໜາ ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກ ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງອາລົມທິສິດ ພຣະຜູ້ຊົງ
ເຫັນໃຈ ພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ພຣະຜູ້ຊົງ ລາຄ້າ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຢືນຢັນວ່າ ພຣະອົງຊົງບັນຊາໃຫ້ມ້ວນມະນຸດ ໃຫ້ກ້ຽດແກ່
ແຂກຂອງຕົນ ແລະ ຜູ້ທີ່ໄດ້ຂຶ້ນໄປເຖິງພຣະອົງ ແລະເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງແລ້ວ ຂໍຊົງປະຕິບັດຕໍ່ເຂົາ ດ້ວຍຄວາມກະລຸນາ ແລະ
ຄວາມອາລົມຂອງພຣະອົງ! ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງເປັນພະຍານ ຂ້າພະເຈົ້າແນໃຈວ່າ ພຣະອົງຈະບໍ່ເພິກເສຍຕໍ່ສິ່ງ
ທິພຣະອົງບັນຊາໃຫ້ຄືນຮັບໃຊ້ ແລະ ຈະບໍ່ຕັດ

ຮອນຜູ້ຍິດີໜຽວສາຍໃຍ ແຫ່ງຄວາມອາລົມຂອງພຣະອົງແລະໄດ້ຂຶ້ນໄປສູ່ອະລົນໂທ ແຫ່ງຄວາມມັງຄັງຂອງພຣະອົງ.

ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ເປັນໜັງ ພຣະຜູ້ສູ້ຖືຍໂດຍລຳພັງ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ
ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ ພຣະຜູ້ຊົງອາລົມ.

Also in: af, ar, ca, de, el, en, eo, fi, fr, ha, ha, ht, hy, iba, iba, is, ja, ja, kj, ko, mi, ml, mn, mn, nl, pl, pt, sk, sm, sm, sm, sv,
tv1, tv1, uk, vi, zh-Hans, zh-Hant, zh-Hant

AB10703
ບຸດທະທຶນສຳລັບເດັກແລະເຍົາວະຊຸນີ

(ສຳລັບເຍົາວະຊຸນີ)

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ເຍົາວະຊຸນີ ຜູ້ຮຸ່ງເຮືອງ ຂໍຊົງປະທານພອນໃຫ້ແກ່ເຍົາວະຊຸນີຜູ້ອ່ອນ ແອນ
ຂໍຊົງປະທານຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ແລະ ເພມີພູມກຳລັງໃຫ້ແກ່ເຂົາທຸກຮຸ່ງອາລຸນ

ຂໍຊົງປຸກປັ້ງເຂົ້າໄວ້ໃນທຸກກິດຈະການແຫ່ງຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພວກເຮົາ ເພື່ອວ່າ ເຂົາຈະບໍ່ໄດ້ຫຼົງຜິດ
ຈະອຸທິດຕົນຮັບໃຊ້ສໍາສະໜາຂອງພວກເຮົາ ຊຸດໃນະຜູ້ມີທິດຖົນກໍາທາງຜູ້ຄະຣາຍ ປົດປ່ອຍຜູ້ກົດມຸຂັງ
ປຸກຜູ້ປະໝາດໃຫມ້ສິຂະຕິ ເພື່ອວ່າ ທຸກຄົນຈະໄດ້ຮັບພຣະພອນດວ້ຍ ການສັນລະເສນີ ແລະ ລະນາກິເຖງີພຣະອົງ
ພຣະອົງຄືພຣະ ຜູ້ຊົງອໍານາດ ພຣະຜູ້ຊົງອໍານາດພາບ.

Also in: eo, es, fo, hi, hy, ja, ko, mi, ms, ny, sq, sw, ta, te, th, tk, uk, zh-Hans, zh-Hant

ABU0009

ບໍດີອະທິຖານປົດປະຊຸມທັມມະສະພາສະພາ

ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງ ທອດພຣະເນດເບງີພວກຂໍ້ພະອົງ ຈາກອານາຈັກແຫ່ງ
ຄວາມເປັນໜັງຂອງພຣະອົງ ພວກຂໍ້ພະອົງຊຸມນຸມກັນຢູ່ໃນ ການປະຊຸມແຫ່ງທັມມະນ ດ້ວຍຄວາມເຊື່ອໃນພຣະອົງໝັ້ນ
ໃຈໃນເຄື່ອງໝາຍຂອງພຣະອົງ ໝັ້ນຄົງຢູ່ໃນພຣະປະທິນຍາ ແລະ ພຣະກໍາຂອງພຣະອົງ ຢູ່ໃນໝັ້ນໃນພຣະອົງ
ສະຫວ່າງສະໄຫວດວ້ຍໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກ ແລະ ຈົງໃຈໃນສາສະໜາ

ຂອງພຣະອົງ ພວກຂໍ້ພະອົງຄືນຮັບໃຊ້ ໃນສວນອະຫງຸ່ນຂອງພຣະອົງ ຄືຜູ້ຜິຍິແຜ່ສາສະໜາຂອງພຣະອົງ
ຄືຜູ້ອຸທິດຕົນປະຊຸມພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຖອມຕວີລົງຕໍ່ໜ້າບັນດາຜູ້ເປັນທຣີກັຂອງພຣະອົງ
ໝອບຂາບດວ້ຍຄວາມອ່ອນນອ້ມຢູ່ຕໍ່ໜ້າທໍລະນີປະຕູຂອງພຣະອົງ ແລະ ກໍາລັງວົງວອນພຣະ
ອົງ ຂໍຊົງຄໍາຊຸມນຸມຂໍ້ພະອົງໃນການຮັບໃຊ້ ບັນດາຜູ້ພິພິຣະອົງເລອິກສັນ
ຂໍຊົງສະໜັບສະໜຸນພວກຂໍ້ພະອົງດວ້ຍກອງທັບທັມ ທີ່ເບີງບໍ່ເຫັນຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງສົງເສມີຄວາມເຂັ້ມແຂງຂອງພວກຂໍ້ພະອົງ ໃນການເປັນທາດທຣີບິໄຊຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງດຶນບັນດານໃຫ້ພວກຂໍ້ພະອົງ

ເປັນຂໍ້ແຜ່ນດຶນທັມອບຂາບບູຊາ ແລະ ສນິທະນາກັບພຣະ ອົງ.

ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງພວກຂໍ້ພະອົງ! ພວກຂໍ້ພະອົງອ່ອນແອ ແລະ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອໍານາດ
ພຣະຜູ້ຊົງອໍານາດພາບ ພວກຂໍ້ພະອົງບໍ່ມີຊີວິດ ແລະ ພຣະອົງຄືພຣະວນິຍານທິໄຫຼຊີວິດ ພວກຂໍ້ພະອົງທຸກຍາກຂັດສນີ
ແລະ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຄໍາຊຸມ ພຣະຜູ້ຊົງອໍານາດພາບ.

ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງພວກຂໍ້ພະອົງ! ຂໍຊົງ ດຶນບັນດານໃຫ້ພວກຂໍ້ພະອົງ

ຫັນໜ້າມາຫາຄວາມກະລຸນາແຫ່ງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ

ຂໍຊົງປະທານອາຫານໃຫ້ແກ່ພວກຂໍ້ພະອົງຈາກໂຕະສະຫວັນດວ້ຍພຣະກະລຸນາອັນລນີເຫລອີຂອງພຣະອົງ

ຂໍຊົງສົງກອງທັບແຫ່ງເທບທດາອັນສຽສົງມາຊ່ວຍພວກຂໍ້ພະອົງ ແລະ ຂໍໃຫ້ດ້ວງວນິຍານທັບລໍສິດຸ

ໃນອານາຈັກອາພາຄໍາຊຸມ ພວກຂໍ້ພະອົງ.

ແທຈັງແລວ້ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເອອີເຟອີ ພຣະຜູ້ຊົງ ປານ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຄອບຄອງຄວາມອາລອີນິຍົງ ໃຫຍ່
ແລະ ແທຈັງແລວ້ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ ແລະ ພຣະ ຜູ້ຊົງກະລຸນາ.

Also in: ht, hy, ja, lg, se, sm, ta, th, th

ABU0137

ບໍດີອະທິຖານເພອີມະນຸດຊາດ

ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ພຣະອົງຊົງສ້າງມວນມະນຸດ ຈາກຕນີຕະກຸນດຽວກັນ ພຣະອົງຊົງປະກາສຕິໄວວ້າ ທຸກຄົນ
ຈະເປັນສະມາຊາກິຄອບຄວີດຽວກັນ ພວກເຂົາທຸກຄົນເປັນ ຄົນຮັບໃຊ້ ຢູ່ເບື້ອງພຣະພັກອັນສັກສຕິ ຂອງພຣະອົງ
ແລະມວນມະນຸດຊາດ ຢູ່ພາຍໃຕ້ທໍອີາໄສ ຂອງເທບມນິທຽນ ຂອງພຣະອົງ ທຸກຄົນໄດ້ມ້າຮວ່ມໂຕະແຫ່ງຄວາມອາລ
ຂອງພຣະອົງ ແລະທຸກຄົນໄດ້ຖືກຈຸດໃຫ້ຮຸ່ງຂນີ ດວ້ຍແສງ ສະຫວ່າງແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ
ເຈົ້າ! ພຣະອົງຊົງເມດຕາຕໍ່ທຸກຄົນ ພຣະອົງຊົງຈັດຫາສົງຈໍາ ເປັນສໍາລັບທຸກຄົນ ຊົງຄຸ້ມຄອງທຸກຄົນ ຊົງປະທານຊີວິດໃຫ້
ແກ່ທຸກຄົນ ພຣະອົງຊົງປະສາດທຸກຄົນດວ້ຍພອນສະຫວັນ ແລະຄວາມສາມາດ ແລະ ທຸກຄົນດໍາດົງຢູ່ໃນມະຫາສະມຸດ

ແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊຶ້ງເມດຕາ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ມະນຸດຊາດສາມັກຄີກັນ ຂໍໃຫ້ສ້າສະໜາທັງຫຼາຍປອງດອງ ກັນ ໃຫ້ຊ້າດທັງຫຼາຍເປັນໜຶ່ງດຽວກັນ ເພື່ອວ່າພວກເຂົາຈະ ຖືກັນ ແລະ ກັນເປັນດັ່ງຄອບຄົວດຽວກັນ ຂໍໃຫ້ພວກເຂົາອາໄສຢູ່ດ້ວຍກັນຢ່າງປອງດອງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຊດີຊຸກູແຫ່ງຄວາມເປັນ ອັນໜຶ່ງອັນດຽວກັນຂອງມະນຸດຊາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຊດີມຫວິໃຈທັງຫຼາຍ ເຂົ້າດ້ວຍກັນ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນບໍດີ ຜູ້ຊຶ້ງເມດຕາ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ!

ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຫວິໃຈຂອງພວກເຂົາພະອົງທັງຫຼາຍ ເບກີບານດ້ວຍສຸກນິທະລດີ ແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ

ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ດ້ວງຕາ ຂອງພວກເຂົາພະອົງທັງຫຼາຍ ສະຫວ່າງສະໄຫວ ດ້ວຍແສງແຫ່ງການນຳທາງຂອງພຣະອົງ

ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ຫ້ອງຂ້າພະອົງ ຊຸມຊົມນິດ ກິບັສຽງອອນຊອນຈາກ ພຣະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງ ແລະ ຊົງປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງ

ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍໄວໃນທັງນັ້ນ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງ ພຣະອົງ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊຶ້ງອຳນາດ ແລະ ຊົງອານຸພາບ

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊຶ້ງອະໄພ ແລະ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊຶ້ງ ມອງຂ້າມ ຄວາມບໍ່ພ້ອງຂອງມະນຸດຊາດທັງມວນ.

Also in: fj, hi, hy, iba, ja, ja, kn, ko, ko, lb, ru, sq, sr, ta, tet, th, tk, tl, tpi, uk, ur, zh-Hant

BH00537

ເພື່ອເອກກະພາບແລະຄວາມສາມັກຄີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງນາຍທັງຫຼາຍ! ຂ້າພະອົງຂໍຢືນຢັນວ່າ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງທຸກສັບພະສົງທັງປວງ ຄືຜູ້ບໍລິເວນດິນທັງປວງທົ່ວເຫັນ ແລະມອງ ເບື້ງປະໂຫັນ ຂ້າພະອົງຂໍເປັນພະຍານວ່າ ອານຸພາບຂອງພຣະອົງຫອ້ມລອ້ມຈັກກະວານທັງໝົດ ກອງທັບແຫ່ງພິບິ ບໍ່ມີວິນັທຳໃຫ້ພຣະອົງຫວັ້ນກວີໄດ້ ອຳນາດຂອງປະຊາຊາດທັງປວງ ບໍ່ສາມາດຂັດຂວາງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ບໍ່ໃຫ້ດຳເນີນໄປ ຂ້າພະອົງຂໍສຳລະພາບວ່າ ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ປ້າດຖະໜາສົງໄສ ນອກຈາກຈະຟັ້ນຊີວິດໃຫ້ທົ່ວພິບິ ສະຖາປະນາຄວາມສາມັກຄີຂອງປະຊາຊາດ ແລະ ຊ່ວຍທຸກຄົນທຸກອາໄສຢູ່ໃນໂລກໃຫ້ລ້ອດພັນ.

Also in: ceb, hi, hu, iba, iba, ja, ko, sm, sm, th, tvl, tvl

BH00537

ບໍດີອະທິຖານເພື່ອບໍດີມານດາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ໃນຍຸກສາສະໜາທັງໝົດໃຫຍ່ທ່າ ສີດຸນ ພຣະອົງຊົງຍອມຮັບການວົງວອນຂອງບຸດທາລານ ເພື່ອບໍດີ-ມານດາຂອງຕົນ ນັ້ນໜຶ່ງໃນພຣະພອນອັນບໍ່ຮຸ້ນໃນ ຍຸກສາສະໜານ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຜູ້ຊຶ້ງເມດຕາ ຂໍຊົງຍອມຮັບຄຳຂໍອ້ອງຂອງຄົນຮັບໃຊ້ຜູ້ນີ້ ນີ້ະທໍລະນະປະຕູແຫ່ງ ຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງໃຫ້ບໍດີ-ມານດາຂອງຂ້າພະອົງ ໄດ້ດຳດົງລົງສູ່ພະຫາສະໝຸດແຫ່ງຄວາມກະ

ລຸນາຂອງພຣະອົງ ເນື່ອງດ້ວຍບຸດຄົນໄດ້ລັກຂຶ້ນຮັບໃຊ້ພຣະອົງ ແລະ

ພະຍາຍາມຢູ່ທຸກເວລາໃນຫນ້າທາງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ໃຫ້ພຣະຜູ້ຊຶ້ງອະໄພ ພຣະຜູ້ຊຶ້ງເມດຕາ!

Also in: ceb, hi, hu, iba, iba, ja, ko, sm, sm, th, tvl, tvl

Other prayers by ‘Abdu’l-Bahá (research)

AB03846

ບໍດີອະທິຖານໃນທັງປະຊຸມຫລາກຊື່ມຸນມຸ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຜູ້ຊຶ້ງຄຸ້ມຄອງ! ທຸກຊື່ມຸນມຸນປະ ກອບດ້ວຍສະຫາຍ ທີ່ຝ່າທາຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ແລະ ລຸກດ້ວຍໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ ດ້ວງວິນິຍານທຸກຊື່ມຸນມຸນ ກ້າຍເປັນເທບແຫ່ງສະຫວັນ ຂໍຊົງຟັ້ນຊີວິດຂອງພວກເຂົາພະອົງ ດ້ວຍລົມຫາຍໃຈແຫ່ງພຣະວິນິ ຍານບໍລິສັດ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກເຂົາພະອົງມີຄຳລົມຄົມຄາຍ ແລະ

ຫົວໃຈທົດຕົດຽວ ຂໍຊົງປະທານອານຸພາບສະຫວັນ ແລະ ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າເຈົ້າປານີ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າ ພະອົງ ເປັນຜູ້ຜິດຜອນແຜ່ຄວາມເປັນ ອັນໜຶ່ງອັນດຽວກັນຂອງ ມະນຸດຊາດ ເປັນເຫດແຫ່ງຄວາມຮັກ ແລະ ປອງດອງຂອງ ມວນມະນຸດ ເພື່ອວ່າ ອະຄະຕິເປັນໄພມະດີຈະຖືກແທນທົດວິໄຍແສງສະຫວ່າງຈາກດວງອາທິດແຫ່ງທັມ ໂລກທາເຊີອີມ ຊຸມນີ້ຈະສິດໃສ ອານາຈັກແຫ່ງວັດຖຸ ຈະດູຊຸມລັງສີ ຂອງອານາຈັກແຫ່ງທັມ ສິດຕິກຳກັນເຫຼົ່ານີ້ຈະກມີກັນເປັນສິດ ດຽວກັນ ແລະທຳນອງເພງສະຫວັນຈະກອ້ງຂຶ້ນ ໄປເຖິງອານາຈັກ ແຫ່ງຄວາມບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ. ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິທານພາບ!

AB05737

ຊົງອຳນາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງໃຫ້ຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ເປັນອາຫານສຳລັບຂ້າພະເຈົ້າ ການເຂົ້າຝຣັ່ງພຣະອົງ ເປັນນ້ຳທົບທຶນລ້ຽງຂ້າພະເຈົ້າ ຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ເປັນຄວາມຫວັງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ການສັນລະເສີນພຣະອົງ ເປັນການກະທຳຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ການລະນຶກເຖິງພຣະອົງ ເປັນສະຫາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ອານຸພາບແຫ່ງອະທິປະໄຕຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຊ່ວຍເຫຼືອຂ້າ ພະອົງ ທີ່ອາໄສຂອງພຣະອົງ ເປັນບ້ານຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະທຳຊົງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ເປັນບໍລິເວນອັນບໍລິສຸດໄຮຂໍຊົງຂ້າ ຈຳກັດ ຂອງບັນດາຜູ້ຖືກຶມ່ານປົດກັນຈາກພຣະອົງ. ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິທານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ.

AB12335

ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ, ພຣະຜູ້ປັນທິບິຊາ, ພຣະຜູ້ປັນ ລາຊາ, ແລະ ຍອດປາດຖະໜາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ວາຈາໃດ ທີ່ສາມາດເປັງຄຳຂອບພຣະຄຸນຕໍ່ພຣະອົງໄດ້? ຂ້າພະເຈົ້າ ລົມສະຕິ, ພຣະອົງກໍຊົງເຕືອນສະຕິຂ້າພະເຈົ້າ. ຂ້າພະເຈົ້າ ຫນັກຫຼັງໃຫ້ພຣະອົງ, ພຣະອົງກໍຊົງກະລຸນາໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຫນັກ ມາຫາພຣະອົງ. ຂ້າພະເຈົ້າເປັນເໝືອນດັງຄົນຕາຍ, ພຣະ ອົງກໍຊົງຊຸບຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍນ້ຳແຫ່ງຊີວິດ ຂ້າພະເຈົ້າສະຫງົບໃຈ, ພຣະອົງກໍຊົງຟື້ນກຳລັງໃຈໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍສາຍ ທາລາສະຫວັນ ແຫ່ງພຣະວັດຈະນະ ຂອງພຣະອົງ ທີ່ຫຼັງມາ ຈາກປາກກາຂອງພຣະຜູ້ຊົງປານີ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຜູ້ຊົງປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງ! ທຸກສັບພະ ສິ່ງກຳເນີດຂຶ້ນໂດຍຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງ; ໂປດຢ່າພາກ ທາລາແຫ່ງຄວາມເອື້ອເຮືອ, ແລະມະຫາສະໝຸດແຫ່ງຄວາມ ປານໄປເສຽ້ຈາກສັບພະສິ່ງທັງຫຼາຍ. ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຊົງວອນ ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອຂ້າພະເຈົ້າໃນທຸກເວລາ ແລະ ທຸກ ສະພາບການ, ແລະ ອອ້ນວອນ ຂໍກະລຸນາທຶນ ທີ່ມີແຕ່ ບູຮານນະການ ຈາກນະພາແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະ ອົງ. ຄວາມຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງຄວາມ ອາລຸ, ພຣະຜູ້ປັນປະມຸກແຫ່ງອານາຈັກອະນັນ.

AB12680

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບຄູ່ສູ່ມິລຕິ

ຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຈົມແຕ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນ ເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແທຈິງແລ້ວ ຄົນຮັບໃຊ້ຊ້າຍຍິງຄູ່ ນ້ຳ ຢູ່ດ້ວຍກັນພາຍໃຕ້ຮົ່ມເງົາ ແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ລວມເປັນໜຶ່ງດຽວກັນ ດ້ວຍພຣະກະລຸນາທຶນ ແລະຄວາມ ເອື້ອເຮືອຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງຊ່ວຍ ເຫຼືອເຂົາທັງສອງໃນໂລກນີ້ ແລະ ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຄວາມອາລຸ ແລະພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ກຳນົດສິ່ງທີ່ ງາມທຸກຢ່າງ ໃຫ້ແກ່ເຂົາທັງສອງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງຄຳຊຸມເຂົາທັງສອງ ໃນການເປັນຄົນຮັບໃຊ້ ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ເຂົາທັງສອງໄດ້ເປັນເຄື່ອງໝາຍ ແຫ່ງພຣະນາມໃນ ພົບຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງເຂົາທັງສອງ ດ້ວຍພຣະພອນ ອັນບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ ໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າ ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຊາຍຍິງຄູ່ ກຳລັງວົງວອນອານາຈັກແຫ່ງ ຄວາມປານ ແລະ ຂໍຮ້ອງຕອ້ອນອານາຈັກແຫ່ງຄວາມເປັນໜຶ່ງ

ຂອງພຣະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ ທັງສອງສົມລົດກັນດ້ວຍຄວາມ ເຊື່ອຟັງບັນຊາຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ເຂົ້າທັງສອງ
ເປັນສັນຍາລັກ ແຫ່ງຄວາມສາມັກຄີປອງດອງ ຕາບຈົນສິນ ການເວລາ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງ ສຸດ
ພຣະຜູ້ຊົງສະຖິຕິຢູ່ກຸກແຫ່ງຫນຶ່ງ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານຸພາບ!

ABU0001

ບໍດີອະທິຖານວັນໄອຍມັມຣີາ

ວັນໄອຍມັມຣີາ ຢູ່ລະຫວ່າງວັນທີ 26 ກຸມພາ ເຖິງ 1 ມນີ້າ ຄວນເປັນວັນ ສຳລັບການຕຽມຕົວຖືສິນິອດີ ເປັນວັນສຳລັບການ
ຕ້ອນຮັບຂັບສູ່ການກຸສົນີ ແລະ ໃຫ້ຂ້ອງຂວັນ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນອັກຄີພຣະຜູ້ເປັນ ແສງສະຫວ່າງຂອງຂ້າພະອົງ! ວັນທຳພິຣະອົງໃຫ້ຊື່ໄວ້ໃນພຣະ
ຄຳພວີ້າ ໄອຍມັມຣີາ ໄດ້ໄລ້ມືຂນີແລ້ວ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ

ຣາຊາແຫ່ງນາມທັງຫລາຍ ແລະການຖືສິນິອດີທຳກາກອນີ ປະເສດີສຸດຂອງພຣະອົງ ໄດ້ບັນຊາໃຫ້ທັກຸຄນີ ທຳຍີ່ໃນອານາ
ຈັກຂອງພຣະອົງປະຕິບັດ ກຳລັງໄກເຂົ້າມາ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວັນວອນຕວັນເຫລົ່ານີ້

ຕັກຸຄນີທຳຍີ່ຖືສິນິອດີ ແຫ່ງພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ໃນຊ່ວງເວລານີ້ ແລະ ຢູ່ຖືສິນິອດີຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງໃຫ້ວັນຍານທຸກດວງ ໄດ້ຢູ່ໃນອານາບໍລິເວນແຫ່ງຣາຊສຳນັກຂອງພຣະອົງ ໃນຕຳແໜ່ງທຳກາກິດແສງສະຫວ່າງ

ຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ບຸກຄນີເຫລົ່ານີ້ ຄືນີຮັບໃຊ້ຂ້ອງພຣະອົງ
ຜູ້ຊົງບຸກຄີຄວາມໃຜຕໍ່ຊັກຈູງ ໃຫ້ລະເລຍພຣະທັມ ທຳພິຣະອົງລືດີໄວ້ໃນພຣະຄັມພີ

ພວກຂ້າພະອົງນີ້ອັມຄຳນັບຕັກສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ຮັບພຣະຄັມພີຂອງພຣະອົງ

ດ້ວຍຄວາມມຸ່ງໝັ້ນທັກກິກຳເນຕິຈາກພຣະອົງ ປະຕິບັດຕາມສົງທຳພິຣະອົງບັນຍັດ ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ແລະ
ຕັດສິນີໃຈປະພຕິຕນີຕາມພຣະທັມທຳພິຣະອົງປະທານໃຫ້.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ພວກຂ້າພະອົງຍອມຮັບສົງທຳພິຣະອົງເປຕິເຜຍີ່ໄວ້
ໃນພຣະຄັມພີຢ່າງໃດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງໄດ້ມີສາຍນາ

ແຫ່ງນລີນັດອນການຈາກພຣະຫັດ ແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງລືດີລາງວັນໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ
ຕາມທັກກິກຳນີໄວ້ໃຫ້ຜູ້ຕັກດົງລົງສູ່ສະຫາສະໜຸດ ອນີເປັນທັກສີະຖຕິຂອງພຣະອົງ ແລະໄດ້ມີນາອຳມະລດີ

ແຫ່ງການເຂົ້າເຜົາພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຈອມກະສັດ ຂອງ ກະສັດທັງຫລາຍ ພຣະຜູ້ຊົງສົງສານຜູ້ກິກາດີຂ ຂ້າພະອົງຂວັນວອນພຣະອົງ
ຂໍຊົງບັນຍັດສົງທຳກິກຳນີໄວ້ໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ຍົງກວ່ານນີ້

ຂໍຊົງລືດີສົງທຳນີ້ປະຊາຊນີຄນີໃດ ຄນີພບີໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ

ແລະຂໍຊົງນັບພວກຂ້າພະອົງເປັນພວກທຳອັມລອັມພຣະອົງ ແລະ ຢູ່ຮອບບັນລັງຂອງພຣະອົງໃນທຸກພບີ.

ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ກຸສັບພະສົງທັງປວງ

Other prayers by Bahá'u'lláh (research)

BH08779

ບໍດີອະທິຖານເພອີໄຊຊະນະຂອງສາສະໜາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງມອບໄຊຊະນະທັກຄູວນກັບຄນີຮັບໃຊ້ທັກອິດກັນໃນຍຸກຂອງພຣະອົງ ເພາະພວກ

ເຂົາຂໍສະລະຊົດໃນວັດຊີຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານສົງທຳຈະເຣຕີໃຫ້ຈັດໃຈຂອງພວກເຂົາຜ່ອນຄາຍ ເຣຕີໃຫ້ວັນຍານ

ຂອງພວກເຂົາເບກິບານ ເຣຕີໃຫ້ພວກເຂົາອຸ່ນໃຈ ແລະກາຍ ສະຫງບີ ຊ່ວຍໃຫ້ວັນຍານຂອງພວກເຂົາ ຂນີໄປສູ່ສີະຖຕິ

ຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດີສຸດ ແລະໄດ້ໄປເຖິງ ສະຫວັນຊັນສູງສຸດ ແລະທຳພິກັອນຮຸ່ເຮືງ

ທຳພິຣະອົງກຳນີໄວ້ສຳລັບຜູ້ເປັນຍາ ແລະຄຸນນະທັມທັກເທຈັງ ແທຈັງແລ້ວ

ພຣະອົງຊົງຮູ້ກຸສົນພະສົງ ແລະ ພວກຂ້າພະອົງເປັນພຽງຄົນຮັບໃຊ້ ເປັນບໍລິວິານ ແລະ ຜູ້ນຳສົງສານຂອງພຣະອົງ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນນາຍອັນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ທີ່ຂ້າພະອົງ ຂໍຮູ້ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແຫ່ງຄວາມປານຂອງໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າ ບໍ່ມີຜູ້ໃດນອກຈາກພຣະອົງ ທີ່ຂ້າພະອົງວົງວອນ ຂໍພຣະພອນ ແລະ ຄວາມກະລຸນາ ພວກຂ້າພະອົງ

ເປັນພຽງຕວີຢ່າງ ຂອງຄວາມຍາກຈົນ ສູນຍະພາບ ຊ່ວຍຕວີເອງບໍ່ໄດ້ ແລະ ຈົມຢູ່ໃນອະເວຈີ ຂະນະທີ່ພຣະອົງເປັນ ສັນຍາລັກແຫ່ງຄວາມມັ້ງຄັງ ຄວາມບໍ່ຂີ້ກັບຜູ້ໃດ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຮາຊະສັກດາ ແລະ ຄວາມກະລຸນາອັນບໍ່ຮ້ຽມ. ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂໍຊົງຕອບແທນພວກຂ້າພະອົງ ດ້ວຍສົງທັງຊື່ ທີ່ຄູ່ວນກັບພຣະອົງ ໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າ ດ້ວຍພຣະພອນອະເນກອະນັນ ທີ່ຜູ້ຈາກເບື້ອງບໍລິ ລົງມາສູ່ບິເບື້ອງລ່າງ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍ ຂອງທຸກສິ່ງພະສົງ ພວກຂ້າພະອົງຍອມຈຳນົນຢູ່ໃນ ເອື້ອມຂອງພຣະອົງ ແລະ ໃຜ່ຫາສົງທັງຮຸ່ງວນກັບພຣະອົງ.

Also in: th, tvl

BH00037

ອະທິຖານໃຫ້ແກ່ດວງວິນິຍານ ຂອງຜູ້ລິວງລັບ

“ເປັນບໍດີອະທິຖານບັງຄັບບໍດີດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ໃຊ້ສັວດກັນເປັນໝູ່ຄູ່ສັວດໂດຍບາຣາຍໜັງຄົນ ຂະນະທີ່ຄົນອື່ນຢູ່ນິຂັນແລະບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງຫັນໜ້າໄປຫາເກເບຣ ຂະນະທີ່ສັວດບໍດີອະທິຖານນັ້ນ”

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຜູ້ອີກອີກໂລກນີ້ຄືຄົນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ ຄືບຸກຄົນຂອງບໍລິວິານຂອງພຣະອົງ ເຊື່ອໃນພຣະອົງ ແລະ ເຄື່ອງໝາຍຂອງພຣະອົງຕັ້ງຈົນສູ່ພຣະອົງ ຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສົງ ນອກຈາກ ພຣະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງປານທິສິດ ໃນບັນ ດາຜູ້ປານທິຮຸ່ງປວງ.

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພບາບ ແລະ ປົກປັດຂັບກິພ່ອງ ຂອງມະນຸດ ຂໍຊົງປະຕິບັດຕໍ່ເຂົ້າໃຫ້ຄູ່ວນກັບນະພາ ແຫ່ງ ຄວາມອາລິ ແລະ ມະຫາສະໝຸດແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ຂອງ ພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ເຂົ້າເຂົ້າໄປໃນອານາບໍລິເວນແຫ່ງຄວາມ ປານຂອງພຣະອົງ ຊົງຢູ່ເບື້ອງໜ້າທັງຂອງພົນບິ ແລະ ສະ ຫວັນ ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ ຊົງອະໄພສະເໝີພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟືອທິສິດ.

ຈາກນັ້ນໃຫ້ກຳວຄຳວ່າ “ອັລລາຫ໌ອູບັຮາ” 6 ຄັ້ງ ແລ້ວ ຈົງສັວດບໍດີກອນຕໄປນັ້ນ ບໍດີລະ 19 ຄັ້ງ.

- ເຮົາທຸກຄົນບູຊາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າດ້ວຍຄວາມສັດຈົງ.
- ເຮົາທຸກຄົນອັມຄຳນັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າດ້ວຍຄວາມສັດຈົງ.
- ເຮົາທຸກຄົນອຸທິດຕິນິຕິພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າດ້ວຍຄວາມສັດຈົງ.
- ເຮົາທຸກຄົນສັນລະເສນີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າດ້ວຍຄວາມສັດຈົງ.
- ເຮົາທຸກຄົນຂອບຄຸນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າດ້ວຍຄວາມສັດຈົງ.
- ເຮົາທຸກຄົນອົດທົນໃນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າດ້ວຍຄວາມສັດຈົງ.

BH02365

ບໍດີອະທິຖານໃນທະປະຊຸມຫລາກຊື່ມຸນມຸ

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກຂ້າພະອົງຊຸມນຸມກັນຢູ່ ດ້ວຍສຸດນິທະລິດ ແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະອົງຫັນມາຫາອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ໂດຍບໍ່ສະແຫວງຫາສົງໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ບໍ່ປາດຖະໜາສົງໃດ ນອກຈາກຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງໃຫ້ອຳຫານນັ້ນເປັນອຳຫານທິບິຈາກສະຫວັນ ຂໍຊົງດຶງນັບດານໃຫ້ທັງຊື່ມຸນມຸ ເປັນທັງຊື່ມຸນມຸຂອງດວງວິນິຍານ ທິບິລິສິດ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງເປັນເຫດ ແຫ່ງຄວາມຮັກທິກະຕິນັ້ນມວນມະນຸດຊາດ ເປັນແຫ່ງກຳເນີດຂອງແສງທັມສຳລັບມະນຸດຊາດ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງເປັນເຄື່ອງມືທີ່ພຣະອົງໃຊ້ນຳທາງໃຫ້ພົບບິນ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ

ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ແລະ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ.

Also in: mg, th

BH03932

ບົດອະທິຖານເພື່ອພັດທະນາຈິຕໃຈ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ ຫວັດໃຈຂອງຂ້າພະອົງບໍລິສຸດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຄວາມ
ຫວັງຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຟື້ນຟູໂນທັມໃນໃຈທສີະຫງຸບີ ຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທຣີກັຍົງຂອງຂ້າພະອົງ
ຂໍອ່ານພາບຂອງພຣະອົງ ຄຳຊຸກຍູ້ພະອົງໃນສາສະໜາ ຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທຣີກັຍົງຂອງຂ້າພະອົງ
ຂໍຄວາມຮຸ່ເຮືອງຂອງພຣະອົງ ສາດແສງໃຫ້ຂ້າພະອົງ ເຫັນຫນີທາງຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຕືນກຳເນີດ
ແຫ່ງຊົງດີຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍອ່ານພາບແຫ່ງອຳນາດຂອງ ພຣະອົງຊຸກຍູ້ພະອົງ ຂໍສື່ສູ່ພາແຫ່ງຄວາມວສິດຂອງພຣະ
ອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍສ້າຍລົມ ແຫ່ງນລິນິດອນຂອງພຣະອົງ ພັດຄວາມເບກິບານມາໃຫ້ຂ້າ ພະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນສະຫາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຄົນ ຕຣີນນັ້ນຂອງພຣະອົງ ກ່ອມໃຈຂອງຂ້າພະອົງໃຫ້ສັ່ຫງຸບີ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍພຣະພັກທິເບັງ ບານຂອງພຣະອົງປົດປ່ອຍຂ້າພະອົງ ໃຫ້ເປັນອົດສະລະ
ຈາກທຸກສົງໄສອາກພຣະອົງ ແລະ ຂໍໃຫ້ຂ້າວຸດໄຫ່ງການ ເປດີເຜຍິສາລະທັບໄສອິມສະລາຍຂອງພຣະອົງ ຍັງຄວາມ
ປົດໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະຈັກແຈ້ງ ທສິດແລະເລນັລັບທສິດ.

BH05421

ບົດອະທິຖານທສີະຖູບຂອງ ພຣະບາຣາອຸລາຫັ ແລະ ພຣະບຣີບ

(ໃຊ້ສັວດໃນວັນສັກສິດທິເປັນວັນຄົບຮອບທັງສອງພຣະອົງດ້ວຍ)

ຄວາມສັນລະເສນີທຣີຊຸອາລຸນຊນີມາ ຈາກອັດຕະພາບອັນກຽງໄກທສິດຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຄວາມຮຸ່ເຮືອງທສີ່ອ່ງແສງອອກມາຈາກຄວາມງາມ ອັນແຈ້ງສະຫວ່າງທສິດຂອງພຣະອົງ ສະຖຸດິຢູ່ກູບພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ສະແດງຄວາມຍົງໃຫຍ່ ໃຫ້ເປັນທປີະຈັກແຈ້ງ ພຣະຜູ້ເປັນລາຊາແຫ່ງນລິນິດອນການ
ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງທຸກຄົນ ທຍິໄນສະຫວັນແລະໂລກ! ຂ້າພະອົງຂໍຢືນຢັນວ່າ ອານາຈັກຣາຊສັກດາແລະ
ຄວາມຍົງໃຫຍ່ຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ເປດີເຜຍິຜ່ານມາທາງພຣະອົງ ດວງຕາເວັນທໄຈ້ງສະຫວ່າງ ມາແຕ່ບູຮານນະການ
ໄດສັດແສງລັດໝີໄນທຸງນະພາ ແຫ່ງປະກາສັດທປີ່ຽນແປງບໄດຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຄວາມງາມຂອງພຣະຜູ້ຂ້າພະອົງເບັງບໄຫນ້ ໄດ້ເຮືອງແສງຢູ່ໜອືຂອບຟ້າຂອງສັບພະສົງທັງປວງ
ຂ້າພະອົງຂໍຢືນຢັນອີກວ່າ ພຽງແຕ່ການເຄືອນຍ້າຍປາຍປາກກາຂອງພຣະອົງ ບນັຊາທວີ່າ“ພຣະອົງຈົງເປັນ”
ຈົງບັງເກດີຜນີຄວາມລັບຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຖກີ ເປດີເຜຍິທຸກສັບພະສົງ ຖກີບນັດານຂນີມາ
ແລະການເປດີເຜຍິພຣະທັມທັງໝົດຫລັງລົງມາ.

ຂ້າພະອົງຂໍເປັນພະຍານວ່າ ຄວາມງາມຂອງພຣະຜູ້ເປັນທປີຊຸ ເປດີເຜຍິຜ່ານມາທາງພຣະອົງ ພຣະພັກຂອງ
ພຣະຜູ້ເປັນຍອດປາດຖະໜາ ເປັງລັດສະໝີໄນພຣະພັກ ຂອງພຣະອົງ ແລະ ພຣະອົງຊົງຕັດສນີທຸກສັບພະສົງ
ດ້ວຍພຣະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງ ໂດຍບນັດານໃຫ້ຜູ້ອີທຸດິຕນີ

ຕພຣະອົງ ໄດ້ຂນີໄປສູ່ຄຸຍອດຂອງຄວາມຮຸ່ເຮືອງ ແລະຜູ້ບີມໍສິາສະໜາ ຈມີລົງໄປສູ່ກູນີບັງແຫ່ງອະເວຈ. ີ
ຂ້າພະອົງ ຂໍເປັນພະຍານວ່າ ຜູ້ຮືຮືຮືກັພຣະອົງ ໄດ້ຮືຮືກັ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລະ ຜູ້ໄດ້ຂ້າຝຣັ່ພຣະອົງ ໄດ້ຂ້າຝຣັ່
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະພອນນນີຊ່າງຍົງໃຫຍ່ ສຳລັບຜູ້ຊື່ໃນພຣະອົງ ແລະ ເຄືອງໝາຍຂອງພຣະອົງ ຖອມຕນີຕອ້ະທ
ປະໄຕຂອງພຣະອົງ ໄດ້ຮັບກຽດໃນການເຂົ້າຝຣັ່ພຣະອົງ ເປັນທຍິນິດຕິາມພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ຫອມລອ້ມພຣະ ອົງ
ແລະ ຢືນຢັນຢູ່ຫນ້າບນັລັງຂອງພຣະອົງ ຄວາມຫາຍະ ນະບັງເກດີກັບຜູ້ກີກະທຳບາບຕພຣະອົງ ປະຕິເສດພຣະອົງ
ປະຕິເສດເຄືອງໝາຍຂອງພຣະອົງ ປະຕິເສດອະທປີະໄຕ ຂອງພຣະອົງ ລຸກຂນີຕຕໍ່ານພຣະອົງ ຍັງທະນົງຕພຣະພັກ
ຂອງພຣະອົງ ໂຕ້ແຍັງພະຍານຫລັກຖານຂອງພຣະອົງ ໜອືອກໄປຈາກການປກີຄອງ ແລະ ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະ
ໄດ້ຮັບການນບັວ່າ ເປັນພວກບມໍສິາສະໜາ ຊົງຊື່ອົງ

ພວກເຂົາ ຖືກຈາລຶກໄວ້ໃນທັມມະຈາລຶກສັກສິດ ດ້ວຍກົດແຫ່ງພຣະບັນຊາຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະຜູ້ປັນທຣີກັຍົງຂອງຂ້າພະອົງ ຈາກມືຂົວແຫ່ງຄວາມປານ ໂລະເມດ
ຕາຣັກໂຄຂອງພຣະອົງ ຂໍພຣະກະລຸນາທຸກຄືນຂອງພຣະອົງຊົງພັດເອົາລົມຫາຍໃຈ ອັນບໍລິສຸດມາຍັງຂ້າພະອົງ
ເພື່ອວ່າລົມຫາຍໃຈນັ້ນ ຈະພັດໃຫ້ຂ້າພະອົງລຸດພົ້ນ ຈາກຕົນເອງ ແລະໂລກ ແລະ
ເຂົ້າໄປສູ່ຮູ້າຊສຳນັກແຫ່ງຄວາມໃກ້ສິດແລະທສີະຖດີຂອງພຣະອົງ
ພຣະອົງຊົງອຳນາດໃນການກະທຳສົງທຳພຣະອົງປາດຖະໜາ ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຊົງຄວາມຍົງໃຫຍ່
ເໝອີສັບພະສົງທັງປວງ.

ການລະນຶກເຖງ ແລະ ການສັນລະເສນີພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ແລະ
ແສງສະຫວ່າງຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າສະຖດີຢູ່ກັບພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນຄວາມງາມຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ!
ຂ້າພະອົງຂໍເປັນພະຍານວ່າ ດວງຕາຂອງທຸກສັບພະສົງ ບໍ່ຄິຍາເຫັນໃຜຖືກປະທຸບຮ້າຍ ເໝອີນພຣະອົງ
ຕະຫລອດຊີວິດຂອງພຣະອົງ ຈມີຍໃນມະຫາສະໝຸດແຫ່ງ ຄວາມທຸກທໍລະມານ ເວລາໜຶ່ງ ພຣະອົງຖືກລ່າມດ້ວຍໂສ້
ອກີເວລາໜຶ່ງ ພຣະອົງຖືກຄຸກຄາມ ດ້ວຍຕາບຂອງຜູ້ຫວັງປອງຮ້າຍ ເຖງດັງນັ້ນກໍຕໍາມ ພຣະອົງກໍໄດ້ບັນຊາມວນມະນຸດ
ໃຫ້ປະຕິບັດຕາມພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ໄດ້ຮັບມອບມາຈາກພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລິ
ຍະພາບ.

ຂໍໃຫ້ວັນຍານຂອງຂ້າພະອົງ ໄດ້ອັທຸດໃຫ້ແກ່ການຖືກປະທຸບຮ້າຍທຳພຣະອົງໄດ້ຮັບ ແລະ
ເປັນຄຳໂຖສຳລັບຄວາມທຸກຍາກຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕໍ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຕໍ່ບັນດາຜູ້ມີໃບໜ້າແຈ່ມໃສ
ດ້ວຍແສງສະຫວ່າງຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ຜູ້ປະຕິບັດຕາມບັນ

ຊາທຸກຢ່າງ ດ້ວຍຄວາມຮັກພຣະອົງ ຂໍຊົງກຳຈັດມ່ານທຳປິດກັນລະຫວ່າງພຣະອົງ ແລະ ບັນດາຜູ້ມີພຣະອົງສ້າງຂຶ້ນມາ
ຂໍຊົງປະທານສົງທຳດີງາມໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ໃນໂລກນີ້ແລະໂລກໜ້າ ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພຸບ
ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໜີ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງຂໍພຣະອົງ ຊົງປະສາດພອນ ໃຫ້ກັບພກສາສະຫວັນນີ ຕະ
ຫລອດຈົນໃບ ເຫງົ້າໄມ້ກົງກຳ ລຳຕົນ ແລະໜ້າຂອງພກສານ ຕົບນານ ເທົ່າທຳອິດທຳປະໄຕອັນວິເສດສຸດ
ແລະຄຸນລັກສະນະອັນກຽດໂກທສິດຂອງພຣະອົງຍັງຢູ່ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງພກສານ
ໃຫ້ປ້ອດໄພຈາກການປອງຮ້າຍຂອງຜູ້ຮຸກຮານ ແລະຜູ້ກົດຂີ່ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພຸບ ພຣະຜູ້ຊົງ
ອານພຸບສຽສຸດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍພຣະອົງຊົງປະສາດພອນອກິດດ້ວຍ ໃຫ້ກັບ
ບັນດາຄົນຮັບໃຊ້ຊ້າຍຍົງ ທມີເຖງເບອີງພຣະພັກຂອງພຣະ ອົງ ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອາລິ
ແລະພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີຂີດຈຳກັດ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າອັນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໜີ
ພຣະຜູ້ຊົງເອອີ ເຟອີທສິດ.

BH08310
ບດີອະທຳຖານເພອີໄຊຊະນະຂອງສາສະໜາ

ຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຈົມໄດ້ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນ ນາຍ ພຣະຜູ້ບູນິດານສັບພະສົງທັງປວງ ໃຫ້ເກີດຂຶ້ນມາໂດຍ
ອານພຸບແຫ່ງໂອງການຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອບັນດາຜູ້ປ້ອຍ ວາງຈາກທຸກສົງນອກຈາກພຣະ ອົງຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງ
ປະສົບໄຊຊະນະອັນຍົງໃຫຍ່ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂໍຊົງໃຫ້ເຫລົ່າເທບທຳໃນສະຫວັນ ແລະໂລກ ລົງມາຊ່ວຍ
ແລະເສມີກຳລັງຄົນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ ຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງ

ປະສົບຄວາມສຳເລັດ ຄ້າຈຸນພວກຂ້າພະອົງ ປະສາດຄວາມຮຸ່ງເຮືອງໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ປະທານກຽດ
ແລະຄວາມປະເສດໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ບຳລຸງພວກຂ້າພະອົງ ແລະເຮັດໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງມີໄຊ ຢ່າງໜ້າພິສະຫວົງ.

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງສະຫວັນ ແລະໂລກ
ພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງພິບິທັງປວງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂໍຊົງເສມິສາສະໜານ ດ້ວຍພະລັງຂອງຄຸນິຣັບໃຊ້ເຫຼົ່ານີ້
ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າມີໃຊ້ ເໝາະປະຊາຊົນທັງປວງບິບິ ເພາະຄວາມຈິງແລ້ວ
ພວກຂ້າພະເຈົ້າຄືນິຣັບໃຊ້ທີ່ຕິດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສິ່ງ ນອກຈາກພຣະອົງ ແລະ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄື
ພຣະຜູ້ຊົງຄຸ້ມຄອງສາສະນາກະຊົນທຸກຊື່ສິດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂໍຄວາມຈິງຮັກພັກຕິສາສະ ໜາທຣີເມດິບໄດນີ້
ເຮັດໃຫ້ຫົວໃຈຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າເຕບິໂຕແຂງແຮງຍັງກວ່າສິ່ງໃດ ໃນສະຫວັນ ແລະໂລກແລະທຳລຳສະຫວ່າງສະຫວັນ
ແລະໂລກ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂໍຊົງປະທານພະລັງໃຫ້ແກ່ມືຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍສັນຍາ
ລັກ ແຫ່ງອານຸພາບອັນໜ້າພິສະຫວັງຂອງພຣະອົງ ເພື່ອວ່າ
ພວກຂ້າພະເຈົ້າຈະໄດ້ສະແດງອານຸພາບຂອງພຣະອົງໃຫ້ປ້າກຕິ ຕໍ່ສ້າຍຕາຂອງມວນມະນຸດຊາດ.

BH09409

ເມອີປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງ ການທົດສອບຂອງພຣະອົງ ຄືຮັກ ສາປນິປວີ ສຳລັບຜູ້ຢູ່ໃນພຣະອົງ ດາບຂອງພຣະອົງເປັນທຳ
ປາດຖະໜາຢ່າງແຮງກ້າ ສຳລັບທຸກຄົນທຣີກັພຣະອົງ ຄື ອາວຸດຂອງພຣະອົງ ເປັນທຳອ້າງການສຳລັບຫົວໃຈ ທຳຢູ່ພາ
ພຣະອົງ ປະກາສິດຂອງພຣະອົງຄືຄວາມຫວັງດຽວເທົ່ານັ້ນ ສຳລັບຜູ້ຍິອມຮັບສັດຈະທັມຂອງພຣະອົງ! ຂ້າພະເຈົ້າ
ຂໍວົງວອນຕົນະທຸລາສະຫວັນ ແລະ ແສງສະຫວ່າງອັນຮຸ່ງ ເຮືອງຂອງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານສົງທຳມາຈາກ
ນິວິດເບື້ອງບິນຂອງພຣະອົງ ຊຶ່ງຈະຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າທັງ ຫຼາຍໄປຫາພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າ
ພະເຈົ້າ ຂໍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍກ້າວໜ້າ ໃນສາສະໜາ ຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຫວິໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍສະຫວ່າງສະໄຫວຂຶ້ນດ້ວຍລັດສະໝແຫ່ງພຣະນາມຂອງພຣະອົງ.

BH09502

ບໍດີອະທິຖານເອີໄຊຊະນະຂອງສາສະໜາ

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີ ຈົງມິດພຣະນາມ ຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ!
ຄວາມມັດມິນິປັກຄຸມໄປທົ່ວທຸກດິນແດນ ແລະ ອຳນາດຊົງ ຮ້າຍຫອ້ມລອ້ມທຸກຊາດ ຢ່າງໃດກໍຕາມ ຂ້າພະເຈົ້າກໍມ່ອງ
ເຫັນຄວາມສະຫວ່າງສະໄຫວ ຂອງອັດສະລິຍະພາບ ແລະ ການຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ.

ບັນດາຜູ້ຖືກືມ່ານປັດກັບຈາກພຣະອົງ ຄືວ່າພວກ ເຂົາສາມາດດັບແສງຂອງພຣະອົງ ດັບໄຟຂອງພຣະອົງ
ແລະສະຫງົບສາຍລຸມີ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ຂອງພຣະອົງ ບໍ່ໄລຍີ ອຳນາດຂອງພຣະອົງ ເປັນພະຍານໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ!
ຫາກພຣະອົງບໍ່ໄດ້ໃຫ້ຄວາມທຸກທຳລະມານ ແຝງອັດສະລິຍະ ພາບຂອງພຣະອົງໄວ້ ແລະ ການທົດສອບອັນສາຫັດເປັນພາ
ຫະນະຂອງການຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ຈະບໍ່ມີຜູ້ໄດ້ບັງອາດ ມາຕຕໍ່ນັ້ນເຮົາ ແມ່ນວ່າອຳນາດຂອງໂລກ ແລະ ສະຫວັນ
ຈະຮ່ວມກັນຕໍ່ນັ້ນເຮົາ ຫາກຂ້າພະເຈົ້າຄືຄວາມເລກິລບັອນໜ້າພິສະຫວັງ ຂອງອັດສະລິຍະພາບຂອງພຣະອົງ
ທຳໄປດີເຜີຍຕໍ່ຂ້າພະເຈົ້າ ບັງຫຼຽນຂອງຜູ້ຄຸ້ມຄານຕໍ່ພຣະອົງ ຈະຂາດສະບັ້ນ.

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມິດພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າຂໍວົງວອນຕົນະນາມອັນ
ຍັງໃຫຍ່ທຳສິດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຮວບຮວມບັນດາຜູ້ປັນທຣີກັຂອງພຣະອົງໄວ້ຮັບກິດ ທຳຫຼັງມາຈາກຄວາມຍິນດີຂອງ
ພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານສົງທຳຈິເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາອຸ່ນໃຈ.

ພຣະອົງຊຶ່ງອຳນາດໃນການກະທຳ ສົງທຳພຣະອົງປາດ ຖະໜາ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຊ່ວຍເຫຼືອໃນໄພ
ອັນຕະລາຍ ພຣະຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ດ້ວຍພຣະອົງເອງ.

Also in: tvl

BH09556

ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ຂໍຄວາມສະດຸດຈົງມິດໄດ້ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ, ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ!
ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄົງ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ແຫ່ງນາມມະ ທັງທັງປວງ. ຂໍຊົງກຳນົດສົງທິດິງາມໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ
ທັງຫຼາຍ ເທົ່າທີ່ມີຢູ່ໃນຄວາມຮອບຮູ້ຂອງພຣະອົງ. ພຣະອົງຄົງ ພຣະຜູ້ປັນນາຍສູງສຸດ, ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທຳນຸພາບ,
ພຣະຜູ້ປັນທຣີກັຍົງ.

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີທັງປວງຈົງມິດໄດ້ພຣະອົງ, ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍອອ້ນວອນຂໍຄວາມ
ກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ເມື່ອເຖິງວັນທຳກຳນົດ ແລະ ຂຶ້ນຝາກ ຄວາມຫວັງທັງໝົດໄວ້ກັບພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າ
ພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ. ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມິດໄດ້ພຣະອົງ, ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ! ໂປດປະທານສົງທິດິງາມ ແລະ ເໝາະສົມ
ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ເພື່ອວ່າຂ້າພະເຈົ້າທັງ ຫຼາຍຈະໄດ້ບໍ່ຕ້ອງອາໄສສົງໃດ ນອກຈາກ ພຣະອົງ. ແທຈັງ ແລ້ວ,
ພຣະອົງຄົງພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງພົບທັງປວງ.

ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ! ໂປດຕອບແທນບັນດາຜູ້ຍິນີ ຍົງອົດທົນໃນຍຸກຂອງພຣະອົງ, ໂປດໃຫ້ກຳລັງໃຈເພື່ອວ່າ
ພວກເຂົາຈະໄດ້ໄດ້ນິໄນວຸດິທິມັຍຢ່າງແນວແນ່. ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ, ໂປດປະທານ, ພອນສະຫວັນທິດິງາມທັງຫຼາຍ
ຈະຊ່ວຍໃຫ້ພວກເຂົາ ໄດ້ຂ້າໄປສູ່ມິນ ອັນສຸກສັນ ຂອງ ພຣະອົງ. ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຜູ້ຊົງອຳນາດ, ພຣະອົງຊົງ
ຄວາມປະເສດິ. ຂໍໃຫ້ພຣະພອນຂອງພຣະອົງລັງລົງມາຍັງ ບ້ານຂອງຜູ້ຊົງໃນພຣະອົງ. ແທຈັງແລ້ວ, ບໍ່ມີຜູ້
ເໝາະສົມວ່າພຣະອົງໃນການປະທານພອນ. ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ໂປດສົງທຸສະຫວັນມາຊ່ວຍ
ຄົນຮັບໃຊ້ທັງຊົງຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ໄດ້ຮັບໃຊ້ຊະນະ ພຣະອົງຊົງອອກແບບສັບພະສົງທັງຫຼາຍ
ຕາມທິພຣະອົງຊົງປາດຖະໜາ ໂດຍອານຸພາບຂອງປະກາສດິຂອງພຣະອົງ ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງ
ຄົງພຣະຜູ້ປັນປະມຸກ ພຣະຜູ້ສູ້ຈັງ ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະຣຍະພາບ.

ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຄືຜູ້ປະດິ ທຸກສັບພະສົງ ໂດຍແທຈັງ. ພຣະອົງຫຼັງຮຽງຜູ້ພຣະອົງປະສົງຢ່າງອຸດມິສມິບູ
ພຣະອົງຄົງພຣະຜູ້ສູ້ຈັງ ພຣະຜູ້ປັນຕົນກຳເນີດ ຂອງຊວິດທັງປວງພຣະຜູ້ຊົງອອກແບບ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທຳນຸພາບ
ພຣະຜູ້ຊົງ

ປະດິ ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະຣຍະພາບ ພຣະອົງຄົງພຣະຜູ້ສູ້ແຕງອະພິໄທອັນວິເສດສຸດທັງຫຼາຍ ທວິທັງສະຫວັນ ແລະ ໂລກ
ແລະ ທຍິລະຫວ່າງພົບເຫຼົ້ນ, ທຸກຄົນປະດິຕິຕາມບັນຊາ ຂອງພຣະອົງ ທຸກຄົນທອ້າໄສຍິນໃນໂລກ ແລະ
ສະຫວັນສັນລະເສນີພຣະອົງ ແລະ ທຸກຄົນຈະກັບໄປສູ່ພຣະອົງ.

BH10230
ເມື່ອປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງຮູ້ວ່າ ຄວາມທຸກທຳລະມານ ເຫລົງມາຍັງຂ້າພະເຈົ້າ ຈາກທຸກ ສາລະທິດິ
ແລະ ບໍ່ມີຜູ້ໃດປັດເປົ້າ ຫຼື ຜູ້ປ່ຽນຄວາມທຸກທຳລະມານ ຫາລຳບາກໃນໄດ້ນັ້ນອອກຈາກພຣະອົງ ແລະ ພຣະອົງປະໂຫຍ
ໃຫ້ຄວາມທຸກທຳລະມານບັງເກີດກັບຜູ້ໃດ ນອກຈາກວ່າ ພຣະ ອົງຕ້ອງການເຊດິຊຸຖານະຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ໃນສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ຄຳຈຸນທວິໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າໃນຊວິດິນ ດ້ວຍອານຸພາບບິບັງຄັບຂອງພຣະອົງ
ເພື່ອວ່າຫວິໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈະບໍ່ໄມ້ມ້ອງງເຂົ້າຫາສົງໄສສາລະໃນໂລກນີ້ ແທຈັງແລ້ວພຣະອົງຮູ້ວ່າ ໃນທຸກສະພາບການ
ຂ້າພະເຈົ້າຖະໜອມ

ການລະນຶກເຖິງພຣະອົງ ຍັງກວ່າການເປັນເຈົ້າຂອງທຸກສັບພະສົງທັງໃນສະຫວັນ ແລະ ໃນໂລກ.
ຂໍແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຫວິໃຈ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າເຂັ້ມແຂງ ໃນການເຊອີຟັງ
ແລະໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າປອດຈາກເຫຼົ້ນບັນດາຜູ້ຫຼີກວັງປອງຮ້າຍທັງປວງຂອງພຣະອົງ
ແທຈັງແລ້ວ ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ຂໍປະຕິຍານຕໍ່ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງວ່າຂ້າພະເຈົ້າປາດຖະໜາສົງໃດ
ນອກຈາກພຣະອົງ ບໍ່ຕ້ອງການສົງໃດ ນອກຈາກຄວາມປານຊຶ່ງຂອງພຣະອົງ ບໍ່ຫວັນກວິສົງໃດ
ນອກຈາກຄວາມຍຸຕິມັຍຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຮ້ອງພຣະອົງ ຂໍຊົງອະໄພຂ້າພະເຈົ້າ ແລະບັນດາຜູ້ພຣະອົງຮັກ

ຕາມທິພຣະອົງປາດຖະໜາ ແທຈັງແລວ້

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ມະຫາທິພຣະພຸດທະ ພຣະຜູ້ອາລົມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງສະຫວັນ ແລະໂລກ ພຣະອົງຊົງຄວາມປະເສດີ ເໝອີການສັນລະເສນີຂອງມວນມະນຸດ
ຂສັນຕສິກຸສະຖຸດິຢູ່ບັນດາ ຄນີຣັບໃຊ້ທັດຊີວິດຂອງພຣະອົງ ຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຈົມເດີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ
ແຫ່ງພບິທັງປວງ.

BH10836

ເມອີປະສບິຄວາມຍາກລຳບາກ

ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຊົງພຽງພສຳລັບທຸກສົງ ຢູ່ໜອີທຸກສົງ ບໍ່ມີສິ່ງໃດໃນສະຫວັນ ຫຼືໂລກ ນອກຈາກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ
ທບິພຽງພໍ ແທຈັງແລວ້, ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ ພຣະຜູ້
ຊົງຄ້າຈຸນ ພຣະຜູ້ອຳນາດສູງສຸດ.

BHU0015

ບດີອະທຖິານສຳລັບເດັກແລະເຍາວະຊນີ

(ສຳລັບເດັກນ້ອຍ)

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງອບິຣມິເດກັເຫລາິນ ໄດກັເຫລາິນຄືພິກິສາຊາດ ໃນສວນໝາກໄມ້ຂອງພຣະອົງ
ຄບິບູຜາໃນທັງຫຍ້າຂອງພຣະອົງ ຄດີອກກຸຫລາບໃນອຸດທະ ຍານຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຫລັງຝນີຂອງພຣະອົງມາໃຫ້ແກ່
ພວກເຂົາ ຂໍຊົງໃຫ້ດ້ວງຕາເວັນແຫ່ງສັດຈະສ່ອງແສງມາຍັງ ພວກເຂົາ ຂໍຊົງໃຫ້ສ້າຍລມີຂອງພຣະອົງພັດຄວາມສດິຊນີ
ມາໃຫ້ພວກເຂົາ ເພອີວ່າພວກເຂົາຈະໄດຣັບການອບິຣມິຈະ ໄດໄດບິໂຕ ພັດທະນາໃຫ້ປາກດີ ຂນີຢ່າງງດີງາມທສິດຸ ພຣະ
ອົງຄື ພຣະຜູ້ໃຫ້ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

BHU0015

ບດີອະທຖິານສຳລັບເດັກແລະເຍາວະຊນີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງລຽງດທຸາລກິນໄວ້ໃນ ອອ້ມອກແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ເຂົາໄດ້ມີນ້ຳນມີ
ຈາກອກແຫ່ງຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງເພາະລຽງ ພກິສາທກິາກງ່ອກຂນີນ ໄວ້ໃນສວນກຫລາບ ແຫ່ງຄວາມ
ຮັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ເຂົາເປັນເດກັໃນອານາຈັກ ສະຫວັນ ແລະ ນຳເຂົາໄປສູ່ແດນທມີ ພຣະອົງຊົງອານຸພາບ
ແລະຊົງເມດຕາ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງເອອີເຟອີ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງຄວາມອາລົມ.

Other prayers by the Báb (research)

BB00596

ຂໍຄວາມຄຸ້ມຄອງ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງບັນຍັດໃຫ້ ແກ່ຂ້າພະອົງ ແລະບັນດາຜູ້ຊົງໃນພຣະອົງ ດວ້ຍສົງທິ
ພຣະອົງຖວີ່າດທິສິດສຳລັບເຂົາ ດັງທຖິະແຫລງໄວ້ໃນພຣະຄຳພິມບໍດີ
ເພາະພຣະອົງຊົງກຳນດິກດິເກນຂອງທຸກສບັພະສົງໄວ້ໃນເອອີມມຊືອງພຣະອົງ ຂອງຂວນັຫລຸງຫຼາຍຈາກ
ພຣະອົງ ຫລັງລົງມາຢ່າງບຂໍາດສາຍ ໃຫ້ແກ່ຜູ້ຖິະໜອມຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ສນີຍາລກັອນັໜ້າພດິສະຫວົງ
ຂອງພຣະພອນຈາກພຣະອົງ ປະທານມາໃຫ້ຢ່າງລນີເຫອອີສຳລັບຜູ້ຍິອມຮັບ ເອກະພາບສະຫວັນຂອງພຣະອົງ
ຂ້າພະອົງຂໍມອບສົງທນີຣະອົງກຳນດິໄວສຳລັບຂ້າພະອົງ ໃຫ້ຢູ່ໃນຄວາມດູແລຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂວັງວອນພຣະອົງ
ຂໍຊົງປະທານສົງດົງາມທັງປວງໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ເທກັທນີຢູ່ໃນຄວາມຮູ້ຂອງ ພຣະອົງ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງ ຂ້າພະອົງ ໃຫ້ພນີຈາກຄວາມຊວີຮ້າຍທຸກຢ່າງ ທຄິວາມ

ຮອບຮູ້ຂອງພວກເຮົາມອງເຫັນ ເພາະບໍ່ມີອິນຸພາບ ຫລືພິເສ ລັງໄຄ ເວນແຕ່ໃນພຣະອົງ ບໍ່ມີໃຊ້ຊະນະໃດຈະມາເຖງເວນ ແຕ່ມາຈາກສິ່ງຖືກຂອງພຣະອົງ ແລະພຣະອົງເຫຼົ່ານັ້ນທັງໝົດ ອັນໃດກໍຕາມທຳພິນຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຕັ້ງພຣະປະສົງໄວ້ ກໍຈະເປັນໄປຕາມນັ້ນ ອັນໃດທຳພິນຣະອົງບໍ່ໄດ້ຕັ້ງພຣະປະສົງ ໄວ້ກໍຈະບໍ່ເປັນໄປຕາມນັ້ນ.

ບໍ່ມີອິນຸພາບ ຫລືພິເສລັງໃນນອກຈາກໃນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປະເສດິສຸດ ພຣະຜູ້ວິອຳນາດສູງສຸດ.

Also in: fr, th

AB00101

ທັມມະຈາລກືອກັຄ

ໃນນາມພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປະສົບລິມັບຮູ້ທັດສຸດ ພຣະຜູ້ວິອຳນາດສູງສຸດ ທີ່ຫຍ່າງສິດ.

ຫວິໃຈຂອງບັນດາຜູ້ຄົງໃຈ ຖືກເຜົາຜານດ້ວຍໄຟແຫ່ງ ການພາກຈາກກັນ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນທຳອິດຂອງພົບທັງ ປວງ ແສງທຳອິດມາຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ບັນດາຜູ້ກຳລັງພຣະອົງ ຖືກປະປ່ອຍໄວ້ໃນຄວາມມັດ ອັນໜ້າສະລົດໃຈ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນຍອດປາດຖະໜາຂອງ ພົບທັງປວງ ແສງອາລຸນແຫ່ງການກັບມາຢູ່ຮູ່ວ່ມກັບພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ຮ່າງຂອງບັນດາຜູ້ພິນຣະອົງເລືອກສັນ ນອນສັນສະທຳນຢູ່ເທິງພື້ນຊາຍທຳອິດໄກ:

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຄວາມປະສົບໃຫ້ແກ່ພົບທັງປວງ ມະຫາສະໝຸດອັນເປັນທຳອິດຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ມາທິໄຟື້ວົງວອນນ ຍິກິຂັນສູ່ພາແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ແລະຄວາມເອອີເຟອີຂອງພຣະອົງ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ວິອຳນາດ ພົບທັງປວງ ຝັນແຫ່ງຄວາມເມດຕາຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ພວກບໍ່ສຳສະໜາໄດ້ລັກຂຶ້ນກິດໃນທຸກດິນແດນ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊິດິພົບທັງປວງ ອານຸພາບບິບັງຄັບຂອງປະ ກາສຕິ ຈາກປາກກາຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ສຽງເຫົ້າຫອນຂອງສຸກັດກັງກອ້ງຢູ່ຮູ່ວ່ມກັນ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ວິອຳນາດແຫ່ງພົບທັງປວງ ລາດສະສິມພະນາແຫ່ງ ອຳນາດຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ຄວາມເຍອີກເຢັນໄດ້ໄກ້ກະກິມວນມະນຸດຊາດ: ຂ້າ ແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນອັກຄີແຫ່ງພົບທັງປວງ ຄວາມຮັກອັນອົບອຸ່ນ ຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ຄວາມຫາຍະນະຂຶ້ນເຖງຂຶ້ນສຸດແລ້ວ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊິດິ ກຳພົບພົບທັງປວງ ສັນຍາລັກແຫ່ງຄວາມຊ່ວຍເຫລືອຂອງພຣະ ອົງຢູ່ນະທິດ?

ຄວາມມັດໄດ້ປັກຄຸມປະຊາຊົນເກອີບທັງໝົດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນລັດສະໝຸດຂອງພົບທັງປວງ ວິນາອັນໂຊດຊ່ວງ ຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ຄໍຂອງມະນຸດຢຶດຂຶ້ນດ້ວຍຄວາມປະສົງຮ້າຍ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ກຳລາຍພົບທັງປວງ ຕາບແຫ່ງຄວາມພະຍາບາດ ຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ຄວາມຕືກຕື່ງເຖງຂຶ້ນສຸດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ວິອຳນາດ ຮຸ່ງເຮືອງຂອງພົບທັງປວງ ເຄອືງໝາຍແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ຄວາມທຸກໂສກໄດ້ທໍ່ລໍ່ມານພຣະຜູ້ປະສົບເຜີຍພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ວິອຳນາດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຄວາມປະສົບ ໃຫ້ແກ່ພົບທັງປວງ ຄວາມປະສົບມີກັບອະລໂນໂທແຫ່ງການ ເປດິເຜີຍພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນະທິດ?

ປະຊາຊົນທັງປວງບິບິຍໃນຄວາມເຈັບປວດ: ຂ້າ ແຕ່ພຣະຜູ້ຄວາມຫັນສາ ໃຫ້ແກ່ພົບທັງປວງ ທຸກແຫ່ງ ຄວາມຫັນສາຂອງພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນອຸໂຫສະຖານ ແຫ່ງສັນຍາລັກຂອງ ພຣະອົງຖືກບິບັງຄັບດ້ວຍການຊັກຈູອັນຊວິຮ້າຍ: ຂ້າແຕ່ພຣະ ຜູ້ວິອຳນາດແຫ່ງພົບທັງປວງ ອົງຄຸດິແຫ່ງອຳນາດຂອງ ພຣະອົງຢູ່ນະທິດ?

ມວນມະນຸດກະຫາຍຢ່າງສາຫັດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍແຫ່ງພົບທັງປວງ ສາຍທາລາແຫ່ງຄວາມອາລຸຂອງພຣະ

ອົງຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ຄວາມໂລບໄດ້ຄ້ອບງາມະນຸດຊາດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນ ນາຍແຫ່ງພົບທັງປວງ ຜູ້ປ້ອຍວາງບໃຫ້ເຫັນຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ? ພຣະອົງຊົງເຫັນພຣະຜູ້ກີປະທຸບຮ້າຍນ ຖືກີເນລະເທດ ໄປຢ່າງໂດດດ່ຽວ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນປະມຸກແຫ່ງພົບທັງປວງ ກອງທັບສະຫວັນແຫ່ງບັນຊາຂອງພຣະອົງຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ຂ້າພຣະອົງຖືກີປະປ່ອຍຢູ່ໃນຕ່າງແດນ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນທວີາງໃຈຂອງພົບທັງປວງ ເຄືອງໝາຍແຫ່ງຄວາມຊຸສິດ ຂອງພຣະອົງຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ຄວາມຕາຍອັນເຈັບປວດໄດ້ທໍາລະມານມວນມະນຸດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນຊວິດແຫ່ງພົບທັງປວງ ຄນີມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຊວິດິນລິນິດອນຂອງພຣະອົງຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ສຽງຂອງຊາຕານໄດ້ກະຊົມມະນຸດທຸກຄົນ: ຂ້າແຕ່ພຣະ ຜູ້ປັນແສງສະຫວ່າງແຫ່ງພົບທັງປວງ ດາວຕກິທມາກັບໄຟ ຂອງພຣະອົງຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ກິລິດອັນມວິເມົາ ໄດ້ໄຮັດໃຫ້ມະນຸດຊາດສ່ວນຫລາຍ ເກດົວປະລິດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນຍອດປາດຖະໜາຂອງພົບ ທັງປວງ ອະລໂນໄທແຫ່ງຄວາມບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນ ພຣະຜູ້ກີປະທຸບຮ້າຍນ ຖືກີກີປິດ ພາຍໃຕ້ການກົດຂີ່ທໍາມະກາງຊາວຊື່ຮຸນ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນ ແສງສະຫວ່າງແຫ່ງພົບທັງປວງ ລັດສະໝຸດຂອງແສງອາລຸນ ຂອງພຣະອົງຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນຂ້າພຣະອົງຖືກີຫ້າມບໃຫ້ກ້າວ: ຂ້າແຕ່ ພຣະຜູ້ປັນກິໃນຕັງເກລແຫ່ງພົບທັງປວງ ເຊນັນນີແລວັທໍາ ນອງເພງຂອງພຣະອົງ ຈະຂັບຂານມາຈາກທາດໃດ?

ປະຊາຊົນສ່ວນໃຫຍ່ໝັ້ນຢູ່ໃນຄວາມເຝື້ນ ແລະຈົນຕະນາການອັນໄຮສ້າລະ:

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ໃຫ້ຄວາມໝັ້ນໃຈແກ່ພົບທັງປວງ ຕວີແທນແຫ່ງຄວາມໝັ້ນໃຈຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ບາຮາກໍາລັງຈົມຢູ່ໃນທະເລແຫ່ງຄວາມທຸກທໍາລະມານ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງກູ້ພົບທັງປວງ ເຮອີແຫ່ງຄວາມລອດພນີ ຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ພຣະອົງຊົງເຫັນອາລໂນໄທ ແຫ່ງວາທະຂອງພຣະອົງຢູ່ໃນຄວາມມືຂອງສັບພາວະ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນແສງສະ ຫວ່າງແກ່ພົບທັງປວງ ດວງຕາເວັນບິນນະພາແຫ່ງພຣະກະ ລຸນາຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ຕາກຽງແຫ່ງສັດຈະທັມ ຄວາມບໍລິສຸດ ຄວາມຈົງຮັກກັດ ໂລະ ກຽດຖືກີດບັແສງ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງຂັບເຄືອນພົບທັງ ປວງ ສັນຍາລັກແຫ່ງຄວາມພະຍາບາດທຸກໆໂກດຂອງພຣະ ອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ພຣະອົງເຫັນຫລືວ່າ ບໍ່ມີຜູ້ສະໜັບສະໜຸນພຣະອົງ ຫລື ໄດ້ຕ່ອງສົງທບິງເກດິກັບ ບໍລິມະສາສະດາ ໃນຫນີ ທາງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ?: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນທຣິກຍົງຂອງພົບທັງປວງ ບຕິນປຶກາກາຂອງຂ້າພຣະອົງຢຸດແລວ້.

ກົງກໍານຂອງພກິສາສະຫວັນຫັກ ເພາະພາຍແຫ່ງຊະຕາ ກມັ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງຄ້າຈຸນພົບທັງປວງ ທຸແຫ່ງຄວາມ ຊ່ວຍເຫລືອຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ພຣະພັກຖືກທຸລຸແຫ່ງການໃສ່ຮ້າຍບດິບັ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງປານແຫ່ງພົບທັງປວງ ສາຍລົມແຫ່ງຄວາມເຫັນໃຈຂອງ ພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ເສຣີຄຸມທບິລິສຸດເປປືອນ ເພາະພວກຫລອກລວງ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນດັບພົບທັງປວງ

ພສູາແຫ່ງຄວາມວລິສຸດຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ທະເລແຫ່ງຄວາມກະລຸນາສະຫງບິນງິ ເພາະສົງທມີຂອງມະນຸດໄດ້ກະທໍາ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນຍອດປາດຖະໜາ ຂອງພົບທັງປວງ ຄນີແຫ່ງຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະ ທາດໃດ?

ປະຕູຈໍາໄປສູ່ສີະຖຸດຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຖືກປິດດ້ວຍຄວາມກົດຂີ່ຂອງຜູ້ຫຼີກລົງຜິດ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຂຸພົບທັງປວງ ກຸນແຈແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຢ່າງຢູ່ນະທາດໃດ?

ໃບໄມ້ກ້າຍເປັນສິ່ງທີ່ເຫລືອງ ເພາະພຶດຕິຂອງລົມທີ່ກະທົບຄວາມບໍ່ສະຫງົບ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງພົບທັງປວງ
ການຫລັງໄຫລຈາກມາກ ແຫ່ງຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງ ຢ່າງນະທຳໃດ?

ຈັກກະວານມືມິດດ້ວຍທຸລຸບົບາບ: ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊື່ງອະ ໄພແກ່ພົບທັງປວງ ສາຍລົມແຫ່ງການອະໄພຂອງພຣະອົງ ຢ່າງ
ນະທຳໃດ?

ສາສະດາໝູ່ຜູ້ໄດ້ດຽວ ໃນດົນແດນທົ່ວມືມິດ: ຂ້າ ແຕ່ພຣະຜູ້ປະທານພອນໃຫ້ພົບທັງປວງ ຝົນແຫ່ງພຣະກະລຸ
ນາຂອງພຣະອົງ ຢ່າງນະທຳໃດ?

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ປັນປາກກາອັນຍັງໃຫຍ່ທຳສິດ ເຮົາພຣະອົງ ໄດ້ຍິນສຽງຮຽກຮ້ອງອັນແສນຫວານຂອງເຈົ້າແລ້ວ
ໃນອານາຈັກອະນັນ: ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ກີປະທຸບຮ້າຍແຫ່ງພົບທັງປວງ ຈຶ່ງຮຽງຫຼຸງຖອຍຄຳທຳລືນແຫ່ງຄວາມຍັງໃຫຍ່
ທຳພຣະອົງຊຶ່ງກ່າວໄວ້!

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ຊື່ງອັດຖາທບົບາຍແຫ່ງພົບທັງປວງຫາກບໍ່ແມ່ນເພາະຄວາມເຍືອກເຢັນແລ້ວ
ພຣະວັດຈະນະຂອງເຈົ້າຈະແຜ່ຄວາມຮ້ອນໄດ້ຢ່າງໃດ?

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ປັນແສງສະຫວ່າງແຫ່ງພົບທັງປວງ ຫາກບໍ່ແມ່ນ ເພາະຄວາມຫາຍະນະ
ດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມອຸດົມຂອງເຈົ້າ ຈະສ່ອງແສງໄດ້ຢ່າງໃດ?

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ຊື່ງຄວາມອຸດົມແຫ່ງພົບທັງປວງ ຢ່າໄດ້ ໄສ້ໂສກເພາະຄວາມໄຮສັລິທັມ ເຈົ້າຖືກສ້າງຂຶ້ນມາ ເພື່ອອຸດົມ
ແລະ ທຳນິທານ.

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ຊື່ງຄວາມຮັກແຫ່ງພົບທັງປວງ ຮຸ່ງອາລຸນ ຂອງເຈົ້າບິນຂອບຟ້າ ແຫ່ງພຣະປະທິນຍາ ທ່າມກາງພວກ
ປຸກປັນ ຄວາມບໍ່ສະຫງົບ ແລະ ໃຈຂອງເຈົ້າທີ່ຖີ່ຫວນິຫາ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້ານັ້ນ ຊ່າງຫວານພຽງໃດ.

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ຊື່ງຄວາມປະດິດແຫ່ງພົບທັງປວງ ໂດຍເຈົ້າ ທຸງແຫ່ງອຸດສະລະພາບຈຶ່ງໄດ້ປັກເທົງຍອດສຸດ ແລະ ທະເລ
ແຫ່ງຄວາມອາລຸຈຶ່ງສາດຊັດ.

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ກີເນລະເທດແຫ່ງພົບທັງປວງ ເພາະ ຄວາມໂດດດຽວຂອງເຈົ້າ ດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມເປັນໜຶ່ງ
ຈຶ່ງໄດ້ສ້ອງແສງ ເພາະການຖືກເນລະເທດຂອງເຈົ້າ ດົນແດນ ແຫ່ງເອກະພາບຈຶ່ງດົງາມ.

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ປັນຄວາມພາກພູ ຂອງພົບທັງປວງ ເຮົາໄດ້ໃຫ້ຄວາມຕຳແໜ່ງເປັນພູສູງ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ
ແລະ ຄວາມທຸກທຳລະມານ ເປັນອາພອນປະດັບວິທານຂອງ
ເຈົ້າ.

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ປັນຄິບບາບແຫ່ງພົບທັງປວງ ເຈົ້າເຫັນແລ້ວວ່າ ຫວິໃຈທັງຫລາຍມິດຄວາມກຽດຊັງ
ເຈົ້າຈຶ່ງມອງຂ້າມເສັ້ນ.

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ສູ້ສະລະສຳລັບພົບທັງປວງ ເມື່ອດາບ ສະທອ້ນແສງ ຈຶ່ງມຸ່ງໜ້າຕໍ່ໄປ! ເມື່ອຫອກພຸ່ງມາ ຈຶ່ງຄືບໜ້າ
ຕໍ່ໄປ!

ດູກອ່ນ ພຣະຜູ້ກຳໃຫ້ພົບທັງປວງຄຳຄວນ ເຈົ້າຫລືເຮົາ ທີ່ຈະຄຳຄວນ? ເຮົາຕ່າງຫາກທີ່ຈະຮ້ອງໃຫ້ ເພາະຜູ້ສະໜັບ
ສະໜຸນເຈົ້ານັ້ນ ມີຈຳນວນໜ້ອຍ.

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນທຳອິດຍັງ ຜູ້ຊື່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂ້າ ພຣະອົງ ໄດ້ຍິນສຽງຮ້ອງຮຽກຂອງພຣະອົງແລ້ວ ແລະບໍ່ດົນ
ພຣະພັກຂອງບາຣາແດງເປັນໄຟ ດ້ວຍຄວາມຮ້ອນແຫ່ງ ຄວາມທຸກທຳລະມານ ແລະ
ດ້ວຍອັກຄີແຫ່ງພຣະວັດຈະນະອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ແລະ ບາຣາລຸກຂຶ້ນດ້ວຍຄວາມ
ຊຸສິດ ແລະ ເສັ້ນສະລະ ພອ້ມກັບຕັ້ງປະນທິານ ໃນຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ
ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນດານຄວາມເປັນໄປຂອງພົບທັງປວງ.

ດູກອ່ນ ອາລຸອີກັບາ ຈຶ່ງຂອບພຣະຄຸນ ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂອງເຈົ້າ ສຳລັບພຣະທັມມະຈາລກິນ ເຊິ່ງເຈົ້າສາມາດສູດ
ສຸກນິທະລິດແຫ່ງຂັດຂອງເຮົາ ແລະ ຮັບຮູ້ງົບຫຼີ້ອັມລອ້ມ ເຮົາໃນວຸດຊີຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນທຳປີຂອງພົບ

ທັງປວງ.

ຫາກຄົນຮັບໃຊ້ທຸກຄົນອ່ານ ແລະຕກົດອງສົງ ຈື່ເກດີ ໄຟຣອັນສຸມ ຢືນເສນີໂລຫດຂອງພວກເຂົາ ເຊ່ິຈະຈູພບິ
ທັງປວງ ໃຫລ້ກຸຂນີຢ່າງສະຫວ່າງສະໄຫວ.

Also in: ceb, en, ha, ja, ky, tk, tvl, zh-Hans

AB00129

ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ! ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍໜ້າສົງສານ ໂປດຊົງເມດຕາຕຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ ພວກຂ້າພະອົງຍາກໄຮ້
ໂປດປະທານສ່ວນແບ່ງຈາກມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຄວາມມັງຄັງຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍຂັດສນີ
ໂປດຄ້າຈຸນຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍຕກົດຕ້າ ໂປດຊ່ວຍໃຫຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍຮຸ່ເຮືອງ
ສັຕປກິໄນທອ້ງຟ້າ ແລະ ສັຕປ່າໃນທັງໄດຮັບອາຫານແຕ່ລະວັນ ຈາກພຣະອົງ, ແລະ ທຸກຊວິດໄດຮັບການດູແລ ແລະ
ຄວາມເມດຕາຮກິໃຄ່ຈາກພຣະອົງ.

ຂໍຊົງຢ່າພາກພຣະກະລຸນາ ອັນລ້າເລດີ ຂອງພຣະອົງ ໄປຈາກຜູ້ອື່ນແອ ຂໍຊົງເອື້ເຟືອເື້ເຟື້ເຟື້ເຟື້ ຜູ້ຊົງຊ່ວຍຕົວ ເອງບໄດນີ້
ດວ້ຍອຳນາດຂອງພຣະອົງ.

ຂໍຊົງປະທານອາຫານ ແລະ ປັດໃຈໃນການດຳລົງຊວິດີ ແກ່ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ
ເພືອວ່າຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍຈະບໍ່ອ້ງເພ່ິຜູ້ໃດນອກຈາກພຣະອົງ ຈະໄດສັນີທະນາກັບພຣະອົງຜູ້ຮຸ່ວ
ຈະໄດໄດນີ້ໃນວຸຸຸຂອງພຣະອົງ ແລະ ປະກາດຄວາມເລກິລບໍ່ຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຄ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພຸບາບ
ພຣະຜູ້ຊົງປຸ່ມໄປດວ້ຍຄວາມຮກິ ພຣະຜູ້ຊົງຈັດຫາປັດໃຈໃຫມະນຸດຊາດທັງປວງ.

Also in: az

AB00169

ເມືອປະສບິຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂໍຄວາມສະດຸ ໄລະ ສນີລະເສນີ ຈົງມໄດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ!
ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕສ້ຽງຖອນຫາຍໃຈ ຂອງບນັດຄນີຮກິຂອງພຣະອົງ ຕນັ້ຕາຂອງບນັດ
ຜູ້ປາດຖະໜາທຈິະໄດຫັນພຣະອົງ ຂໍຊົງ ຢ່າພາກຄວາມເມດຕາປານີ ໃນຍກຸຂອງພຣະອົງໄປເສັຽຈາກຂ້າພະອົງ ຫຼື
ພາກຂ້າພະອົງຈາກສຽງເພງຂອງນກິພລິບສະຫວັນ ທສີະດຸຄິວາມເປນີໜັງຂອງພຣະອົງ ຕໄສງ
ສະຫວ່າງທສີາຍມາຈາກພຣະພກິຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ! ຂ້າພະອົງຄືຜູ້ຕິກິຢືນທຸກຂະເວດທະນາ
ຂໍຊົງເບ່ິເຖດີວ່າ: ຂ້າພະອົງຢດີໜນີໃນພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄອບຄອງທຸກສນີພະສົງ
ຂ້າພະອົງຄືຜູ້ຕິອັງມະລາຍສນີຢ່າງແນ່ນອນ ຂໍຊົງເບ່ິເຖດີວ່າ: ຂ້າພະອົງຢດີໜຽວພຣະນາມຂອງພຣະອົງ
ພຣະຜູ້ຊົງອຳມະຕະ ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕອັດຕະພາບຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະເສດີພຣະຜູ້ຊົງຄວາມສຸສົງ
ຂໍຊົງຢ່າລະຖມີຂ້າພະອົງໄວກັບຕົວຂ້າພະອົງເອງ ແລະ ກໄລດທໄຟ່ຕ້າ ຂໍພຣະອົງຊົງຈັບມືຂອງ ຂ້າພະອົງ
ດວ້ຍພຣະຫັດແຫ່ງອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ແລະ ດວ້ຍຂ້າພະອົງ ຂນີມາຈາກກນີບວິແຫ່ງຄວາມເພືນີ ແລະ
ຈນີຕະນາການອນີໄຮສ້າລະຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ ຊຳລະຂ້າ ພະອົງໃຫບໍ່ລໍສິດ ປາດສະຈາກສົງທພິຣະອົງຊົງລັງກຽດ.
ຂໍຊົງດນີບນັດານໃຈໃຫຂ້າພະອົງ ຫນີມາຫາພຣະອົງ ວາງໃຈໃນພຣະອົງ ສະແຫວງຫາພຣະອົງ ເປນີທໄພ່ິງ ແລະ
ເຂົ້າໄປຫາພຣະພກິຂອງພຣະອົງ ແທຈິງແລວ້ ພຣະອົງຄ ພຣະຜູ້ກະທຳຕາມທພິຣະອົງປາດຖະໜາ ໂດຍອານຸພາບ ແລະ
ອຳນາດຂອງພຣະອົງ ແລະ ບນີຊາຕາມທພິຣະອົງ ຕອ້ງການ ໂດຍອານຸພາບຂອງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ
ບໍ່ມີຜູ້ໃດຕຳນທານ ປະຕບິດການ ຂອງປະກາສດີຂອງພຣະອົງ ໄດ້ບໍ່ມີຜູ້ໃດບ່າຍບຽງ ວຸຸຸຂອງໂອງການຂອງພຣະອົງໄດ້
ຄວາມຈົງແລວ້, ພຣະອົງຄ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພຸບາບ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງອາລທິສິດ.

Also in: az, az, az, az, az, ca, de, de, de, eo, fr, ht, ht, hy, hy, hy, hy, hy, iba, iba, iba, iba, ja, ko, ko, mr, ms, ru, ru, sm, ta, tl, uk, uk, uk, uk, zh-Hant, zh-Hant

AB00218

ບົດອະທິຖານໃນທປີະຊຸມຫລາກຊຸມນຸມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງອານາຈັກສະຫວັນ! ແມ່ນວ່າ ຮ່າງກາຍຂອງພວກຂ້າພະອົງ! ຊຸມນຸມກັນຢູ່ໃນທນີ້ ແຕ່ຫວິໃຈຂອງພວກຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ ຖກີສະກດິດວ້ຍມນີຣັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ລອຍໄປກັບລັງສຂອງພຣະພັກທສີ່ອົງແສງຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະອົງອ່ອນແອ ພວກຂ້າພະອົງກໍຄ່ອຍ ການສະແດງອຳນາດ ແລະ ອານພາບຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະອົງທຸກຍາກ ຂັດສນີ ບໍ່ມີຊີບສນີ ຫລ ສີມິບັດ ພວກຂ້າພະອົງກໍຄ່ອຍມິດວ້ຍຊບສມິບັດຂອງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະອົງເປັນຢອດນ້ຳ ພວກຂ້າພະອົງກໍໄດ້ຮັບສາຍທາລາຈາກມະຫາສະໝຸດຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າ ພວກຂ້າພະອົງເປັນຜົງທຸລຸ ພວກຂ້າພະອົງກໍຮຸ່ງເຮືອງດວ້ຍແສງ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງດວງຕາເວັນຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊື່ງເປັນຜູ້ດັກໄວໄຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ! ຂໍຊື່ງຊ່ວຍເຫລືອພວກຂ້າພະອົງ ເພື່ອວ່າ ແຕ່ລະຄນີຊຸມນຸມກັນໃນທນີ້ ຈະກາຍເປັນທຽນທສີ່ຫວ່າງສະໄຫວ ເປັນສູນກາງດຽງດູທຣີອັງຮຽກຜູ້ນີ ໃຫ້ເຂົ້າມາຍັງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຈນີກະທັງໂລກນ ກາຍເປັນພາບສະທອ້ນຂອງສະຫວັນ ຂອງພຣະອົງ ໃນທສີດູ.

Also in: ceb, es, fi, fj, hi, hi, hy, iba, ko, ky, lb, lb, lg, mn, pt, pt, sm, sq, sv, ta, ta, th, uk, vi

AB00218SOU

ຜຕິ ຢ່າງໜ້າລະອາຍ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຜູ້ມີມິປັງບປານ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງອານາຈັກສະຫວັນ ສາສະນກິະຊນີເຫງິນຄີ ກອງທັບມີຂອງພຣະອົງ ຂໍຊື່ງຊ່ວຍເຫລືອພວກຂ້າພະອົງ ຂໍໜູ່ວນີຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງມີໃຊ ເພື່ອວ່າພວກຂ້າພະ ອົງແຕ່ລະຄນີ ຈະກາຍເປັນກອງທັບ ທນີສິດິປະເທດເຫງິນ ດວ້ຍຄວາມຮັກຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ດວ້ຍແສງສະຫວ່າງ ແຫ່ງພຣະທັມສະຫວັນ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍພຣະອົງເປັນຜູ້ຊ້າຈຸນ ແລະ ຊ່ວຍເຫລືອພວກຂ້າພະອົງ ແລະໃນທຣີກີຣັງ ພູຂາ ຫຸບເຂາ ປ່າດງ ທງິຫຍາ ແລະ ທະເລ ຂໍພຣະອົງຊື່ງເປັນຫຼັກທນີວກ ຂ້າພະອົງວາງໃຈ.

ເພື່ອວ່າ ພວກຂ້າພະອົງຈະໄດ້ປັງສຽງດວ້ຍອານພາບ ຂອງອານາຈັກສະຫວັນ ແລະລມິຫາຍໃຈຂອງພຣະວນີຍານ ບໍລິສິດູ. ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄ ພຣະຜູ້ຊື່ງອານພາບ ພຣະຜູ້ຊື່ງ ອຳນາດ ພຣະຜູ້ຊື່ງເດຊານພາບ ແລະພຣະອົງຄ ພຣະຜູ້ຊື່ງ ອດັສະລຍະພາບ ພຣະຜູ້ຊື່ງໄດຍິນີ ພຣະຜູ້ຊື່ງເຫນີ.

Also in: af, az, bg, bi, ca, cy, da, de, dgz, el, el, en, haw, ht, hu, is, it, lv, mg, mt, nl, pl, pt, ro, ru, sk, tl, ur

AB00364

ບົດອະທິຖານສຳລັບຄູ່ມິລຕິ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ! ຈນີທາທສີກຸໄສສອງດວງນ ສີມິ ລຕິກນີໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ກມິກຽວກນີເປັນຄນີຮບັ ໃຊທໍລະນປິະຕສຸກັສຕິຂອງພຣະອົງ ສາມກັຄກນີຮບັໃຊສ້າ ສະໜາຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະຜູ້ຊື່ງປານ ພຣະອົງຊື່ງບນີດານໃຫ້ກັນສມິລຕິນເປັນ ດັງດວງໄຟແຫ່ງກະລນາທຄິນ ອນີລນີເຫລືອຂອງພຣະອົງ ແລະເປັນລັງສແຫ່ງພຣະພອນ ທຣີງເຮືອງຂອງພຣະອົງຂ້າ ແດ່ພຣະຜູ້ຊື່ງເມດຕາ ພຣະຜູ້ຊື່ງໃຫສ້ເໝ ໂພຣີວ່າຕນີໄມທໍ ຍົງໃຫຍ່ນ ຈະແຕກກງິທຊີຽວສຕິ ແລະ ງອກງາມໂດຍພຣະ ພອນທຫິລັງມາຈາກເມກ ແຫ່ງຄວາມກະລນາຂອງພຣະອົງ.

ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄພຣະຜູ້ຊື່ງເອອີເຟອີ ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄພຣະຜູ້ຊື່ງມະຫາທານພາບ ແທຈິງແລ້ວ ພຣະອົງ ຄພຣະຜູ້ຊື່ງເຫນີໃຈ ພຣະຜູ້ຊື່ງປານ.

Also in: bn, ha, iba, kn, ms, ne

AB01656

ເມອີປະສບິຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະຜູ້ເປັນຮົມໄມ້ຊ້າຍຄາຂອງຂ້າພະອົງ ໃນຍາມທຸກລະ ທມີ!
ພຣະຜູ້ເປັນເກາະ ແລະ ທກິກິບັງໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ໃນຍາມເຄາະຮ້າຍ! ເປັນທລີໄພ ແລະ ທໄພງົງຂອງຂ້າພະອົງ
ເມື່ອເຖົງຄາວຈຳເປັນ ແລະ ເປັນສະຫາຍ ໃນຍາມທຸກຂ້າພະ ອົງຢູ່ດຽວດາຍ!

ພຣະອົງເປັນຜູ້ປ້ອບໂຍນໃນຍາມທຸກຂ້າພະອົງເຈັບປວດເປັນມົດທຣີກິໄຄໃນຍາມທຸກຂ້າພະອົງໂດດດ່ຽວ
ພຣະອົງເປັນຜູ້ກຳຈັດຄວາມທຸກໂສກ ອັນເຈັບປວດຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ ເປັນຜູ້ຮູ້ໄພບາບຂອງຂ້າພະອົງ.

ຂ້າພະອົງຫນ້າມາຫາພຣະອົງຢ່າງໝົດໃຈ ວົງວອນພຣະ ອົງດ້ວຍຫວິໃຈ ຈດິໃຈ ແລະ ວາຈາທັງໝົດຂອງຂ້າພະອົງ
ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງຂ້າພະອົງ ໃຫ້ໄດ້ຈາກທຸກສິ່ງ ທຣີກິກິບັພຣະ ປະສົງຂອງພຣະອົງ ໃນວັດຕະຈັກແຫ່ງເອກະພາບສະຫວັນ
ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊຳລະຂ້າພະອົງໃຫ້ປັດຈຸບັນ ທັງປວງທຣີກິກິຂວາງບໃຫ້ຂ້າພະອົງ ສະແຫວງຫາຮົມເງົາ
ຂອງພກິສາແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂໍຊົງປານຕິຜູ້ອຸ່ນແອ ຂໍຊົງ ຊ່ວຍໃຫ້ຜູ້ປຸ້ວຍຟນີ ຂໍຊົງດັບກະຫາຍທຣີກິກິອັນແຮງ ຂໍຊົງປະ
ໂລມອອ້ມອກ ທມີໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກ ຂອງພຣະອົງສຸມຢູ່ ຂໍຊົງຈຸດໄຟນັ້ນໃຫ້ລັກຊນີ ດ້ວຍແປວແຫ່ງຄວາມຮັກ ແລະ
ວນິຍານຂອງພຣະອົງ.

ຂໍຊົງສວມເທບມນິທຽນ ແຫ່ງເອກກະພາບສະຫວັນ ດ້ວຍ ພສູາ ແຫ່ງຄວາມວສິດ ແລະ ສວມມົງກຸດແຫ່ງຄວາມໂປດ
ປານຂອງພຣະອົງ ເທົ່ງກະໝອ່ມຂອງຂ້າພະອົງ.

ຂໍຊົງສາດແສງລັດສະໝຂອງດວງອາທິດແຫ່ງຄວາມອາລ ຂອງພຣະອົງ ມາຍັງໃບໜ້າຂອງຂ້າພະອົງ ໂປດຊ່ວຍເຫຼືອ
ຂ້າພະອົງໃນການຮັບໃຊ້ ນະທລະນປະຕູອັນສັກສິດຂອງພຣະອົງ.

ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຫວິໃຈຂອງຂ້າພະອົງ ປ່ຽມໄປດ້ວຍຄວາມ ຮັກສຳລັບປະຊາຊນີຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງ
ໄດ້ກ້າຍເປັນເຄື່ອງໝາຍ ແຫ່ງຄວາມປານ ໂລະ ສນິຍາລັກ ແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຮູ້ເສມິຄວາມປອງ
ດອງໃນໝູ່ຊຸນທພິຣະອົງຮັກ ອຸທິດນິຕພຣະອົງ ເອຍິຄຳລະ ລກິເຖົງພຣະອົງ ບຄິດເຖົງຕນີເອງ ແລະ ມສິະຕຍິກູບັສົງທ
ເປັນຂອງພຣະອົງສະເໝີ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍຊົງຢ່າຢຸດສາຍລມິທພິດັການອະໄພ ແລະ ຄວາມກະລຸນາ
ຂອງພຣະອົງມາຍັງຂ້າພະອົງ ແລະ ຂໍຊົງຢ່າພາກຂ້າພະ ອົງຈາກນ້ຳພ ທຫິລັງຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ ແລະ ກະລຸນາທຄິນ
ຂອງພຣະອົງ.

ຂໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ນ້ອນແນບກາຍ ພາຍໃຕ້ຮົມເງົາຂອງ ປກິແຫ່ງຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງເບີງຂ້າ
ພະອົງດ້ວຍດວງຕາທສີອດສ່ອງດູແລຂອງພຣະອົງ.

ຂໃຫ້ລັກຂອງຂ້າພະອົງ ສະດຸດພິຣະນາມ ຂອງພຣະອົງ ທຳມກາງປະຊາຊນີໄດ້ຢ່າງຄ່ອງແຄ້ວ ເພື່ອວ່ານ້ສຽງ
ຂອງຂ້າພະອົງ ຈະໄດ້ເປັ້ງອອກມາໃນທປີະຊຸມອັນກຽງໄກ ແລະ ກະແສແຫ່ງຄວາມສນິລະເສນິພຣະອົງ ຈະຫລັງຈາກ
ປາກຂອງຂ້າພະອົງ.

ຄວາມຈົງແລ້ວ, ພຣະອົງຄ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ເປັນທສີນິລະເສນິ ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດ ພຣະຜູ້ຊົງອານພາບ ສຽສຸດ.

Also in: gu, ha, iba, mn, ms, ne, ny, tk, uk, zh-Hans

AB02522

ບດີອະທຖິານເພື່ອມະນຸດຊາດ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊົງເຫນັໃຈ ພຣະຜູ້ຊົງເອສີ ເຟອີແລະສາມາດ! ພວກຂ້າພະອົງຄຄິນຮັບໃຊ້ທພິຣະອົງ
ຄອຍປກິປ້ອງແລະຄຸ້ມຄອງ ຂພຣະອົງຊົງເອນັດພວກຂ້າ ພະອົງດ້ວຍຄວາມໂປດປານ ຂໍຊົງໃຫ້ດ້ວງຕາຂອງພວກ
ຂ້າພະອົງຮັບແສງ ຫຼຸຂອງພວກຂ້າພະອົງໄດ້ຍິນ ແລະ ຫວິໃຈຂອງພວກຂ້າພະອົງ ມຄິວາມຮັກ ແລະ ເຂົ້າໃຈ
ຂໍຂ່າວດຂອງພຣະອົງ ເຮດັໃຫ້ວນິຍານຂອງພວກຂ້າພະອົງ ເບກິບານແລະເປັນສຸກ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງນຳ
ທາງໄປສູ່ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຟນີຊວິດຂອງພວກ ຂ້າພະອົງທຸກຄນີ ດ້ວຍລມິຫາຍໃຈ ຂອງພຣະວນິຍານບລໍ ສິດ
ຂໍຊົງປະທານຊວິດິນລິນັດອນ ແລະກຽດຕຍິດີອະນນິໃຫ້ ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປະສານສາມັຄມິະນຸດຊາດ ແລະ

ໃຫ້ຄວາມສະຫວ່າງແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າທຸກຄົນໄດ້ໄດ້ນິໄນວຸດຊີຂອງພຣະອົງ ປາດຖະໜາຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ແລະ ສະແຫວງຫາຄວາມເລກິລັບໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ!
ຂໍຊົງທຳໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າສາມັກຄີກັນ ແລະ ຂໍຊົງເຊື່ອມຫວິໃຈຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ
ດ້ວຍພັນທະນາການທັບມິໄຕກສະລາຍ ຂອງພຣະອົງ ແຫ້ຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ໃຫ້ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງ
ເມດຕາ ແລະ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ.

Also in: ceb, mi, mn, tvl, ur

AB02685

ບຸດທະທຳສຳລັບຄູ່ສົມລົດ

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຜູ້ປັນປົນປານ! ດ້ວຍອັດສະລິຍະພາບອັນຍັງໃຫຍ່ຂອງພຣະ ອົງ
ພຣະອົງຊົງບັນຍັດການສົມລົດໃຫ້ແກ່ປະຊາຊົນ ເພື່ອວ່າ ຈະໄດ້ມີທາຍາດສບັບທອດຢ່າງບໍ່ຂ້າດສາຍ ໃນໂລກທັບຈິລິງ
ນີ້ ແລະ ຕາບທັບໂລກຍັງຢູ່ພວກເຂົາຈະໄດ້ສ້າລະວນຢູ່ກັບທັບລະນປິະຕູແຫ່ງຄວາມເປັນໜັງຂອງພຣະອົງ ດ້ວຍການເປັນ
ຜູ້ຮັບໃຊ້ແລະບູຊາ ດ້ວຍການຄາລະວະເທດທູ ແລະສັນລະ ເສນີ “ເຮົາພຣະອົງ ບໍ່ໄດ້ສ້າງວນິຍານ ແລະ ມະນຸດຂືນມາ
ເພື່ອນີ້ໃດນອກຈາກບູຊາເຮົາ” ດັ່ງນັ້ນ ຂໍພຣະອົງຊົງສົມລົດ ວັກກິຄູ່ ໃນຮັງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ພາຍໃຕ້ຟ້າກ
ຟ້າແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ຂໍໃຫ້ທັງສອງເປັນຄູ່ວິດີ ທດີງິດູພຣະກະລຸນາອັນຍັງຢືນນານ ເພື່ອວ່າການສະໝັກ
ສະໜານຂອງສອງທະເລແຫ່ງຄວາມຮັກ ຈະມີຄືແຫ່ງ ຄວາມປານສິດຂຸດ ແລະ ພັດພາໄຂ່ມຸກ ເຊິ່ງເປັນທາຍາດບໍລິສຸດ
ຜຸດຜ່ອງມາຍັງຊາຍຝັ່ງຂອງຊວິດີ “ພຣະອົງຊົງໃຫ້ ເລທັງສອງມາພົບກັນໄດ້ ລະຫວ່າງທັງສອງມສິງຂວາງ ກັນ
ທລີ່ວ່າລຳບໄດ້ ເຈົ້າຈະປະຕິເສດພຣະພອນໃດ ຂອງພຣະຜູ້
ເປັນເຈົ້າ ຫຼື? ໃນແຕ່ລະທະເລນີ້ພຣະອົງຊົງເພາະລຽງໄຂ່
ມຸກຸນອັຍ ໃຫຍ່”

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຜູ້ຊົງເມດຕາ ຂໍໃຫ້ການສົມລົດ ນັກກຳເນີດປະກາລັງ ແລະ ໄຂ່ມຸກ ແຫ້ຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄື
ພຣະຜູ້ຊົງອານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຍັງໃຫຍ່ ພຣະຜູ້ຊົງອະ ໄພສະເໝີ

Also in: de, en, eo, es, fi, fj, iba, ky, lb, mi, ml, mn, nl, ro, sk, ta, te, th, th, th, th, th, th, tk, tvl, ur

AB02825

ອະທຳການໃຫ້ແກ່ວຽງວນິຍານ ຂອງຜູ້ລີ່ວງລັບ

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂໍຄວາມປະເສດິຈົງມິໄຕ ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໄຄ່ ແລະ ຄວາມອາລົ
ຂໍຄວາມຮຸ່ເຮືງຈົງມິໄຕພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນ ນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງສັກດານພາບ ຂ້າພະເຈົ້າ
ຂໍຢືນຢັນດ້ວຍສັກດານພາບ ແລະ ອຳນາດຂອງພຣະອົງ ອະທປິະໄຕ ແລະ ຄວາມເມດຕາຮັກໄຄ່ຂອງພຣະອົງ
ພຣະກະລຸນາ ແລະ ອານພາບຂອງພຣະອົງ ຄວາມເປັນໜັງຂອງສະພາວະແລະ ເອກະພາບຂອງສາລະຂອງພຣະອົງ
ຄວາມບໍລິສຸດ ແລະ ຄວາມປະເສດິຂອງພຣະອົງ ທຢູ່ໄຫຼອສິບພາວະ ແລະ ທຸກສັບສົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສົງ ນອກ
ຈາກພຣະອົງ ຢຸດໝັ້ນໃນພຣະອົງ ຫນັ້ນມາຫາມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຄວາມອາລົ ນະພາແຫ່ງກະລຸນາທຄິນ ແລະ
ດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງ.

ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂ້າພະເຈົ້າຂໍເປັນພະຍານວ່າ ພຣະ ອົງຊົງຝາກສົງລຳຄ່າ ໄວກັບຄືນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ
ນັ້ນຄືວຽງວນິຍານທັບໃຫ້ຊົງມິໄຕໂລກ.

ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍອັງຕລຸຍະປະພາ ແຫ່ງການເປດິເຜີຍ ພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປານ ແລະຍອມຮັບສົງທັບໄຂ້ໄດ້
ກະທຳໃນຍຸກຂອງພຣະອົງ ຂໍໃຫ້ໄຂ້ໄດ້ຮັບຄວາມຮຸ່ເຮືງ ແຫ່ງຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ແລະປະດັບດ້ວຍການເປັນທັ
ຍອມຮັບຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງ ແລະທຸກສິ່ງພະສົງ ຂໍເປັນພະຍານຕອ້າຳນາດຂອງພຣະອົງ
ຂ້າພະອົງຂອ້ະທຳຖານ ຂໍພຣະອົງຊົງຢ່າຂັບໄລ່ດ່ວງວນິຍານ ນ ທີ່ຂີ້ນີ້ໄປຫາພຣະອົງ
ຂຶ້ນໄປສູ່ບຸນພະຍະສະຖານຂອງພຣະອົງ ຊຶ່ງເປັນສະຫວັນອັນປະເສດີ ແລະ ທີ່ພັກຜ່ອນອັນໃກ້ຊິດກັບພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງມະນຸດທັງປວງ!
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂຶ້ນໃຫ້ຄົນຮັບ ໃຊ້ນີ້ ໄດ້ຄົບຫາສະມາຄົມ ກັບບັນດາຜູ້ພິພິພິພິພິພິພິພິ
ກັບບັນດານັກບຸນ ແລະ ທັມມະທູນໃນທົ່ວພະຍະສະຖານ ທີ່ປົກກາ ຫຼື ຈາບສຳມາດບອກເລົ່າ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ ຜູ້ນຳສົງສານ ໄດ້ຮັບໄປຍັງອານາຈັກ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ
ຂອງພຣະອົງ ຄົນແປກໜ້າ ໄດ້ຮັບໄປຍັງບ້ານຂອງເຂົາ ພາຍ ໃນອານາບໍລິເວນຂອງພຣະອົງ
ຜູ້ກະຫາຍນໄດ້ຮັບໄປຍັງຊົນລະທິດແຫ່ງຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ
ນາຍ ຂຶ້ນຢ່າໄດ້ຕັ້ງຮອນຜົນບຸນທຳເຂົ້າຄວນຈະໄດ້ຮັບຈາກພຣະກະລຸນາທຳຄຸນ ແລະ ຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງ ຄວາມ
ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິທານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງ ກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງອາລຸ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ສົງລຳຄ່າທຳພຣະອົງຝາກໄວ້ ໄດ້ກັບໄປສູ່ພຣະອົງແລ້ວ ຂໍພຣະກະລຸນາ ແລະ
ຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງ ທີ່ອັດຕະໂນອານາຈັກບໍລິເວນ ພິບິ ຂຶ້ນປະທານຂອງຂວັນ ພະພອນ ແລະ ໝາກໄມ້ຈຳກ
ພາກສາແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ເປັນການຮັບຂວັນ ຜູ້ມີໃໝ່ນີ້! ພຣະອົງຊົງອານຸພາບໃນການກະທຳຕາມທຳ
ພຣະອົງປາດຖະໜາ ບໍ່ມີພິ
ເຫັນໃຈ ພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ພຣະຜູ້ຊົງ ລຳຄ່າ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍຢືນຢັນວ່າ ພຣະອົງຊົງບັນຊາໃຫ້ມ້ວນມະນຸດ ໃຫ້ກ້ຽດແກ່
ແຂກຂອງຕົນ ແລະ ຜູ້ທີ່ໄດ້ຂີ້ນີ້ໄປເຖິງພຣະອົງ ແລະເຂົ້າຝຣັ່ງພຣະອົງແລ້ວ ຂຶ້ນປະຕິບັດຕໍ່ເຂົາ ດ້ວຍຄວາມກະລຸນາ ແລະ
ຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງ! ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງເປັນພະຍານ ຂ້າພະອົງແນໃຈວ່າ ພຣະອົງຈະບໍ່ເພິກເສຍຕໍ່ສິ່ງ
ທຳພຣະອົງບັນຊາໃຫ້ຄົນຮັບໃຊ້ ແລະ ຈະບໍ່ຕັດ
ຮອນຜູ້ຢືນຢັນໄວ້ສາຍໃຍ ແຫ່ງຄວາມອາລຸຂອງພຣະອົງແລະໄດ້ຂີ້ນີ້ໄປສູ່ອະລໂນໄທ ແຫ່ງຄວາມມັ່ງຄັ້ງຂອງພຣະອົງ.
ບໍ່ມີພິ
ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ ພຣະຜູ້ຊົງອາລຸ.

Also in: af, ar, ca, de, el, en, eo, fi, fr, ha, ha, ht, hy, iba, iba, is, ja, ja, kj, ko, mi, ml, mn, mn, nl, pl, pt, sk, sm, sm, sm, sv, tvl, tvl, uk, vi, zh-Hans, zh-Hant, zh-Hant

AB03040
ຜີດ ຢ່າງໜ້າລະອາຍ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ ຄົນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງກະຫາຍ ຂຶ້ນນຳພວກເຂົາໄປສູ່ນຳພ
ແຫ່ງຄວາມອາລຸ ແລະ ຄວາມກະລຸນາແທ້ຈິງແລ້ວພວກເຂົາ ຫວີຂຶ້ນປະທານໂຕະອາຫານ ຈາກພຣະອົງໃຫ້ແກ່ພວກເຂົາ
ແທ້ຈິງແລ້ວພວກເຂົາບໍ່ມີເສຍໃຈ ຂຶ້ນສວມພສູາແຫ່ງວຊິ ຄວາມຮູ້ແກ່ພວກເຂົາ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພວກເຂົາຄວີລະບູລູ ຂຶ້ນນຳພວກເຂົາໄປສູ່ສະໜາມລົບ ພວກເຂົາຄວີລະນຳທາງ
ຂຶ້ນບັນດານໃຫ້ພວກເຂົາກ່ວດ້ວຍເຫດຜົນ ແລະ ຂັບສິດ ພວກເຂົາຄືຄົນຮັບໃຊ້ທີ່ຄອຍບວີລະບັດ ຂຶ້ນໃຫ້
ພວກເຂົານື້ຖວ້ຍທໄດ້ມໄປດ້ວຍ ນຳອຳມະລິດແຫ່ງຄວາມ ໝັ້ນໃຈໃຫ້ກັບທຸກຄົນ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ
ຂຶ້ນບັນດານໃຫ້ພວກເຂົາ ເປັນດັງສັກກຸນາທຳອິດເພງ
ສັນລະເສນີໃນອຸທະຍານ ເປັນລາດສະສິດສິມຸ່ຢູນ ພຸ່ມໄມ້ ໄປນຳວານທຳອິດອ່ອຍຢູນທະເລເລກິ.
ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາຢ່າງລືນເຫຼືອ ບໍ່ມີພິ
ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນສະເໝີ.

Also in: tvl

AB03040

ຜຕິ ຢ່າງໜ້າລະອາຍ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍພຣະອົງ ຊົງເບກິທາງ ຂໍຊົງຈັດຫາວິກິນ ຂໍຊົງກະກຽມລູ່ແລະປູສັນທາງໃຫ້ປັອດ ໄພ ເພື່ອວ່າຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ ຈະໄດ້ຮັບການນຳທາງໄປສູ່ຜູ້ມີຫິວິໃຈພອ້ມ ສຳລັບສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ແລະ ພວກເຂົາ ຈະໄດ້ຮັບການນຳທາງມາຍັງຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄົນຣະຜູ້ຊົງປານີ ພຣະຜູ້ຊົງອາລທິສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອານພາບ.

Also in: tvl

AB03082

ບດີອະທຖານ ທພິຣະສະຖູຂອງພຣະອັບດລຸບາຣາ

(ໃຊ້ສັວດເວລາສ່ວນຕົວໄດ້ດ້ວຍເຊນັກນັ)

“ຜູ້ສັວດບດີອະທຖານນ ດ້ວຍຄວາມອ່ອນນອ້ມ ແລະ ສັດທາ ຈະຍັງຄວາມເບກິບານຫນັສາ ໃຫ້ແກ່ຫິວິໃຈຂອງຄົນ ຮັບໃຊ້ຜູ້ນັ ຊົງຈະເປັນເໝອິນດັງໄດ້ຢູ່ໜ້າພຣະອົງ”

ພຣະອົງຄົນຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂໍຍົກ ມວິງວອນພຣະອົງ ດ້ວຍຄວາມອ່ອນນອ້ມ ແລະ ນັຕາ ຂໍເອົາໃບໜ້າຄຸກທຸລີນະທລະນປະຕູຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະເສດີ ເໝອິປັນຍາຂອງຜູ້ກວ່າຊາ ແລະການສັນລະເສນີຂອງຜູ້ເທິດິທນູພຣະອົງ ຂໍຊົງທອດສາຍຕາແຫ່ງ ຄວາມປານີ ມາຍັງຄົນຣັບໃຊ້ຜູ້ຕ້ອຍ ແລະ ອ່ອນນອ້ມຢູ່ ປະຕູຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງດຳດັງລົງສູ່ມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາອັນບໍ່ຮູ້ມີຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະອົງຄົນຣັບໃຊ້ຜູ້ສັງສານ ແລະ ຕຳດ້ອຍຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທັງວິວອນພຣະອົງ ເປັນສະເລຍິທຢູ່ໃນມືຂອງພຣະອົງ ອະທຖານເຖງພຣະອົງດ້ວຍຄວາມສັດທາ

ວາງໃຈໃນພຣະອົງຫລັງນັຕາຕພໍຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຮັງຮຽກແລະວັງວອນພຣະອົງວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍຊົງປະທານຄວາມກະລຸນາ ໃຫ້ຂ້າພະອົງຮັບໃຊ້ບັນດາຜູ້ ເປັນທຣີກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນຜູ້ຮັບໃຊ້ທັ ໂຂມ້ແຂງຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ໜ້າຜາກຂອງຂ້າພະອົງຮຸ່ງເຮືອງ ດ້ວຍແສງແຫ່ງການບູຊາ ໃນຣາຊສຳນັກແຫ່ງຄວາມບໍລິສັດຂອງພຣະອົງ ແລະ ດ້ວຍການອະທຖານເຖງອານາຈັກ ແຫ່ງຄວາມຍັງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງລະ ຖຸມີຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ ໃນທປະຕູໄປສູ່ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ຂ້າພະອົງຕັດຄວາມຜູກພັນ ຈາກທຸກສັງພາຍໃນອານາບໍລິເວນ ອັນບໍລິສັດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຄວາມບໍ່ເຫັນແກ່ ຕົວ ເປັນຖ້ວຍທຣີກຂອງພຣະອົງ ເປັນເສຣີຄຸມທຣີກຂອງພຣະອົງສວມ ເປັນມະຫາສະໝຸດທຣີກຂອງພຣະອົງດຳດັງລົງໄປ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນເໝອິນດັງທຸລີ ໃນວຖິຂອງບັນດາຜູ້ເປັນທຣີກຂອງພຣະອົງ ແລະໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ສະລະວນິຍານ ສຳລັບພິບິທໄດ້ຮັບກຽດ ຈາກຣອຍເທົາຂອງບັນດາຜູ້ພິຣະອົງເລອິກສັນ ໃນວຖິຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້

ເປັນນາຍ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງໃນເບອືງບນີສຸດ.

ຄົນຣັບໃຊ້ຮັງຮຽກພຣະອົງຍາມຮຸ່ງອາລຸນ ແລະຄຳຄົນີ ດ້ວຍບດີອະທຖານນີ

ຂໍຊົງໃຫ້ຫິວິໃຈຂອງຂ້າພະອົງສົມປາດຖະໜາ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງມີຫິວິໃຈຜ່ອງໄສ ມໃຈເບກິບານ ແລະເຫັນແຈ້ງໃນທມີ ເພື່ອວ່າຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຮັບໃຊ້ສາສະໜາ ແລະ ເປັນຄົນຣັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ.

ພຣະອົງຄົນຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງສັງສານ ພຣະຜູ້ຊົງອາລທິສິດ ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງປານີ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

Also in: af, ar, az, bg, bi, bs, ca, da, de, el, en, es, et, fa, fi, ht, hu, hy, iba, id, is, it, kl, kn, ko, lv, mg, ml, ne, nl, no, pl, ro, ro, sk, sv, tl, tvl, ur

AB03524

ບດີອະທຖານສຳລັບເດກັແລະເຍົາວະຊນີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊື່ງິເມດຕາ! ເດກໜ້າຮັກ ເຫລົ່ານຶກຊື່ງິນຝົມຂືອງດັດສະນເຕໜ່ງອຳນາດ ແລະຄເຄືອືງ ໝາຍ
ອັນໜ້າພັດສະຫວງີ ຂອງຄວາມຍງິໃຫຍ່ຂອງພຣະອງີ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈາື! ຂື່ງິຄຸ້ມຄອງເດກໜ້າຂື່ງິໃຫ້
ພວກເຂາືໄດຮັບການອບິຣນີ ແລະ ຮັບໃຊ້ມະນຸດຊາດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈາື! ເດກໜ້າຂື່ງິໃຫ້ພວກ
ເຂາືໄດຮັບການລຽງດືໃນເປຣິກຫອຍ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາ ຮັກແພງ ຂອງ ພຣະອງີ.

ພຣະອງີຄ ພຣະຜູ້ຊື່ງິອາລ ພຣະຜູ້ຊື່ງິປຽມໄປດວ້ຍ ຄວາມຮັກ.

Also in: az, de, de, en, en, eo, es, fi, hi, ja, lb, ms, ms, ms, ms, nl, ny, sm, sr, th, tk, uk, zh-Hant

AB03548

ບຸດິອະທຶຖານເພຣິການເຜຍິແຜ່ສາສະໜາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈາືຂອງຂ້າພະອງີ ພຣະອງີຊື່ງິ ເຫນັຂ້າພະອງີ ນອ້ມກາຍດວ້ຍຄວາມຕຳ້ຕອ້ຍ ຖອມຕນິຕໍ
ພຣະບັນຍັດຂອງພຣະອງີ ໜອບກາບຕອ້ະທປີະໄຕຂອງ ພຣະອງີສນັສະທຳ້ນ ຕອ້ຳນາດແຫ່ງອານາຈັກຂອງພຣະອງີ
ໜຄິວາມພໂລດຂອງພຣະອງີ ວງີວອນພຣະກະລຸນາຂອງ ພຣະອງີ ຝາກຄວາມຫວງີໄວກັບການອະໄພຂອງພຣະອງີ
ເກງຂາມຕໍຄວາມພໂລດຂອງພຣະອງີ ຂ້າພະອງີຂວງີ ວອນພຣະອງີ ດວ້ຍຫວິໃຈທລີະທກີ ດວ້ຍນຳ້ຕາທຫີງີໄຫລ
ແລະວນິຍານທຶຜື່ຫາ ແລະ ດວ້ຍການຕຕໍຄວາມຜຸກພັນ ຈາກທກຸສົງໂດຍສນີເຊງີ ຂື່ງິບັນດານໃຫຄັນິຮັກຂອງພຣະ
ອງີເປັນດັງໜັງລັງສ ທີທອດລດັສະໜໄປທວິອານາຈັກຂອງ ພຣະອງີ ຂື່ງິຊວ່ຍໃຫຄັນິຮັບໃຊ້ທ ພຣະອງີເລອິກສນັ
ເຊຕິຊພູຣະວຕັຈະນະຂອງພຣະອງີ ເພຣືວ່າໃບໜ້າຂອງ ພວກເຂາືຈະງດີງາມແລະສຕິໃສ ຫວິໃຈຂອງພວກເຂາືຈະ
ປຽມໄປດວ້ຍຄວາມເລກິລບັ ແລະ ວນິຍານທກຸດວງຈະໄດ ປັດເປຣິງບາບຂອງຕນີ ຂື່ງິຄຸ້ມຄອງພວກເຂາືໃຫປ້ອດ
ໄພຈາກຜູ້ຮຸກຮານ ແລະ ຜູ້ທຶດຶໜນິສາສະໜາ ແລະ ກະທຳ

Also in: de, ht, iba, id, ja, ms, ne, ta, th, ur, zh-Hant

AB03548

ບຸດິອະທຶຖານເພຣິດິກມານຕາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະອງີຊື່ງິເຫນັແລວ້ວ່າ ມືຂອງຂ້າພະອງີຍກີຂນີວງີວອນນະພາ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ແລະ
ຄວາມອາລຂືອງພຣະອງີ ຂໃຫມັນິໄດຮັບສນິບດັຈາກ ຄວາມໂອບອອ້ມອາລ ແລະ ພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອງີ ຂໍ
ຊື່ງິໃຫອ້ະໄພຂ້າພະອງີ ບຸດິ ແລະ ມານຕາ ຂອງຂ້າພະອງີ ແລະ ຂື່ງິໃຫຂ້າພະອງີສນິປາດຖະໜາ
ໃນສົງທຶຂ້າພະອງີຕອ້ງການ ຈາກມະຫາສະໝຸດແຫ່ງພຣະກະລຸນາ ແລະ ຄວາມອາລຂືອງພຣະອງີ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນທຶຮັກຍງີຂອງ ຫວິໃຈຂອງຂ້າພະອງີ ຂື່ງິຍອມຮັບວຽກງານທກຸຢ່າງ ທ
ຂ້າພະອງີກະທຳໃນວຶຊືອງພຣະອງີ ແທຈັງແລວ້ ພຣະອງີຄ ພຣະຜູ້ຊື່ງິອານພາບສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊື່ງິປະເສຕິສຸດ
ພຣະຜູ້ມປຶງບປານ ພຣະຜູ້ປັນໜງີ ພຣະຜູ້ຊື່ງິອະໄພ ພຣະຜູ້ຊື່ງິກະລຸນາ.

Also in: de, ht, iba, id, ja, ms, ne, ta, th, ur, zh-Hant

AB03891

ຂໍຄວາມຄຸ້ມຄອງ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈາືຂອງຂ້າພະອງີ!

ພຣະອງີຊື່ງິເຫນັ ແລະ ຮູ້ແລວ້ວ່າ ຂ້າພະອງີຮຽກຮອ້ງບັນ ດາຄນິຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອງີ ບໃຫຫັນໄປທາງໃດ ນອກຈາກ
ໄປຮັບພອນຈາກພຣະອງີ ຂ້າພະອງີບອກພວກເຂາືບໃຫ ປະຕິບັດຕາມສົງໃດ ນອກຈາກທພຣະອງີບັນຍັດໄວໃນພຣະ
ຄຳພທິເຈັມແຈງ ເປັນພຣະຄຳພທິສົງລົງມາ ຕາມປະກາສຕິ ທຍັງບໍ່ເຖງີ ດວ້ຍຈຸດປະສົງ
ທປຶງຽນແປງບໄດຂອງພຣະອງີ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈາື ຂ້າພະອງີບສຳມາດເອຍິຖອ້ຍ ຄຳໃດ ນອກຈາກຈະໄດຮັບອະນຸຍາດຈາກພຣະອງີ ແລະບໍ
ສາມາດເອອິນໄຫວໄປທດິທາງໃດ ນອກຈາກຈະໄດຮັບອະ ນຸມັດຈາກພຣະອງີ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈາືຂອງຂ້າພະອງີ
ພຣະອງີຄຜື້ທຶບັນດານໃຫຂ້າພະອງີເກຕິຂນີມາ ໂດຍອານ ພາບແຫ່ງອຳນາດຂອງພຣະອງີ ແລະຊື່ງິປະສາດຄວາມກະ

ລຸນາໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ສະແດງສາສະໜາຂອງພວກເຮົາ ດ້ວຍ ເຫດນີ້ ຂ້າພະເຈົ້າຈຶ່ງຕ້ອງຮັບເຄາະກາມ ຈົນລົມຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ຖືກຢຸດຢັ້ງໃຫ້ສະແດງພິພິດຂອງ ຫຼືສິນລະເສນີຄວາມຮຸ່ ເຮືອງຂອງພວກເຮົາ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຄວາມສັນລະ ເສນີທັງປວງຈຸ້ມເດີພຣະອົງ ສຳລັບສົງທຊີງບັນຍັດໃຫ້ແກ່
ຂ້າພະເຈົ້າໂດຍປະກາສດີ ແລະ ອານຸພາບຂອງອະທິປະໄຕ ຂອງພວກເຮົາ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍວົງວອນພວກເຮົາ ຂໍຊົງທຳໃຫ້
ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ບັນດາຜູ້ຊື່ນຂ້າພະເຈົ້າເຂັ້ມແຂງໃນ ຄວາມຮັກທັມດີພຣະອົງ ຂໍຊົງຄຳຈຸນໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໝັ້ນຄົງ
ໃນສາສະໜາຂອງພວກເຮົາ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງ ຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າຂໍປະຕິຍານຕໍ່ອຳນາດຂອງພວກເຮົາ!
ຄວາມໜ້າລະອາຍຂອງຄົນຮັບໃຊ້ ຄຳກິນທຳຖືກມ່ານປົດກັນຈາກພວກເຮົາ ແລະ ຄວາມຮຸ່ເຮືອງຂອງເຂົາ
ຄຳກິນໄດ້ຮັບຊື່ກັບພວກເຮົາ ເມື່ອອີນຸພາບແຫ່ງພວກເຮົາຂອງພວກເຮົາຢູ່ດ້ວຍ ບໍ່ມີສິ່ງໃດທຳຮ້າຍຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ ແລະ
ດ້ວຍຄວາມຮັກຂອງພວກເຮົາໃນຫົວໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຄວາມທຸກທຳລະມານທັງປວງໃນໂລກ
ກໍບໍ່ສາມາດທຳໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຕື່ນສະດັງໄດ້.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປະທານສົງ ທຳຈິະຄຸມຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ບັນດາຜູ້ຊື່ນຂ້າພະເຈົ້າຮັກ
ໃຫ້ພັນນິຈາກການປອງຮ້າຍ ຂອງຜູ້ປະຕິເສດສັດຈະທັມ ຂອງພວກເຮົາ ແລະ ບໍ່ເຊື່ອໃນສັນຍາລັກຂອງພວກເຮົາ.
ແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກເຮົາຄືພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ເຮືອງ ພວກເຮົາຊົງອາລົບສິດ.

AB03912

ເພື່ອການບໍລິຈາກໃຫ້ກອງທຶນສາສະໜາ

ບັນດາສະຫາຍຂອງພວກເຮົາຜູ້ປັນເຈົ້າ.. ຄວນບໍລິຈາກໃຫ້ ຫຼືທຸກທຳສິດເທົ່າທີ່ເປັນໄປໄດ້ ແມ່ນວ່າຈຳນວນບໍລິຈາກຈະ
ເລັກນ້ອຍພຽງໃດກໍຕາມ ພວກເຮົາຜູ້ປັນເຈົ້າໃຫ້ຜູ້ໃດແບກພາ ລະເກນິຂດີຄວາມສາມາດຂອງຕົນ ການບໍລິຈາກຕ້ອງມາ
ຈາກທຸກຊຸມຊົນແລະບາຮາຍທຸກຄົນ.. ດຽວນີ້ສະຫາຍຂອງ ພວກເຮົາຜູ້ປັນເຈົ້າ! ເຈົ້າວາງໃຈໄດ້ວ່າ ການບໍລິຈາກຈະໄດ້
ຮັບການຕອບແທນ ການກະສິກຳ ອຸດສາຫະກຳ ແລະການ ຄ້າຂາຍຂອງເຈົ້າ ຈະຈະເລນິຍົງຂຶ້ນເປັນເທົ່າທະວີຄື ເປັນ
ຂອງຂວັນທຳພິພິດພອນປະທານມາໃຫ້ ຜູ້ຊື່ນທຳຄວາມດີ ຈຳນວນຢ່າງດຽວ ຈະໄດ້ຮັບລາງວັນຕອບແທນເປັນສິບເທົ່າ ບໍ່ມີ
ຂໍສົງໄສວ່າ ພວກເຮົາຜູ້ປັນນາຍຈະປະສາດພອນຢ່າງລືມເຫຼື ໃຫ້ກັບຜູ້ຊື່ນໃຊ້ຈ່າຍຄວາມຮຸ່ມຂອງຕົນ ໃນວຸດິຂອງພວກເຮົາ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພວກເຮົາຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງໃຫ້ຄວາມສະຫວ່າງແກ່ໜ້າຜາກ ຂອງຄົນຮັກທັມແທ້ຈິງ
ຂອງພວກເຮົາ ຂໍຊົງຄຳຈຸນພວກຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍກອງທັບເທບທຳແຫ່ງໄຊຊະນະ
ໃຫ້ເທົ່າຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າກ້ວໃນຫນີທາງທຳຊີວິດຂອງພວກເຮົາ ຂໍຄວາມອາລົມໂບລານນະການຂອງພວກເຮົາ
ເປດີເຜີຍຄວາມບໍ່ຮູ້ສຶກ ແຫ່ງພວກເຮົາແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ເພາະພວກຂ້າພະເຈົ້າກຳລັງໃຊ້ຈ່າຍ
ຊັບສິນທຳພິພິດປະທານໃຫ້ໃນວຸດິຂອງພວກເຮົາ ເພື່ອປົກປ້ອງສາສະໜາຂອງພວກເຮົາ
ວາງໃຈໃນການລະລືກຖືກພວກເຮົາ ສະລະຫວິໃຈ ເພື່ອຄວາມຮັກຂອງພວກເຮົາ ແລະບໍ່ຫວັງສິນບັດ
ເພື່ອຈະໄດ້ບໍ່ຊາຄວາມງາມຂອງພວກເຮົາ ແລະສະແຫວງຫາຫນີທາງທຳຈິະເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາຍິນດີ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງກຳນົດ ສ່ວນແບ່ງອັນມະຫາສານໄວ້ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ
ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບການຊຸດິເຊຍີ ແລະ ລາງວັນທັມໄນນ່ອນ.
ແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກເຮົາຄືພຣະຜູ້ຊົງຄຳຈຸນ ພວກເຮົາຊົງ ຊ່ວຍເຫຼື ພວກເຮົາຊົງເອື້ອເຮື ພວກເຮົາຊົງອາລົບພຣະຜູ້
ຊົງປະທານພອນສະເໝີ.

Also in: is, lb

AB04225

ບໍດີອະທຳຖານໃນທຳປະຊຸມຫລັກຊື່ນນຸມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງປານ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດແລະຊົງອານຸພາບ! ຂ້າແດ່ພຣະບໍດີ ຜູ້ຊົງເມດຕາ ທຳສິດ!
ຄົນຮັບໃຊ້ເຫຼົ່ານີ້ຊື່ນນຸມກັນ ແລະ ຕັ້ງຈິດສູນຮອງ ວົງວອນຕໍ່ທັມປະຕິຊອງພວກເຮົາ ປາດຖະໜາພວກເຮົາ ອັນບໍ່ຮູ້ສຶກ

ຈາກຄວາມແນ່ນອນອັນຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ມີຈິດປະສົງອື່ນໃດ ນອກຈາກຈະໄດ້ເປັນທ່ານ
ຍິນດີຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີເຈັດຕະນາອື່ນໃດນອກຈາກ ຈະຮັບ ໃຊ້ມະນຸດຊາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ທ່ານຊື່ນຸ່ມສິດໃສ ໃຫ້ທ່ານຄຸນນິມັດໃຈປານ ຂໍຊົງປະທານພອນຂອງພຣະວິນຍານ ບໍລິສຸດ
ແລະ ປະສາດພວກຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍອານຸພາບສະຫວັນ ຂໍຊົງອວຍພອນພວກຂ້າພະເຈົ້າ ໃຫ້ມີໃຈເປັນທ່ານ ແລະ
ນ້ຳໃສໃຈຈົງທ່ານຍິ່ງທ່ານຂຶ້ນ ເພື່ອວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຈະຫນ້າມາຍັງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ດ້ວຍຄວາມຖອມຕົນ
ແລະສຳນຶກຜິດດ້ວຍຄວາມເສຽ້ໃຈ ແລະປະຕິບັດຮັບໃຊ້ມະນຸດຊາດ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າແຕ່ລະຄົນ ກາຍເປັນ
ທຽນທສີະຫວ່າງສະໄຫວ ເປັນດວງດາວທສີດິໃສ ເປັນສສິນ ທັງດົງາມ ແລະ ກະຈາຍກນິຫອມ ທຊື່ວນໃຫ້ລ້ຽນກິເຖງ
ສຸກນິທະລດີ ໃນອານາຈັກຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ.

ຂ້າແດ່ພຣະບໍາຜູ້ຊົງເມດຕາ! ຂໍຊົງປະທານພອນ ຂໍຊົງຢ່າຖືຄວາມບໍ່ກົມກືວອ່ງຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ
ຂໍຊົງປົກປ້ອງພວກຂ້າພະເຈົ້າໃນຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຢ່າຈຸດຈຳບາບຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ
ຂໍຊົງຮັກສາພວກຂ້າພະເຈົ້າ

ດ້ວຍຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະເຈົ້າອ່ອນແອ ສ່ວນພຣະອົງຊົງອຳນາດ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຍາກໄຮ້
ສ່ວນພຣະອົງຮັ່ງມີ ພວກຂ້າພະເຈົ້າເຈັບປ່ວຍ ສ່ວນພຣະອົງຄິເພດສະຫວັນ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຂັດສັນ
ສ່ວນພຣະອົງຊົງໂອບອອ້ມອາລທິສິດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງຮັກສາປັນນິປົວພວກຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຄິພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະອົງຄິພຣະຜູ້ໃຫ້
ພຣະອົງຄິພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ.

Also in: bn, hy, ne, ru, sne, ur

AB04427GUI

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບເດັກແລະເຍາວະຊນີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງນຳທາງແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ເປັນຕາກຽງ
ທສີະຫວ່າງສະໄຫວ ແລະ ດວງດາວທສີດິໃສ ພຣະອົງຄິພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ຊົງພະລານຸພາບ.

Also in: af, az, be, bg, bi, bn, bs, ca, ch, cnr, co, da, de, diu, el, en, es, et, eu, fi, fj, fr, fy, hai, hr, ht, hu, hur, hz, id, ik, is, it, kn, lkt, lkt, lkt, lkt, lkt, lkt, lv, ml, mt, ne, nl, no, pap, pl, pt, ro, ru, shs, shs, shs, shs, sk, sl, sq, srn, sv, sw, tl, tsm, tsm, ur, vi, zh-Hant

AB04949

ຜິດ ຢ່າງໜ້າລະອາຍ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂ້າພະ ອົງເປັນເໝອນດັງນກິທປິກິຫກັ ແລະ ບໍາໄດ້ຊ້ານານຂໍຊົງ
ຊ່ວຍເຫຼືອໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ບໍາໄດ້ໄປສູ່ອຸດສຸດແຫ່ງຄວາມຈະ ເລນີຮຸ່ງເຮືອງ ແລະ ລອດພນີເຫນີໄປທວິອາກາດທຣີຂ້ອບ
ເຂດດ້ວຍຄວາມສຸກຫນ້າສາ ເປັງທຳນອງສະດຸ ພຣະນາມ ອນຍິງໃຫຍ່ທສີດຂອງພຣະອົງ ໄປທວິທຸກດນິແດນໃຫ້ເປັນທ່ານ
ອອນຊອນໜ້າຟັງ ແລະ ເຮັດໃຫ້ດ້ວງຕາສດິໃສທໄດ້ໃຫນ້ ເຄອີງໝາຍແຫ່ງການນຳທາງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະອົງຢູ່ດູດດຽວ ເອກາ ແລະ ຕຳຕອ້ຍ ບໍາໄດ້ຜູ້ກຳນຸອນິດນອກຈາກພຣະອົງ ບໍາໄດ້ຜູ້
ຊ່ວຍເຫຼືອນິດນອກຈາກພຣະອົງ ຂໍຊົງຄຳຊູ່ຂ້າພະເຈົ້າໃນ ການຮັບໃຊ້ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍກອງທັບ
ເທບທດິ ຂໍຊົງອວຍພອນໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໃນການສັງເສນີ ພຣະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ປະກາດ ອັດສະລຍິະ
ພາບຂອງພຣະອົງທຳມກາງໝູ່ນິ ແທຈັງແລວັ ພຣະອົງຄິພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລຍິະພາບ ແລະຊົງຢູ່
ນອກເໝອນອຳນາດບັງຄັບໃດໆ.

Also in: ms

AB07055

ບໍດີອະທິຖານໃນທປີະຊຸມຫລທຳຊື່ນຸ່ມ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊົງເມດຕາ! ພວກຂ້າພະເຈົ້າຄິນີຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ ແລະຊຸມນຸມກນິດນອກຈາກພຣະອົງ

ໄດ້ຫັນມາຫາອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະມຄົວາມຈຳເປັນ ຕ້ອງໄດ້ຮັບພຣະພອນຈາກພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ!
ຂໍຊົງສະແດງສັນຍາລັກ ແຫ່ງຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ຊື່ຢູ່ໃນແກ່ນແທຂ້ອງຊວິດີ ໃຫ້ເປັນທປະຈກແຈ້ງ
ຂໍຊົງເປີດເຜີຍຄຸນນະທັມທພິຣະອົງປະສຕິປະສາດ ແລະ ແຜງໄວໃນ ແກ່ນແທຂ້ອງຄວາມເປັນມະນຸດ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ພວກຂ້າພະອົງເປັນເໝອີນດັງຕັນໄມ້ ແລະ ຄວາມອາລຂ້ອງພຣະອົງ ເປັນເໝອີນດັງນ້ຳຝົນ
ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ຕັນໄມ້ເຫລົ່ານີ້ ສຕິຊນີແລະເຕບິໃຫຍ່ດວ້ຍພຣະພອນຂອງພຣະອົງ
ພວກຂ້າພະອົງຄຄິນິຣບັໃຊ້ຂ້ອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງ ເປັນອດິສະລະຈາກພັນທະນາການແຫ່ງໂລກວັດຖຸ,
ພວກຂ້າພະອົງດອ້ຍປັນຍາ ຂໍຊົງປະທານສະຕປັນຍາໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ, ພວກຂ້າພະອົງໄຮຊ້ວິດີ
ຂໍຊົງຟື້ຊວິດີໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ, ພວກຂ້າພະອົງໝກົມມຸ່ທາງໂລກ ຂໍຊົງປະສາດພະລັງທັມໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ
ພວກຂ້າພະອົງມຕິມນີ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງເຂົ້າເຖງຄວາມເລກົລບັຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະອົງ
ທຸກຍາກແລະຂັດສນີ ຂໍຊົງປະທານພອນ ແລະ ຄວາມອຸດຸມີ ຮັ່ງມີຈາກຄັງ ອັນບຣັສຸນີຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງຟື້ຊວິດີ ຂອງພວກຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງດນິບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງຫຼຸກສະຫວ່າງ
ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງເຂົ້າເຖງຄວາມເລກົລບັຂອງຊວິດີ ເພອີວ່າຄວາມລັບຂອງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ
ຈະເປີດເຜີຍຕໍ່ພວກຂ້າພະອົງໃນໂລກນີ້ ແລະ ພວກຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຍ້ອມຮັບຄວາມເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ
ພຣະພອນທັງປວງມາຈາກພຣະອົງ ແລະ ພຣະອົງເປັນພຣະຜູ້ຊົງປະທານໃຫ້.
ພຣະອົງຊົງອຳນາດ ພຣະອົງຊົງອານຸພາບ ພຣະອົງຄ ພິຣະຜູ້ໄຫ້ ແລະ ພຣະອົງຄ ພິຣະຜູ້ຊົງເມດຕາອາລສີະເໝາ.

Also in: te

AB07056

ເພອີຄວາມໝັ້ນຄົງໃນພຣະປະທນິຍາ

ພຣະອົງຄ ພິຣະຜູ້ຊົງອຳນາດ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ
ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ພຣະອົງຊົງເຫັນບັນດາຄນິຣບັໃຊ້ຂ້ອງພຣະອົງ ຢູ່ໃນກນີ ບູືແຫ່ງອະເວຈ ແລະ
ຄວາມຫລົງຜຕີ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ຍອດປາດຖະໜາຂອງໂລກ ແສງສະຫວ່າງແຫ່ງການນຳທາງ
ຂອງພຣະອົງຢູ່ນູ່ະທໃດ? ພຣະອົງຊົງຮູ້ວ່າພວກເຂົາອ່ອນແອ ແລະຊວ່ຍຕວິເອງບໄດ້
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບຂອງສະຫວັນ ແລະ ໂລກຢູ່ໃນກຳມຂ້ອງພຣະອົງ ອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ຢູ່ນູ່ະທໃດ?
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະ ອົງ! ຂ້າພະອົງຂຣັອ້ງຕແສງສະຫວ່າງ ຂອງດວງປະທບິແຫ່ງ
ຄວາມເມດຕາຮກັໄຄຂ້ອງພຣະອົງ ຕຄໍນີໃນມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຄວາມຮູ້ຂ້ອງພຣະອົງ ຕພິຣະວັດຈະນະທພິຣະອົງໃຊ້
ປກົຄອງປະຊາຊນີ ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າ ພະອົງໄດ້ເປັນໜຶ່ງໃນບັນດາ ຜູ້ປະຕບິດຕາມບັນຊາ ໃນ
ພຣະຄຳພຂ້ອງພຣະອົງ ຂໍພຣະອົງຊົງບນັຍດັສຳລັບຂ້າພະອົງ ດວ້ຍສົງທພິຣະອົງບນັຍດັ
ສຳລັບບັນດາຜູ້ພິຣະອົງໄວໃຈ ຜູ້ໄດ້ດັມນັອຳມະລຕີ ແຫ່ງການບັນດານໃຈ ຈາກຖວ້ຍແຫ່ງຄວາມອາລຂ້ອງພຣະອົງ
ຮບິທຳຕາມທພິຣະອົງຍນິດ ຍິດຖພິຣະປະທນິຍາ ແລະ ພໃນກຳຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງອານຸພາບ
ໃນການທຳຕາມທພິຣະອົງປາຖະໜາ ບມິພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອນິໄດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້
ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລຍິະພາບ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂຄໍວາມອາລຂ້ອງພຣະອົງປະ ກາສຕິໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ
ດວ້ຍສົງທຈິະເຣຕັໃຫ້ຂ້າພະອົງຮຸ່ງເຮອີງໃນໂລກນີ້ ແລະໂລກໜ້າ ແລະພາຂ້າພະອົງເຂົ້າໄປຫາພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງເປັນນາຍຂອງມວນມະນຸດ ບມິພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອນິໄດ ນອກຈາກພຣະອົງພຣະ ຜູ້ເປັນໜຶ່ງ
ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດ ພຣະຜູ້ເປັນທສີນັລະເສນີ.

AB07056

ບດິອະທຖານເພອີຂອ້ະໄພ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊົງອະໄພ! ພຣະອົງຄທິກຳບັງ ສຳລັບຄນິຣບັໃຊ້ເຫລົ່ານີ້ຂ້ອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງຮູ້ວ່າມ

ລັບແລະຊາບທຸກສິ່ງ ພວກຂ້າພະເຈົ້າພະອົງທຸກຄົນຊ່ວຍເຫຼືອຕົນ ເອງບໄດ້ແລະພຣະອົງຄົນຮະຜູ້ຊົງອຳນາດ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ ພວກຂ້າພະເຈົ້າລ້ວນເປັນຄົນບາບ ແລະພຣະອົງຄົນຮະຜູ້ຊົງອະໄພບາບ ພຣະຜູ້ຊົງປານ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງມອງຂ້າມຄວາມບໍ່ສຳພັນ ພ່ອງຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປະຕິບັດຕໍ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າດ້ວຍພຣະກະລຸນາ ແລະຄວາມອາລິຂອງພຣະອົງ ພວກຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມບໍ່ສຳພັນພ່ອງຫຼວງຫຼາຍ ແຕ່ມະຫາສະໝຸດແຫ່ງ ການອະໄພຂອງພຣະອົງນັບຮູ້ສູ້ນີ້ ພວກຂ້າພະເຈົ້າອ່ອນແອເຫຼືອເກນີ ແຕ່ຫຼັງຖານຂອງຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກພຣະອົງ ນັ້ນຊັດເຈນ ຂໍຊົງປະທານພະລັງໃຈແລະຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າທຳໃນ ສິ່ງທີ່ຄູ່ວນກັບທໍລະນີປະຕູ ອັນບໍ່ສິດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ຫົວໃຈຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າຜ່ອງໃສ ຂໍຊົງປະທານດວງຕາທີ່ຍິ່ງເຫັນ ແລະ ຫາກໄດ້ຮັບຟັງໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງຟື້ນຊື່ຄວາມດີຕາຍ ແລະຮັກສາຜູ້ປັນນາຍ ຂໍຊົງປະທານ ຄວາມມັ່ງຄັງໃຫ້ແກ່ຜູ້ຍາກໄຮ້ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ຜູ້ຍິ້ງກວີຮູ້ກິສະຫງົບແລະປອດໄພ ຂໍຊົງຍອມຮັບພວກຂ້າພະເຈົ້າໄວ້ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຕາສະຫວ່າງດ້ວຍແສງແຫ່ງການນຳທາງ ພຣະອົງຄົນຮະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງເອີ້ນເຟືອ ພຣະຜູ້ຊົງເອີ້ນດູ ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ.

AB07155
ບໍດີອະທິຖານສຳລັບຍັງຖືພິາ

ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າຂໍສັນລະເສີນ ແລະ ຂອບພຣະຄຸນສຳລັບສິ່ງທີ່ພຣະອົງໂປດປານ ໃຫ້ຍັງຮັບໃຊ້ຕໍ່ຕ້ອຍຜູ້ນັ້ນ ຜູ້ປັນນາຍຮັບໃຊ້ທີ່ວົງວອນພຣະອົງ ເພາະພຣະອົງຊົງນຳທາງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າມາສູ່ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ບັນດານ ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຍິນສົມໂພດ ອັນປະເສດຂອງພຣະອົງ ໃນໂລກທີ່ບໍ່ມີຮຽງໝັ້ນ ແລະໄດ້ເຫັນສັນຍາລັກກັບພິສິດການມາເຖົງຂອງຍຸກສະໄໝຂອງພຣະອົງ ທີ່ມີໃຊ້ເໝາະກັບພະສົງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍອຸທິດທາລຶກທີ່ຢືນຄັນຂອງຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ແກ່ພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ທຳລາກິນ ໂຕບິໂຕເປັນເດັກທີ່ສັນລະເສີນໃນ ອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຮຸກຮົງທີ່ໄດ້ຮັບພຣະກະລຸນາ ແລະຄວາມເອີ້ນເຟືອຂອງພຣະອົງ ພັດທະນາແລະເຕີບໂຕ ພາຍໃຕ້ການອົບຮົມລ້ຽງດູຂອງພຣະອົງ ແຫ້ຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄົນຮະຜູ້ຊົງກະລຸນາ! ແຫ້ຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄົນຮະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງພຣະກະລຸນາທີ່ອັນຍັງໃຫຍ່.

Also in: ceb, en, es, hr, ja, ko, ne, no, sm, ta, th, uk, zh-Hant

AB07182
ເພື່ອສັນລະເສີນແລະຂອບຄຸນພຣະຜູ້ປັນນາຍ

ຂໍຄວາມສະດຸ ຈົງມີແກ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະອົງຂໍວົງວອນຕໍ່ອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ທີ່ອັນລັອມທຸກສິ່ງ ພະສົງ ຕອນທະປະໄຕຂອງພຣະອົງ ທີ່ຍິ່ງເຫັນສັນຍາລັກ ພຣະວັດຈະນະທຸຂີ້ອັນເລນີ ຢືນອັດສະລິຍະພາບຂອງພຣະອົງ ທີ່ຊົງໃຊ້ສ້າງສະຫວັນແລະໂລກ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າໝັ້ນຄົງ ໃນຄວາມຮັກທີ່ພຣະອົງ ແລະ ເຊື່ອຟັງສິ່ງທີ່ພຣະອົງຍິນດີ ແລະ ພິສິດພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ແລະສັນລະເສີນຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂໍຊົງເຕີມພະລັງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫລາຍ ແຜ່ກະຈາຍສັນຍາ ລັກຂອງພຣະອົງ ໄປກວ້າງໄກໃນໝູ່ປະຊາຊົນ ຂໍຊົງອະ ພິບານສາສະໜາໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງດຳລົງ ຢູ່ສະເໝາ ໂດຍບໍ່ຂີ້ນິກັບການກ່າວເຖົງຂອງປະຊາຊົນ ແລະ ຈະດຳລົງຢູ່ໄປຊວັນລິນັດອນ. ຂ້າພະເຈົ້າໝັ້ນໃຈໃນພຣະອົງ ໂດຍບໍ່ລິບູ ຫັນໜ້າ ເຂົ້າຫາພຣະອົງ ຍັດໝູ່ຮຽວສາຍໃຍແຫ່ງການບໍລິບານ ດ້ວຍຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ຮັບຟ້າວໄປສູ່ຮູ້ມິເງົາ ແຫ່ງ ຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງຢ່າພັກໄສຂ້າພະເຈົ້າ ດັ່ງເຊັນຄົນທີ່ຜິດຫວັງ ໃຫ້ໄປຈາກປະຕູຂອງພຣະອົງ ເພາະພຣະອົງເຫັນນັ້ນ ທີ່ຂ້າພະເຈົ້າສະແຫວງຫາ ບໍ່ມີຜູ້ປັນນາຍອັນໃດ ນອກຈາກພຣະ

ອົງ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝີພຣະຜູ້ຊົງອາລິທິສິດ.

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົນເຖິງເດີນພຣະອົງ ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນ ທຣີກັຍົງ ຂອງບັນດາຜູ້ຮູ້ກັພຣະອົງ!

AB07737

ບໍດີອະທິຖານເພື່ອປະເທດຊາດ

ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊົງອະໄພ! ຄົນຮັບໃຊ້ເຫຼົ່ານີ້ກຳລັງຫັນມາຫາອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ແລະສະແຫວງ
ຫາພຣະກະລຸນາແລະຄວາມອາລຊື່ຂອງພຣະອົງ ຂໍແຕ່ພຣະ ຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາມີຫິວິໄຈທັງດີງາມ ແລະ
ບໍລິສຸດ ເພື່ອວ່າ ພວກເຂົາຈະຄູ່ຄວນກັບຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊຳລະວັນຍານຂອງພວກເຂົາ ໃຫ້ບໍລິສຸດ ເພື່ອວ່າ
ແສງຂອງດວງອາທິດແຫ່ງສັດຈະທັມ ຈະໄດ້ສ້ອງສະຫວ່າງ ມາຍັງພວກເຂົາ ຂໍຊົງຊຳລະດວງຕາຂອງພວກເຂົາ ເພື່ອວ່າ
ພວກເຂົາຈະໄດ້ມ້ອງເຫັນແສງທັມ ຂໍຊົງຊຳລະຫຼອງພວກ ເຂົາ ເພື່ອວ່າ ພວກເຂົາຈະໄດ້ຍິນສຽງຮຽກຮ້ອງຈາກອານາ
ຈັກຂອງພຣະອົງ.

ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ອ່ອນແອແຕ່ພຣະອົງຊົງອຳນາດ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພວກຂ້າພະ
ເຈົ້າຍາກໄຮ້ແຕ່ພຣະອົງອຸດົມຮັ່ງມີ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຜູ້ສະແຫວງຫາ ແລະ ພຣະອົງຄືຜູ້ເປັນທັມໃຜ້ຫາ ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້
ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງເຫັນໃຈ ແລະໃຫ້ອະໄພຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປະ ທານຄວາມສາມາດ ໃຫ້ໃຈຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າເປີດຮັບທັມມະ
ເພື່ອວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຈະໄດ້ຄູ່ຄວນກັບກະລຸນາທັມ ຂອງພຣະອົງ ໃຜ້ຫາອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຈະໄດ້ດີມື້ອຳ
ມະລິດແຫ່ງຊີວິດ ຈະລຸກດ້ວຍໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະ ອົງ ແລະໄດ້ຮັບຊີວິດໃໝ່ຈາກລົມຫາຍໃຈຂອງພຣະວັນຍານ
ບໍລິສຸດ ໃນສັດຕະວັດທຣິງເຮອີງນີ້.

ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະ ອົງ! ຂໍຊົງທອດສາຍພຣະເນດ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກໃຄ່
ມາຍັງທັມມຸນມຸນຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງທຸກຄົນໄວ້ໃນການດູແລ ແລະ ການປົກປ້ອງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານພອນໃຫ້ແກ່ວັນ
ຍານເຫຼົ່ານີ້ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກເຂົາດຳດັງລົງສູ່ສະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງ ຄວາມປານຊື່ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງກະຕຸ້ນພວກເຂົາດ້ວຍ ສາຍ
ລົມ ຂອງພຣະວັນຍານບໍລິສຸດ.

ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອແລະຄ້າຊຸດຖະບານທັມມັດນີ້
ປະເທດນີ້ຢືນຢານໃຕ້ຮັ່ງມີແຫ່ງຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ແລະ ປະຊາຊົນໃນຊາດນີ້ໃຫ້ກັບຮັບໃຊ້ພຣະອົງ
ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງໂອບອອ້ມອາລິທິພວກເຂົາ ແລະ ຫລັງຄວາມກະລຸນາທັມຂອງພຣະອົງໃຫ້
ຢ່າງລົມເຫຼືອ ຂໍຊົງໃຫ້ຊ້າດທັມນີ້ບໍ່ຖືກເຮືອີງກຽດ ຂໍຊົງຮັບຊາດນີ້ໄວ້ໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ.

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດສູງ ສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງປານ ໂລະ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟືອ
ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຜູ້ຊົງກະລຸນາຢ່າງລົມ ເຫລືອ.

Also in: de, de, en, en, es, fa, fr, hi, ja, lb, ne, nl, pl, th

AB07759

ຂໍຄວາມຄຸ້ມຄອງ

ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ພຣະອົງຊົງຮູ້ວ່າ ປະຊາຊົນຖືກຫອ້ມລອ້ມດ້ວຍຄວາມເຈັບປວດ ແລະ ຄວາມ
ຫາຍຍະນະ ຖືກຫອ້ມລອ້ມດ້ວຍຄວາມທຸກທໍລະມານ ແລະຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ ຄວາມທຸກຍາກ ແລະ
ເຄາະຮ້າຍທຸກຢ່າງໂຈມຕີມະນຸດ ປະດູດູດັງງໍ້ຮ້າຍ ບໍ່ມີທິກຳບັງ ຫຼືທິລິໄພໃດສຳລັບມະນຸດ
ນອກຈາກພາຍໃຕ້ປັກແຫ່ງການປົກປ້ອງຄຸ້ມ
ຄອງ ແລະ ອາລັກຂາຂອງພຣະອົງ.

ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງປານ! ຂໍແຕ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າ ພະອົງ! ຂໍໃຫ້ຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ເປັນເກາະປ້ອງ
ກັນຂ້າພະເຈົ້າ ການປົກປ້ອງຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ ເປັນໂລ່ ກຳບັງຂ້າພະເຈົ້າ ຄວາມຖອມຕວິດປະດູແຫ່ງຄວາມເປັນ
ໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ ເປັນຜູ້ຮູ້ພົບບ້ານຂ້າພະເຈົ້າ ການປົກປ້ອງ ແລະອາລັກຂາຂອງພຣະອົງເປັນປາການ ແລະທອ້າໄສຂອງ

ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງປຶກຢ້ອງຂ້າພະເຈົ້າ ໃຫ້ພິຈາລະນາ ຊຸກຍູ້ຂອງຄວາມເຫັນແກ່ຕົວ ແລະ ກິດ ຂໍຊົງອະພິນ ຂ້າພະເຈົ້າ ໃຫ້ພິຈາລະນາເຈັບປ່ວຍ ຄວາມທຸກຍາກ

ຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ ແລະ ການທົດສອບທາງສາທາລະນະ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄົ້ນຮູ້ຊື່ຄຸນຄ່າຂອງ ພຣະຜູ້ອະພິນ ພຣະຜູ້ອາລັກຂາ ພຣະຜູ້ຊົງພຽງພໍ ແລະ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄົ້ນຮູ້ຊື່ຊື່ປານ ຂອງພຣະຜູ້ຊົງປານທິສິດ.

Also in: af, az, bg, ca, ceb, ceb, da, de, el, en, eo, es, fi, fr, gu, ht, hu, hy, iba, is, it, kl, kn, ky, lb, lg, mg, ml, ne, nl, ny, pl, ro, ru, sm, sq, sr, st, tl, tvl, uk

AB10701

ບົດອະທິຖານສຳລັບເດັກແລະເຍາວະຊນີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ໄດ້ກັບເຫຼົ່ານີ້ ພິສາຫລີ້ເລດີ ໃຫ້ພວກເຂົາເຕບິໂຕແລະພັດທະນາໃນອຸດທະຍານແຫ່ງພຣະປະທິນຍາຂອງພຣະອົງ ຂໍກອ້ນເມກ ແຫ່ງອານາຈັກອັບຮາຫຼັງຄວາມສົດຊື່ນ ແລະ ຄວາມງຸດຶງຍາມາໃຫ້ພວກເຂົາ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຜູ້ຊົງເມດຕາ! ຂ້າພະເຈົ້າເປັນ ເດັກນ້ອຍ ຂໍຊົງອຸ້ມຊູໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ເຂົ້າໄປໃນອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຕິປັບໂລກ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະ ອົງເຫັນສູ່ສະຫວັນ ຂ້າພະອົງເປັນຊາວໂລກ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງເປັນຊາວສະຫວັນ ຂ້າພະອົງບໍ່ແຈ້ມໃສ ຂໍຊົງເຮັດ ໃຫ້ຂ້າພະອົງສົດໃສ ຂ້າພະອົງໝັ້ນຖານໂລກ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງຝັກໃຜໃນທັມ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງສະແດງພຣະ ພອນ ອັນບໍ່ຮູ້ມືຂອງພຣະອົງໃຫ້ແຈ້ມແຈ້ງ.

ພຣະອົງຄົ້ນຮູ້ຊື່ອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງປຽມໄປດ້ວຍ ຄວາມຮັກ.

Also in: bg, bs, ca, cy, da, de, el, en, eo, es, fa, gu, ht, hy, iba, it, ja, ja, kn, lb, lv, me, mh, mi, ml, ne, nl, pl, ro, sk, sm, sq, st, sv, sv, ta, th, tl, uk, ur, zh-Hans, zh-Hant

AB11238

ບົດອະທິຖານຍາມຄຳຄຸນ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ພຣະອົງຄືຄວາມຫວັງ ແລະ ເປັນທຣີກັຍຂອງຂ້າພະອົງຄືຈິດໝາຍ ແລະ ຄວາມປາດຖະໜາອັນສູງສຸດ ຂອງຂ້າ ພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂໍອະທິຖານດ້ວຍຄວາມຖອມຕົວແລະອຸທິດຕົນທັງໝົດ ຂໍຊົງທຳໃຫ້ໂດມແຫ່ງຄວາມຮັກໃນຕົນ ແດນຂອງພຣະອົງ ເປັນຕາກຽງແຫ່ງຄວາມຮູ້ຂອງພຣະອົງໃນໝູ່ປະຊາຊນີ ເປັນທຸກແຫ່ງຄວາມອາລະສະຫວັນໃນອານາ ຈັກຂອງພຣະອົງ.

ຂໍຊົງນັບຂ້າພະອົງເປັນຄົນຮັບໃຊ້ ທີ່ຕິດຄວາມຜູກພັນ ຈາກທຸກສິ່ງອອກຈາກພຣະອົງ ບໍລິສັດພິຈາລະນາທັງໝົດ ໃນໂລກນີ້ ແລະເປັນອິດສະລະຈາກຄຳເວົ້າທຸກຊື່ຈຸມາ ຈາກຄວາມເພື່ອນອັນໄຮ້ສຳລະ

ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ຫົວໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ເບກິບານດ້ວຍການ ເສມິພະລັງ ຈາກອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ດ້ວງຕາຂອງຂ້າພະອົງສົດໃສ ດ້ວຍການໄດ້ເຫັນກອງທັບຈາກອານາ ຈັກແຫ່ງອຳນາດ ອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ທະຍອຍກັນລົງມາຊ່ວຍເຫຼືອຂ້າພະເຈົ້າ.

ຄວາມຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄົ້ນຮູ້ຊື່ມະຫາທິນຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ.

AB11308

ບົດອະທິຖານສຳລັບຄູ່ມືລົດ

ຄຳປະຕິຍານຂອງການສົມລົດ ເຊິ່ງຈະກ່າວໂດຍເຈົ້າ ສາວ ແລະ ເຈົ້າບ່າວເທຣີລະຄົນ ຕໍ່ໜ້າພະຍານຢ່າງໜ້ອຍສອງຄົນ ທີ່ບໍ່ມີມະສະພາຍອມຮັບ ຕາມທຸກກຳນົດໄວ້ໃນ ພຣະຄົມພິຕິຕາບ ອີກັດສີ ຄື

“ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຈະຢຸດຖືພຣະປະສົງຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ດ້ວຍຄວາມສັດຈິງ”

ພຣະອົງຄົ້ນຮູ້ຊື່ປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງອາລິ ຂໍຄວາມສັນລະເສນິຈົງມິດພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ຊົງບໍລິມະສານ ພຣະຜູ້ຊົງດຳລົງຢູ່ຊີວິດລິນດອນ ພຣະຜູ້ມີປັນແປງ ພຣະຜູ້ຊົງອະນັນ! ພຣະອົງຊົງຢືນຢັນດ້ວຍສະພາວະ

ຂອງພຣະອົງເອງວ່າ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງເປັນໜັງ ພຣະຜູ້ຊົງສະຖິຢູ່ໂດຍລຳພັງ ພຣະຜູ້ມີສິ່ງໃດໜ່ວງໜຽວໄດ້ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມປະເສດີ ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍເປັນພະຍານວ່າ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ຂໍຍອມຮັບຄວາມເປັນໜັງ ແລະ ຄວາມລຳພັງຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງສະຖິຢູ່ນູ່ະເບື້ອງບໍລິສຸດ ທີ່ເຂົ້າບໍ່ເຖິງ ຢູ່ນິຍອດສຸດ ຂອງຄວາມສູງສົ່ງຂອງພຣະອົງ ບໍລິສຸດພໍ້ຈາກການກ່າວເຖິງຂອງຜູ້ໃດ ນອກຈາກພຣະອົງເອງ ພໍ້ຈາກການພັນລະນາຂອງຜູ້ໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ.

ແລະເມື່ອພຣະອົງຕ້ອງການ ແຜ່ຄວາມເມດຕາກະລຸນາມາໃຫ້ມ້ວນມະນຸດ ຕ້ອງການຈັດໂລກໃຫ້ເປັນລະບຽບ ພຣະອົງຊົງເປີດເຜີຍໂຍນ ແລະ ບັນຍັດກິດ ເຊິ່ງໃນຈຳນວນນັ້ນກໍ່ມີການສະຖາປານາກິດຂອງການສົມລົດ ເພື່ອໃຫ້ເປັນກຳແພງແຫ່ງຄວາມຜາສຸກ ແລະ ຄວາມລອດພັນ ແລະຊົງບັນ

ຍັດໄວ້ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ໃນພຣະທັມທີ່ມີຈາກກະພາແຫ່ງຄວາມບໍລິສຸດ ໃນພຣະຄັມພິ ທສິກັສດີທສິດຂອງພຣະອົງຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ຈົງກຽງໄກ ພຣະອົງຊົງກ່າວວ່າ: “ດຽວນີ້ ປະຊາຊົນ ຈົງສົມລົດເຖິງ ເພື່ອວ່າ ເຈົ້າຈະໄດ້ໃຫ້ກຳເນີດ ຜູ້ຈະລະນາກິເຖິງເຮົາພຣະອົງ ໃນໝູ່ນິຣັບໃຊ້” ນັ້ນຄືໜັງໃນບັນຍັດຂອງເຮົາ ສຳລັບເຈົ້າ ຈົງເຊືອຟັງ ເໝືອນດັ່ງ ເປັນການຊ່ວຍເຫຼືອຕົວເຈົ້າເອງ”

AB12607

ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຜູ້ຊົງກະລຸນາ! ຂ້າພະເຈົ້າທັງ ຫຼາຍຄົນນິຣັບໃຊ້ນັ້ນທຸ່ນປະຕູຂອງພຣະອົງ, ອາໄສປະຕູ ສັກສິດຂອງພຣະອົງເປັນທັກກິບັງ. ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍບໍ່ສະ ແຫວງຫາທິພົງໃດ ນອກຈາກຫຼັກສຳທິດແຂງແກ່ນນັ້ນ, ບໍ່ຫັນ ໄປຫາຮັມໄມ່ຊ້າຍຄາໃດ ນອກຈາກການປຶກຍາກັກສາ ຂອງ ພຣະອົງ. ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງພວກຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ, ຂໍຊົງ ປະທານພອນ, ຂໍຊົງຄຳຈຸນຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ, ຂໍຊົງທຳໃຫ້ ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍຮັກແຕ່ຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ, ເອີ້ນ ແຕ່ຄຳສັນລະເສນີພຣະອົງ, ໄປຕາມວຸຸທິມັດຂອງພຣະອົງ ເທົ່ານັ້ນ, ເພື່ອວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ຈະອຸດົມຮັ່ງມີຮຽງພໍ ທີ່ຈະຕ້ອງບໍາໄສຜູ້ໃດນອກຈາກພຣະອົງ, ແລະ ໄດ້ຮັບ ພອນຈາກຊົນລະທິດແຫ່ງຄວາມເມດຕາຂອງພຣະອົງ, ເພື່ອ ວ່າຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ອາດຈະໄດ້ພະຍາຍາມ ເຊດິຊສາສະ ໜາ ແລະ ແຜ່ກະຈາຍສຸດນິທະລິດຂອງພຣະອົງໄປກວ່າງໄກ ຢູ່ສະເໝີບໍລິເວນເຖິງຕົວເອງ ແລະ ລະນາກິເຖິງແຕ່ພຣະອົງ, ລະຈາກທຸກສິ່ງ ແລະ ມອບໃຈໄວ້ກັບພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຈັດຫາ, ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ! ຂໍຊົງປະທານ ກະລຸນາທິນຄວາມເມດຕາຮັກໃຄ່ ຂອງຂວັນ ແລະ ພຣະ ພອນຂອງພຣະອົງ, ຂໍຊົງຄຳຈຸນຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ, ເພື່ອວ່າ ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫຼາຍ ຈະໄດ້ບັນລຸເປົ້າໝາຍ ພຣະອົງຄືພຣະ ຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງປຸຊິສາມາດ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນ ແລະ ແທ້ຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງປານ ແລະແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝີພຣະຜູ້ຊົງຜູ້ສຳນຶກຜິດຫັນໄປຫາ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພແມ່ນແຕ່ບາບທຣີ້ຍແຮງທສິດ.

ABU0003DIS

ສຳລັບງານສະຫຼອງບຸນສົບເກົ້າວັນ

ເມື່ອເຈົ້າໄປງານສະຫຼອງບຸນ ກ່ອນຈະເຂົ້າໄປ ຈົງປ່ອຍວາງ ຈາກທຸກສິ່ງທຸກຄຳຢູ່ໃນຫົວໃຈ ໃຫ້ຄວາມຄິດແລະຈິດໃຈຂອງ ເຈົ້າເປັນອິດສະລະຈາກທຸກສິ່ງ ນອກຈາກພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລ້ວ ເວົ້າກັບຫົວໃຈຂອງເຈົ້າ ເພື່ອວ່າທຸກຄົນຈະເຮັດໃຫ້ງານນັ້ນ ເປັນ ການຊຸມນຸມແຫ່ງຄວາມຮັກ ເປັນເຫດແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ເປັນ ການຊຸມນຸມທຸກດິດດູຫົວໃຈ ຫອ້ມລອ້ມດວ້ຍປະທັບຂອງໝູ່ທຸກວັນ ເພື່ອວ່າເຈົ້າຈະຊຸມນຸມຢູ່ດ້ວຍກັນດ້ວຍຄວາມຮັກຢ່າງໜຽວແໜ້ນ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງປັດເປົ້າ ປັດໃຈທຸກຢ່າງທິປັດເຫດຂອງຄວາມແບ່ງແຍກ ແລະຕຽມທຸກສິ່ງທິປັດເຫດ ຂອງຄວາມສາມັກຄີປອງດອງໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງໂຊຍສຸດນິທະລິດແຫ່ງສະຫວັນລົງມາ ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ປ່ຽນການຊຸມນຸມໃຫ້ເປັນການ ຊຸມນຸມແຫ່ງສະຫວັນ! ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບຄຸນ ປະໂຫຍດທຸກປະການ ແລະ ອາຫານທຸກຢ່າງ ຂໍຊົງຕຽມອາ ຫານແຫ່ງຄວາມຮັກໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງໃຫ້ອາຫານ

ສຳລັບປັນຍາຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ຮັບແສງທັມເປັນອາຫານ!

Also in: az, be, bi, bs, ca, co, cy, cy, da, de, el, en, gil, gil, ht, hu, id, kl, lg, lv, ml, nl, no, pl, pt, ro, ru

ABU0390

ບົດອະທິຖານໃນທປະຊຸມທັມສະພາ

ເມື່ອເຈົ້າເຂົ້າໄປໃນຫ້ອງປະຊຸມທັມສະພາ ຈົງສວດບົດອະທິຖານນີ້ດ້ວຍຫວິໃຈທໂຕນີ້ແຮງ

ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ແລະດ້ວຍລະນຶກບໍລິສຸດ ພວກຈາກສົງທັງປວງ ນອກຈາກການລະນຶກ ເຖິງພຣະອົງ ເພື່ອວ່າ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບຈະຊ່ວຍເຫລືອ ໃຫ້ເຈົ້າ ໄດ້ຮັບໄຊຊະນະສູງສຸດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ພວກຂ້າພະເຈົ້າຄືນີ້ຮັບໄຊຂອງພຣະອົງ ອຸທິດຕົນຕັ້ງຈາກສູ່ ພຣະພັກອັນບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງ ຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກ ສົງ ນອກຈາກພຣະອົງ ໃນຍຸກອັນຮຸ່ງເຮືອງ ພວກຂ້າພະເຈົ້າ

ຊຸມນຸມກັນໃນທັມສະພາ ເພື່ອລວມທັດສະນະ ແລະ ຄວາມຄິດໃຫ້ເປັນໜຶ່ງດຽວກັນ ດ້ວຍຈຸດປະສົງອັນກົມກຽວ ທີ່ຈະເຊດີຊຸມພຣະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງ ໃນໝູ່ນະຄຸຊາດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງດຶງນິບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ເປັນເຄື່ອງໝາຍແຫ່ງ

ການນຳທາງຂອງພຣະອົງເປັນທຸງແຫ່ງສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ທາມກາງມວນມະນຸດ ເປັນຜູ້ຮູ້ບໍ່ໃຊ້ພຣະປະທັນຍາອັນ ຍັງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງພວກຂ້າ ພະອົງ ຜູ້ຊົງຄວາມສູງສົງ

ຂໍຊົງດຶງນິບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າສະແດງອອກຊື່ເອກະພາບສະຫວັນແຫ່ງອານາຈັກອາ ພາຂອງພຣະອົງ ເປັນດວງຕາລາທຣິງເຮືອງສ່ອງແສງໄປທົ່ວ ທຸກດິນແດນ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງດຶງນິບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ເປັນທະເລທຣິງສາດດ້ວຍຄືແຫ່ງພຣະກະ ລຸນາຂອງພຣະອົງ ເປັນສາຍທາລາທຣິງໄຫລລົງມາຈາກ

ຍອດແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ເປັນໝາກໄມ້ງ້າມຢູ່ເທິງພຣິສາຊາດ ແຫ່ງສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ເປັນໝູ່ມຸມທີ່ ແກວງໄກວຍໃນສວນສະຫວັນ ດ້ວຍສາຍລົມແຫ່ງຄວາມອາ ລຸຂອງພຣະອົງ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງດຶງນິບັນດານໃຫ້ວິນິຍານຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າຖືເຖິງແຕ່ພຣະທັມຄຳສອນແຫ່ງເອກະພາບສະຫວັນ ຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ຫວິໃຈຂອງພວກ ຂ້າພະເຈົ້າເບກິບານດ້ວຍ ພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງທຣິງໄຫລລົງມາເພື່ອວ່າ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຈະສະໝັກສະໝານສາ ມັກຄີໂພອິນດັງຄືນີ້ໃນທະເລດຽວກັນກົມກຽວເຂົ້າກັນໂພອິນດັງລັງສີ

ຂອງລັດສະໝອິນເຈດີຈ້າຂອງພຣະອົງເພື່ອວ່າຄວາມຄິດທັດສະນະຄວາມຮູ້ກິ ຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າຈະ ກາຍເປັນອັນໜຶ່ງອັນດຽວກັນແລະສະແດງພະລັງແຫ່ງຄວາມ ສາມັກຄີໃຫ້ປາກົດທົ່ວໂລກ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາອາລ ພຣະຜູ້ຊົງປະທານພອນ ພຣະຜູ້ຊົງ ອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງປານພິຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

ABU0826LOR

ຊົງອຳນາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫລາຍອ່ອນແອ ຂໍຊົງປະທານຄວາມເຂັ້ມແຂງໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫລາຍດ້ວຍປັນຍາ ຂໍຊົງຊ່ວຍ ໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າຮອບຮູ້ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະ ອົງທັງຫລາຍຍາກໄຮ້ ຂໍຊົງປະທານຄວາມມັ່ງຄັງໃຫ້ແກ່ພວກ ຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫລາຍໄຮ້ ວິດ ຂໍຊົງຟື້ນພວກຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ ມີຊີວິດຊີວິດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂ້າພະເຈົ້າທັງຫລາຍລະອາຍໃຈ ຂໍຊົງເຊດີຊຸມພວກ ຂ້າພະເຈົ້າໃນອາຊານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍຫາກພຣະອົງຊ່ວຍເຫລືອ ພວກຂ້າພະເຈົ້າຈະກາຍເປັນ ດວງດາວສ່ອງແສງ ຫາກພຣະອົງບໍ່ຊົງຊ່ວຍເຫລືອ ພວກຂ້າ ພະເຈົ້າຈະຕັກກວ່າພື້ນດິນ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງປະ ທານຄວາມເຂັ້ມແຂງ ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງປະທານໄຊຊະນະໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າ ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ! ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະເຈົ້າຊະນະຕົນ ເອງ ແລະຂໍຊົງເລີດຂອງພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນ ນາຍ! ຂໍຊົງປົດພວກຂ້າພະເຈົ້າ ຈາກຄວາມເປັນທາດໂລກ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ! ຂໍຊົງຟື້ນຊື່ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະເຈົ້າ ດ້ວຍລະນຶກທາຍໃຈຂອງພຣະວິນິຍານບໍລິສຸດ ເພື່ອວ່າພວກຂ້າ ພະເຈົ້າຈະໄດ້ລັກຊນີຮັບໄຊພຣະອົງ ບູຊາພຣະອົງພະຍາຍາມ

ຢ່າງຈິງໃຈ ໃນຮາຊອານາຈັກ ຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ພຣະອົງຊົງອານຸພາບຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າພຣະອົງຊົງອະໄພ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະອົງຊົງເຫັນໃຈ.

Also in: gu, mr

ABU1863

ຊົງອຳນາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ! ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ຈິດໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ອົງສົດຊື່ນແລະເບກິບານ ຂໍຊົງສຳລະຫວິໃຈຂອງຂ້າພະອົງ ໃຫ້ບໍ່ລໍສິດ ຂໍຊົງປະທານພະລັງຄວາມສາມາດ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍມອບວຽກງານທຸກຢ່າງ ໄວ້ໃນພຣະຫັດຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊົງເປັນຜູ້ນຳທາງ ແລະ ເປັນທິພົງຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຈະບໍ່ຄວາມໂສກເສົ້າເສຽ້ໃຈ ຕໍ່ໄປອີກແລ້ວ ຂ້າພະອົງຈະມາໄດ້ຄວາມສຸກ ແລະ ລືເລີງຕະຫລອດ ໄປ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ! ຂ້າພະອົງຈະບໍ່ໄດ້ໄປດ້ວຍຄວາມວຸດທິກັງວົນ ແລະ ຈະບໍ່ຍອມໃຫ້ຄວາມຫຍຸ້ງຍາກມາລບິກວນຂ້າພະອົງອີກ ຂ້າພະອົງຈະບໍ່ໜ້າຢູ່ກັບສິ່ງທີ່ບໍ່ເລີຍສຳລັບຊີວິດ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງເປັນມິດຕິຂ້າພະອົງ ຍັງກວ່າຂ້າພະອົງມິດຕິນີເອງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງ ຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍທຸກດິນໃຫ້ແກ່ພຣະອົງ.

Also in: bi, bn, cs, et, fj, fr, hy, hz, id, ky, lg, lt, lv, ml, mr, ms, no, ru, sl, sq, sr, srn, sv, sw, te, tet, th, tl, zh-Hans

BB00138

ຊົງອຳນາດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ ບໍ່ດົນ ຂ້າພະອົງຂໍເປັນພະ ຍານຕໍ່ຄວາມໝັ້ນຄົງທາງຂອງຂ້າພະອົງ ແລະອະທິປະ ໄຕຂອງພຣະອົງ ຄວາມອ່ອນແອຂອງຂ້າພະອົງ ແລະອານຸພາບຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງບໍ່ຮູ້ວ່າສິ່ງໃດເປັນປະໂຫຍດ ຫຼືເປັນໄພຕໍ່ຂ້າພະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງ ຮອບຮູ້ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລິຍະພາບ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປະກາສິດສິ່ງທີ່ຈະເຮັດ ໃຫ້ຂ້າພະອົງພໍໃຈ ກັບຄຳປະກາສິດອະນັ ຂອງ ພຣະອົງ ແລະ ທຳໃຫ້ຂ້າພະອົງຮຸ່ງເຮືອງ ໃນທຸກພິດຂອງພຣະອົງ ຄວາມຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງອາລິຍະພາບ ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ຂໍຊົງຢ່າພັກໄສຂ້າພະອົງໄປຈາກມະຫາສະໝຸດແຫ່ງຄວາມມັ້ນຄົງ ແລະ ນະພາແຫ່ງຄວາມປານີ ຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນຍັດສິ່ງທີ່ດີງາມໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ທັງໃນໂລກນີ້ແລະໂລກໜ້າ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງຄວາມປານີ ທີ່ຄົງບໍ່ລັງເບື້ອງບໍ່ລັງ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າອື່ນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລິຍະພາບ

BB00236

ບໍດີອະທິຖານລະຫວ່າງຖສິນິອດີ

(ຊ່ວງເວລາຖສິນິອດີຢູ່ລະຫວ່າງ ວັນທີ 2-20 ມນີ້)

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍວົງວອນຕໍ່ສັນຍາລັກອັນຍິ່ງໃຫຍ່ ແລະ ການເປີດເຜີຍພຣະ ກະລຸນາຂອງພຣະອົງໃນໝູ່ມະນຸດ ຂໍຊົງຢ່າຂັບໄລ່ຂ້າພະອົງ ໄປຈາກປະຕູຂອງນະຄອນ ອັນເປັນທິສະຖຸດຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງຢ່າໃຫ້ຂ້າພະອົງຜິດຫວັງ ໃນພຣະກະລຸນາທິຄຸນ ທີ່ພຣະອົງແຜ່ມາໃຫ້ປະຊາຊົນ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຸດຖືພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະ ຜູ້ຊົງວິເສດທິສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທິສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳນາດສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍິ່ງໃຫຍ່ທິສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງລ່ວງໂລດທິສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສຣີຄຸມ ທີ່ທຸກຄົນໃນໂລກນີ້ ແລະໂລກໜ້າຕ່າງກໍຍິດໜຽວ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງ ຂໍວົງວອນຕໍ່ສິລະສຽງທິໂສນຫວານ ແລະພຣະວັດຈະນະອັນ

ປະເສດສິດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າໄຂ້ມາໃນ ທຳລະນປະຕູຂອງພຣະອົງ ແລະບໍ່ຫລຸດອອກໄປນອກຮົມເງົາ ແຫ່ງຄວາມປານ ໄລະ ຟາກຟ້າແຫ່ງຄວາມອາລຊື່ຂອງພຣະ ອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢູ່ດິຖພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະ ຜູ້ຊົງວິໄສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສຣີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນ ໄລະໂລກໜ້າຕ່າງກຢຸດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະອົງ ຂວ່ງວອນຕແສງສະຫວ່າງຂອງພຣະນາລາດ ແລະ ຄວາມ ເຈດີຈ້າຂອງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ທເຣືອງແສງມາຈາກຂອບຟ້າອັນສງສຸດ ຂໍຊົງດຽງດູຂ້າພະອົງດ້ວຍສຄຸນທະລດີຈາກພສູາຂອງພຣະອົງ ແລະ ໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ດ້ມົນອຳມະລດີ ແຫ່ງວາທະຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢູ່ດິຖພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະ ຜູ້ຊົງວິໄສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສຣີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນ ໄລະໂລກໜ້າຕ່າງກຢຸດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະອົງຂວ່ງວອນຕເກສາ ທປົວຢູ່ທຽງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ປະດຸດດັງປາກກອນປະເສດສິດຂອງພຣະອົງ ຍບັຍຍຢູ່ທຽງພຣະທັມມະຈາລກິ ເປັນການຂະຈອນຄວາມໝາຍ ທເຊືອງຊອ້ນໄປທວີອານາຈັກ ແຫ່ງການສ້າງສັນຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງເຊດີຊູຂ້າພະອົງ ໃຫ້ຮັບໃຊສ້າສະໜາຂອງພຣະອົງ ເພື່ອວ່າ ຂ້າພະອົງຈະບຸ່ຍໝັ ທລື ທກິກດິກນີ້ເພາະການຊັກຈງຂອງພວກ ທຂີດັຄ້ານສັນຍາລັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ເມນີເສຍຕໍ່ ພຣະພັກຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢູ່ດິຖພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະ ຜູ້ຊົງວິໄສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສຣີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນ ໄລະໂລກໜ້າຕ່າງກຢຸດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະອົງຂວ່ງວອນຕພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ທຊົງບັນດານໃຫ້ໄປນີລາຊາແຫ່ງນາມທັງຫລາຍ ແລະ ເປັນພຣະນາມທໃຫ້ຄ້ວາມປຕິແກ່ທຸຄນິ ທຍິໃນສະຫວັນແລະໂລກ ຂໍຊົງຊວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງໄດ້ພິສິດູດວງຕາເວນີ ແຫ່ງຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງປະທານນ້ອຳລະລດີ ແຫ່ງວາທະຂອງພຣະອົງໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢູ່ດິຖພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະ ຜູ້ຊົງວິໄສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສຣີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນ ໄລະໂລກໜ້າຕ່າງກຢຸດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະອົງຂວ່ງ ວອນຕເທບມນິທຽນ ແຫ່ງຣາຊສັກດາຂອງພຣະອົງ ຢູ່ທຽງຍອດທສິງສະຫງ່າທສິດ ແລະ ຕໍ່ຟາກຟ້າແຫ່ງການເປຕິເຜຍີ ພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ຢູ່ທຽງເນນິທສິງສຸດ ຂໍຊົງຊວຍໃຫ້ຂ້າ ພະອົງປະຕບິຕາມພຣະປະສງີ ແລະ ເຈດຕະນາທພິຣະອົງ ຊົງສະແດງໄວ້.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢູ່ດິຖພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະ ຜູ້ຊົງວິໄສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສຣີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນ ໄລະໂລກໜ້າຕ່າງກຢຸດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະອົງຂວ່ງ ວອນຕຄ້ວາມງາມຂອງພຣະອົງ ທເຣືອງລັດສະໝຍິເພືອນີ ຂອບຟ້າ ແຫ່ງນລິນດອນການ ເປນີຄວາມງາມທທິນີໄດເມອີ ເປຕິເຜຍີອອກມາ ອານາຈັກແຫ່ງຄວາມງາມນອ້ມຖະຫວາຍ ສັກກາລະ ແລະ ສະດຸຍິງກກິກອ້ງ ຂໃຫ້ຂ້າພະອົງຕາຍ ຈາກທກຸສງີ ທຂ້າພະອົງຄອບຄອງ ແລະ ມຊີວິດຢູ່ກູບັສງີທ ເປນີຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຶດຖືພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງວິເສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຶດໜຽວຊາຍເສອີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າຕ່າງກຢຶດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວ່ົງ ວອນຕບໍລິມະສາສະດາ ຜູ້ສູ້ແດງພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ປັ້ນທຣີກັຍົງ ພຣະຜູ້ຊົງສະກົດຫວິໃຈຂອງຄນິຮັກ ຂອງພຣະອົງ ແລະບັນດານໃຫວ້ນຍານຂອງທກຸຄນິ ທອີໄສ ຢູ່ໃນໂລກ ເຫນີຂນີສູ່ບຣືງບນີ ຂຊົງຊວຍໃຫຂ້າພະອົງລະ ນກິເຖງີ ແລະ ສະດຸພິຣະອົງ ທ່າມກາງປະຊາຊນີ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຶດຖືພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງວິເສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຶດໜຽວຊາຍເສອີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າຕ່າງກຢຶດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວ່ົງວອນຕສ້ຽງໃບໄມສ້ຽດສຂອງພກິສາສະຫວນີ ແລະ ສຽງສາຍລນີແຫ່ງວາທະຂອງພຣະອົງ ໃນອານາຈັກແຫ່ງນາມ ຂຊົງນຳພາຂ້າພະອົງໄປໃຫໄກ ຈາກສົງທພິຣະອົງຊົງລັງກຽດແລະເຂົ້າໄກຕຳແໜ່ງ ທພິຣະຜູ້ປັ້ນອະລໂນໄທແຫ່ງສນີ

ຍາລັກຂອງພຣະອົງ ສາຍລຕັສະໜອີອກໄປ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຶດຖືພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງວິເສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຶດໜຽວຊາຍເສອີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າຕ່າງກຢຶດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວ່ົງ ວອນຕພະຍນີຊະນະທທິນິໄດ ເມອີເປັງອອກມາຈາກພຣະໂອດ ແຫ່ງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ໄດບັນດານໃຫມະ ຫາສະໝດສາດຊຕິ ສາຍລນີພຕັພາ ຕນີໄມງ້ອກຂນີມາ ແລະ ຜະລຕິດອກອອກຜນີ ຮ່ອງຮອຍທັງປວງຂອງອາດຕິເລອີນຫາຍໄປ ມ່ານທັງໝຕິຂາດສະບນີ

ບນີດາຜູ້ອີທຸຕິຕນິຕພິຣະອົງ ຮນີໄປຫາແສງສະຫວ່າງ ຈາກພຣະພັກຂອງ

ພຣະຜູ້ປັ້ນນາຍຂອງພວກຂ້າພະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຢູ່ນູອກເໜອີອຳນາດບັງຄັບໃດງ ຂຊົງໃຫຂ້າພະອົງໄດຮ້ສັງທຊີອັນເລນີຢູ່ໃນຄັງແຫ່ງຄວາມຮູ້ແລະ ອຕັສະລຍິະພາບຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຶດຖືພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງວິເສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຶດໜຽວຊາຍເສອີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າຕ່າງກຢຶດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວ່ົງວອນຕໄຟແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ທຊີບຄວາມງ່ວງໄປຈາກດວງຕາຂອງບນີດາຜູ້ພິຣະອົງຮັກ ແລະ ເລອີກສນີຕກຳນທພິວກຂ້າພະອົງລະນກິເຖງີ ແລະ ສນີລະເສນີຂອງ

ພຣະອົງ ຂຊົງນັບຂ້າພະອົງເປນີພວກທັ ບນີລຸພຣະທມັທພິຣະອົງລຂິຕິໄວ້ ໃນພຣະຄມັພີ ແລະ ທພິຣະປະສົງຂອງພຣະອົງສະແດງໄວ້.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຶດຖືພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງວິເສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຶດໜຽວຊາຍເສອີຄຸມ ທທິກຸຄນິໃນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າຕ່າງກຢຶດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວ່ົງວອນຕແສງສະຫວ່າງ ຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ທສີະໜບັສະໜນູໃຫບັນດາຜູ້ກຳນຊັດພຣະອົງ ຕອ້ງພບິກບັຄມີອາວຸດ ແຫ່ງປະກາສຕິຂອງພຣະອົງ ແລະ ບນີດາຜູ້ອີທຸຕິຕນີ

ຕພິຣະອົງ ຕອ້ງພບິກບັດາບຂອງຜູ້ປ້ອງຮ້າຍ ໃນວຸຕິຂອງ ພຣະອົງ ຂປຳກກາອນີປະເສດສຸດຂອງພຣະອົງ ລຂິຕິໃຫ້

ແກ່ຂ້າພະອົງ ດ້ວຍສົງທພິຣະອົງລືຂີດິໃຫ້ບັນດາຜູ້ພິຣະ ອົງໄວ້ໃຈ ແລະ ເລືອກສັນ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຸດພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງໄວ້ເສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດິສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສືອຄຸ ທພິກຸຄນິໃນໂລກນ ພຣະ ໂລກໜ້າຕ່າງກຢຸດໜຽວ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວ່ງວອນຕພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ທຊົງໃຊ້ສະດັບຟັງສຽງຮຽກອ້ງຂອງຄນິຣັກຂອງພຣະອົງ ສຽງຖອນຫາຍໃຈຂອງຜູ້ປິດຖະໜາພຣະອົງ ສຽງຮອ້ງຂອງຜູ້ຍິນິດິການຢູ່ກຊິດິພຣະອົງ ສຽງໂອດຄວນຂອງຜູ້ອີທຸດິຕນິຕພິຣະອົງ ແລະ ຊົງບັນດານໃຫ້ຜູ້ຕິງຄວາມຫວັງ ໄວ້ກັບພຣະອົງໄດ້ສິມິປະສົງ ແລະ ສມິປາດຖະໜາ ດ້ວຍພຣະກະລຸນາຂອງ ພຣະອົງ ແລະ ດ້ວຍພຣະນາມນ ມະຫາສະໝຸດແຫ່ງການອະໄພໄດ້ສ້າດຊັດ ຕເບືອງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ກອ້ນເມກ ແຫ່ງຄວາມເອື້ເພືອຂອງພຣະອົງ ຫລັງຜນິລົງມາໃຫ້ຄິນິຣັບ ໄຊ້ ຂໍຊົງລືຂີດິສຳລັບທຸກຄນິທຕິງຈິດິສູ່ພຣະອົງ ແລະ ຖສິນິ ອດິຕາມທພິຣະອົງຊົງບັນຍັດໄວ້ ໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງໄດ້ຮັບລາງວັນທປິະກາສດິໄວ້ ສຳລັບພວກທປິໄວ້ ນອກຈາກຈະໄດ້ຮັບອານຍຸດຈາກພຣະອົງແລະລະຖມິທຸກສົງທພິວກຂ້າພະອົງຄຸ້ມຄອງ ໃນຫນິທາງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນຍາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວ່ງ

ວອນຕພິຣະອົງເອງ ຕເຄືອງໜາຍ ແລະ ສັນຍາລັກທເື່ອມ

ແຈ້ງຂອງພຣະອົງ ຕລັດສະໜອິນຮຸ່ງເຮືອງຂອງດວງຕາເວັນແຫ່ງຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ແລະ ຕກັງຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງລົບລ້າງບາບຂອງບັນດາ ຜູ້ຢຸດິຕິໜັບໃນກດິຂອງພຣະອົງ ແລະ ປະຕບິດິຕາມບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ໃນພຣະຄມພ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງ ເຫັນແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງຢຸດພິຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງໄວ້ເສດທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຮຸ່ງເຮືອງທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງອຳ ນາດສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ທສິດ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດິສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງລຸ່ໂລດທສິດ ແລະ ຢຸດໜຽວຊາຍເສືອຄຸ ທພິກຸຄນິໃນໂລກນ ພຣະ ໂລກໜ້າຕ່າງກຢຸດໜຽວ.

Also in: de

BB00583

ບດິອະທຖານສຳລັບຄອບຄວີ

ຂຄິວາມຮຸ່ງເຮືອງຈົງມິເດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນ ນາຍ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂຽ້ອ້ງ ພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ອະໄພຂ້າພະອົງ ແລະ ບັນດາຜູ້ຄືຈຸນ ສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ແຫຈັງແລ້ວ ພຣະອົງຄ ພິຣະຜູ້ປັນ ນາຍສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ພຣະຜູ້ຊົງເອື້ເພືອທສິດ ຂ້າ ແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໍຊົງຊວ່ຍໃຫ້ຄິນິຣັບໄຊ້ ທປິໄດ້ຮັບຄວາມຮູ້ໃຫ້ເຂົ້າມາໃນສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ເພາະເມອິພວກເຂົາຮຽນຮູ້ຮຸ່ງກັບພຣະອົງ ພວກເຂົາຈະ ເປັນພະຍານຕລັດຈະທມ ຂອງວັນແຫ່ງການພພິກາສາ ແລະ ຈະບໄດໂຕໄຜ້ງການເປດິເຜຍິຄວາມອາລຂືອງພຣະອົງຂໍຊົງ ປະທານສັນຍາລັກແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ ພວກເຂົາ ແລະ ໃຫ້ພວກເຂົາໄດ້ຮັບສ່ວນແບ່ງອນິເຫລອິລນິທພິຣະອົງກຳນິດິໄວ້ ໃຫ້ຄິນິຣັບໄຊ້ ທເຄື່ງຄັດສັດທາຂອງພຣະອົງ ຄວາມຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄ ພິຣະຜູ້ກິຄອງສງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງອາລ ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາທສິດ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂໃຫ້ຄິວາມອາ ລ ແລະພຣະພອນຂອງພຣະອົງ ຫລັງລົງມາຍັງບັນຂອງຜູ້ ຍອມຮັບສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ເປັນດັງໜັງສັນຍາລັກ ແຫ່ງພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ແລະ ເຄືອງໜາຍແຫ່ງ ຄວາມເມດຕາຮັກໃຄ່ ຈາກທສິະຖດິຂອງພຣະອົງ ແຫຈັງ ແລ້ວ ບມິເຜເໜອິກວ່າພຣະອົງໃນການອະໄພ ຫາກຜູ້ດຖກິພາກຈາກຄວາມອາລຂືອງພຣະອົງ ເຂົາຈະໄດ້ຮັບການນບັວ່າ ເປັນສາສະນກິະຊນິ ໃນຍກຸສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ໄດຢ້າງໃດ?

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງປະສາດ ພອນໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ໃຫ້ແກ່ບັນດາຜູ້ເຊືອໃນສັນຍາ ລັກຂອງພຣະອົງ ໃນວັນທກຳນິດິໄວ້ ແລະ ແກ່ບັນດາຜູ້ຖະ ໜອມຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ໄວ້ໃນຫວິໃຈ ເປັນຄວາມຮັກ

ທ່ານຮະອົງ ຊມິຊາບເຂົ້າໄປໃນຫວີໃຈນັ້ນ ແທຈັງແລ້ວ ພຣະ ອົງຄ໌ ພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງຄວາມຊອບທັມ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດີສງສຸດ.

Also in: ar, bi, ca, ceb, da, de, el, en, fi, ht, is, it, kl, ky, ms, mt, nl, pl, pt, ro, ro, sr, tl, tvl, uk, zh-Hant

BB00623

ເມອີປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ມື້ຜູ້ຈຳຄັດຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ ອນີ້ໃດອກິຫນືອກຈາກ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຈົງກ່າວວ່າ: ຄວາມສັນລະເສນີຈົງເປັນຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະອົງຄ໌ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ທຸກຄນີເປັນຄນີ ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ ແລະ ທຸກຄນີຢູ່ໃຕ້ພຣະບາລະມຂອງພຣະອົງ.

Also in: ar, az, be, bg, bla, bla, bn, bn, bs, ca, ch, chn, cnr, co, cs, cy, da, de, dgz, dih, diu, el, en, es, eu, fi, fj, fo, fr, fy, ga, gil, gu, ha, haw, hi, ho, hr, hu, hy, hz, iba, iba, id, ik, is, it, ja, kgf, kiw, kl, km, kn, kn, ko, ksd, ky, lb, lkt, lkt, lv, meu, mg, mh, mi, ml, mn, moh, moh, moh, mr, ms, nal, ne, ne, no, nv, nv, ny, one, pap, pl, pt, ro, ru, se, se, sk, sl, sm, sne, sq, srn, st, sv, sw, ta, ta, ta, th, tk, tl, tpi, tvl, uk, wam, zh-Hans

BH00116

ເພອີເອກກະພາບແລະຄວາມສາມັກຄີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂໍຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຈົງມິດໄດ້ ພຣະອົງ ທຸຊົງເຜີຍແຜ່ຄວາມຮັກມາໃຫ້ມັນນຸດຊາດ! ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ແລະ ແສງສະຫວ່າງຂອງພວກຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງນຳທາງໃຫ້ຄົນຮັບໃຊ້ໃນວຸດຊີຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນດານໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງອຸດົມຮັ່ງມີພຣະອົງ ແລະເປັນອິດສະລະຈາກທຸກສົງນອກຈາກພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງສອນຄວາມເປັນໜັງ ຂອງພຣະອົງໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງສຳນຶກ ໃນເອກະພາບຂອງພຣະອົງ ເພື່ອວ່າພວກຂ້າພະອົງຈະບໍ່ເຫັນຜູ້ຮຸ້ນໃດນອກຈາກ ພຣະອົງ ພຣະອົງຄ໌ ພຣະຜູ້ຊົງປານີ ພຣະຜູ້ຊົງໃຫ້ອະໄພ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງຈຸດເພງແຫ່ງຄວາມຮັກ ລົງໃນຫວີໃຈຂອງຜູ້ເປັນທຣີກັຍົງຂອງພຣະອົງ ເພື່ອວ່າເພງນັ້ນຈະເຜົາຜານຄວາມຄິດເຖງທຸກສົງນອກຈາກພຣະອົງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຂໍຊົງເປີດເຜີຍຄວາມເປັນອຳ ມະຕະອັນປະເສດີຂອງພຣະອົງ ຊົງດຳລົງຢູ່ຜູ້ແຕ່ອາດດີ ຈົນເຖງອານາຄົດ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າອນີ້ໃດນອກຈາກພຣະອົງ ແທຈັງແລ້ວ ພວກຂ້າພະອົງ ພົບຄວາມສຸກສະບາຍ ແລະຄວາມເຂັ້ມແຂງຢູ່ໃນພຣະອົງ.

BH00537

ເພອີເອກກະພາບແລະຄວາມສາມັກຄີ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂອງນາຍທັງຫຼາຍ! ຂ້າພະ ອົງຂໍຢືນຢັນວ່າ ພຣະອົງຄ໌ ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງທຸກສັບພະສົງທັງປວງ ຄືຜູ້ຮັບຮູ້ມິຊວິດິທັງປວງທມີອງເຫັນ ແລະມອງ ເບງບໍ່ເຫັນ ຂ້າພະອົງຂໍເປັນພະຍານວ່າ ອານຸພາບຂອງພຣະອົງຫວັມລອ້ມຈັກກະວານທັງໝົດ ກອງທັບແຫ່ງພິບິ ບໍ່ມີວິນັທຳໃຫ້ພຣະອົງຫວັນກວິໄດ້ ອຳນາດຂອງປະຊາຊາດທັງປວງ ບໍ່ສາມາດຂັດຂວາງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ບໍ່ໃຫ້ດຳເນນິໄປ ຂ້າພະອົງຂໍສຳລະພາບວ່າ ພຣະອົງບໍ່ໄດ້ປ້າດຖະໜາສົງໃດ ນອກຈາກຈະຟັມິຊວິດິໃຫ້ທັງພິບິ ສະຖາປະ ນາຄວາມສາມັກຄີຂອງປະຊາຊນີ ແລະ ຊ່ວຍທຸກຄນີທອີໄສຢູ່ໃນໂລກໃຫ້ລ້ອດພນີ.

Also in: ceb, hi, hu, iba, iba, ja, ko, sm, sm, th, tvl, tvl

BH00537

ບໍດີອະທຖານເພອີບໍດີາມານດາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ! ໃນຍຸກສາສະໜາທຍິງໃຫຍ່ທັງສິດຸນ ພຣະອົງຊົງຍອມຮັບການວົງວອນຂອງບຸດທລານ ເພອີບໍດີາມານດາຂອງຕນີ ນຄືໜັງໃນພຣະພອນອັນບໍ່ຮຸ້ນໃນ ຍຸກສາສະໜານ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຜູ້ຊົງເມດຕາ ຂໍຊົງຍອມຮັບຄຳຂໍຮ້ອງຂອງຄນີຮັບໃຊ້ຜູ້ ນີະທລໍ່ນປີະຕູແຫ່ງ ຄວາມເປັນໜັງຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງໃຫ້ບໍດີາມານດາຂອງຂ້າພະອົງ ໄດ້ດຳລົງສົ່ງສະຫາສະໝຸດແຫ່ງຄວາມກະ

ລຸນາຂອງພຣະອົງ ເນື່ອງດ້ວຍບຸກຄົນໄດ້ລັກຂຶ້ນຮັບໃຊ້ພຣະອົງ ແລະ
ພະຍາຍາມຢູ່ກຸເວລາໃນຫນ້າທາງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ໄຫວ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ
ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ!

Also in: ceb, hi, hu, iba, iba, ja, ko, sm, sm, th, tvl, tvl

BH00987

ປະຈຳວັນ ບດີຍາວ

ສຳລັບສວດໜັງຄັ້ງໃນ 24 ຊົ່ວໂມງ

ຜູ້ຕ້ອງການສວດບໍ່ອະທິຖານນ, ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືນຂຶ້ນ ແລະຕັ້ງຈິດສູ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ແລະຂະນະຢືນຢູ່ກັບທັງຂອງເຂົາ,
ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຫລຽວ ໄປທາງຂວາ ແລະ ຊ້າຍ, ຄືກັບວ່າກຳລັງລໍຄ່ອຍ ຄວາມປານຈິກ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງເຂົາ,
ພຣະຜູ້ຊົງປານທິສິດ, ພຣະຜູ້ຊົງ ເຫັນໃຈ, ຈາກນັ້ນຈົງກ່າວວ່າ :

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງນາມທັງປວງ ແລະ ເປັນ ພຣະຜູ້ຊົງສ້າງ ສະຫວັນທັງຫຼາຍ! ຂ້າພະອົງຂວໍວົງວອນ ພຣະອົງ
ຕໍ່ບໍລິມະສາສະດາທັງຫຼາຍ ພຣະຜູ້ຊົງເປັນອະລໂນໄທສະຖານແຫ່ງສາລະ ທເບີງບໍ່ເຫັນຂອງພຣະອົງ,
ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດສິດ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ເຮືອງທິສິດ ຂໍຊົງ

ບັນດານໃຫ້ກ້ານອະທິຖານຂອງຂ້າພະອົງເປັນໄປທຸກຜູ້ມ່ານທປິດກັນຂ້າພະອົງຈາກຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ, ແລະ
ເປັນແສງສະຫວ່າງທຈີະນຳຂ້າພະອົງ ໄປສູ່ມະຫາສະໝຸດແຫ່ງສະຖິດສະຖານ ຂອງພຣະອົງ.

ຈາກນັ້ນ ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືນຂຶ້ນ ວົງວອນ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະພອນ ແລະ ຄວາມປະເສດີ ຂອງພຣະອົງ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຍອດປາດຖະໜາ ຂອງໂລກ ແລະ ເປັນທຣີກັຍົງຂອງຊາດທັງຫຼາຍ! ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ
ຂ້າພະອົງຫນ້າມາຫາພຣະອົງ, ຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກ ຄົນນອກຈາກພຣະອົງ, ແລະ ຢຶດໜຽວສາຍໄຍຂອງພຣະອົງ,
ເຊິ່ງການເຄື່ອນໄຫວຂອງສາຍໄຍນັ້ນ ໄດ້ປຸກທຸກສັບພະສິ່ງໃຫ້ຕົວຂຶ້ນ, ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ, ຂ້າພະ
ອົງເປັນຄົນຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ, ເປັນບຸກຄົນແຫ່ງບໍລິວິານ ຂອງພຣະອົງ. ຂໍຊົງໄດ້ທ້ອດພຣະເນດເຫັນວ່າ ຂ້າພະອົງ
ຢືນຢູ່ພູອັມທາຈີະທຳຕາມພຣະປະສົງ ແລະ ຄວາມປາດຖະ ໜາຂອງພຣະອົງ, ແລະ ບໍ່ຕ້ອງການສິ່ງໃດນອກຈາກ ການ
ເປັນທຣີກັຍົງຂອງພຣະອົງ. ຂ້າພະອົງຂວໍວົງວອນ ຕໍ່ມະຫາ ສະໝຸດແຫ່ງຄວາມປານ ໂລະ ດວງຕາເວັນ ແຫ່ງຄວາມ
ກະລຸນາຂອງພຣະອົງ. ຂໍຊົງກະທຳຕໍ່ຄົນຮັບໃຊ້ຕາມທິພົນ ອົງປາດຖະໜາ ແລະ ຍືນດີ ໃຊ້ອຳນາດຂອງພຣະອົງຢູ່
ເໜືອກວ່າ ການກ່າວເຖິງ ແລະ ສັນລະເສນີເປັນພະຍານ! ແມ່ນຫຍັງກໍຕາມທິພົນອົງເປດີເຜີຍ ເປັນທປິດຖະໜາ
ຂອງຫວິໃຈ ແລະ ເປັນທຣີກັຍົງຂອງວິນຍານຂອງຂ້າພະອົງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະອົງ!
ຂໍຊົງຢ່າຖືຄວາມຫວັງ ແລະ ການກະທຳຂອງຂ້າພະອົງ, ຂໍຊົງຖືແຕ່ພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ທີ່ອັມລອ້ມສະຫວັນ
ແລະໂລກ. ພຣະນາມອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທິສິດ ຂອງພຣະອົງ ເປັນ ພະຍານ, ຂ້າແດ່ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງເປັນນາຍແຫ່ງຊາດທັງ
ປວງ! ຂ້າພະອົງປາດຖະໜາ ແຕ່ສິ່ງທິພົນອົງປາດຖະໜາ, ແລະ ຮັກແຕ່ສິ່ງທິພົນອົງຊົງຮັກ.

ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຄຸເຄົາລົງ, ເອົາໜ້າຜາກແປະພນີ, ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ພຣະອົງຊົງປະເສດີ ເໜືອການພັນລະນາ ຂອງຜູ້ໄດ້ ນອກຈາກພຣະອົງເອງ, ແລະ ເໜືອຄວາມເຂົ້າໃຈຂອງ ທຸກຄົນ
ນອກຈາກພຣະອົງ.

ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືນຂຶ້ນ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະອົງ, ຂໍຊົງບັນດານ ໃຫ້ກ້ານອະທິຖານຂອງຂ້າພະອົງ ເປັນນ້ຳພຸແຫ່ງຊວິດທິຈະ
ຫລໍ່ຮຸ້ງຂ້າພະອົງ ຕາບນານເທົາທິອິະທປີະໄຕຂອງພຣະອົງ

ຍັງຢູ່ແລະ ຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງກ່າວເຖິງພຣະອົງ ໃນທຸກພບີ.

ຂໍໃຫ້ເຂົ້າຢືນຂຶ້ນວົງວອນອກຄັ້ງ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງຫວິໃຈ ແລະ ວິນຍານຕ້ອງແຕກສະ ລາຍຫາກແຍກຈາກພຣະອົງ, ແລະເພິງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງ ພຣະອົງ

ໄດ້ໄຮ້ໄຫວ້ວິພິບິ ຖືກິຈຸດໃຫສະຫວ່າງສະໄຫວ ຂນີ! ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕໍ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ທຊົງຜາບ ແພສັບພະສົງທັງປວງ, ຂຊົງຢາພາກສົງທຸຍິກູບັພຣະອົງ ໄປຈາກຂ້າພະອົງ, ຂ້າແດ່ພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງປັກຄອງ ມວນມະນຸດ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະອົງ, ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ, ຄນີແປກໜ້າຜູ້ ຮູບໄປຍັງບ້ານທົ ປະເສດິສຸດຂອງເຂົາ ພາຍໃຕ້ຊ້າຍຄາ ຂອງຣາຊສັກດາຂອງ ພຣະອົງ ໃນອານາບລິໂວນແຫ່ງຄວາມປານ ຂອງພຣະອົງ; ແລະ ຜູ້ລະເມດິຜູ້ ສະແຫວງຫາມະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງການ ອະໄພຂອງພຣະອົງ; ແລະຄນີຕໍ່ອັຍຜູ້ ສະແຫວງຫາ ຣາຊສຳນັກແຫ່ງ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ; ແລະຄນີ ຍາກໄຮຜູ້ສະແຫວງຫາ ບວິລະພາ ແຫ່ງຄວາມມັງຄັງຂອງ ພຣະອົງ. ພຣະອົງຊົງອຳນາດໃນການບັນຊາ ຕາມທຸພິຣະ ອົງຊົງປາດຖະໜາ. ຂ້າພະອົງ ຂໍເປັນສັກຂັນຍານວ່າ ການກະທຳຂອງພຣະອົງ ຄວນໄດ້ຮັບການສັນລະເສນີ, ແລະ ບັນຍັດຂອງພຣະອົງຄວນເປັນທຸຂີອີຟັງ, ແລະພຣະອົງຊົງ ບັນຊາໄດໂດຍບໍ່ມີຂັຈັກດັ.

ຈາກນຂີໃຫ້ຂ້າຍິກມີທັງສອງຂນີ, ແລະກ່າວພຣະນາມອັນຍົງໃຫຍ່'ທສິດຸ (ອັລລາຫ ໂອອບຣາ) ສາມຄັ້ງ ຈາກນນັກມີລົງ ເອົາມວິງ ເທງໜີເຄົາທັງສອງຂ້າງ ຕໍ່ພຣະພັກຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ - ພຣະ ພອນ ແລະ ຄວາມປະເສດິເປັນຂອງພຣະອົງ - ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ, ພຣະອົງຊົງເຫັນ ແລ້ວວ່າ, ວນີຍານຂອງຂ້າພະອົງໄດ້ຟື້ນຂນີມາໃນແຂນຂາ ແລະອະໄວຍະວະຕ່າງໆຢ່າງໃດ, ດວັຍຄວາມປາດຖະໜາ ຈະບູຊາພຣະອົງ, ລະນກິເຖງແລະສະດຸພິຣະອົງ; ວນີຍານ ນຍີນີຢັນ ສົງທຸຊົງຫາແຫ່ງບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ໄດ້ຢັນຢັນ ໃນອານາຈັກແຫ່ງວາທະ ແລະ ນະພາແຫ່ງຄວາມຮູ້ອງ ພຣະອົງຢ່າງໃດ, ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ, ຂ້າພະອົງຮັກ, ໃນສະພາວະເຊນັນ, ຂ້າພະອົງຢາກຂໍ ທຸສົງທຸຍິກູບັພຣະອົງ, ເພອີວ່າຂ້າພະອົງຈະໄດ້ສ້າທດີ ຄວາມຍາກໄຮຂອງຂ້າພະອົງ, ແລະສັນລະເສນີຄວາມອາ ລໄລະຄວາມຮັ່ງມີຂອງພຣະອົງ, ແລະຈະໄດ້ປະກາດຄວາມ ໄຮອ້ຳນາດຂອງຂ້າພະອົງ, ແລະ ສະແດງອານຸພາບ ແລະ ອຳນາດຂອງພຣະອົງໃຫ້ເປັນທຸປະຈັກແຈ້ງ.

ຈາກນຂີໃຫ້ຂ້າຍິນີຂນີ ແລະ ຍກິມີທັງສອງ ສອງຄັ້ງເພອີວົງ:ວອນ, ແລະກ່າວວ່າ:

ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ປັນເຈົ້າອນີໃດນອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທານຸພາບ, ພຣະຜູ້ຊົງອາລທິສິດຸ, ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ປັນ ເຈົ້າອນີໃດນອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງບັນຍັດ, ທັງໃນເລມີ ຕນີ ແລະ ອາວະສານ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ, ພຣະຜູ້ປັນ ເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ການອະໄພຂອງພຣະອົງ ໄຮດໄຫວ້ກ້າ ແກຂ້າພະອົງ, ແລະຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ເສມີພະລັງ ໃຫ້ຂ້າພະອົງ ແລະ ສຽງຮຽກຮ້ອງຂອງພຣະອົງໄດ້ປັກຊ້າ ພະອົງ, ແລະ ຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ໄດ້ໄຮດໄຫວ້ ຂ້າພະອົງລຸກຂນີ ແລະ ນຳຂ້າພະອົງມາສູ່ພຣະອົງ ບໍ່ເຊນັນນີແລ້ວ, ຂ້າພະອົງເປັນໃຜ, ທປັງອາດ ກຳມາຢນີຢູ່ປະຕູ ຂອງນະຄອນ ແຫ່ງຄວາມໃກຊັດິພຣະອົງ ແລະຫນ້າໜ້າມາຫາດວງຕາເວັນທໄຮອີງແສງມາຈາກນະພາ ແຫ່ງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ! ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ຜູ້ນຳເວທະນາຄນີນກີຳລັງເຄາະປະຕູ

ແຫ່ງຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ແລະ ວນີຍານທປັຈລີງນກີຳລັງສະແຫວງຫາແມ່ນ້ຳແຫ່ງຊວິດິນລິນັດອນ ຈາກພຣະຫດິແຫ່ງຄວາມອາລຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍແຫ່ງນາມທັງປວງ; ບັນຊາເປັນຂອງພຣະອົງທຸເວລາ, ແລະ ການຍອມຈຳນນີ ແລະໝອບກາບ ພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ເປັນຂອງພຣະອົງ, ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຮູ້ຳງສະຫວັນທັງຫຼາຍ!

ຈາກນຂີໃຫ້ຂ້າຍິກມີຂນີສາມຄັ້ງ, ແລະກ່າວວ່າ:

ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຊົງຍົງໃຫຍ່ເໜອີຜູ້ຍົງໃຫຍ່ທັງປວງ!

ຈາກນຂີໃຫ້ຂ້າຍິຄຸເຄົາແລະ, ກມີຫວີລົງແປະພນີ, ກ່າວວ່າ:

ພຣະອົງຊົງຄວາມສູງສົງ ເກນີກວ່າຄຳສັນລະເສນີຂອງ ບັນດາຜູ້ຍິກູ ຈະຂນີໄປເຖງນະພາແຫ່ງຄວາມໃກຊັດິພຣະ ອົງ ຫວີ ວຫິກິແຫ່ງຫວີໃຈ ຂອງບັນດາຜູ້ອີທຸດິຕນີ ຕໍ່ພຣະອົງ ຈະໄປເຖງປະຕູຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂຢັນຢັນວ່າ ພຣະ ອົງຊົງຄວາມບໍລິສຸດເໜອີຄຸນລັກສະນະ ແລະ ນາມທັງປວງ, ບໍ່ມີພິຣະຜູ້ປັນເຈົ້າອນີໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງປະ

ເສດີສຸດ, ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງທັງສີ່ດູ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າໃນງັລງີ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຢືນຢັນ ດັ່ງເຊັນທຸກສັບພະສົງ ແລະໝູ່ຫວັ້ນເບື້ອງບນີ ບັນດາຜູ້ຢືນໃນສະຫວັນຊັນສູງສຸດ ແລະ ທັງໄປກວ່ານັ້ນ ຊົງຫາແຫ່ງຄວາມໂອລານຈາກຂອບຟ້ອນຮຸ່ງ ເຮືອງ ຕ່າງກຢືນຢັນເຊັນກັນວ່າ, ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອື່ນໃດ ນອກຈາກພຣະອົງ ແລະ ບໍລິມະສາສະດາທຸກຖືກສະແດງໃຫ້ປະກົດ ຄືຄວາມເລກິລັບທັງອັນເລນັ້ນ ຄືສັນຍາລັກທຸກຖະໜອມໄວ້ ເຊິ່ງຕົວອັກສອນຈົງ ແລະ ເປັນ (ຈົງເປັນ) ໄດ້ເຊື່ອມເຂົ້າດ້ວຍກັນໂດຍພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍເປັນພະຍານວ່າ ພຣະອົງຄືຜູ້ປົກປ້ອງຂອງພຣະຜູ້ຊົງຄວາມສູງສູງ ໄດ້ຂີ້ດິພຣະນາມໄວ້ ແລະໄດ້ຮັບການກ່າວເຖິງ ໃນພຣະຄຳພີທັງຫຼາຍຂອງພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງບັນລັງເບື້ອງບນີ ແລະ ໂລກເບື້ອງລ່າງ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າຢືນຢັນ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຊີວິດທັງປວງ ພຣະຜູ້ຊົງ ຄອບຄອງຮູປະທັມ ແລະນາມທັມທັງປວງ! ພຣະອົງຊົງເຫັນ ນ້ຳຕາ ແລະ ສຽງຖອນຫາຍໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຊົງໄດ້ຍິນສຽງ ໂອດຄວນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຮ້ອງໃຫ້ຂ້ອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຄວາມໂສກເສົ້າໃນຫວິໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ໂດຍອຳນາດຂອງພຣະອົງຊົງເປັນພະຍານ! ອະກສຸນິກັມຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ໜ່ວງໜຽວຂ້າພະເຈົ້າ ບໍ່ໃຫ້ໄກ້ໄຂ້ໄປຫາພຣະອົງ ແລະບາບຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພາຂ້າພະເຈົ້າ ໄກອອກໄປຈາກຣາຊສຳນັກແຫ່ງຄວາມວສິດຂອງພຣະອົງ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ບຳລຸງຂ້າພະເຈົ້າ, ການແຍກຈາກພຣະອົງທຳລາຍຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຄວາມຫ່າງໄກຈາກພຣະອົງເຜົາຜານຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຊົງວອນຕຣ້ອຍພຣະບາດຂອງພຣະອົງໃນທຣິກັຣາງນີ້ ຕໍ່ວ່າຈາກ “ຂ້າພະເຈົ້າຢູ່ນີ້” ທບັນດາຜູ້ພື້ນຮອດອີກສັນໄດ້ເປັນໃນຄວາມໄພສານນີ້ ຕໍ່ລົມຫາຍໃຈແຫ່ງການເປີດເຜີຍພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ແລະ ສາຍລົມແຫ່ງອະຣຸໂນທຍ໌ ແຫ່ງການປະກົດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບັນຍັດໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ພິສິດຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ແລະ ປະຕິບັດຕາມສົງຄ໌ໃນພຣະຄຳພີ ຂອງພຣະອົງ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າກ່າວພຣະນາມ ອັນຍົງໃຫຍ່ທັງສີ່ດູ (ອັລລາຫ໌ ໂອອັບຣາ) ສາມຄັ້ງ, ແລະ ກມີລົງເອົາມວິງເທງິຫວິເຄົາ ທັງສອງຂ້າງ ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຄວາມສັນລະ ເສນິຈົງມິດພຣະອົງ ທຸກຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າລະນກິເຖງີ ແລະສັນລະເສນິພຣະອົງ ແລະໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ກັບບໍລິມະສາດສະດາ ຜູ້ເປັນອະຣຸໂນທຍ໌ແຫ່ງສັນຍາລັກຂອງພຣະອົງ, ແລະ ທຳໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າອັນອັມຄຳນັບ ອສິຣຍະຂອງພຣະອົງ ຖອມຕົວຕໍ່ຄວາມເປັນເຈົ້າຂອງພຣະອົງ ແລະ ຍອມຮັບສົງຄ໌ ເອຍີ ຈາກຊົງຫາແຫ່ງຄວາມໂອລານຂອງພຣະອົງ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ເຂົ້າລຸກຂນີແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຫຼັງຂອງຂ້າພະເຈົ້າດໍວັຍນ້ຳໜັກຂອງບາບ, ແລະຄວາມລົມ ສະຕິໄດ້ທຳລາຍຂ້າພະເຈົ້າ. ເມື່ອໄດ້ທຳລາຍຂ້າພະເຈົ້າຕົກຕອງ ເບງີກັມຊົງຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ຄວາມເມດຕາຂອງພຣະ ອົງ ຫວິໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແຕກສະຫຼາຍຢູ່ໃນຕົວຂອງຂ້າ ພະອົງ ແລະໂລຫຕິຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ເດອິດຜ່ານໃນເສນີ ເລອິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄວາມງາມຂອງພຣະອົງເປັນພະຍານ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງເຫັນແລ້ວວ່າ ນ້ຳຕາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ກົດກັນບໍ່ໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າລະນກິເຖງີພຣະອົງ ແລະ ສະດຸຄືນຄວາມດຶງຂອງພຣະອົງຢ່າງໃດ ຂ້າ ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍແຫ່ງບັນລັງເບື້ອງບນີ ແລະ ໂລກເບື້ອງລ່າງ! ຂ້າພະເຈົ້າຂໍຊົງວອນຕຣ້ອຍນ້ຳ ແລະ ຄວາມເລກິລັບຂອງອານາຈັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງກະທຳຕໍ່ບັນດາຜູ້ພື້ນຮອດອີກສັນໃຫ້ສັນຍາລັກຄວາມອາລ ໂລະ ຄູ່ວອນກັບພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງທຸກຊົງ, ຂ້າແດ່ ພຣະຜູ້ເປັນລາຊາແຫ່ງຮູປະທັມແລະນາມທັມ.

ຈາກນີ້ໃຫ້ຂ້າຍກ່າວ ພຣະນາມອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທັງສີ່ (ອັລລາຫ໌ ໂອອັບຮາ) ສາມຄັ້ງ,

ແລ້ວຄູ່ເອົາໜ້າຜາກແປະພນີ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ, ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມາແດ່ພຣະອົງ, ທີ່ຊື່ປະທານສົງທານີ
ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍເຂົ້າໄປໃນພຣະອົງ, ແລະສົງດົງາມທຸກ ຢ່າງທັງໃນພຣະຄັ້ງພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ, ຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍຂໍວົງວອນພຣະອົງ, ຂໍຊື່ ຄຸ້ມຄອງຂ້າພະອົງທັງຫຼາຍ,
ໃຫ້ພ້ອມຈາກຄວາມເພື່ອນ ແລະ ຈົນຕະນາການອັນໄຮສ້າລະ, ຄວາມຈົງແລ້ວ, ພຣະອົງ, ຄຸ້ມຄອງຜູ້ອຳນາດ,
ພຣະຜູ້ຊື່ຮອບຮູ້

ຈາກນີ້ໃຫ້ຂ້າຍເງິນຫວີຂນີ ແລະນັ້ງລົງ ແລະກ່າວວ່າ:

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂຶ້ນ

ຢນີ ສົງທານີດາຜູ້ພຣະອົງເລອີກສນີຢນີ ແລະ ຍອມຮັບ ສົງທານີດາຜູ້ອຳນາດໄສຢໃນສະຫວັນຊນີສຸສຸດ ແລະ
ລາຍລັອມບນີລັງຂອງພຣະອົງຍອມຮັບ. ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງພົບທັງປວງ, ອານາຈັກຂອງໂລກ ແລະ ສະຫວັນ
ເປນີຂອງພຣະອົງ!

Also in: af, am, ar, bg, bi, bn, bs, ca, ch, cy, da, de, el, en, eo, es, fa, fj, fr, gil, ha, ht, hu, hy, id, is, it, kl, kn, ky, ky, lv, mg, ml, mn, mn, mr, mt, naq, naq, naq, naq, naq, naq, naq, naq, ne, nl, no, pl, pt, ro, ro, ru, sk, sne, sq, srn, ta, th, tk, tl, tvl, tvl, ur, zh-Hant

BH01313NAM

ບຸກຄະທຳການຮັກສາປັນປວີ

ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ຄືການຮັກສາປັນປວີຂອງຂ້າ ພະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ແລະການ
ລະນກີເຖງພຣະອົງ ຄືບິພຣະໂອສດີແກ່ຂ້າພະອົງ ການ ເຂົ້າໄປພຣະອົງ ຄືຄວາມຫວັງຂອງຂ້າພະອົງ ແລະຄວາມ
ຮັກທນີຕີພຣະອົງນີ ຄືການຮັກສາປັນປວີ ແລະຊ່ວຍເຫຼືອ ຂ້າພະອົງທັງໃນໂລກນີ ແລະໂລກໜ້າ.

ແທຈົງແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊື່ກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊື່ ຮອບຮູ້ພຣະຜູ້ຊື່ປຣຊາຍານເໜອີສັບພະສົງທັງປວງ.

Also in: af, ar, az, bg, bi, bla, bla, bn, bs, ca, ceb, ch, chn, cnr, co, cs, cy, da, dak, de, dgz, dih, diu, en, eo, es, et, eu, fa, fi, fj, fo, fr, fy, ha, haw, hr, ht, hu, hu, hur, hur, hy, hz, hz, iba, id, ik, is, it, ja, kgf, kl, kn, ko, ksd, ky, lb, lg, lkt, lt, lv, med, meu, mg, mi, ml, mn, moh, moh, mr, ms, mt, nal, naq, naq, ne, nl, no, nv, nv, ny, pl, pt, ro, ru, sk, sl, sq, sr, srn, srn, srn, st, sv, sw, ta, th, th, th, th, th, th, th, th, tk, tl, uk, ur, zh-Hans

BH01969

ເໜອີສັນລະເສນີແລະຂອບຄຸນພຣະຜູ້ປັນນາຍ

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມາແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຄືນັ້ງໃນບັນດາຄນີ
ຮັບໃຊ້ທັງເຊອີຟັງພຣະອົງ ແລະ ສນີຍາລັກຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຊື່ເຫນີແລ້ວວ່າ ຂ້າພະອົງໃຜຫາປະຕູແຫ່ງຄວາມ
ປານຂອງພຣະອົງ ແລະ ຫນີມາຫາຄວາມເມດຕາຮັກໃດ' ຂອງພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍວົງວອນຕັ້ງພຣະນາມອັນວິເສດສຸດ
ແລະຄຸນລັກສະນະອັນປະເສດສຸດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊື່ເປຕີ ປະຕູແຫ່ງພຣະພອນຂອງພຣະອົງ ຕີໃບໜ້າຂອງຂ້າພະອົງ
ຂໍຊື່ຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະອົງກະທຳແຕ່ສົງທານີ ຂ້າແດ່ພຣະ ຜູ້ປັນນາຍຮອບຄອງພຣະນາມ ແລະ ຄຸນລັກສະນະທັງປວງ!
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂ້າພະອົງຍາກໄຮສ້ວນ ພຣະອົງນີ້ອຸດມິຮັງມີ ຂ້າພະອົງຕັ້ງຄວາມປາດຖະໜາ ໃນພຣະອົງ
ແລະຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສົງ ນອກຈາກ ພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍວົງວອນພຣະອົງ ຂໍຊື່ຢ່າພາກຂ້າພະ ອົງ
ຈາກສາຍລົມແຫ່ງຄວາມເມດຕາປານ ແລະ ສົງທານີ ອົງບນີຍຕີໄວ້ ສຳລັບຄນີຮັບໃຊ້ທັງພຣະອົງເລອີກສນີ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂໍຊື່ກຳຈັດມ່ານທນີງດາຂ້າ ພະອົງ ເໜອີວ່າຂ້າພະອົງຈະໄດ້ຍອມຮັບ ສົງທານີພຣະອົງ
ປາຖະໜາໃຫ້ແກ່ປະຊາຊນີຂອງພຣະອົງ ແລະຄນີພບິເດ ຊານຸພາບທເຊອີງຊອນ ທນີໃນຫຕັຖະກຳ ຂອງພຣະອົງ
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊື່ທຳໃຫວັນ ຍານຂອງຂ້າພະອົງເບກິບານ ດວ້ຍສນີຍາລັກອັນຍິ່ງໃຫຍ່
ທສັດຂອງພຣະອົງ ແລະ ໂປດດງິຂ້າພະອົງຂນີມາຈາກກນີ ບງິແຫ່ງກເລດອນີໂສມນີ ແລະ ຊວິຮຳຍ ຂໍຊື່ລືຂີດສົງທານີ
ງາມໃນໂລກນີ ແລະໂລກໜ້າໃຫ້ແກ່ຂ້າພະອົງ ບມີພຣະຜູ້

ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງມວນມະນຸດລ້ວນສະແຫວງຫາ
ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງ ຂໍອບພຣະຄຸນ ທີ່ຊົງປຸກຂ້າພະອົງໃຫ້ຕໍ່ນີ້ຂຶ້ນ ແລະບັນ
ດານໃຫ້ຂ້າພະອົງປາດຖະໜາຈະຢັ້ງຮູ້ໃນສົງຄົມນີ້ຮັບໄຂສ່ວນໃຫຍ່ບໍ່ເຂົ້າໃຈ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ
ໂປດປະທານຄວາມສາມາດໃຫ້ຂ້າພະອົງ ເຫັນສົງຄົມນີ້ຮະ

ອົງຕ້ອງການ ເພື່ອເຫັນແກ່ຄວາມຮັກ ແລະ ຄວາມຍິນດີຂອງພຣະອົງ ພຣະອົງຄື ຜູ້ຊົງທຸກສິ່ງພະສົງຢືນຢັນອານຸ
ພາບຂອງອຳນາດ ແລະ ອະທິປະໄຕຂອງພຣະອົງ.

ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງເມດຕາ.

Also in: bs, ceb, eo, es, fi, ko, nl, pl, pt, sk, tvl, tvl, tvl, uk, zh-Hant

BH02896

ເມອີປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ຂໍຄວາມສະດຸດຈົງມິດແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ມະນຸດທຸກຄົນຜູ້ທີ່ມີ
ທັດສະນະຍອມຮັບອະທິປະໄຕຂອງພຣະອົງ ແລະ ດວງຕາ ເຫັນແຈ້ງທຸກດວງ ແລະເຫັນຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງຣາຊສັກດາ ແລະ
ອານຸພາບບົບັງຄັບຂອງພຣະອົງ ພາຍແຫ່ງການທົດ ສອບບໍ່ສາມາດຢຸດຢັ້ງ ຜູ້ຍິນດີກິນເຂົ້າໄກ່ພຣະອົງ ບໍ່ໃຫ້
ຫັນໜ້າ ມາຫາຂອບຟ້າແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂອງພຣະອົງ ແລະພາຍແຫ່ງຄວາມຍາກລຳບາກບໍ່ສາມາດ ໜ່ວງໜ່ຽວ ຫຼື
ຂັດຂວາງຜູ້ທຸກຄົນຕິດພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ບໍ່ໃຫ້ເຂົ້າ ໄປຫາຣາຊສຳນັກຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າພະອົງຄິດວ່າ ຕາກຽງແຫ່ງຄວາມຮັກ ຂອງພຣະອົງ ກຳລັງລຸກຢູ່ໃນຫວິໃຈຂອງພວກເຂົາ ແລະປະທັບແຫ່ງຄວາມ
ເມດຕາຂອງພຣະອົງ ຖືກຈຸດຂຶ້ນໃນຫວິໃຈ ຂອງພວກເຂົາ ເຄາະຮ້າຍບໍ່ສາມາດ ທຳໃຫ້ພວກເຂົາໝາຍເມນີສາສະໜາ
ຂອງພຣະອົງ ການປ່ຽນແປງຂອງໂຊກຊະຕາ ບໍ່ສາມາດ ເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາ ຫຼົງອອກໄປຈາກຄວາມເປັນທັບນິດຂອງ
ພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍວິ ວອນຕໍ່ພວກເຂົາ ແລະ ຕໍ່ສຽງຖອນຫາຍໃຈຈາກຫວິໃຈຂອງ
ພວກເຂົາ ເພາະວ່າພາກຈາກພຣະອົງ ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງໃຫ້ພວກເຂົາປອດໄພ ຈາກການປອງຮ້າຍຂອງຜູ້ຕໍ່ຂຶ້ນຕໍ່ພຣະ
ອົງ ຂໍຊົງຫຼໍ່ຮຽງວິນຍານຂອງພວກເຂົາ ດ້ວຍສົງຄົມພຣະອົງ ຊົງບັນຍັດໄວ້ສຳລັບຜູ້ເປັນທັບນິດຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຊົງບໍ່ໄດ້ຍິ
ຢ້ານກວີ ແລະ ບໍ່ໄດ້ຍິເສົ້າໂສກ.

Also in: bs, es, fj, fi, hi, ja, ky, lb, mn, ms, nl

BH02896

ເທດສະການ ວັນເຮຊວານ

ບໍດີອະທິຖານສຳລັບສວດໃນວັນສະຫລອງ

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີ ຈົງມິດແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ຂ້າພະອົງຂໍວິ ວອນ
ຕໍ່ສັນຍາລັກຂອງພຣະອົງ ທີ່ອີ້ນລັອມສັບພະສົງທັງ ປວງ ຕອ່າພາແຫ່ງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ທີ່ສາດແສງທັມ
ໃຫ້ແກ່ທຸກຄົນ ທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ບໍລິໂລກ ຕໍ່ຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ທີ່ລີ້ເລດກວ່າທຸກສິ່ງພະສົງ ຕໍ່ກະລຸນາທຸກ
ຂອງພຣະອົງ ທີ່ຊົງຊາບໄປຫວິຈັກກະວານ ຂໍຊົງເປີດມື່ນ ກຳບັງ ທີ່ປິດກັບຂ້າພະອົງ ຈາກພຣະອົງ ເພື່ອວ່າຂ້າພະອົງ
ຈະໄດ້ຮັບໄປຍັງແຫ່ງກຳເນີດ ແຫ່ງແຮງບັນດານໃຈອັນຍິ່ງ ໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ ໄປຍັງອະລຸໂນໄທ ແຫ່ງການເປີດເຜີຍ
ພຣະທັມ ແລະ ກະລຸນາທຸກຂອງພຣະອົງ ແລະຈະໄດ້ດຳ ດົງລົງສູ່ສະຫາສະໝຸດ ແຫ່ງຄວາມໃກ້ຊິດ ແລະຄວາມຍິນ
ດີຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຢ່າໃຫ້ຂ້າ ພະອົງສິນໂອກາດ ທີ່ຮູ້ກັບພຣະອົງໃນຍຸກນີ້ ຂໍຊົງຢ່າປິດ ເສອີຄຸມ
ແຫ່ງການນຳທາງຂອງພຣະອົງ ອອກຈາກຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະອົງ ໄດ້ມີນ້ຳແຫ່ງຊວິດີ ຊົງມີສາຍທາລາ
ຫລັງມາຈາກສະຫວັນ (ເຮຊວານ) ອັນເປັນທັງຂອງບັນລັງ ຂອງພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງປານ ໃໝ່ອີວ່າດວງຕາ

ຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈະເປີດອອກ ໃບໜ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຈະໄດ້ຮັບແສງທັມ ຫວີໃຈຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈະໄດ້ນັ້ນອນໃຈວນີ
ຍານຂອງຂ້າພະເຈົ້າຈະໄດ້ຮູ້ເຈັ້ງ ແລະ ເທົ່າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຈະ ໄດ້ກ້າວໜີ້.

ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງຍົງໃຫຍ່ໜ້າອິສັບພະສົງ ຕັ້ງແຕ່ນໍ້າລິນດອນການ ດວ້ຍອານຸພາບ ແຫ່ງອຳນາດຂອງພຣະອົງ ແລະ
ສາມາດບັນດານຄວາມເປັນໄປ ຂອງທຸກສັບພະສົງ ດວ້ຍປະຕິບັດການ ຂອງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີສິ່ງ
ໃດໃນສະຫວັນ ຫຼືບໍ່ມີໂລກ ທີ່ຍຸດຢັ້ງພຣະປະສົງຂອງພຣະ ອົງໄດ້ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍການບໍລິ
ບານທາກະລຸນາ ແລະ ຄວາມເອື້ອອົງຂອງພຣະອົງ ຊົງປານ ຕໍ່ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງໂນມ້ໜຽວຂ້າພະເຈົ້າ ໃຫ້ຮຽງຫຼັງທຳນອງ
ອັນແສນຫວານຂອງວິທີ ທີ່ຮື້ອ້ງເພງສັນລະເສນີພຣະອົງ ໃນພຸ່ມໄມ້ຂອງພາກສາ ແຫ່ງຄວາມເປັນໜັງຂອງພຣະອົງ.
ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ໄຫວ້ຍູ້ງໃຫຍ່ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະ ເໝີ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ.

Also in: bs, es, fj, fi, hi, ja, ky, lb, mn, ms, nl

BH03447

ບຸກຄົນກາງ

ສຳລັບສວດທຸກວັນ, ຕອນເຊົ້າ, ຕອນທຽງວັນ, ແລະຕອນຄຳ

ຜູ້ໄປປາດຖະໜາທາງອະທິຖານ, ຂໍໃຫ້ເຂົາລ້າງມື ແລະຂະນະ ທີ່ລ້າງມື ຂໍໃຫ້ເຂົາກ່າວວ່າ:

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂໍຊົງປະທານ ພະລັງ ໃຫ້ແກ່ມືຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ເພື່ອວ່າມືຈະໄດ້ຖືພຣະ
ຄຳພຣະອົງໄວ້ໜີ້ ຈົນກອງທັບຂອງໂລກຈະມີອຳນາດເໝາະສົມໃຫ້ ຂໍຊົງປະກົດອົງບໍ່ໃຫ້ມື
ເຂົ້າໄປຫຍຸ້ງກັບສົງໄສຄຳມາທັບແມ່ນຂອງຕົນ. ແທ້ຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບ,
ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ.

ແລະຂະນະລ້າງໜ້າ, ຂໍໃຫ້ເຂົາກ່າວວ່າ:

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ ຫັນໜ້າມາຫາພຣະອົງ, ຂໍຊົງເຮັດໃຫ້ໃບໜ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ແຈ້ງໃສດວ້ຍແສງຈາກພຣະພັກຂອງພຣະອົງ. ຂໍຊົງຄຸ້ມຄອງບໍ່ໃຫ້ໃບໜ້າ ຫັນໄປຫາຜູ້ນິເວດ ນອກຈາກພຣະ ອົງ.
ຈາກນີ້ ຂໍໃຫ້ເຂົາຢືນຂື້ນ, ຫັນໜ້າໄປທາງ ເກເບຣ

(ຕຳແໜ່ງຂອງການບູຊາ, ຄື ບາຈືອກຄາ), ຂໍໃຫ້ເຂົາກ່າວວ່າ:

ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຊົງເປັນພະຍານວ່າ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັນນາຍ ອື່ນໃນອາກາດພຣະອົງ. ອານາຈັກແຫ່ງການເປີດເຜີຍ
ພຣະທັມ ແລະ ສັບພາວະເປັນຂອງພຣະອົງ. ຄວາມຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງ, ຊົງສະແດງບໍລິມະສາສະດາ ຜູ້ປັນນາຍລໂນໂທ
ແຫ່ງການເປີດເຜີຍພຣະທັມໃຫ້ປາກົດ, ຜູ້ຊົງສັນທະນາບັນ ໄຊໄນ, ຜູ້ຊົງບັນດານ ໃຫ້ຂັບຟ້າອັນກຽງໄກທສິດ ສາດລັດ
ສະໝັ ແລະ ພາກສາທັບມີຜູ້ໄປປະເສດີກວ່າໄດ້ເປັ້ງພຣະວັດ

ຈະນະ ແລະ ສຽງຮຽກຮ້ອງໄດ້ປະກາດຜ່ານມາທາງພຣະອົງຕໍ່ທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ບໍ່ມີໂລກວ່າ: “ດຽວນີ້
ພຣະຜູ້ຊົງຄອບຄອງທຸກສັບພະສົງສະເດັດມາແລ້ວ. ໂລກ ແລະ ສະຫວັນ, ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ແລະ ອານາຈັກເປັນຂອງ
ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າ, ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງມວນມະນຸດ, ພຣະຜູ້ຄອບຄອງບັນລັງເບື້ອງບັນ ແລະ ໂລກເບື້ອງລຸ່ມ!”

ຈາກນີ້ ຂໍໃຫ້ເຂົາກືມຕົວລົງ, ເອົາມືທັງໝົດເອົາທັງສອງຂ້າງ, ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ພຣະອົງຊົງຄວາມປະເສດີ ເໝາະສົມສັນລະເສນີ ຂອງ ຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ການສັນລະເສນີຂອງຜູ້ຊົງຮຽນອາກາດ
ຂ້າພະເຈົ້າ, ເໝາະສົມສັນລະນາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະ ເໝາະສົມສັນລະນາຂອງຜູ້ໄປທັງໝົດ ທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ
ຜູ້ໄປທັງໝົດທີ່ຢູ່ໃນໂລກ!

ຈາກນີ້ ຂໍໃຫ້ເຂົາຢືນໂດຍຍາມທັງສອງຂ້າງຂື້ນ,

ເປີດຝາມເຂົ້າຫາໃບໜ້າ, ແລ້ວກ່າວວ່າ:

ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ປັນນາຍເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຂໍຊົງຢ່າໃຫ້ຜູ້ທີ່ ຢືດໜຽວຊາຍຜ້າແຫ່ງຄວາມປານ ແລະ ຄວາມກະລຸນາຂອງ
ພຣະອົງ, ດວ້ຍນວັທວິງວອນ ຕ້ອງພົບກັບຄວາມຜິດຫວັງ. ຂ້າແຕ່ພຣະຜູ້ຊົງປານທິສິດ ໃນບັນດາຜູ້ສະແດງຄວາມ

ປານ!

ຈາກນີ້, ຂໍໃຫ້ເຂົາ, ນັ້ນລົງ ແລະ ກ່າວວ່າ:

ຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍເປັນພະຍານຕ໋ອກະພາບ ແລະ ຄວາມ ເປັນໜຶ່ງຂອງພຣະອົງ, ແລະພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ແລະ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອື່ນໃນນອກຈາກພຣະອົງ. ແທຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງໄດ້ຊົງເປີດເຜີຍສາສະໜາຂອງພຣະອົງ, ກະທຳ ຕາມພຣະປະທັນຍາຂອງພຣະອົງ, ແລະ ເປີດປະຕູແຫ່ງ ຄວາມກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ທຸກຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນ ສະຫວັນ ແລະ ໂລກ. ພຣະພອນ ແລະ ສັນຕິສຸກ ການຄາລະ ວະ ແລະ ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ, ສະຖິດຢູ່ກັບນິດາຜູ້ເປັນທຣີກັ ຂອງພຣະອົງ, ຜູ້ຊົງບໍ່ຖືກຄວາມປ່ຽນແປງ ແລະ ຄວາມບັງ ເອນີຂອງໂລກ ຢັບຢັ້ງໃຫ້ຫັນມາຫາພຣະອົງ, ແລະ ຜູ້ຊົງໄດ້ໃຫ້ທຸກຢ່າງ, ດ້ວຍຄວາມຫວັງຈະໄດ້ຮັບສິ່ງທີ່ຢູ່ກັບພຣະອົງ, ຄວາມຈິງແລ້ວ, ພຣະອົງຄື, ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝີ ພຣະຜູ້ຊົງອາລິທິສິດ.

Also in: af, am, ar, az, bg, bi, bn, bn, bs, ca, da, el, en, eo, es, fa, fi, fi, fj, fr, ha, ha, ht, hu, hy, iba, id, is, it, ja, kl, ko, lv, mg, mi, mn, mr, mt, ne, nl, no, pl, pt, ro, ru, sk, sl, sm, sq, sv, ta, th, tk, tl, uk, vi, zh-Hant

BH03506

ບໍດີອະທິຖານໃຫ້ຈິດໃຈໝັ້ນຄົງໃນສາສະໜາ

ຂໍຄວາມສະດຸ ຈົງມີແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ!
ຂ້າພະເຈົ້າຂໍວົງວອນຕໍ່ບໍລິມະສາສະດາ ຜູ້ຊົງໄວ້ຊົງພຣະນາມອັນຍິ່ງໃຫ່ງທັງສິດຂອງພຣະອົງ
ຜູ້ກຳລັງລະມານຢ່າງເຈັບປວດ ໂດຍປະຊາຊົນທີ່ປະຕິເສດ ສັດຈະທັມຂອງພຣະອົງ ແລະ ຖືກຫອມ້ລອ້ມດ້ວຍຄວາມທຸກໂສກ
ຈົນບໍ່ມີວິຈາໄດພັນລະນາໄດ້ ຂໍຊົງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ລະນາກິເຖງພຣະອົງ ແລະສັນລະເສນີພຣະອົງໃນຍຸກນີ້
ຊົງເປັນຍຸກທີ່ທຸກຄົນໄດ້ມີຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ໂຕຖ້ຽງກັບພຣະອົງ
ເມນີບໍລິມະສາສະດາຜູ້ເປີດເຜີຍສາສະໜາຂອງພຣະອົງ ຢ່າງໝັ້ນປະໝາດ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ບໍ່ມີຜູ້ໃດທີ່ຈະຊ່ວຍພຣະອົງນອກຈາກພຣະອົງເອງ ບໍ່ມີອານຸພາບໃດ ທີ່ຈະຊ່ວຍພຣະອົງ ນອກຈາກອານຸ
ພາບຂອງພຣະອົງເອງ.

ຂ້າພະເຈົ້າຂໍວົງວອນ ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າຢຶດໝັ້ນໃນຄວາມຮັກ ແລະ ການລະນາກິເຖງພຣະອົງ ແທຈິງແລ້ວ
ສົງນີ້ເກີດມາຈາກຄວາມສາມາດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ແລະພຣະອົງຄື ຜູ້ຊົງຮູ້ທຸກຢ່າງໃນຕົວຂ້າພະເຈົ້າ
ຄວາມຈິງແລ້ວພຣະອົງຄືຜູ້ຊົງຮູ້ທຸກສິ່ງສັບພະສົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂໍຊົງຢ່າພາກຂ້າພະເຈົ້າ
ຈາກແສງສະຫວ່າງຂອງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຊົງຄວາມເຈດີຈ້າຂອງແສງນັ້ນ ໄດ້ເຮັດໃຫ້ທັງພົບສະຫວ່າງສະໄຫວ
ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອື່ນໃນນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບສູງສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ
ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝີ

Also in: de, es, iba, uk

BH04959

ເພື່ອຄວາມໝັ້ນຄົງໃນພຣະປະທັນຍາ

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມີແດ່ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນຮາຊາແຫ່ງນິດອນການ ພຣະຜູ້ຮູ້ທຸກຊາດທັງຫຼາຍ
ພຣະຜູ້ອອກແບບກະດູກ ທີ່ຈະຕ້ອງເສຍສະລາຍ! ຂ້າພະ ອົງຂໍອະທິຖານ ຕໍ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ
ທຸກຊົງໃຊ້ຮຽກອ້ງມວນມະນຸດຊາດ
ໃຫ້ມ້າຍັງຂອບພ້າແຫ່ງຮາຊສັກດາແລະຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງແລະນຳທາງບັນດາຄົນຮັບໃຊ້ໄປຍັງຮາຊສຳນັກແຫ່ງ
ພຣະກະລຸນາທຳມະຊາດຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງນັບຂ້າພະເຈົ້າ ເປັນພວກທີ່ປ່ອຍວາງຈາກທຸກສິ່ງ ນອກຈາກ ພຣະອົງ
ຕັ້ງໝັ້ນໃນພຣະອົງ ແລະເມື່ອປະສົບກັບເຄາະກຳພິພຣະອົງປະກາສິດໄວ້ ກໍບໍ່ທຳຖ້ອຍ ແລະ
ຍັງຫັນໄປຫາພຣະພອນຈາກພຣະອົງ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ຂ້າພະເຈົ້າຍິດຖືຄວາມອາລິທິຂອງພຣະອົງ ແລະ

ຍດີສາຍເສືອຄຸມແຫ່ງກະລຸນາທຄິນຸຂອງພຣະອົງໄວ້ໝັ້ນ ຂໍມອກແຫ່ງຄວາມເອອີເຟອີຂອງພຣະອົງ
ຫລັງສົງທຈີະຊໍາລະຈດີໃຈຂອງຂໍ້ພະອົງ ບໃຫລ້ະນກິເຖງຜູ້ໄດ ນອກຈາກພຣະອົງ ແລະ
ເຮັດໃຫຂໍ້ພະອົງສາມາດຫນ້າມາຫາພຣະອົງຜູ້ປັ້ນຈຸດໝາຍຂອງການບູຊາຂອງມວນມະນຸດຊາດຜູ້ຊົງຖືກຕໍ່ຕ້ານໂດຍກອງ
ທບໍ່ຂອງຜູ້ປັ້ນປ່ວນຄວາມບໍ່ສະຫງົບ ທລີະເມດີພຣະປະທນິຍາຂອງພຣະອົງ ບໍ່ເຊອີໃນພຣະອົງ
ແລະໃນສັນຍາລັກຂອງພຣະອົງ.

ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນນາຍຂອງຂໍ້ພະອົງ ຂໍຊົງຢ່າປະຕ ໂສດບໃຫຂໍ້ພະອົງ ສູດສຄຸນິທະລດີ ຈາກພສູາຂອງພຣະ ອົງໃນຍຸກນີ້
ຂໍຊົງຢ່າພາກຂໍ້ພະອົງຈາກລມິຫາຍໃຈ ແຫ່ງການເປດີເຜຍິພຣະທັມ ເມອີແສງສະຫວ່າງຂອງພຣະອົງປະ ກດີຂນີມາ
ພຣະອົງຊົງອານຸພາບໃນການກະທໍາໃນສົງທ ພຣະອົງປາດຖະໜາ ບໍ່ມີສິ່ງໃດສາມາດຕໍ່ຕ້ານທານ ພຣະ ປະສົງຂອງພຣະອົງ
ຫລ ຂໍດ້ຂວາງສົງທພຣະອົງຕັ້ງພຣະປະ ສົງໄວ້ ໂດຍອານຸພາບຂອງພຣະອົງ.

ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າອິນິໄດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລຍິະພາບ.

Also in: am, sm

BH06026

ບດີອະທຖານເພອີພັດທະນາຈດີໃຈ

ພຣະອົງຄີພຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງອາລ! ຂໍ້ແດ່ ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂໍ້ພະອົງ! ສຽງຮຽກ
ຮຽງຂອງພຣະອົງໄດ້ດັງດູຂໍ້ພະອົງ ແລະ ນັ້ສຽງຂອງ ປາກກາແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ໄດ້ປັກຊໍ້າພະອົງ
ສາຍທາລາແຫ່ງພຣະວັດຈະນະ ອນັສກັສດີຂອງພຣະອົງຍັງ

ຄວາມປດີໃຫແກ່ຂໍ້ພະອົງ ແລະ ອໍາມະລດີແຫ່ງແຮງ ບນັດານໃຈຈາກພຣະອົງ ທໍາໃຫຂໍ້ພະອົງ ເບກິບານ
ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນນາຍ ພຣະອົງຊົງເຫນັແລວ້ວໍາ ຂໍ້ພະອົງ ຕດັຄວາມຜູກພນັຈາກທກຸສົງ ນອກຈາກພຣະອົງ ຢດີໜຽວ
ສາຍໃຍ ແຫ່ງຄວາມອາລຂືອງພຣະອົງ ປາດຖະໜາພຣະ ກະລຸນາອນັໜໍາພດີສະຫວັງຂອງພຣະອົງ ຂໍ້ພະອົງຂໍ
ຮຽງຕຄໍນີແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮກັໃດ ອນັບຣັສນີຂອງພຣະອົງ ຕອໍາພາແຫ່ງການດູເລ ແລະ ກະລຸນາທຄິນຸຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງປະທານສົງທຈີະພາຂໍ້ພະອົງ ເຂົ້າໄປໃກພໍພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງທໍາໃຫຂໍ້ພະອົງມັງຄັງໃນພຣະອົງ ວາຈາປາກກາ ແລະ
ທັງຊວິດີຂອງຂໍ້ພະອົງ ຂຍິນິຢນັດອໍານຸພາບ ອໍານາດພຣະ
ກະລຸນາ ແລະ ຄວາມອາລຂືອງພຣະອົງວໍາ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັ້ນ

ເຈົ້າອິນິໄດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້

Also in: af, az, bg, ca, cy, da, de, diu, en, es, fr, gil, hi, iba, iba, is, it, ja, kj, ky, lv, mn, nl, pl, pt, ro, sk, sne, sne, ta, ta, tk, tk,
tv, tvl, tvl, ur

BH08433

ບດີອະທຖານເພອີການເຜຍິແຜ່ສາສະໜາ

ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂໍ້ພະອົງ ຂຄໍວາມສນັ ລະເສນິຈົງມໄດ່ພຣະນາມຂອງພຣະອົງ ທຊົງບນັດານໃຫ້
ຍກຸໃໝມາເຖງ ເປນັຍກຸຊົງເປນັຣາຊາ ແຫ່ງຍກຸທັງຫຼາຍ ເປນັຍກຸທພິຣະອົງ ປະກາດໄວ້ ຕໍ່ພຣະສາສະດາທັງຫຼາຍ ແລະ
ບນັດາຜູ້ພິຣະອົງເລອີກສນັ ໃນທັມມະຈາລກິອນັ ວໄສດສຄຸຂອງພຣະອົງ ເປນັທພິຣະອົງ ສາດລດັສະໝເໂຫງ
ຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂອງພຣະນາມທັງໝດີຂອງພຣະອົງ ມາຍັງ ທກຸສບັພະສົງ ພຣະພອນນນັຍົງໃຫຍ່ ສໍາລັບຜູ້ຕັ້ງໝັ້ນໃນ
ພຣະອົງ ໄດ້ເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງ ແລະໄດ້ຍິນສໍານຽງຂອງພຣະ
ອົງ.

ຂໍ້ແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນນາຍຂອງຂໍ້ພະອົງ ຂໍ້ພະອົງ ຂວັງວອນຕໍ່ພຣະນາມຂອງບລໍມິພຣະສາສະດາ
ທອືານາຈກັແຫ່ງນາມຂອງພຣະອົງ ຫອ້ມລອ້ມບູຊາ ຂໍພຣະອົງຊົງຊວ່ຍບນັດາຜູ້ເປນັທຣີກັຂອງພຣະອົງ
ໃຫສັນັລະເສນິພຣະວັດຈະນະຂອງພຣະອົງ ໃນໝຄຸນິຮັບໃຊ້ ແລະ ສະດຸພິຣະອົງໄປກວ້າງໄກໃນໝປຸ່ະຊາຊນີ ເພອີວໍາ
ການເປດີເຜຍິພຣະທັມຂອງພຣະອົງ ຈະອາບຄວາມສຸກໃຫແກ່ວນິຍານ ຂອງທກຸຄນິທອືາໃສຢໃນໂລກ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ເນື່ອງດ້ວຍພຣະ ອົງ ຊຸນິນຳທາງພວກຂ້າພະອົງ ໄປທຳລາແຫ່ງຊວິດິ
ທຳຫລັງມາຈາກພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງເມດຕາຢ່າໃຫ້ພວກເຂົາທັງຫລາຍ ຖືກພາກຈາກພຣະອົງ ແລະ
ເນື່ອງດ້ວຍພຣະອົງຮຽກເອນີພວກເຂົາທັງຫຼາຍ ມາຍັງທຳສິດຖືຂອງບັນລັງຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງເມດຕາຢ່າພັກໄສພວກເຂົາໄປ

ຂໍຊົງປະທານສົງທຳຈິະຕັດຄວາມຜູກພັນຂອງພວກເຂົາຈາກທຸກຢ່າງນອກຈາກພຣະອົງແລະທຳໃຫ້ພວກເຂົາສາມາດເຫນີໃ
ນບັນຍາກາດແຫ່ງຄວາມໃກ້ຊິດພຣະອົງ ຈົນອຳນາດຂອງຜູ້ຄິດ ແລະ ການຊຸກຊວນຂອງບັນດາຜູ້ບໍ່ໄຊອີ
ໃນອັດຕະພາບທັງໆໄກ ແລະ ຍັງໃຫຍ່ທຳສິດຂອງພຣະອົງ ກໍບໍ່ສາມາດພາກພວກເຂົາຈາກພຣະອົງ.

Also in: af, az, bs, ca, da, de, el, en, eo, fr, id, is, lv, ml, ms, mt, ne, nl, pl, pt, ro, sne, sne, ta, tl, tvl, tvl, zh-Hant

BH08828

ບໍດີອະທຳຖານເອີບດີມານດາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍກຳນອະໄພຈາກພຣະອົງ ວົງວອນຂໍອະໄພດ້ວຍກລິຍາ
ທຳພິຣະອົງຕ້ອງການ ໃຫ້ຄົນຮັບໃຊ້ກະທຳຕໍ່ພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຂໍອ້າງພຣະອົງ ຂໍຊົງຊຳລະບາບຂອງຂ້າພະອົງ
ຕາມທຳຄູ່ວນກັບອັດສະລິຍະຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງປະທານອະໄພແກ່ຂ້າພະອົງ ແກ່ບໍດີມານດາຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ
ແກ່ບັນດາຜູ້ພິຣະອົງຖືວ່າ ໄດ້ເຂົ້າມາອາໄສຢູ່ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ດ້ວຍກລິຍາທຳຄູ່ວນກັບອະທຳປະໄຕຂອງພຣະອົງ
ແລະຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງອານຸພາບ ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ພຣະອົງຊົງບັນ ດານໃຈໃຫ້ວັນຍານຂອງຂ້າພະອົງ ວົງວອນພຣະອົງ ແລະ
ຫາກບໍ່ແມ່ນເພາະພຣະອົງ ຂ້າພະອົງຍອມບໍ່ວົງວອນພຣະ ອົງ ຂໍຄວາມສະດຸສິນລະເສນີຈົງມິດພຣະອົງ ຂ້າພະອົງ
ຂໍສິນລະເສນີພຣະອົງ ທຳຊົງເປດິເຜີຍພຣະອົງເອງ ຕໍ່ຂ້າພະ ອົງ ແລະ ຂ້າພະອົງຂໍອ້າງພຣະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ອະໄພຂ້າພະ
ອົງທັງກິຜ່ອງຕໍ່ທຳ ໃນການຮຸ້ນກັບພຣະອົງ ແລະ ບໍ່ໄດ້ໃນ ໃນວຽກໄຫວ່ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ.

Also in: ch, en, ha, hi, hi, hy, hz, iba, iba, ko, ko, lb, ta, tet, tvl, ur, zh-Hans

BH09560

ບໍດີອະທຳຖານເອີການເຜີຍແຜ່ສາສະໜາ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຄວາມສັນ ລະເສນີຈົງມິດພຣະອົງ ຜູ້ຊົງເປັນໂກດິຂອງຄວາມຮຸ່ງ ເຮືອງ ແລະ
ຮາຊສັກດາທັງປວງ ເປັນໂກດິຂອງຄວາມຍັງ ໃຫຍ່ ກຽດຕສິກອະທຳປະໄຕ ແລະ ອານາຈັກຄວາມສູງສູງ ແລະ
ຄວາມກະລຸນາ ຄວາມໜ້າເກງຂາມ ແລະ ອານຸພາບ ຜູ້ໂກດິຕຳມທຳພິຣະອົງປະສົງ
ພຣະອົງຊົງດົນບັນດານໃຫ້ໂກເຂົ້າມາຍັງມະຫາສະມຸດ ອັນຍັງໃຫຍ່ທຳສິດຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຜູ້ໂກດິຕຳມທຳພິຣະອົງປາດຖະໜາ ພຣະອົງກຳຊົງປະ ທານກຽດຂອງການໄດ້ຍອມຮັບ ພຣະນາມທັບຮູນທຳສິດ ຂອງ
ພຣະອົງ ທຸກຄົນທີ່ຢູ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ໂລກບໍ່ສາມາດຕຳນິທານ ປະຕິບັດການຂອງພຣະປະສົງອັນຍັງໃຫຍ່ຂອງພຣະອົງ
ພຣະອົງຊົງປະສົງທັງປວງ ມາແຕ່ນິລັນດອນການ ແລະ
ພຣະອົງກໍຈະໃຊ້ອຳນາດປະສົງທຸກສິດພະສົງຕະຫຼອດໄປ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັ້ນເຈົ້າອີໂດນອກຈາກພຣະອົງ
ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທຳນຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດິສຸດ ພຣະຜູ້ຊົງອານຸພາບ ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລິຍະພາບ.
ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັ້ນນາຍ ຂໍຊົງສາດແສງທັມມາທິບຸກຳ ຂອງພວກເຂົາ ເພື່ອວ່າ ພວກເຂົາຈະໄດ້ເຫັນພຣະອົງ
ຂໍຊົງຊຳລະຫວີໃຈຂອງພວກເຂົາ ເພື່ອວ່າພວກເຂົາຈະໄດ້ ຫັນມາທຳຮືາຊສຳນັກ ແຫ່ງກະລຸນາທຳຄູ່ຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຍອມຮັບບໍລິມະສາສະດາ ຜູ້ປັ້ນຕົວແທນຂອງພຣະອົງ
ແລະ ເປັນອະຣຸໂທແຫ່ງສາລະຂອງພຣະອົງ ແທຈັງແລວ້ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັ້ນນາຍແຫ່ງພິທັງປວງ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ປັ້ນ
ເຈົ້າອີໂດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງຢູ່ນອກເໜືອອຳນາດ ບັງຄັບໂດງ ພຣະຜູ້ຊົງກຳລາບ.

BH09614

ທັມມະຈາລກິເຖງອາໝັດ

ພຣະອົງຄືອມກະສັດ ພຣະຜູ້ຊົງຮອບຮູ້ພຣະຜູ້ຊົງອັດ ສະລະຍະພາບ!

ຈົງເບື້ອງກິໄນຕົງເກລສະຫວັນ ກຳລັງຂັບຂານຢູ່ທຸງກົງ ໄມ່ຂ້ອງພກິສາແຫ່ງນລິນດອນການ ດວ້ຍທ່ານອງເພງອັນ ອອນຊອນແສນວສິດ ເປັນການປະກາດຂ່າວຂອງການໄດ້ຢູ່ກັບພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ໃຫ້ແກ່ບັນດາຜູ້ຈິງໃຈ ຮຽກຮ້ອງຜູ້ເຊືອໃນເອກພາບສະຫວັນ ໃຫ້ມ້າຍັງຮາຊສຳນັກອັນເປັນທັສະຖດີຂອງພຣະຜູ້ຊົງເອື້ອເຟື ແຈ້ງໃຫ້ບັນດາຜູ້ຖືກິຕັດ ຂາດຊາບກ່ຽວກັບພຣະທັມ ທເປີດິເຜຍິໂດຍພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນຈອມກະສັດ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ ມປິຽບປານ ນຳທາງໃຫ້ຄັນຮັກໄປຍັງບໍລິເວນອັນບໍລິສຸດ ແລະ ຄວາມງາມແສນອຳໄພນ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ນຄືຄວາມງາມອັນຍັງໃຫຍ່ທສິດ ທທິຳນາຍ ໄວ້ ໃນພຣະຄັມພຂຶ້ອງທັມທດູທັງຫລາຍ ເຊື້ອພຣະຜູ້ຊົງຄວາມງາມ ຈະແຍກໃຫ້ເຫັນສັດຈະທັມ ແລະ ຄວາມຫລົງຜົດ ແລະ ຈະທດີສອບຄຸນຄ່າຂອງບັນຊາທຸກຂໍ້ ແທ້ຈິງແລ້ວພຣະອົງ ພກິສາແຫ່ງຊວິດິທໃຫ້ກຳເນຕິໝາກໄມ່ຂ້ອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດິ ພຣະຜູ້ຊົງອານພາບ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຍັງໃຫຍ່.

ດູກ່ອນອາໝັດ! ເຈົ້າຈົງເປັນພະຍານເຖດິວ່າ ແທ້ຈິງ ແລ້ວ ພຣະອົງຄືພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ແລະບໍ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າອັນ ໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ປັນຈອມກະສັດ ພຣະຜູ້ຊົງຄຸ້ມ ຄອງ ພຣະຜູ້ມໍປິຽບປານ ພຣະຜູ້ຊົງອານພາບສູງສຸດ ແລະ ພຣະຜູ້ພິຣະອົງສົງມາໃນນາມຂອງອາລົຄິບໍລິມພຣະສາດສະດາທເໂທຈິງ ຈາກພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຊົງພວກເຮົາທຸກຄົນກຳລັງປະຕິບັດ ຕາມບັນຊາຂອງພຣະອົງ.

ດູກ່ອນປະຊາຊນີ ຈົງເຊືອຟັງບັນຍັດຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ທລິຂິດິໄວ້ໃນພຣະຄຳພບຳຍນີ ໂດຍພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ພຣະຜູ້ຊົງອັດສະລະຍະພາບ ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄືຮາຊຂອງທັມທດູທັງຫລາຍ ແລະ ພຣະຄັມພຂຶ້ອງພຣະອົງ ຄພິຣະຄັມພເມບໍດິ ຫາກເຈົ້າພຽງແຕ່ຮູ້

ດັງນີ້ ຄືສິ່ງທນິກິໄນຕົງເກລ ຮອ້ງຮຽກເຈົ້າຈາກຄຸກແຫ່ງ ນີ້ພຣະອົງພຽງແຕ່ເທດສະໜາທັມອັນກະຈ່າງແຈ້ງ ຕຳມ ໜ້າທເຜກຕຳມທຢາກເມນີເສຍິຕຄຳແນະນຳນີ້ ກຈັງເມນີເຖດິ ແລະເຜກຕຳມທປິດຖະໜາໃນຫນີທາງໄປສູ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ກຈັງເລືອກໄປຕາມນີ້.

ດູກ່ອນປະຊາຊນີ ຫາກເຈົ້າປະຕິເສດພຣະວັດຈະນະເຫລົານີ້ ມີຂີ້ພິສິດິໃດແດ່ ວ່າເຈົ້າເຊືອໃນພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ດູກ່ອນ ພວກປອມແປງ ຈົງສະແດງຂີ້ພິສິດອອກມາ.

ບໍ່ມີທາງ ພຣະຜູ້ຊົງກຸມດວງວນີຍານ ຂອງເຮົາໄວ້ໃນມເປັນພະຍານ ພວກເຂົາທັງຫລາຍ ບໍ່ມີທາງສະແດງຂີ້ພິສິດ ອອກມາໄດ້ ແມ່ນວ່າຈະຮວ່ມມຊີວິດກັນຕຳມ.

ດູກ່ອນອາໝັດ ຈົງຢ່າລມີຄວາມອາລຂຶ້ອງເຮົາ ຂະນະທ ໂຮຈິບຢູ່ ຈົງຈຸດິຈຳວນີທເຮົາຢູ່ກັບເຈົ້າ ຈຸດິຈຳຄວາມທຸກທລໍະ ມານຂອງເຮົາ ແລະການຖກິເນລະເທດມາຍັງຄຸກທຢາງໄກນ ທເລະຂໃຫ້ເຈົ້າໜີ້ຄົງໃນຄວາມຮັກຂອງເຮົາ ເພື່ອວ່າຫວິໃຈ ຂອງເຈົ້າຈະບໍ່ຫວນີ້ໄຫວ ແມ່ນວ່າ ດາບຂອງຜູ້ຫວັງປອງຮ້າຍ ຈະກະໜ້າຟັນເຈົ້າ ອກິທັງໂລກ ແລະສະຫວັນ ທັງໝົດຈະລຸກຂນີຕໍ່ນີ້ເຈົ້າ.

ຂໃຫ້ເຈົ້າຈົງເປັນເໝອິນດັງແປວໄຟ ທໃຫ້ຄວາມສະຫວ່າງສະໄຫວ ສຳລັບຜູ້ປອງຮ້າຍຂອງເຮົາ ແລະ ເປັນ ເໝອິນດັງສາຍນ້ຳແຫ່ງຊວິດິນລິນດອນ ສຳລັບບັນດາຜູ້ເຮົາຮັກ ແລະ ຢ່າໄດ້ເປັນພວກທສິງໂສ ແລະຫາກເຈົ້າໄດ້ຮັບ ຄວາມທຸກຍາກໃນຫນີທາງຂອງເຮົາ ຫລືຕກິຕ້າເພາະເຫັນແກ່ເຮົາ ກຢ່າໄດ້ກັງວນີໃຈ.

ຈົງຝາກຄວາມຫວັງໄວ້ກັບພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນນາຍຂອງບັນພະບຸດຂອງເຈົ້າ ເພາະປະຊາຊນີກຳລັງຫັນເຫຍື່ອໃນຄວາມຫລົງຜົດ ຈດິໃຈມຕິ ມວິ ຈນີມອງບເຫັນພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ດວ້ຍຕາຂອງຕນີເອງ ບໄດ້ຍນີທ່ານອງເພງຂອງພຣະອົງ ດວ້ຍຫຼອງຕນີເອງ ນຄືສີະພາບຂອງພວກເຂົາ ຊົງເຈົ້າກເຫັນແລ້ວເຊນີກັນ.

ດັງນີ້ເືອງ ທຄືຄວາມງົງວຍ ໄດ້ກ້າຍເປັນມ່ານທປິດິກັນ ຫວິໃຈຂອງພວກເຂົາ ຈາກວຖິທິມຂອງພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະ ຜູ້ຊົງປະເສດິ ພຣະຜູ້ຊົງຄວາມຍັງໃຫຍ່.

ຂ້າໃຫ້ແກ່ແນໃຈວ່າ ແທ້ຈິງແລ້ວ ຜູ້ທີ່ມີເສຍິຕິພຣະຜູ້ຊົງຄວາມງາມນີ້ ກໍ່ເທົ່າກັບເມນີເສຍິຕິພຣະທັມມະທູທູທູ
ຫລາຍໃນອາດຕິ ແລະ ສະແດງຄວາມຍິງທະນຽງຕິພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ຕັ້ງແຕ່ນິດນັດອນການ ຕາບຈນິນລິນັດອນການ.
ດຽວອນອາໝດັ ຈົງອ່ານພຣະທັມມະຈາລກິນໃຫ້ດັ ແລະ ໃຊ້ສັວດລະຫວ່າງທິເຈົ້າມຸຊິວິດິຢູ່ແລະ ຢ່າໄດ້ລັະເລຍີ ເພາະ
ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຊົງກຳນົດລາງວັນ ສຳລັບຜູ້ທີ່ສະລະຊິວິດິ ເພອີພຣະອົງຮອ້ຍຄນີ ແລະ
ການຮັບໃຊ້ໃນທັງສອງພບີ ໄວ້ໃຫ້ຜູ້ທີ່ສັວດພຣະທັມມະຈາລກິນ ນີ້ເຮົາປະທານຜົນບຸນນິໄຫ້ແກ່ເຈົ້າ
ເປັນດັງໜັງໃນຄວາມອາລົ ແລະຄວາມປານຈິກາທິສະຖຸດິຂອງເຮົາ ເພອີວ່າເຈົ້າຈະໄດ້ເປັນພວກທຣີຄູນ.
ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຊົງເປັນພະຍານ! ຫາກໃຜຕຣີຢູ່ໃນ ຄວາມທຸກຍາກ ຫຼືສຳໂສກໄດ້ອ່ານພຣະທັມມະຈາລກິນ
ຢ່າງຈົງໃຈທິສັດແລ້ວ ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຈະຊົງປັດເປົ້າຄວາມ ທຸກໂສກແກ່ຂໍຄວາມຍາກລຳບາກ ແລະ ກຳຈັດຄວາມຫຍຸ້ງ
ຍາກໃຫ້ແກ່ເຂົາ.

ແທ້ຈິງແລ້ວ ພຣະອົງຄື ພຣະຜູ້ຊົງປານ ພຣະຜູ້ຊົງເຫັນ ໃຈ ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມິດິດພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ປັນ
ນາຍແຫ່ງພບີທັງປວງ.

Also in: ko, ml, tpi, zh-Hans

BH09803

ບຸດທະທຳຖານລະຫວ່າງຖຸສິນິອດິ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ວັນເຫລົ່ານີ້ຄືວັນທີ່ພຣະອົງປັນເຈົ້າໃຫ້ຄຳນິຮັບໃຊ້ຖຸສິນິອດິ ພຣະອົງຊົງໃຊ້ບັນຊານ
ປະດັບອາລຳພະບຸດຂອງພຣະຄມັພເຕີຫຼ່າງກາດີ ແລະ ຄູ້ແຫ່ງບັນຍັດຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຊົງເປດິເຜຍິແກ່ປະຊາຊນິຕິສ້າຍຕາຂອງທຸກ ຄນີທຸຍິໃນສະຫວັນ ແລະ ບນີໂລກ ພຣະອົງຊົງປະສາດທຸກຊວິໂມງ
ໃນວັນເຫລົ່ານີ້ ດວ້ຍຄນຸນະທັມພເສດ ທນີມິຜິຜິຢູ່ຮູ້ອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຮອບຮູ້ກຸສັບພະສົງ
ພຣະອົງຊົງມອບຄນຸນະທັມສີວ່ນໜັງໃຫ້ແກ່ທຸກຄນີ ຕາມທັມມະຈາລກິແຫ່ງປະກາສດິ ແລະ
ພຣະຄມັພເຕີຫຼ່າງການຕັດສນີຊື້ຂາດ ທປັຽນແປງບໄດ້ຂອງພຣະອົງ ນອກຈາກນີ້
ພຣະອົງຍັງໄດ້ແບ່ງພຣະຄມັພໃຫ້ແກ່ປະຊາຊນີ ແລະ ວົງຕະກຸນບນີພນີບິຄນີລະໜ້າ.

ສຳລັບບັນດາຄນີຮັກທິສັດິທາໃນພຣະອົງ ພຣະອົງຍັງຊົງສຳຮອງຖວ້ຍ ແຫ່ງການລະນກິເຖງິພຣະອົງ
ໄວ້ໃຫ້ທຸກຮຸ່ງອາລຸນຕາມປະກາສດິຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຊົງຄອງຜູ້ກິຄອງທັງຫລາຍ!
ບຸກຄນີເຫລົ່ານີ້ຜູ້ທີ່ມີນ້ອຳມະລດິ ແຫ່ງອັດສະລຍະພາບ ອະເນກອະນນັຂອງພຣະອົງ
ຈນີພວກຂ້າພະອົງລຸກຈາກທນີອນ ດວ້ຍຄວາມປາດຖະໜາຈະສັນລະເສນີ ແລະ ສະດຸຄນຸນະທັມຂອງພຣະອົງ ແລະ
ຕນີຂນີດວ້ຍຄວາມກະຕລີລີນີ ທຈິະເຂົ້າເຜົາ ແລະ ຮັບຄວາມອາລຈິກາພຣະອົງ
ດວງຕາຂອງພວກຂ້າພະອົງເຜົາເບງິອະລໂນໄທ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາຮັກິຄ່ຂອງພຣະອົງຢູ່ທຸກເວລາ ແລະ
ໃບໜ້າຂອງພວກຂ້າພະອົງຫັນ

ມາຫາ ແຫລ່ງກຳເນດິແຮງບັນດານໃຈຂອງພຣະອົງ ຂໍເມກແຫ່ງຄວາມປານຂອງພຣະອົງ ຫລັງຜນີທຄີຄູວນກບັນະພາ
ແຫ່ງຄວາມອາລົ ແລະ ພຣະກະລຸນາຂອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ແລະ ບັນດາຜູ້ທີ່ຮັກພຣະອົງ.
ຂໍຄວາມສັນລະເສນີ ຈົງມິດິດພຣະນາມ ຂອງພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ! ນຄີຊິວິໂມງທນີຣະ ອົງໃຂປະຕູ
ແຫ່ງຄວາມອາລົຕິໜ້າປະຊາຊນີ ແລະ ຊົງເປດິ ທະວານ ແຫ່ງຄວາມເມດຕາປານຕິທຸກຄນີ ທອຳໄສຢູ່ໃນ ໂລກ
ຂ້າພະອົງຂວັງວອນຕບັນດາຜູ້ທີ່ລີງິເລອິດ ໃນວຖິຂອງພຣະອົງ ຜູ້ຊົງຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກປະຊາຊນີທຸກຄນີ ດວ້ຍ
ຄວາມປາດຖະໜາພຣະອົງ ແລະ ລອຍໄປກັບສຸຄນີທະລດິແຫ່ງແຮງບັນດານໃຈຂອງພຣະອົງ
ຈນີອະໄວຍະວະທຸກສ່ວນໃນຮ່າງກາຍຂອງພວກຂ້າພະອົງ ເປັສຽງສັນລະເສນີ
ແລະ ສັນສະທັນຕຳການລະນກິເຖງິພຣະອົງ ຂໍຊົງຢ່າພາກພວກຂ້າພະອົງ ຈາກສົງທນີຣະອົງກຳນົດິໄວ້
ຢ່າງປັຽນແປງບໄດ້ ໃນການເປດິເຜຍິພຣະທັມຄຸ້ນ ຊົງມອນພາບບັນດານໃຫ້ພິສາທຸກຕນີ ເປັສຽງຮອ້ງທນີມຸໄມ້
ທລີກຸໄໝ ໄຄຍິປະກາດຕໜ້າ ພຣະໂມເສດ ຜູ້ຊົງສນີທະນາກັບພຣະອົງ ແລະຊວ່ຍໃຫ້ທນີທຸກອັນ ສັນລະເສນີພຣະອົງ

ຢ່າງກວ້າງກວ້າງວານ ດັ່ງທັກອັນຫນີສະດຸພິພິວະອົງ ໃນຍຸກຂອງພຣະໂມ

ຮັມໝັດ ຜູ້ເປັນພຣະ ສະຫາຍຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ບຸກຄົນເຫລົ່ານີ້ ຄືຜູ້ພິພິວະອົງກະລຸນາ ໃຫ້ຮູ້ວ່າມາດຕະພາບ ກັບພຣະອົງ ແລະ ສົນທະນາກັບບໍລິມະສາສະດາ ຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງພຣະອົງ ພາຍແຫຼ່ງພຣະປະສົງຂອງພຣະອົງ ໄດ້ພັດພາພວກຂ້າພະ ອົງ ກະແຈກກະຈາຍໄປໄກ ຈົນກະທັ້ງພຣະອົງເຕົ້າໂຮມ ພວກຂ້າພະອົງເຂົ້າມາ ຢູ່ພາຍໃຕ້ຮັມເງົາຂອງພຣະອົງ ແລະ ໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງໄດ້ເຂົ້າມາ ໃນອານາບໍລິເວນ ຂອງຣາຊ ສຳນັກຂອງພຣະອົງ ບໍ່ດົນ ພຣະອົງຊົງໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງ ອາໄສຢູ່ພາຍໃຕ້ຮັມເງົາ ຂອງຟາກຟ້າແຫ່ງຄວາມປານຊື່ອງ ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງ ໄດ້ບັນລຸຖັງສົງທຸດ ຄວນກັບຖານະອັນກຽດໄກ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ຂອງຂ້າ ພະອົງ ຂໍຊົງຢ່ານບໍ່ພວກຂ້າພະອົງເປັນພວກທ ໂມ່ນຈະ ຢູ່ໃກ້ພຣະອົງ ແຕ່ກໍບໍ່ໄດ້ຮູ້ກັບພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ແມ່ນໄດ້ພິພິວະອົງ ແຕ່ກໍບໍ່ໄດ້ເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ບຸກຄົນເຫລົ່ານີ້ ຄືຄົນຮັບໃຊ້ທັງໄດ້ເຂົ້າມາ ໃນຄຸກທໂຫດຣາຍທສິດຸນ ພຣະອົງ ກັບພຣະອົງ ໄດ້ຖືສິນອົດພາຍໃນກຳແພງຄຸກ ຕາມທພິພິວະ ອົງຊົງບັນຊາພວກເຂົາໄວ້ໃນພຣະທັມມະຈາລກີ ແຫ່ງປະກາ ສດີ ແລະ ພຣະຄົມພິເຫງ່ອງການຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງສຳລະ ລ້າງພວກເຂົາໃຫ້ບໍລິສຸດ ປາດສະຈາກທຸກສົງ ທພິພິວະອົງຊົງ ລ້າງກຽດ ເພື່ອວ່າພວກເຂົາ ຈະໄດ້ອັບທຸດທັງຊີວິດໃຫ້ກັບພຣະ ອົງ ແລະ ຕັດຄວາມຜູກພັນຈາກທຸກສົງ ໂດຍສົມເຊົາ ນອກ ຈາກພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຫລັງຝົນ ທຄືຄູ່ວນກັບພຣະກະລຸນາ ແລະ ຄວາມອາລຊື່ອງພຣະອົງ ໃຫ້ແກ່ພວກຂ້າພະອົງ ແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ພວກຂ້າພະອົງ ມີຊີວິດຢູ່ໃນການລະນາກືຖຸງ ພຣະອົງ ແລະ ຕາຍຢູ່ໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ ແລະ ຂໍຊົງ ໃຫ້ຂ້າພະອົງ ໄດ້ເຂົ້າເຝົ້າພຣະອົງ ໃນພິບິຕ່າງໆຖັດຈາກ ພິບິນ ເປັນພິບິທບິມິໃຜຢັ້ງຮູ້ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະອົງ ຄືພິພິວະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ແລະ ພຣະຜູ້ເປັນນາຍ ແຫ່ງພິບິທບິປວງ ແລະ ເປັນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງທຸກຄົນ ທຍີ່ໃນສະຫວັນ ແລະ ໂລກ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຊົງເຫັນ ສົງທບິງເກດິກັບ ຜູ້ເປັນທຣີກັຂອງພຣະອົງໃນຍຸກນ ຄືວ່າມ ຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ເປັນພະຍານໃຫ້ຂ້າພະອົງ! ສຽງຮອ້ງ ໃຫ້ຂ້ອງບັນດາ ຜູ້ພິພິວະອົງເລອິກສັນ ກວ້ວານໄປທວິວານາ ຈກັຂອງພຣະອົງ ບາງຄົນຕດິກັບພວກບໍ່ສຳສະໜາ ໃນດນີ ແດນຂອງພຣະອົງ ແລະ ຖກີຂັດວາງບໃຫ້ເຂົ້າໃກ້ພຣະອົງ ຫລືໄປຍັງຣາຊສຳນັກ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງ ຂອງພຣະອົງ ບາງຄົນໄດ້ເຂົ້າໃກ້ພຣະອົງ ແຕ່ກໍຖກີຂັດວາງ ບໃຫ້ເຫັນ ພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ບາງຄົນໄດ້ຮັບອະນຸຍາດ ໃຫ້ເຂົ້າມາ ໃນອານາບໍລິເວນ ຂອງຣາຊສຳນັກຂອງພຣະອົງ ດວ້ຍ ຄວາມສັດທາ ທຈີະໄດ້ເຝົ້າເບິ່ງພຣະອົງ ແຕ່ພວກເຂົາກັບ ຍອມໃຫ້ຈົນຕະນາການຂອງຜູ້ຄືນ ແລະ ການປະທບຸຮາຍ ຂອງຜູ້ຮູ້ກຸຮາັນ ມາເປັນມ່ານປດິກນີ້ ລະຫວ່າງພວກເຂົາ ກັບພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ນຄືຊີວິໂມງທພິພິວະອົງເຊຕິຊູໃຫ້ລ້າເລດິກວ່າຊວິໂມງອນິໄດ ແລະ ຊວິສຳ ພນີຊວິໂມງນກີບປະຊາຊນິທເລອິກສັນແລວີ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະອົງ ຂ້າພະອົງຂວິງວອນຕພິພິວະອົງ ແລະ ຕພິພິວກເຂົາ ຂໍຊົງບັນດານສົງທຈີະເຊຕິຊູບນິດາຜູ້ເປັນທຣີກັຂອງພຣະອົງ ຕະຫລອດປນີ ແລະ ໃນປນີເຊັນກັນ ຂໍຊົງ ປະກາສດິສົງທຈີະຊ່ວຍໃຫ້ດ້ວງຕາເວນີ ແຫ່ງອານຸພາບ ຂອງ ພຣະອົງໄດ້ສ້ອ່ງແສງ ລດັສະໜຢື່ງເຈຕິຈ້າ ເທງິຂອບຟ້າ ແຫ່ງຄວາມຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະອົງ ແລະ ສາດແສງທມິໄປທວິ ພນິບິໂດຍອະທປິະໄຕ ຂອງພຣະອົງ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະອົງ ຂໍຊົງໃຫ້ສຳສະ ໜາຂອງພຣະອົງມີໄຊ ແລະ ຜູ້ຮູ້ກຸຮານຂອງພຣະອົງຕກິຕ້າ ຂໍຊົງລຂິດິສົງທດິງືາມໃນໂລກນ ແລະ ໂລກໜ້າ ໃຫ້ແກ່ພວກ ຂ້າພະອົງ ພຣະອົງຄືພິພິວະຜູ້ເປັນສັດຈະທມິ ພຣະຜູ້ຮູ້ຮູ້ ຄວາມລັບ ບມິພິວະຜູ້ເປັນເຈົ້າອນິໄດ ນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຮູ້ອະໄພສະເໝ ພິພິວະຜູ້ຮູ້ອາລ.

ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມິດໄດ້ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນນາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ! ຂໍຊົງລຽງດູກຳລັກກິນໄວ້ໃນອັມ
ອກິແຫ່ງຄວາມເມດຕາປານ ໃລະ ການຄຸ້ມຄອງດ້ວຍຄວາມ ຮັກຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງບຳລຸງເຂົ້າດ້ວຍໝາກໄມ້ຈຳກວາກິສາ
ສະຫວັນຂອງພຣະອົງ ຂໍຊົງຢາມອບເຂົ້າໄວ້ໃນຄວາມດູແລຂອງຜູ້ໂດນອກຈາກພຣະອົງ ເນື່ອງດ້ວຍພຣະອົງເປັນຜູ້
ສ້າງເຂົ້າຂຶ້ນມາ ດ້ວຍອຳນາດຂອງພຣະປະສົງ ແລະ ອານຸພາບອັນຍິ່ງໃຫຍ່ທັງສຸດຂອງພຣະອົງ ບໍ່ມີພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນ
ໃດນອກຈາກພຣະອົງ ພຣະຜູ້ຊົງມະຫາທິານພາບພຣະຜູ້ຊົງ ຮອບຮູ້
ຂໍຄວາມສັນລະເສນີຈົງມິດໄດ້ພຣະອົງ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນທຣີກັຍົງ ຂໍຊົງໂຊຍສຸກນິທະລດີແຫ່ງຄວາມອາລ ໃລະ
ພຣະພອນອັນບໍລິສຸດຂອງພຣະອົງມາໃຫ້ເຂົ້າ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເຊື່ອອານາຈັກແຫ່ງນາມ ແລະ ຄຸນລັກສະນະຢູ່ນາມຂອງ
ພຣະອົງ ຂໍຊົງຊ່ວຍໃຫ້ເຂົ້າສະແຫວງຫາທຳບຸກຳບັງພາຍໃຕ້ຮົມເງົາ ແຫ່ງພຣະນາມອັນປະເສດສຸດຂອງພຣະອົງ ແທຈັງ ແລ້ວ
ພຣະອົງຊົງອານຸພາບ ໃນການກະທຳສົງທພິຣະອົງຊົງ ປາດຖະໜາ ແລະ ພຣະອົງຄພິຣະຜູ້ຊົງອຳນາດຢ່າງແທຈັງ
ພຣະຜູ້ຊົງປະເສດ ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພສະເໝ ພິຣະຜູ້ຊົງກະລຸນາ ພຣະຜູ້ຊົງເອອີເຟອີ ພຣະຜູ້ຊົງປານີ

Also in: ar, az, bn, bn, ca, el, en, eo, es, fa, fo, gil, gil, gil, gu, haw, ht, hu, iba, iba, is, ja, ja, lb, lg, mi, mi, ml, mn, mn, mt, ne, nl, pl, ro, ru, sk, sq, st, sv, ta, ta, th, tk, tl, tvl, uk, uk, zh-Hant

BH10718

ເມອີປະສົບຄວາມຍາກລຳບາກ

ພຣະອົງຄພິຣະຜູ້ຊົງເຫັນໃຈ ພຣະຜູ້ຊົງອາລີ ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຂອງຂ້າພະເຈົ້າ!
ພຣະອົງຊົງເຫັນຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງຮູ້ກັບຂ້າພະເຈົ້າ ພຣະອົງຊົງເປັນຮົມໄມ້ຊ້າຍຄາ ແລະ ເປັນທໄພງິຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຄິດ ແລະ ຈະບໍ່ສະແຫວງຫາຜູ້ໃດ

ນອກຈາກພຣະອົງ ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຄິດ ແລະຈະບໍ່ຢ້ຳຢູ່ໃນຫນີທາງໃດ ນອກຈາກຫນີທາງແຫ່ງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ
ໃນຍາມຄຳຄນີທມິດ ແລະ ສນີຫວັງ ດວງຕາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ເຝົ້າຄອຍຮຸ່ງເຮົາແຫ່ງກະລຸນາທຄິນຸ
ອັນບໍ່ສູ້ນີຂອງພຣະອົງ ດ້ວຍຄວາມຫວັງ ແລະ ໃນຍາມຮຸ່ງອາລນຸ ວນິຍານທອ້ອນລຳຂອງຂ້າພະເຈົ້າ ກັບສດີຊນີ ແລະ
ເຂມໂຂງດ້ວຍການລະນກິເຖງຄວາມງາມ ແລະ ຄວາມສມິບນູເລດີຂອງພຣະອົງ ຜູ້ທໄດ້ຮັບ
ຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ ໂດຍຄວາມກະລຸນາປານຂອງພຣະອົງ ແມ່ນວ່າເຂົ້າເປັນພຽງຢອດນ້ຳ ກຈະກາຍເປັນມະ
ຫາສະໝຸດອັນບໍ່ສູ້ນີ ແລະ ແມ່ນຈະເປັນພຽງອາຕອມ ແຕ່ເມອີຄວາມເມດຕາຮັກໃດຂອງພຣະອົງ ຫຼັງລົງມາຊ່ວຍເຫຼືອ
ກຈະເຮອີງແສງປະດູດັງດວງຕາເວນອັນເຈດີຈ້າ.

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ເປັນດວງວນິຍານອັນບໍລິສຸດ ພຣະຜູ້ເປັນຜູ້ຕັ້ງຫາ ຜູ້ຊົງອາລີ ຂໍຊົງປກິປ້ອງຄນີຮັບໃຊ້ ທໄຈລະທກິ ແລະ
ຫຼົງໄຫຼໃນພຣະອົງຜູ້ ໄວ້ໃນຄວາມຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງ
ຂໍຊົງຊ່ວຍເຫຼືອເຂົ້າໃຫ້ໝັ້ນຄົງໃນຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງໃນໂລກນີ້ ແລະ ໃຫ້ນັກປກິຫັນໄດ້ບິນໄປເຖງທພິກອາໃສ ແລະ
ຮັງຂອງພຣະອົງທຍິທູງພກິສາສະຫວັນ.

BH10973

ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອ

ຂ້າແດ່ພຣະຜູ້ຊົງພຣະພັກຂອງພຣະອົງ ຄຈິດໝາຍຂອງ ການບູຊາຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄວາມງາມຂອງພຣະອົງ ຄພິ
ຫລິໄພຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ທສີະຖດີຂອງພຣະອົງເປົ້າໝາຍ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ການສັນລະເສນີພຣະອົງ ຄຄວາມຫວັງ
ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ການປກິປ້ອງຄຸ້ມຄອງຂອງພຣະອົງຄສີະ ຫາຍຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງຄເຫດແຫ່ງຊີ
ວດີຂອງຂ້າພະເຈົ້າ, ການກ່າວເຖງພຣະອົງຄກິານປອບ ໂຍນຂ້າພະເຈົ້າ, ການຢູ່ກພິຣະອົງຄຄວາມຕ້ອງການຂອງ
ຂ້າພະເຈົ້າ, ການເຂົ້າຝຣີພຣະອົງ ຄຄວາມປາດຖະໜາ ແລະ ຄວາມໄຝຝັນອັນສູງສຸດຂອງຂ້າພະເຈົ້າ
ຂ້າພະເຈົ້າຂວັງວອນພຣະອົງ ຂໍຊົງຢາພາກຂ້າພະເຈົ້າ ຈາກສົງທພິຣະອົງກຳນດີໄວ້ ສຳລັບຄນີຮັບໃຊ້ທພິຣະອົງເລອີກສັນ.
ຂໍຊົງປະທານ, ສົງທດີງາມທງິນໂລກນີ້ ແລະ ໂລກໜ້າ ໃຫ້ແກ່ຂ້າພະເຈົ້າ. ແທຈັງແລ້ວ, ພຣະອົງ,
ຄລືາຊາຂອງມວນມະນຸດ. ບໍ່ມີ ພິຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອັນໃດນອກຈາກພຣະອົງ, ພຣະຜູ້ຊົງອະໄພ ສະເໝ,

ພະຜູ້ງົເອວີເຟອີທສິດ.

Also in: af, ar, az, be, bg, bn, bs, ca, ceb, da, de, el, en, eo, fo, fr, fy, gil, gil, gu, hi, ht, hy, is, it, ja, ky, lv, mg, mi, ml, ms, mt, ne, ne, nl, no, pl, pt, ru, sk, sl, sr, sv, ta, te, th, tvl, uk, ur, zh-Hant
